

ВІЙНА В ХАРКОВІ ТА ХАРКІВСЬКІЙ ОБЛАСТІ (2022–...)

Хроніка подій у посиланнях за перше півріччя повномасштабної російсько-української війни¹ (24.02.2022–31.08.2022)

Загальні матеріали

Бої за Харків (2022) // Вікіпедія : вільна енциклопедія. – Остання ред. 7.02.2023. – URL: [https://uk.wikipedia.org/wiki/Бої_за_Харків_\(2022\)](https://uk.wikipedia.org/wiki/Бої_за_Харків_(2022)) (дата звернення: 9.02.2023).

Бої за Ізюм (2022) // Вікіпедія : вільна енциклопедія. – Остання ред. 12.01.2023. – URL: [https://uk.wikipedia.org/wiki/Бої_за_Ізюм_\(2022\)](https://uk.wikipedia.org/wiki/Бої_за_Ізюм_(2022)) (дата звернення: 9.02.2023).

Воєнні злочини під час війни Росії проти України (2022) : Харківська область // Вікіпедія : вільна енциклопедія. – Остання ред. 23.01.2023. – URL: [https://uk.wikipedia.org/wiki/Воєнні_злочини_під_час_війни_Росії_проти_України_\(2022\)#Харківська_область](https://uk.wikipedia.org/wiki/Воєнні_злочини_під_час_війни_Росії_проти_України_(2022)#Харківська_область) (дата звернення: 9.02.2023).

Должко В. Узагальнення подій, які відбулися у Харкові та Харківській області протягом перших 90 днів повномасштабної російсько-української війни (24 лютого – 24 травня 2022 року) / Владислав Должко // Харківська правозахисна група. – 28.05.2022. – URL: <https://khpg.org/1608810629> (дата звернення: 9.02.2023).

Должко В. Узагальнення подій, які були задокументовані Харківською правозахисною групою у Харкові та Харківській області протягом перших 120 днів повномасштабної російсько-української війни (24 лютого – 23 червня 2022 року) / Владислав Должко // Харківська правозахисна група – 23.06.2022. – URL: <https://khpg.org/1608810789> (дата звернення: 23.06.2022).

Те саме // Українська Гельсінська спілка з прав людини. – 29.06.2022. – URL: <https://helsinki.org.ua/articles/uzahalnennia-podiy-iaki-buly-zadokumentovani-kharkivskoiu-pravozakhysnoiu-hrupoiu-u-kharkovi-ta-kharkivskiy-oblasti-protiahom-pershykh-120-dniv-povnomasshtabnoi-rosiysko-ukrainskoi-viyny-24-liutoho-23/> (дата звернення: 9.02.2023).

Должко В. Півроку повномасштабної війни: Харківська область : [узагальнення подій, які були задокументовані Харків. правозахисною групою у Харкові та Харків. області протягом перших 180 днів повномасштаб. рос.-укр. війни (24 лют. – 22 серп. 2022 р.)] / Владислав Должко // Українська Гельсінська спілка з прав людини. – 28.08.2022. – URL: <https://helsinki.org.ua/articles/pivroku-povnomasshtabnoi-viyny-kharkivska-oblast/> (дата звернення: 1.11.2022).

Должко В. Міжнародні злочини режиму Путіна: задокументовані інциденти за 270 днів війни у Харківській області / Владислав Должко // Україна кримінальна. – 8.12.2022. – URL: <https://cripo.com.ua/main/mizhnarodnyh-zlochyniv-rezhymu-putina-zadokumentovani-intsydenty-za-270-dniv-viyny-u-harkivskij-oblasti/> (дата звернення: 9.02.2023).

¹Записи у розділі «Загальні питання» розташовані за абеткою. У «Хроніці подій» у межах кожного дня – за темами: офіційні повідомлення та статистичні матеріали (при їхній наявності), відомості про бойові дії, обстріли Харкова та Харківської області (при наявності у записах назв окремих населених пунктів області – за абеткою цих назв), матеріали про окремих героїв, роботу волонтерів та комунальників, про події на окупованих територіях, інші питання. Тематичний та іменний покажчик до хронологічного покажчика будуть зроблені після створення покажчика за весь період повномасштабної війни після її закінчення.

Должко В. Узагальнення подій перших 270 днів повномасштабної російсько-української війни (24 лютого – 20 листопада 2022 року, Харківська область) / Владислав Должко // Т4Р / Укр. Гельсин. спілка з прав людини. – 14.12.2022. – URL: <https://t4pua.org/1310> (дата звернення: 9.02.2023).

Должко В. Хроніка злочинних дій РФ в Харківській області (фото, інфографіка): [24 лютого – 20 листопада 2022 року] / Владислав Должко // Тверезий погляд / Харків. правозахист. група. – 14.12.2022. – URL: <https://tverezo.info/post/165684> (дата звернення: 9.02.2023).

Імена героїв: пам'яті загиблих захисників Харківщини // Yuotube : Суспільне : Харків. – 14.10.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=J0pCQEJSAB4> (дата звернення: 8.02.2023).

Воїни, які загинули з початку повномасштабної війни.

Солодовнік М. 150 днів війни на Харківщині: що відомо про кількість загиблих та руйнувань / Марія Солодовнік // Суспільне : новини. – 23.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/263780-150-dniv-vijni-na-harkivsini-so-vidomo-pro-kilkist-zagiblih-ta-rujnuvan/> (дата звернення: 8.02.2023).

Страшний рік. Перемоги і втрати Харкова // Kharkiv Today. – 31.12.2023. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/strashnyy-rik-peremohy-i-vtraty-kharkova> (дата звернення: 8.02.2023).

Хронологія подій у Харкові та Харківській області під час російсько-української війни : [по датах] // Харківська [правозахисна група] / Укр. Гельсинська спілка з прав людини. URL: <https://helsinki.org.ua/activities/spetsproekty/tribunal-for-putin/kharkivska/> (дата звернення: 1.11.2022).

Battle of Kharkiv [= Битва за Харків] (2022) // Wikipedia : The Free Encyclopedia. – [Last ed. 26.09.2022]. – URL: [https://en.wikipedia.org/wiki/Battle_of_Kharkiv_\(2022\)](https://en.wikipedia.org/wiki/Battle_of_Kharkiv_(2022)) (retrieved: 8.02.2023).

Bredemeier K. Russia Attacks Ukraine's Two Biggest Cities, Kyiv and Kharkiv [= Росія атакує два найбільші міста України – Київ і Харків] / Ken Bredemeier // VOL : Ukraine. – 26.06.2022. – URL: <https://www.voanews.com/a/russia-attacks-ukraine-s-two-biggest-cities-kyiv-and-kharkiv-/6633794.html> (retrieved: 2.09.2022).

Feder T. In Ukraine, science will need rebuilding postwar; in Russia, its isolation could endure [= В Україні наука потребуватиме післявоєнної відбудови; в Росії її ізоляція може тривати] / Toni Feder // Physics Today. – 2022. – Vol. 75, Is. 6 (June). – P. 22. – URL: <https://physicstoday.scitation.org/doi/10.1063/PT.3.5016> (retrieved: 30.06.2022).

У статті йдеться про те, як постраждала українська наука, у тому числі в місті Харкові, після початку повномасштабної війни Росії проти України. Зокрема – про Харківський фізико-технічний інститут та його ядерну установку, про зруйновані будівлі Харківського національного університету імені В. Н. Каразіна. На фото: гуртожиток фізико-технічного факультету (ліворуч) та Центральна наукова бібліотека (праворуч) Каразінського університету (Україна), які стали жертвами неодноразових обстрілів з боку Росії.

Globa I. The art industry in Ukraine during the war [= Мистецтво в Україні під час війни] / Igor Globa, Maria Sivachenko, Anastasiia Yatsyna // The Cambridge j. of law, politics, and art. – 2022. – Iss. 2. – P. 332–343 : il. – URL: https://www.cjlpa.org/_files/ugd/b589e0_f21f584e84dc440ba2dde89ece1be509.pdf?fbclid=IwAR1d60-6-CeRRRh0bFAwTgmDPuEgw8Ac1Qi1z9r0afxsJf2SgsXH9xmgoxI (retrieved: 2.12.2022).

Автори статті – художники з Київської арт-галереї (портал 11). Одна з авторів – Анастасія Яцина – випускниця Каразінського університету. На основі опитування багатьох художників України, у статті відображено, що сталося з художниками та їхніми роботами з 24.02.2022. Багато відомостей про митців, художні музеї та галереї Харкова, про їхню долю під час війни.

Greenfield N. M. Crimes against the world – Russia’s attacks on universities [= Злочини проти світу – атаки Росії проти університетів] / Nathan M. Greenfield // University World News. – 15.08.2022. – URL: <https://www.universityworldnews.com/post.php?story=20220812192726870> (дата звернення: 15.08.2022).

У тому числі про Каразінський університет.

Gunter J. 'It's like Chernobyl now': Life in Kharkiv's ghost town [= «Зараз як у Чорнобилі»: життя у місті-привиді Харкова] / text and photographs by Joel Gunter // BBC : News. – 24.06.2022. – URL: <https://www.bbc.com/news/world-europe-61856229> (retrieved: 11.05.2022).

Hero city Kharkiv: how the eastern capital lives at war [= Місто-герой Харків: як живе східна столиця на війні] // Visit Ukraine. – 19.07.2022. – URL: <https://visitukraine.today/blog/525/hero-city-kharkiv-how-the-eastern-capital-lives-at-war> (retrieved: 20.08.2022).

Russia-Ukraine updates: Moscow may seek to retake Kharkiv [= Росія-Україна: новини: Москва може прагнути захопити Харків] // DW. – 18.07.2022. – URL: <https://www.dw.com/en/russia-ukraine-updates-moscow-may-seek-to-retake-kharkiv/a-62500892> (retrieved: 20.07.2022).

War in Kharkiv in Photos. Main Gwara Media Photographs of the Year 2022 : [= Війна в Харкові у фотографіях. Головні фотографії Gwara Media 2022 року] / photo by Oleksandr Magula // Gwara Media. – 2.01.2023. – URL: <https://gwaramedia.com/en/war-in-kharkiv-in-photos-main-gwara-media-photographs-of-the-year-2022/> (retrieved: 12.02.2023).

Хроніка подій

24.02.2022

На Харківському напрямку точаться важкі бої : Харків атакують із півночі. Бої йдуть у районі Вовчанська, Дергачів, Циркунів і Липців // Kharkiv Today. – 24.02.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivskomu-napryamku-tochatsya-vazhki-boyi> (дата звернення: 25.02.2022).

На Харківському напрямку точаться важкі бої : У Харкові відкрили всі укриття та «бомбосховища» // Соцпортал. – 24.02.2022. – URL: <https://socportal.info/ua/news/na-kharkovskom-napravlenii-idut-tyazhelye-boi/> (дата звернення: 25.02.2022).

Ситуація в Харкові прямо зараз: що відбувається в місті // РБК-Україна. – 24.02.2022. – URL: <https://web.archive.org/web/20220224113043/https://www.rbc.ua/ukr/stylar/situatsiya-harkove-pryamo-seychas-proishodit-1645692584.html> (дата звернення: 25.02.2022).

Ветрова В. У екопарку розірвалися 5 снарядів, загинули тварини : Російські окупанти обстріляли Харків / Влада Ветрова // Green Post. – 24.02.2022. – URL: <https://greenpost.ua/news/u-ekoparku-rozirvalysya-5-snaryadiv-zagynuly-tvaryny-i43729> (дата звернення: 25.02.2022).

25.02.2022

Бої на Харківщині: окупанти обстрілюють житлові будинки, є жертви серед мирного населення // UNN : укр. нац. новини. – 25.02.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1965452-boyi-na-kharkivschini-okupanti-obstrilyuyut-zhitlovi-budinki-ye-zhertvi-sered-mirnogo-naselennya> (дата звернення: 25.02.2022).

Напад на Харків: 400 людей у лікарнях, двоє дітей у тяжкому стані // Kharkiv Today. – 25.02.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/napad-na-kharkiv-400-lyudey-u-likarnyakh-dvoye-ditey-u-tyazhkomu-stani> (дата звернення: 25.02.2022).

Війна у Харківській області: загинуло щонайменше семеро цивільних // Kharkiv Today. – 25.02.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/viyna-u-kharkivskiy-oblasti-zahynulo-shchonaymenshe-semero-tsyvilnykh> (дата звернення: 25.02.2022).

У Харкові обстріляли дитячу лікарню та Службу крові // Kharkiv Today. – 25.02.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-obstrilyaly-dytyachu-likarnyu-ta-sluzhbu-krovi> (дата звернення: 25.02.2022).

Солодовнік М. У Харкові під час обстрілів пошкодили будівлю ННІ «Фізико-технічний факультет» / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 25.02.2022. – URL: <https://suspilne.media/211086-u-harkovi-pid-cas-obstriliv-poskodili-budivlu-nni-fiziko-tehnicnij-fakultet/> (дата звернення: 25.02.2022).

Солодовнік М. Рятувальники Харківщини за добу загасили 11 пожеж, спричинених обстрілами / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 25.02.2022. – URL: <https://suspilne.media/210680-ratuvalniki-harkivsini-za-dobu-zagasili-11-pozhez-spricinenih-obstrilami/> (дата звернення: 25.02.2022).

У Харківській області російські окупанти насильно вивозять людей до РФ // Коментарии.ua : Харків. – 25.02.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/10817-u-harkivskiy-oblasti-rosiyski-okupanti-nasilno-vivozyat-lyudey-do-rf.html> (дата звернення: 25.02.2022). – Підпис: Анастасія.

26.02.2022

Бойко І. Харківщина дає відсіч російському ворогу – голова ОДА / Іван Бойко // УНІАН. – 26.02.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/harkivshchina-daye-vidsich-rosiyskomu-vorogu-golova-oda-novini-harkova-11718991.html> (дата звернення: 27.02.2022).

Кілька ворожих танків зайшли у Харків, після чого вони були знищені, і контроль було відновлено нашими військами.

Петренко Р. Окупанти обстріляли автобус з пасажирами на Харківщині, 5 загиблих : [на трасі Ізюм – Харків поблизу села Волохів Яр] / Роман Петренко // Укр. правда. –

26.02.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/02/26/7326204/> (дата звернення: 27.02.2022).

УЗ [Українська залізниця] евакуює громадян та вносить зміни до графіка руху потягів. Оновлюється // Ліга. Бізнес. – 26.02.2022. – URL: <https://biz.liga.net/ua/all/all/novosti/uz-formiruet-evakuatsionnye-poezda-na-vostoke-ukrainy-dvijenie-v-harkov-ostanovili> (дата звернення: 27.02.2022).

Зупинено роботу Шебелинського газопереробного заводу // Mind. – 26.02.2022. – URL: <https://mind.ua/news/20236697-zupineno-robotu-shebelinskogo-gazopererobnogo-zavodu> (дата звернення: 27.02.2022).

27.02.2022

Лисогор І. Контроль над Харковом і Чугуєвом повністю наш, наступ ворога йде на трьох напрямках / Ірина Лисогор // LB.ua. – 27.02.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/02/27/507146_kontrol_nad_harkovom_i_chuguievom.html (дата звернення: 27.02.2022).

«Виживе лише той, хто здасть зброю»: у Харкові проводять зачистку від російських ДПГ і військових // Цензор. – 27.02.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3319701> (дата звернення: 27.02.2022).

Російські війська почали масований ракетний та артилерійський обстріл Харкова: відео // Прямий. – 27.02.2022. – URL: <https://prm.ua/rosiyski-viyska-pochaly-masovanyy-raketnyy-ta-artyleriyskyy-obstril-kharkova-video/> (дата звернення: 27.02.2022).

У Харкові снаряди влучили у житлові будинки // Zagorodna.com. – 27.02.2022. – URL: <https://www.zagorodna.com/uk/novini/u-harkovi-snaryadi-vluchili-u-zhitlovi-budinki.html> (дата звернення: 27.02.2022).

Російські війська підірвали газопровід у Харкові – Держспецзв'язку // Радіо Свобода. – 27.02.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-rosiyski-viyska-hazoprovid--harkiv/31725832.html> (дата звернення: 27.02.2022).

Захопили окупанти: у Харкові згоріла 134 школа : [наші бійці ведуть бій з рос. окупантами в будівлі школи] // Vgorode : Харків. – 27.02.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1199621-u-kharkovi-horit-shkola-134-vikurjuyut-okupantiv> (дата звернення: 27.02.2022).

Шевченко О. У Харкові розстріляли студента: російські окупанти не дали його врятувати / Олег Шевченко // Obozrevatel. – 27.02.2022. – URL: <https://incident.obozrevatel.com/ukr/crime/u-harkovi-rozstrilyali-studenta-rosiyski-okupanti-ne-dali-jogo-vryatuvati.htm> (дата звернення: 27.02.2022).

Диверсанти розстріляли студента Національного юридичного університету ім. Ярослава Мудрого, племінника народного художника України, скульптора Катіба Мамедова.

У Харкові затримали антимайданівця на прізвище Топаз, він очолював групу диверсантів – ЗМІ // Гордон. – 27.02.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/u-harkovi-zatrimali-antimajdanivtsja-na-prizvisko-topaz-vin-ocholjuvav-grupu-diversantiv-zmi-1597354.html> (дата звернення: 27.02.2022).

28.02.2022

Обстріл у Харкові: 9 людей загинули, 37 поранені, – мер. Відео : [повідомлення Ігоря Терехова в ефірі телеканалу «Київ»] // Цензор.нет. – 28.02.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3320208> (дата звернення: 28.02.2022).

Ситуація в Харкові: внаслідок обстрілів російських окупантів загинула жінка, двоє дітей поранені // ТСН. – 28.02.2022. – URL: <https://tsn.ua/ukrayina/u-harkovi-vidbuvsya-biy-mizh-diversantami-ta-ukrayinskimi-viyskovimi-zaginula-zhinka-dvoye-ditey-poraneni-1992427.html> (дата звернення: 28.02.2022).

28 лютого поблизу перехрестя вул. Дерев'янка та просп. Науки м. Харкова відбувся бій між ЗСУ та диверсійною групою РФ. У результаті обстрілів з боку військових РФ загинула жінка. 7-річного та 4-річного хлопчиків доставлено до лікарні з кульовими пораненнями тіла.

Рух всього громадського транспорту у Харкові зупинено через бойові дії // Харків. вимір. – 28.02.2022. – URL: <https://x-vymir.com/podiyi/ruh-vsogo-gromadskogo-transportu-u-harkovi-zupyneno-cherez-bojovi-diyi/> (дата звернення: 28.02.2022).

Меру Куп'янська, який здав місто окупантам, повідомили про підозру в держзradі : [Геннадій Мацегора] // Укр. правда. – 28.02.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/02/28/7326851/> (дата звернення: 28.02.2022).

1.03.2022

Іваночко Я. Росіяни задіяли стратегічний бомбардувальник-ракетоносець Ту-22 для удару по Харкову : Літак випустив по мирному місту [28 лютого] 16 ракет класу «повітря-поверхня» / Ярослав Іваночко // Zaxid.net. – 1.03.2022. – URL: https://zaxid.net/rosiyani_zadiyali_strategichniy_bombarduvalnik_raketonosets_tu_22_dlya_uda_ru_po_harkovu_n1537243 (дата звернення: 1.03.2022).

Окупанти бомбили площу Свободи і центр Харкова, влучили в ОДА [в будівлю Обласної державної адміністрації 1 березня] // Укр. правда. – 1.03.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/1/7327048/> (дата звернення: 1.03.2022).

Наслідки обстрілу російськими загарбниками площі Свободи у Харкові (фото) // Харків : Times. – 1.03.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/03/01/naslidki-obstrilu-rosijskimi-zagarnnikami-ploshhi-svobodi-u-harkovi-foto/> (дата звернення: 1.03.2022).

Ракетний удар по Харкову пошкодив будівлю консульства Словенії // Європ. правда. – 1.03.2022. – URL: <https://www.eurointegration.com.ua/news/2022/03/1/7135019/> (дата звернення: 1.03.2022).

Окупанти завдали авіаудару по заводу в Харкові : [Харків. заводу підйомно-транспорт. устаткування] // Укр. правда. – 1.03.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/1/7327191/> (дата звернення: 1.03.2022).

Війська РФ вдарили крилатою ракетою «Калібр» по Чугуївському аеродрому, – Геращенко. Відео // Цензор. – 1.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3320572> (дата звернення: 1.03.2022).

«Буде справедливо, якщо міжнародний трибунал створять у Харкові», – міністр оборони України [Олексій Резников] // Vgorode : Харків. – 1.03.2022. – URL:

<https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1199750-bude-spravedlivo-jakshcho-mizhnarodnij-tribunal-stvorjat-u-kharkovi-ministr-oboroni-ukrajini> (дата звернення: 1.03.2022).

Авиаудар частично разрушил пятиэтажку в Харькове // Kharkiv Today. – 1.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/aviaudar-chastichno-razrushil-pyatietazhku-v-kharkove> (дата звернення: 1.03.2022).

Снаряды попали в Харьковскую городскую больницу № 3 // Kharkiv Today. – 1.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/snaryady-popali-v-kharkovskuyu-gorodskuyu-bolnicu-no3> (дата звернення: 1.03.2022).

Від обстрілу постраждав Харківський національний університет [ім. В. Н. Каразіна] // Kharkiv Today. – 1.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/vid-obstrilu-postrazhdav-kharkivskyy-natsionalnyy-universytet> (дата звернення: 1.03.2022).

Федоркова Т. У Харкові внаслідок обстрілів помер науковець : [Олег Амосов, проф., зав. каф. екон. теорії та публ. фінансів Навч.-наук. ін-ту «Інститут державного управління» при Каразін. ун-ті] / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 1.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/212751-u-harkovi-vnaslidok-obstriliv-pomer-naukovec/>

Солодовнік М. У Харкові внаслідок обстрілів Росії загинув студент з Індії [Навін Шекараппи] / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 1.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/212565-u-harkovi-vnaslidok-obstriliv-rosii-zaginuvt-student-z-indii/> (дата звернення: 1.03.2022).

2.03.2022

«Харків – Сталінград ХХІ століття»: В ОП розповіли про успіхи ЗСУ на східному напрямку : [бріфінг О. Арестовича 2.03.2022] // 5 : новини. – 2.03.2022. – URL: <https://www.5.ua/regiony/kharkiv-stalinhhrad-xxi-stolittia-v-op-rozpovily-pro-uspikhy-zsu-na-skhidnomu-napriamku-269904.html> (дата звернення: 2.03.2022).

Балачук І. Захисники на одній БМП захопили 6 російських танків під Харковом – журналіст / Ірина Балачук // Укр. правда. – 2.03.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/2/7327358/> (дата звернення: 2.03.2022).

У Харкові російські загарбники обстріляли ракетами центр міста // Укрінформ. – 2.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3418086-u-harkovi-rosiyski-zagarniki-obstrilali-raketami-centr-mista.html> (дата звернення: 2.03.2022).

Ракета окупантів влучила у Харківську міськраду [та зруйнувала будівлю економічного факультету ХНУ ім. В. Н. Каразіна на вул. Мироносицькій : текст, фото] // Громад. радіо. – 2.03.2022. – URL: <https://hromadske.radio/news/2022/03/02/raketa-okupantiv-vluchyla-u-kharkivs-ku-mis-kradu> (дата звернення: 2.03.2022).

В Харкові обстріляли обласне управління поліції та Національний університет імені Каразіна : Вранці 2 березня рос. війська вдарили по одній із будівель Харків. нац. ун-ту ім. Каразіна. Корпус [екон., раніше –] соціол. ф-ту зруйновано, на місці масштабна пожежа // Прямий. – 2.03.2022. – URL: <https://prm.ua/v-kharkovi-obstrilialy-oblasne-upravlinnia-politsii-ta-natsionalnyy-universytet-imeni-karazina/> (дата звернення: 2.03.2022).

Заяць П. Обстріли не припиняються: окупанти знищують історичний центр Харкова (відео) / Павло Заяць // Сьогодні. – 2.03.2022. – URL:

<https://ukraine.segodnya.ua/ua/ukraine/obstrely-ne-prekrashchayutsya-okkupanty-unichtozhayut-istoricheskij-centr-harkova-1606448.html> (дата звернення: 2.03.2022).

У Харкові окупанти вдарили по будівлі [економічного, раніше і соціологічного] факультету університету Каразіна (фото, відео) // Фокус. – 2.03.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/508205-v-harkove-okkupanty-udarili-po-zdaniyu-fakulteta-universiteta-karazina-foto-video> (дата звернення: 2.03.2022).

У Харкові розбомбили будівлі ГУНП та СБУ: загинули поліцейські (відео) // Коментарии.ua : Харків. – 2.03.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/society/accidents/10564-u-harkovi-rozbombili-budivli-gunp-ta-sbu-zaginuli-policeyski-video.html> (дата звернення: 2.03.2022). – Підпис: Анастасія.

У Харкові на Салтівці пролунав потужний вибух (фото) // ТСН. – 2.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ukrayina/u-harkovi-na-saltovci-prolunav-potuzhniy-vibuh-foto-1994647.html> (дата звернення: 2.03.2022).

Війська РФ у Харкові вдарили по школі [№ 17]: замість дошки – велика діра (фото) // Форпост. – 2.03.2022. – URL: <https://forpost.lviv.ua/novyny/42900-viiska-rf-u-kharkovi-vdaryly-po-shkoli-zamist-doshky-velyka-dira-foto> (дата звернення: 2.03.2022).

Унаслідок ранкового обстрілу в Харкові загинули 4 людини, 15 травмовані – Нацполіція // Interfax-Україна. – 2.03.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/805668.html> (дата звернення: 2.03.2022).

Ганюкова О. «Це відбувається на очах усього світу»: у Харкові під ворожими обстрілами загинули батьки новонародженої дівчинки / Ольга Ганюкова // Obozrevatel. – 2.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/tse-vidbuvaetsya-na-ochah-usogo-svitu-u-harkovi-pid-vorozhimi-obstrilami-zaginuli-batki-novonarodzhenoj-dvijni.htm> (дата звернення: 2.03.2022).

Русінкевич Т. Герої серед нас: водій [Валерій Нечай] врятував двох людей з-під завалів після ранкового обстрілу Харкова / Тетяна Русінкевич // 24 канал. – 2.03.2022. – URL: https://24tv.ua/geroyi-sered-nas-vodiy-vryatuvav-dvoh-lyudey-pid-zavaliv-pislya_n1887699 (дата звернення: 2.03.2022).

Білоброва К. Окупанти скинули снаряд на Успенський собор у Харкові, який уцілів за часів Другої світової / Катерина Білоброва // Obozrevatel. – 2.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/okupanti-skinuli-snaryad-na-uspenskiy-sobor-u-harkovi-yakij-utsiliv-za-chasiv-drugoi-svitovoi.htm> (дата звернення: 2.03.2022).

У Харкові військові РФ обстріляли приладобудівний завод імені Тараса Шевченка // Укрінформ. – 2.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3418447-u-harkovi-armia-rf-obstrilala-zavod-imeni-sevcenka.html> (дата звернення: 2.03.2022).

Понад 20 загиблих і 100 поранених за добу: підсумки ракетно-бомбових ударів РФ по Харкову // НВ : Харків. – 2.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/harkiv-obstrili-1-ta-2-bereznya-opublikovano-dani-pro-zagiblih-ta-poranenih-novini-harkova-50221522.html> (дата звернення: 2.03.2022).

Гнатів В. Харків під обстрілами: містяни під кулями та авіаударами намагаються виїхати з міста : фото / Влада Гнатів // Pravda твого міста. – 2.03.2022. – URL:

<https://pravda.if.ua/harkiv-pid-obstrilamy-mistyany-pid-kulyamy-ta-aviaudaramy-namagayutsya-vyyihaty-z-mista-foto/> (дата звернення: 3.03.2022).

Дітей-сиріт із харківської школи-інтернату для людей з вадами зору вивезли до Львова // Kharkiv Today. – 2.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ditey-syrit-iz-kharkivskoyi-shkoly-internatu-dlya-lyudey-z-vadamy-zoru-vyvezly-do-lvova> (дата звернення: 2.03.2022).

Блажко Л. Харків, ти герой: Вакарчук записав відео на зруйнованій площі Свободи / Любов Блажко // Apostrophe: the Lime. – 2.03.2022. – URL: <https://apostrophe.ua/ua/article/lime/learn/2022-03-02/harkov-tyi-geroy-vakarchuk-zapisal-video-na-razrushennoy-ploschadi-svobodyi/44728> (дата звернення: 2.03.2022).

3.03.2022

Під Харковом взяли у полон елітну бойову частину російської армії, якою ворог хвалився на всіх парадах : Укр. військо розгромило першу танкову армію // LB.ua. – 3.03.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/03/03/507805_pid_harkovom_vzyali_polon_elitnu.html (дата звернення: 3.03.2022).

Російські окупанти обстріляли Суми, Київ, Ізюм та Харків. Є загиблі і поранені // Експрес. – 3.03.2022. – URL: <https://expres.online/podrobitsi/rosiyski-okupanti-obstrilyali-sumi-kiiv-izyum-ta-kharkiv-e-zagibli-i-poraneni> (дата звернення: 3.03.2022).

Берест М. Російські окупанти обстріляли мирний Ізюм: серед загиблих діти / Марина Берест // Мета. – 3.03.2022. – URL: <https://meta.ua/uk/news/incidents/41459-rosiyski-okupanti-obstrilyali-mirniy-izyum-sered-zagiblih-diti/> (дата звернення: 3.03.2022).

Через обстріл російською артилерією харківського мікрорайону Салтівки горіло 40 будівель, – ДСНС. Фото // Цензор. – 3.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3321143> (дата звернення: 3.03.2022).

Балачук І. Харківська область: від російських обстрілів загинули 34 людини, 285 поранені : [серед них 10 дітей] / Ірина Балачук // Укр. правда. – 3.03.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/3/7327713/> (дата звернення: 3.03.2022).

Харьков на грани гуманитарной катастрофы из-за действий армии РФ // Хартия'97%. – 3.03.2022. – URL: <https://charter97.org/ru/news/2022/3/3/457230/> (дата звернення: 3.03.2022).

Бондар М. Руйнування від авіанальотів та бомбардувань: як виглядає Харків після ночі / Марія Бондар // 24 канал. – 3.03.2022. – URL: https://24tv.ua/puynuvannya-vid-avianalotiv-bombarduvan-yak-viglyadaye-harkiv_n1888109 (дата звернення: 3.03.2022).

Університетська бібліотека у центрі Харкова постраждала під час бомбардування (фото) // Kharkiv Today. – 3.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/universytetska-biblioteka-u-tsentri-kharkova-postrazhdala-pid-chas-bombarduvannya-foto> (дата звернення: 3.03.2022).

Цьомик Г. У Харкові під обстріли потрапили три церкви Московського патріархату : [храми: Успенський, Антонієвський, Святих Жон Мироносиць] / Ганна Цьомик, Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 3.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/213133-u-harkovi-pid-obstrili-potrapili-tri-cerkvi-moskovskogo-patriarhatu/> (дата звернення: 3.03.2022).

Горить ринок «Барабашово»: потрапив снаряд окупантів // Kharkiv Today. – 3.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/horyt-rynok-barabashovo-potrapyv-snaryad-okupantiv> (дата звернення: 3.03.2022).

Час комендантської години у Харкові не змінився [з 18:00 до 06:00] // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконавчого комітету. – 3.03.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/-49941.html> (дата звернення: 3.03.2022).

4.03.2022

Російські окупанти повністю знищили село Яковлівка в Харківській області. Відео+фото : [загинули чотири людини, серед них – прикордонник; 14 людей зазнали поранень] // Цензор. – 4.03.2022. – URL: <https://m.censor.net/ua/news/3321845/rosiyiski-okupanty-povnistyu-znyschyly-selo-yakovlivka-v-harkivskiyi-oblasti-videofoto> (дата звернення: 4.03.2022).

Харків'ян просять дотримуватися повного світломаскування : [це допоможе зробити житлові будинки непомітними для ворога] // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 4.03.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/kharkiv-yan-prosyat-dotrimuvatisya-povnogo-svitlomaskuvannya-49949.html> (дата звернення: 4.03.2022).

Південний вокзал у Харкові 4 березня: евакуація // Youtube : Суспільне : Харків. – 4.03.2022. – URL: https://www.youtube.com/watch?v=q_uAVhz8_sg (дата звернення: 4.03.2022).

5.03.2022

На Харківському напрямку ЗСУ перейшли у контрнаступ і відкинули окупантів до кордону // Армія : inform. – 5.03.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/03/05/na-harkivskomu-napryamku-zsu-perejshly-u-kontrnastup-i-vidkynuly-okupantiv-do-kordonu/> (дата звернення: 5.03.2022).

На околицях Харкова запеклі бої, місто намагаються обійти // Kharkiv Today. – 5.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-okolytsyakh-kharkova-zapekli-boyi-misto-namahayutsya-obiity> (дата звернення: 5.03.2022).

Під Харковом ЗСУ захопили три ворожі «Гради» і дві «Акації», – Бутусов. Фото // Цензор. – 5.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3321863> (дата звернення: 5.03.2022).

Величко С. Спасателі рассказали, какие районы Харькова чаще всего обстреливали в пятницу [4.03.2022] / София Величко // Newsroom. – 5.03.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/spasateli-rasskazali-kakie-rayony-harkova-chashche-vsego-obstrelivali-v-pyatnicu> (дата звернення: 5.03.2022).

Російські окупанти знищили один з найстаріших спорткомплексів Харкова «Каразінський» // Спорт 24. – 5.03.2022. – URL: <https://sport24.ua/uk/all/news/7173-rosiyski-okupanti-znishhili-odin-z-naystarishih-sportkompleksiv-harkova-karazinskiy> (дата звернення: 5.03.2022).

Українські військові підірвали міст, аби відрізати окупантам шлях до Харкова. Відео : [у с. Старий Салтів на Харківщині] // Obozrevatel. – 5.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/ukrainski-vijskovi-pidirvali-mist-abi-vidrizati-okupantam-shlyah-do-harkova-video.htm> (дата звернення: 5.03.2022).

Російський літак скинув бомби на військове містечко у Харкові, четверо загиблих // Укрінформ. – 5.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3421366-rosijskij-litak-skinuv-bombi-na-vijskove-mistecko-u-harkovi-cetvero-zagiblih.html> (дата звернення: 5.03.2022).

Донік: В Харкові російські загарбники авіацією та артилерією руйнують об'єкти життєпостачання міста : [інформ. від волонтера та військ. експерта Романа Доніка] // 057 : сайт міста Харкова. – 5.03.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3343759/donik-v-harkovi-rosijski-zagarbniki-aviacieu-ta-artilerieu-rujnuut-obekti-zittepостacanna-mista> (дата звернення: 5.03.2022).

Харків'ян просять робити запаси води // Харків : Times. – 5.03.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/03/05/harkiv-yan-prosyat-robiti-zapasi-vodi/> (дата звернення: 5.03.2022).

Через постійні обстріли аварійні бригади не завжди мають можливість оперативно відновити водопостачання житлових будинків.

Наумов А. «Мы обязательно восстановим все» – Терехов обратился к харьковчанам на фоне руин / Алексей Наумов // Об'єktiv. – 5.03.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/03/05/my-obyazatelno-vosstanovim-vse-terehov-obratilsya-k-harkovchanam-na-fone-ruin/> (дата обращения: 5.03.2022).

Харківські рятувальники просять допомоги розбирати завали // Харків : Times. – 5.03.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/03/05/harkivski-ryatuvalniki-prosyat-dopomogti-rozbirati-zavali/> (дата звернення: 5.03.2022).

Після перемоги України у Харкові встановлять пам'ятник комунальнику // Kharkiv Today. – 5.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pislya-peremohy-ukrayiny-u-kharkovi-postavlyat-pamyatnyk-komunalnyku> (дата звернення: 5.03.2022).

Харьков сопротивляется, разрушения, уничтожение украинцев. Интервью Гордона с мэром города Тереховым. Трансляция // Гордон. – 5.03.2022. – URL: <https://gordonua.com/live/harkov-soprotivlyaetsya-razrusheniya-unichtozhenie-ukraincev-intervyu-gordona-s-merom-goroda-terehovym-translyaciya-1598507.html> (дата обращения: 5.03.2022).

Вольтская Т. «Нельзя силой заставить украинцев любить русских». Интервью из разрушенного Харькова [с поэтессой Ириной Евсой] / Татьяна Вольтская // Крым. Реалии. – 5.03.2022. – URL: <https://ru.krymr.com/a/voyna-rossii-protiv-ukrainy-razrushenny-harkov/31736726.html> (дата обращения: 5.03.2022).

У Харкові повернули тепло у 139 житлових будинків // 057 : сайт міста Харкова. – 5.03.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3344261/u-harkovi-povernuli-teplo-u-139-zitlovi-h-budinkiv> (дата звернення: 5.03.2022).

Лазур Н. «Сила мистецтва проявляється у важкі часи»: харківська скрипалька [Віра Литовченко] грає у бомбосховищі / Назарій Лазур // 24 канал. – 5.03.2022. – URL: https://24tv.ua/sila-mistetstva-proyavlyayetsya-vazhki-chasi-harkivska-skripalka_n1891721 (дата звернення: 5.03.2022).

Солодовнік М. Як у Харкові роздають гуманітарну допомогу – репортаж / Марія Солодовнік, Лариса Говина // Суспільне : Новини. – 5.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/214197-ak-u-harkovi-rozdaut-gumanitarnu-dopomogu-reportaz/> (дата звернення: 5.03.2022).

Залишайте ключі в авто, – у поліції звернулися до харків'ян, які їдуть з Південного вокзалу // 24 канал. – 5.03.2022. – URL: https://24tv.ua/zalishayte-klyuchi-avto-politsiyi-zvernulisya-do-harkivyan-yaki_n1892543 (дата звернення: 5.03.2022).

6.03.2022

Макарова С. Під Харковом розбили ще одну колону Росгвардії – Бутусов (відео) / Світлана Макарова // Патріот Донбасу. – 6.03.2022. – URL: <https://donpatriot.news/article/pid-harkovom-rozbili-sche-odnu-kolonu-rosgvardiyi-butusov-video> (дата звернення: 6.03.2022).

Оборона Харкова дуже потужна. Всі спроби окупантів прорватися закінчуються їхнім повним знищенням, – голова ОВА Синегубов // Цензор.нет. – 6.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3322065> (дата звернення: 6.03.2022).

У Харкові збили літак-штурмовик, який бомбардував місто // Букви. – 6.03.2022. – URL: <https://bykvu.com/ua/bukvy/u-kharkovi-zbyly-litak-shturmovyk-iakyi-bombarduvav-misto/> (дата звернення: 6.03.2022).

ЗМІ оприлюднили список воєнних злочинців армії РФ, які бомблять Харків // Укрінформ. – 6.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3422133-zmi-opriludnili-sписок-voennih-zlocinciv-armii-rf-aki-bomblat-harkiv.html> (дата звернення: 6.03.2022).

Охрименко О. Ворог знову зазнає втрат: під Харковом знищено два літаки, колону техніки та захоплено броньований автомобіль «Тигр» / Ольга Охрименко // Факти. – 6.03.2022. – URL: <https://fakty.ua/397890-vrag-snova-neset-poteri-pod-harkovom-unichtozheny-dva-samoleta-protivnika-kolonna-tehniki-i-bronirovannyj-avtomobil-tigr> (дата звернення: 6.03.2022).

Федоркова Т. Російський окупант намагається захопити Ізюм – Міноборони України / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 6.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/214376-rosijskij-okupant-namagaetsa-zahopiti-izum-minoboroni-ukraini/> (дата звернення: 6.03.2022).

Обстріли Харкова: Мерія назвала найбільш постраждалі вулиці : У Харкові внаслідок російських обстрілів найбільше руйнувань зазнали північні райони міста // Діло : Харків. – 6.03.2022. – URL: <https://kh.depo.ua/ukr/kh/obstrili-kharkova-meriya-nazvala-naybilsh-postrazhdali-vulitsi-202203061431911> (дата звернення: 6.03.2022).

Захарова А. Кремль вже не приховує, що прийшов нищити Україну та її народ, – Резніков : [в т. ч. про Харків та ХНУ ім. В. Н. Каразіна] / Альона Захарова // 24 канал. – 6.03.2022. – URL: https://24tv.ua/kreml-vzhe-ne-prihovuye-shho-priyshov-nishhiti-ukrayinu-yiyi_n1893147 (дата звернення: 6.03.2022).

Росіяни у Харкові обстріляли інститут, де зберігається ядерна установка : [ХФТИ] : Це могло призвести до масштабної екологічної катастрофи // Експрес. – 6.03.2022. – URL: <https://expres.online/podrobitsi/rosiyani-u-kharkovi-obstrilyali-institut-de-zberigaetsya-yaderna-ustanovka> (дата звернення: 6.03.2022).

Макарова С. Внаслідок ворожого обстрілу згорів ринок у мікрорайоні Салтівка у Харкові : [Новосалтів. ринок] / Світлана Макарова // Патріот Донбасу. – 6.03.2022. – URL: <https://donpatriot.news/article/vnaslidok-vorozhogo-obstrilu-zgoriv-rinok-u-mikrorayoni-saltivka-u-harkovi> (дата звернення: 6.03.2022).

Верещака М. У Харкові снаряд влучив у людей, які стояли в черзі за продуктами [у П'ятихатках] / Марина Верещака // Суспільне : Новини. – 6.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/214433-u-harkovi-snaryad-vluciv-u-ludej-aki-stoali-v-cerzi-za-produktami/> (дата звернення: 6.03.2022).

У Харкові від тривалого перебування у підвалі загинула місячна дитина // Vgorode : Харків. – 6.03.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1200065-u-kharkovi-vid-trivaloho-perebuvannja-u-pidvali-zahinula-misjachna-ditina> (дата звернення: 6.03.2022).

У Харкові окупанти обстріляли телевежу: прогрімів потужний вибух, трансляцію перервано // Obozrevatel. – 6.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/sazonov-mi-vzyali-pershogo-polonenogo-z-novih-mobilizovanih-vin-utik-z-chastini-intervyu.htm> (дата звернення: 6.03.2022).

В Харькове в результате авиаудара загорелась областная прокуратура, видео // Судебно-юридическая газета в Украине. – 6.03.2022. – URL: <https://sud.ua/ru/news/ukraine/231505-v-kharkove-v-rezultate-aviaudara-zagorelas-oblastnaya-prokuratura-video> (дата звернення: 6.03.2022).

У Харкові окупанти обстріляли поліклініку МВС, будівлю ЗСУ і житло / Софія Мінджоса // 24 канал. – 6.03.2022. – URL: https://24tv.ua/kharkiv/harkovi-okupanti-vluchili-polikliniku-mvs-budivlyu-zsu-zhitlo_n1893892 (дата звернення: 6.03.2022).

Російські агресори стріляли по мітингарях на Харківщині, є поранені – очевидці : [Нова Каховка] // Gazeta.ua. – 6.03.2022. – URL: <https://gazeta.ua/articles/np/ rosijski-agresori-strilyali-po-mitingaryah-na-harkivschini-ye-poraneni-ochevidci/1074214> (дата звернення: 6.03.2022).

На Харківщині окупанти примушують мирних жителів вивішувати білі ганчірки на будівлях // Армія : inform. – 6.03.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/03/06/na-harkivshhyni-okupanty-prymushuyut-myrnyh-zhyteliv-vyvishuvaty-bili-ganchirky-na-budivlyah/> (дата звернення: 6.03.2022).

7.03.2022

Зеленський присвоїв Харкову почесну відзнаку місто-герой України // Діло : Харків. – 7.03.2022. – URL: <https://kh.depo.ua/ukr/kh/zelenskiy-prisvoiv-kharkovu-pochesnu-vidznaku-misto-geroy-ukraini-202203071432131> (дата звернення: 7.03.2022).

Чорна В. Зеленський присвоїв звання Місто-герой Харкову, Чернігову та ще чотирьом містам / Валентина Чорна // Факти. – 7.03.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/ukraine/suspilstvo/20220306-zelenskiy-prysvoyiv-zvannya-misto-geroj-kharkovu-chernigovu-ta-shhe-chotyrom-mistam/> (дата звернення: 7.03.2022).

Згідно з указом №111/2022, почесну відзнаку Місто-герой України присвоїли Волновасі, Гостомелю, Маріуполю, Харкову, Херсону, Чернігову.

Харків залишається стратегічно важливим для Росії, місто хочуть взяти в кільце – РНБО // Vgorode : Харків. – 7.03.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1200134->

[kharkiv-zalishajetsja-stratehichno-vazhlivim-dlja-rosiji-misto-khochut-vzjati-v-obruchku-rnbo](#)
(дата звернення: 7.03.2022).

Шепелева А. Збройні сили України звільнили Чугуїв / Анастасія Шепелева // DW. – 7.03.2022. – URL: <https://www.dw.com/uk/zbroini-sily-ukrainy-zvilnyly-chuhuiv-na-kharkivshchyni/a-61036909?maca=ukr-rss-ukrnet-ukr-all-3816-xml> (дата звернення: 7.03.2022).

Барков С. Губернатор и мэр Харькова награждены Зеленским : [орденом Богдана Хмельницкого III степени награжден председатель ХОГА Олег Синегубов, орденом «За мужество» III степени – Харьковский городской голова Игорь Терехов] / Сергей Барков // Об'єктив. – 7.03.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/03/06/gubernator-i-mer-harkova-nagrazhdeny-zelenskim/> (дата звернення: 7.03.2022).

Харківський бронетанковий завод обстріляли з російської РСЗВ // Укрінформ. – 7.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3423032-harkivskij-bronetankovij-zavod-obstrilali-z-rosijskoi-rszv.html> (дата звернення: 7.03.2022).

Давидова Ю. Авіаудар біля Майдану Героїв Небесної Сотні у Харкові: наслідки – фото, відео / Юлія Давидова, В'ячеслав Мавричев // Суспільне : Новини. – 7.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/214753-aviaudar-bila-majdanu-geroiv-nebesnoi-sotni-u-harkovi-naslidki-foto-video/> (дата звернення: 7.03.2022).

Обстріл Харківського фізико-технічного інституту російськими «Градами» розслідується як екоцид – прокуратура // Interfax-Україна. – 7.03.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/808757.html> (дата звернення: 7.03.2022).

У Харкові внаслідок обстрілу російськими нацистами постраждав будинок «Слово» // Харків : Times. – 7.03.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/03/07/u-harkovi-vnaslidok-obstrilu-rosijskimi-natsistami-postrazhdav-budinok-slovo/> (дата звернення: 7.03.2022).

Саджениця І. Окупанти зрівняли із землею багатоповерхівку в Харкові: відео / Ігор Саджениця // 24 канал. – 7.03.2022. – URL: https://24tv.ua/okupanti-zrivnyali-iz-zemleyu-bagatopoverhivku-harkovi-video_n1894764 (дата звернення: 7.03.2022).

Солодовнік М. В Дергачах на Харківщині вранці 7 березня обстріляли ліцей / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 7.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/214703-v-dergacah-na-harkivsini-vranci-7-berezna-obstrilali-licej/> (дата звернення: 7.03.2022).

Музика О. Наймасштабніші руйнації з часів Другої світової: центр Ізюма практично стертий / Ольга Музика // 24 канал. – 7.03.2022. – URL: https://24tv.ua/naymasshtabnishi-ruynatsiyi-chasiv-drugoyi-svitovoyi-tsentr-izyuma_n1894531 (дата звернення: 7.03.2022).

Мамченко Н. Здание Харьковского апелляционного суда полностью разрушено, фото // Наталья Мамченко // Судеб.-юр. газета. – 7.03.2022. – URL: <https://sud.ua/ru/news/publication/231536-zdanie-kharkovskogo-apellyatsionnogo-suda-polnostyu-razrusheno-foto> (дата звернення: 7.03.2022).

У Харкові окупанти обстріляли супермаркет з людьми, є загиблі та поранені // Novyny : Live. – 7.03.2022. – URL: <https://novyny.live/kharkov/v-kharkove-okkupanty-obstreliali-supermarket-s-liudmi-est-pogibshie-i-ranenye-41913.html> (дата звернення: 7.03.2022).

У Харкові окупанти знищили квартиру, в якій я прожив 20 років, – Веніславський, [представник Президента України у Конституц. Суді України] // 24 канал. – 7.03.2022. – URL: https://24tv.ua/harkovi-okupanti-znishhili-kvartiru-yakiy-ya-prozhiv-20-rokiv_n1894211 (дата звернення: 7.03.2022).

Кірш О. Харків. Жінки Міста-героя / Олександр Кірш // Obozrevatel. – 7.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/1191-harkiv-zhinki-mista-geroya.htm> (дата звернення: 7.03.2022).

Лазур Н. У Харкові щоденно працюють сотні волонтерів, з цілої країни йде допомога, – Жадан / Назарій Лазур // 24 канал. – 7.03.2022. – URL: https://24tv.ua/harkovi-shhodenno-pratsyuyut-sotni-volonteriv-tsiloyi-krayini_n1894441 (дата звернення: 7.03.2022).

Ліпич О. Втікають від путінських «визволителів»: з'явилося нове фото з харківського вокзалу / Ольга Ліпич // Obozrevatel. – 7.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/vtikayut-vid-putinskih-vizvoliteliv-zyavilosya-nove-foto-z-harkivskogo-vokzalu.htm> (дата звернення: 7.03.2022).

Бережанський І. З Харківщини на Тернопільщину евакуювали студентів та викладачів, бо ворог обстрілює навчальні заклади / Ігор Бережанський // ТСН. – 7.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/z-harkivschini-na-ternopilschinu-evakuyovali-studentiv-ta-vikladachiv-bo-vorog-obstrilyuye-navchalni-zakladi-2001628.html> (дата звернення: 7.03.2022).

Лютіков О. Генерал РФ [Олег Маковецький], який наказав бомбити Харків, родом із Чугуєва: Венедиктова заявила, що на нього чекає Гаага / Олексій Лютіков // Obozrevatel. – 7.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/general-rf-yakij-nakazav-bombiti-harkiv-rodом-iz-chugueva-venediktova-zayavila-scho-na-nogo-chekae-gaaga.htm> (дата звернення: 7.03.2022).

8.03.2022

Терехов провів переговори з мером Нью-Йорка : [мер наголосив на необхідності закриття над Україною неба, попросив посилити підтримку України та взяти участь у відновленні Харкова після війни] // Харків : Коментарии.ua. – 8.03.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/society/developments/10628-terehov-proviv-peregovori-z-merom-nyu-yorka.html> (дата звернення: 8.03.2022). – Підпис: Анастасія.

Шевченко О. ЗСУ дізналися про список цілей, які збиралися розбомбити окупанти на Харківщині. Ексклюзивні документи / Олег Шевченко / Obozrevatel. – 8.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/zsu-diznalisya-pro-spisok-tsilej-yaki-zbiralisy-rozbombiti-okupanti-na-harkivschini-eksklyuzivni-dokumenty.htm> (дата звернення: 8.03.2022).

Пундор І. Росія висадила десантно-штурмову групу на Харківщині: більшу частину знищили : [у Вовчан. р-ні] / Ірина Пундор // 24 канал. – 8.03.2022. – URL: https://24tv.ua/kharkiv/rosiya-visadila-desantno-shturmovu-grupu-harkivshhini-bilshu_n1896922 (дата звернення: 8.03.2022).

Ukraine: Massive destruction in Kharkiv after Russian bombardment [= Україна: Масштабні руйнування в Харкові після рос. бомбардування] // Yuotube : Al Jazeera English. – 8.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=c1xFSCDy8Jo> (retrieved: 12.03.2022).

Окупанти РФ атакували у Харкові почесні консульства Азербайджану та Албанії // НВ : Харків. – 8.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/okupanti-atakuvali-dva-pochesni-konsulstva-novini-harkova-50223193.html> (дата звернення: 8.03.2022).

Кузнецов Д. «Новая Хатынь»: власти рассказали во что превратился Изюм после обстрелов оккупантов / Дмитрий Кузнецов // РБК-Україна. – 8.03.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/rus/news/novaya-hatyn-vlasti-rasskazali-prevratilsya-1646688412.html> (дата звернення: 8.03.2022).

Другий поверх пекла. В Ізюмі окупанти розбомбили лікарню. Оновлено // NTA. – 8.03.2022. – URL: <https://www.nta.ua/drugiy-poverh-pekla-v-izyumi-okupanty-rozbombyly-likarnyu/> (дата звернення: 8.03.2022).

Тищенко К. В екопарку Харкова окупанти вбили волонтерів, які прийшли годувати тварин / Катерина Тищенко // Укр. правда. – 8.03.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/8/7329504/> (дата звернення: 8.03.2022).

Мигидюк А. Хірурги в Харкові рятують діток навіть під вибухи / Анастасія Мигидюк // 24 канал. – 8.03.2022. – URL: https://24tv.ua/hirurgi-harkovi-ryatuyut-ditok-navit-pid-vibuhi_n1896489 (дата звернення: 8.03.2022).

Із Харкова залізницею евакуювали понад 600 тисяч людей – глава ОДА // НВ : УКРАЇНА. – 8.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/ukraine/events/viyna-rosiji-proti-ukrajini-z-harkova-zalizniceyu-evakuyovali-600-tis-lyudey-novini-ukrajini-50223161.html> (дата звернення: 8.03.2022).

До Харкова прийшло 24 вагони гуманітарної допомоги – нардеп Якименко // Interfax-Україна. – 8.03.2022. – URL: <https://ua.interfax.com.ua/news/general/809578.html> (дата звернення: 8.03.2022).

Жук О. «Тепер я боюся тиші». Незрячий журналіст із Харкова (Володимир Носков) – про репортажі під градами і роль радіо для людей в укритті / Ольга Жук // ДМ [Детектор Медіа] Суспільного. – 8.03.2022. – URL: <https://stv.detector.media/radio/read/7206/2022-03-08-teper-ya-boyusya-tyshi-nezryachyy-zhurnalyst-iz-kharkova-pro-reportazhi-pid-gradamy-i-rol-radio-dlya-lyudey-v-ukrytti/> (дата звернення: 8.03.2022).

9.03.2022

Українська армія знищила колону російських танків у Харківській області // Kharkiv Today. – 9.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ukrayinska-armiya-znyshchyla-kolonu-rosiyskykh-tankiv-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 9.03.2022).

ЗСУ пішли у контрнаступ: від російських окупантів звільнено місто Дергачі, що на Харківщині // Експрес. – 9.03.2022. – URL: <https://expres.online/podrobitsi/zsu-pishli-u-kontrnastup-vid-rosiyskikh-okupantiv-zvilneno-misto-dergachi-shcho-na-kharkivshchini> (дата звернення: 9.03.2022).

Бліндюк М. Через російські обстріли постраждав Харківський художній музей / Марія Бліндюк // Суспільне : Новини. – 9.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/215722-cerez-rosijski-obstrili-postrazdav-harkivskij-hudoznij-muzej/> (дата звернення: 9.03.2022).

Давидова Ю. Зруйнована будівля облуправління Нацполіції у Харкові: дані про жертви / Юлія Давидова // Суспільне : Новини. – 9.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/215486->

[zruynovana-budivla-oblupravlinna-nacpolicii-u-harkovi-dani-pro-zertvi/](#) (дата звернення: 9.03.2022).

Бондар М. Окупанти вщент зруйнували дитячу музичну школу в центрі Харкова: фото наслідків / Марія Бондар // 24 канал. – 9.03.2022. – URL: https://24tv.ua/okupanti-vshhent-zruynuvali-dityachu-muzichnu-shkolu-tsentri_n1898505 (дата звернення: 9.03.2022).

Бондар М. Розбомблена і зруйнована Салтівка у Харкові після ворожих обстрілів: жахливі фото / Марія Бондар // 24 канал. – 9.03.2022. – URL: https://24tv.ua/rozbomblena-zruynovana-saltivka-harkovi-pislya-vorozhih-obstriliv_n1897953 (дата звернення: 9.03.2022).

Барков С. В Харькове артиллерия оккупантов разгромила офис уполномоченного по правам человека / Сергей Барков // Об'єктив. – 9.03.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/03/09/v-harkove-artilleriya-okkupantov-razgromila-ofis-upolnomochennogo-po-pravam-cheloveka/> (дата звернення: 9.03.2022).

Обстріли не припинялися: війська РФ зірвали евакуацію мирних мешканців Ізюма // Факти. – 9.03.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/ukraine/20220309-obstrily-ne-prypynalysya-vijska-rf-zirvaly-evakuacziyu-myrynyh-meshkancziv-izyumu/> (дата звернення: 9.03.2022).

Російські війська обстріляли на Харківщині Обленерго та намагалися пошкодити ТЕЦ // Букви. – 9.03.2022. – URL: <https://bykvu.com.ua/bukvy/rosiiski-boiovyky-obstrilialy-na-kharkivshchyni-oblenerho-ta-namahalysia-poshkodyty-tets/> (дата звернення: 9.03.2022).

Корольова А. «Я лишаюсь в Харкові до перемоги» : загинула талановита студентка Юля Здановська : [харків'янка; навчалася на мех.-мат. ф-ті Київ. нац. ун-ту ім. Шевченка] / Аліна Корольова // Novyny : Live. – 9.03.2022. – URL: <https://novyny.live/kharkov/ia-ostaius-v-kharkove-do-pobedy-pogibla-talantlivaia-studentka-iulia-zdanovskaia-42110.html> (дата звернення: 9.03.2022).

«Дитина сказала, не вийде з метро, поки все не закінчиться»: як живуть люди у харківській підземці (відео) // Footboom. – 9.03.2022. – URL: https://www.footboom.com/ukrainian/news/1646849837--dytyna-skazala-ne-vyide-z-metro-poky-vse-ne-zakinchytsia-yak-zhyvut-liudy-u-kharkivskii-pidzemtsi-video.html?utm_source=ukr.net.news&utm_medium=cpc (дата звернення: 9.03.2022).

«Нас тут дружня родина в цілий вагон»: як живуть люди в укриттях харківської підземки : [відео] // Суспільне : Харків. – 9.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=MVuMvFZWCMk> (дата звернення: 9.03.2022).

10.03.2022

Воронцова О. Окупанти нанесли авіаудар по Харківському інституту з ядерною установкою / Оксана Воронцова // Главком. – 10.03.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/okupanti-nanesli-aviaudar-po-harkivskomu-institutu-z-yadernoyu-ustanovkoju-828651.html> (дата звернення: 16.03.2022).

Російські окупанти обстріляли ТРЦ «Нікольський» та житлові будинки у Харкові з системи «Смерч» // 057 : сайт міста Харкова. – 10.03.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3347053/rosijski-okupanti-obstrilali-trc-nikolskij-ta-zitlovi-budinki-u-harkovi-z-sistemi-smerc> (дата звернення: 16.03.2022).

Солодовнік М. Каразінський університет у Харкові зупиняє освітній процес на два тижні через війну / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 10.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/216167-karazinskij-universitet-u-harkovi-zupinae-osvitnij-proces-na-dva-tizni-cerez-vijnu/> (дата звернення: 10.03.2022).

У Харкові російська ракета вибухнула біля синагоги, де перебувало понад 100 людей // Фокус. – 10.03.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/509013-v-harkove-rossijska-raketa-vzorvalas-voze-sinagogi-gde-nahodilos-bolee-100-chelovek> (дата звернення: 10.03.2022).

Російська авіація атакувала касетними бомбами селище у Харківській області : [с. Селекційне Харків. р-ну] // РБК-Україна. – 10.03.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/rossiyskaya-aviatsiya-atakovala-kassetnymi-1646925309.html> (дата звернення: 10.03.2022).

Ruins Kharkov region [= Руїни Харків. області] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 10.03.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/03/10/ruins-kharkov-region> (retrieved: 10.03.2022).

11.03.2022

Захарова А. В ООН заявили, що отримали докази використання Росією касетних боєприпасів у Харкові / Альона Захарова // 24 канал. – 11.03.2022. – URL: https://24tv.ua/oon-zayavili-shho-otrimali-dokazi-vikoristannya-rosiye-yu-kasetnih_n1902072 (дата звернення: 17.03.2022).

Цьомик Г. Росія обстріляла будівлю спорткомплексу «Акварена» у Харкові / Ганна Цьомик // Суспільне : Новини. – 11.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/216454-rosia-obstrilala-budivlu-sportkompleksu-akvarena-u-harkovi/> (дата звернення: 17.03.2022).

12.03.2022

«Якщо впаде Харків, впаде вся Україна». Репортаж з лінії фронту // BBC News : Україна. – 12.03.2022. – URL: <https://www.bbc.com/ukrainian/features-60719093> (дата звернення: 17.03.2022).

Хушану А. За добу по Харківській області окупанти здійснили 84 обстріли / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 12.03.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/za-dobu-po-harkivskij-oblasti-okupanti-zdijsnili-84-obstrili.html> (дата звернення: 17.03.2022).

Цьомик Г. Наслідки обстрілів Харкова: пошкоджена будівля бібліотеки Короленка / Ганна Цьомик, Руслана Богдан // Суспільне : Новини. – 12.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/216767-naslidki-obstriliv-harkova-poskodzena-budivla-biblioteki-korolenka/> (дата звернення: 17.03.2022).

Хомченко М. У Харкові розбирають завали п'ятиповерхівки після ракетної атаки / Михайло Хомченко // Діло : Харків. – 12.03.2022. – URL: <https://kh.depo.ua/ukr/kh/u-kharkovi-rozbirayut-zavali-pyatipoverkhivki-pislya-raketnoi-ataki-202203121433419> (дата звернення: 17.03.2022).

Хушану А. На Харківщині з-під завалів дістали тіла п'ятиох загиблих, серед них – двоє дітей : [у с. Слобожанському Балаклійського р-ну] / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 12.03.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/na-harkivsini-z-pid-zavaliv-distali-tila-patoh-zagiblih-sered-nih-dvoe-ditej.html> (дата звернення: 17.03.2022).

13.03.2022

Російські окупанти скинули авіабомби на селище Дергачі під Харковом: відео пожежі // 24 канал. – 13.03.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyski-okupanti-skinuli-aviabombi-selishhe-dergachi-pid-harkovom_n1904327 (дата звернення: 17.03.2022).

Ткалич А. В Харькове при попытке эвакуировать жителей погибла молодая волонтерка [Юлия Коваль] / Алена Ткалич // Соцпортал. – 13.03.2022. – URL: <https://socportal.info/ru/news/v-kharkove-pri-popytke-evakuirovat-zhitelei-pogibla-molodaya-volonterka/> (дата звернення: 17.03.2022).

Краснящих А. Харків під бомбами, день 18-й. Записки харків'янина / Андрій Краснящих // Українська правда. – 13.03.2022. – URL: <https://www.ukr.net/news/details/kharkiv/90307824.html> (дата звернення: 17.03.2022).

У Польщі Сергія Жадана висунули на Нобелівську премію // Детектор Медіа. – 13.03.2022. – URL: <https://detector.media/community/article/197470/2022-03-13-u-polshchi-sergiya-zhadana-vysunuly-na-nobelivsku-premiyu/> (дата звернення: 17.03.2022).

14.03.2022

Війська РФ наносили удари по Харківщині «Іскандерами» з території Росії, – Синегубов // Цензор.нет. – 14.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3325138> (дата звернення: 16.03.2022).

Kharkov in ruins [= Харків у руїнах] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 14.03.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/03/14/kharkov-in-ruins/> (retrieved: 16.03.2022).

Грубнік М. Розбиті вікна та спорожнілі коридори. Як виглядає Харківський університет після обстрілу: [Каразінський ун-т] / Міла Грубнік // Факти. – 14.03.2022. – URL: <https://www.ukr.net/news/details/kharkiv/90314362.html> (дата звернення: 16.03.2022).

Денісова: росіяни обстріляли автобус із мешканцями міста Ізюм // Громадське радіо. – 14.03.2022. – URL: <https://hromadske.radio/news/2022/03/14/denisova-rosiiany-obstrilialy-avtobus-iz-meshkantsiamy-mista-izium> (дата звернення: 16.03.2022).

Росіяни бомбили житловий сектор Охтирки – троє загиблих / Роман Петренко // Укр. правда. – 14.03.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/14/7331173/> (дата звернення: 16.03.2022).

15.03.2022

ЗСУ відбили спробу штурму Харкова // НВ : Харків. – 15.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/boji-za-harkiv-zsu-vidbili-nastup-rosiyan-u-rosiyskih-tishkah-i-p-yatihatkah-novini-harkova-50225323.html> (дата звернення: 15.03.2022).

Унаслідок ворожого артобстрілу Золочева на Харківщині загинули п'ятеро людей, троє поранені – прокуратура // Interfax-Україна. – 15.03.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/813934.html> (дата звернення: 15.03.2022).

16.03.2022

Українська ППО збила російський Су-34 під Харковом (відео) // Діпо : Харків. – 16.03.2022. – URL: <https://kh.depo.ua/ukr/kh/ukrainska-ppo-zbila-rosiyskiy-su-34-pid-kharkovom-video-202203161434114> (дата звернення: 16.03.2022).

У Харкові з початку війни російські військові вбили понад 500 людей – ДСНС // Радіо Свобода. – 16.03.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-harkiv-dsns-rosiyski-vijskovi-vbyly-ponad-500-lyudej/31755733.html> (дата звернення: 16.03.2022).

Корольова А. Окупанти завдали понад 50 ударів по Харкову, але місто тримає оборону / Аліна Корольова // Новини : Live. – 16.03.2022. – URL: <https://novyny.live/kharkov/okkupanty-nanesli-bolee-50-udarov-po-kharkovu-no-gorod-derzhit-oboronu-43056.html> (дата звернення: 16.03.2022).

Хмельницька В. Війна в Харкові: який вигляд має зруйноване місто зараз (фото) / Віра Хмельницька // ТСН. – 16.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/viyna-v-harkovi-yakiy-viglyad-maye-zruynovane-misto-zaraz-foto-2010901.html> (дата звернення: 16.03.2022).

Харьков 16 марта. Район рынка «Барабашово» и Салтовка : [відео] // Харків. вісті. – 16.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=s9R4-3HIA0> (дата звернення: 16.03.2022).

Унаслідок російського обстрілу на ринку в Харкові загинуло троє людей, поранено п'ятеро // Гордон. – 16.03.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/vnaslidok-rosijskogo-obstrilu-na-rinku-v-harkovi-zaginuli-troje-ljudej-poraneno-p-jat-1600256.html> (дата звернення: 16.03.2022).

Дыхман А. Во время обстрела рынка на Героев Труда пострадал супермаркет «Рост» (відео взрива) / Аліна Дыхман // Status Quo. – 16.03.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/21.03.2022/vo-vremya-obstrelya-rynka-na-geroev-truda-postradal-supermarket-rost-video-vzryva> (дата звернення: 16.03.2022).

Обстріл Салтівки Градами: загинув харківський волонтер та водій [Антон Хрустальов] // НВ : Харків. – 16.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/pid-obstrilami-v-harkovi-zaginu-volonter-novini-harkova-50225623.html> (дата звернення: 16.03.2022).

У Золочівській громаді загинула жінка, яка під час обстрілу прикрила собою чотирьохрічну доньку // Харків : Times. – 16.03.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/03/17/u-zolochivskj-gromadi-zaginula-zhinka-yaka-pid-chas-obstrilu-prikrila-soboyu-chotirohrichnu-donku/> (дата звернення: 16.03.2022).

Обличчя війни: Олена Курило, хореографія з Чугуєва, стала чи не найвпізнаванішим символом злочину росіян // ТСН. – 16.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/oblichchya-viyni-olenu-kurilo-horeografinyu-z-mistechka-chuguyiv-stala-chi-ne-nayvpiznavanishim-simvolom-zlochynu-rosiyan-2010685.html> (дата звернення: 16.03.2022).

Романченко Л. Тварин із харківського екопарку Фельдмана евакуюють до Ковалівки, що на Полтавщині / Ліна Романченко // Кременчуцька газета. – 16.03.2022. – URL: <https://kg.ua/news/tvarin-iz-harkivskogo-ekoparku-feldmana-evakuyovuyut-do-kovalivki-shcho-na-poltavshchini> (дата звернення: 16.03.2022).

Звернення [Каразінського] університету до Президента України, Верховного Головнокомандувача Збройних сил України Володимира Зеленського та державної

влади // Каразінський університет : Новини. – 2022. – 16 берез. – URL: <https://karazin.ua/news/zvernennia-universytetu-do-prezydenta-ukrainy-verkhovnoho-h/?fbclid=IwAR3WKI1urVrQP7IIBR-DitzdjGiGAjhD7bIUO3uartBS95qfRZ11Ob9Dg48> (дата звернення: 16.03.2022).

Склярова В. Як зберігають культурну спадщину в Харкові / Вероніка Склярова // Накипіло. – 16.03.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/yak-zberigajut-kulturnu-spadshhinu-v-harkovi/> (дата звернення: 16.03.2022).

Соха А. У харківському метро наживо заспівав Святослав Вакарчук. Відео / Андрій Соха // Слобід. край. – 16.03.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/u-harkivskomu-metro-nazivo-zaspivav-svatoslav-vakarcuk-video.html> (дата звернення: 16.03.2022).

У наш дім прийшла війна: відомий харківський кіт Степан та його власниця, [які мешкають на Півн. Салтівці], евакуювались до Франції : [розповідь хазяйки-очевидиці про руйнування] // UNN: укр. нац. новини. – 16.03.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1968281-u-nash-dim-priyshla-viyna-vidomiy-kharkivskiy-kit-stepan-ta-yogo-vlasnitsya-evakuyuvilis-do-frantsiyi> (дата звернення: 16.03.2022).

17.03.2022

Захисники України вміло зупинили рух техніки ворожого полку та БТГ на Харківщині, – Залужний. Відео // Цензор.нет. – 17.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3326032> (дата звернення: 17.03.2022).

Харків, який ми втратили: розповідає дослідниця архітектури [Євгенія Губкіна, дослідниця архітектури, авторка книги «Soviet Modernism. Brutalism. Post-modernism. Buildings and Projects in Ukraine 1960–1990»] // Vogue.ua. – 17.03.2022. – URL: https://vogue.ua/ua/article/culture/art/harkiv-yakiy-mi-vtratili-rozpovidaye-doslidnitsya-arhitekturi.html?fbclid=IwAR3B8290Lfcr-c-sbOLO_CyIBNEB3BloA1Pvm-Oe_Dfh6sTLX8JXfHG9-U (дата звернення: 17.03.2022).

Через обстріл окупантів спалахнув ринок «Барабашово» у Харкові. Відео : [загинув рятувальник] // Цензор.нет. – 17.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3326134> (дата звернення: 17.03.2022).

У результаті ворожих обстрілів Дергачівщини є загиблі та поранені – голова громади // Interfax-Україна. – 17.03.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/814671.html> (дата звернення: 17.03.2022).

Окупанти зруйнували Меморіал пам'яті Другої світової війни у Харківській області [в Ізюмі] // Гордон. – 17.03.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/okupanti-zrujnuvali-memorial-pam-jati-drugoji-svitovoji-vijni-u-harkivskij-oblasti-1600464.html> (дата звернення: 17.03.2022).

Російські військові застосували фосфорні бомби під Ізюмом // Фокус. – 17.03.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/509613-rossiyskie-voennye-primenili-fosfornye-bomby-pod-izyumom> (дата звернення: 17.03.2022).

Війська РФ обстріляли касетними бомбами Козачу Лопань на Харківщині: щонайменше шестеро загиблих, кількість поранених встановлюють, – голова громади Задоренко // Цензор.нет. – 17.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3326156> (дата звернення: 17.03.2022).

У Мерефі на Харківщині внаслідок російського обстрілу загинула 21 людина; 25 поранені // 24 канал. – 17.03.2022. – URL: https://24tv.ua/merefi-harkivshhini-vnaslidok-rosiyskogo-obstrilu-zaginula-21_n1909446?utm_source=gravitec&utm_medium=push&utm_campaign= (дата звернення: 17.03.2022).

Данія передала в Харківську область 18 авто швидкої допомоги // Фокус. – 17.03.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/ukraine/509614-daniya-peredala-v-harkovskuyu-oblast-18-avto-skoroy-pomoshchi> (дата звернення: 17.03.2022).

Пащенко І. Харків підключили до супутникового інтернету Starlink завдяки Ілону Маску / Ірина Пащенко // Inkorr. – 17.03.2022. – URL: <https://inkorr.com/harkiv-pidklyuchyly-do-suputnykovogo-internetu-starlink-zavdyaky-ilonu-masku-31975> (дата звернення: 17.03.2022).

В Харькове чистоту забезпечивають около 1000 коммунальщиков / Екатерина Давиденко // Харьков. известия. – 17.03.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/v-harkove-chistotu-obespechivajut-okolo-1000-kommunalshhikov/> (дата звернення: 17.03.2022).

18.03.2022

Терехов: Харків ніколи не здасться ворогу. Як місто протистоїть армії путіна : [відео] // Україна 24. – 18.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=pRzSyJxwrKU> (дата звернення: 18.03.2022).

Козлова К. Велике російське руйнівництво: Архітектурні пам'ятки, пошкоджені війною / Катерина Козлова // Bird in flight. – 18.03.2022. – URL: <https://birdinflight.com/architectura-uk/20220317-great-russian-destruction.html> (дата звернення: 18.03.2022).

У тому числі в Харкові: Державна наукова бібліотека ім. В. Г. Короленка; Національний театр опери та балету; Художній музей; Будинок рад у Харкові (Обласна державна адміністрація); Будинок Наркомпраці (зведений у 1925 р., де розташовується економічний факультет Харків. нац. ун-у ім. В. Н. Каразіна); Палац праці та Харківська міська рада на майдані Конституції в Харкові; Будівля на вулиці Свободи, 8 (була зведена 1911 р.); Будинок «Слово».

Магуряк І. У Львові, Дніпрі та Харкові лунають вибухи / Іван Магуряк // 24 канал. – 18.03.2022. – URL: https://24tv.ua/lvovi-lunayut-vibuhi_n1910128 (дата звернення: 18.03.2022).

Нічого святого: російські військові обстріляли храм Смоленської ікони Божої Матері / Владислав Писаренко // Знай.UA. – 18.03.2022. – URL: <https://znaj.ua/war/421579-nichogo-svyatogo-rosiyski-viyskovi-obstrilyali-hram-smolenskoji-ikoni-bozhoji-materi> (дата звернення: 18.03.2022).

Захарченко Ю. У Харкові ракета російських військ зруйнувала Інститут держуправління університету Каразіна : [одна людина загинула, одна перебуває під завалами, 11 осіб постраждали] / Юлія Захарченко // Факти. – 18.03.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/proisshestvija/20220318-u-harkovi-raketa-rosijskyh-vijsk-zrujnuvala-institut-derzhupravlinnya-universytetu-karazina/> (дата звернення: 18.03.2022).

Пожежу на ринку «Барабашово» у Харкові гасять понад пів доби: вогонь перекинувся на будинки // Суспільне : Новини. – 18.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/218813-pozezu-na-rinku-barabasovo-u-harkovi-gasat-ponad-piv-dobi-vogon-perekinuvsa-na-budinki/> (дата звернення: 18.03.2022).

В пам'яті поименно. 5 історій людей, погибших при соціальному активізмі під бомбежками Харків : [волонтери Антон Хрусталив, Юлія Здановська, Наталія Скибіна, Артем Айвазян, Юрій Волчков] // Ассамблея. – 18.03.2022. – URL: https://assembly.org.ua/pyat-istorij-lyudej-pogibshih-pri-soczialnom-aktivizme-v-obstreliwaemom-harkove/?utm_source=rss&utm_medium=rss&utm_campaign=pyat-istorij-lyudej-pogibshih-pri-soczialnom-aktivizme-v-obstreliwaemom-harkove (дата звернення: 18.03.2022).

Іванців Н. Під час бомбардування центру Харкова 1 березня загинула волонтерка Еля Щемур, [студентка Національного юридичного університету імені Ярослава Мудрого] / Настя Іванців // LB.ua. – 18.03.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/03/18/510015_pid_chas_bombarduvannya_tsentru_harkova.html (дата звернення: 18.03.2022).

На уроки – з укриття: як вчителька з Харкова [Валерія Гукова] навчає дітей під час війни / Руслана Богдан // Суспільне : Новини. – 18.03.2022. – URL: <https://suspihne.media/218802-na-uroki-z-ukritta-ak-vcitelka-z-harkova-navcae-ditej-pid-cas-vijni/> (дата звернення: 18.03.2022).

Війська РФ із світлошумовими гранатами намагалися атакувати Харків: ЗСУ відбили всі наступи загарбників // 057 : сайт міста Харкова. – 18.03.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3353312/vijska-rf-iz-svitlosumovimi-granatami-namagalisa-atakuвати-harkiv-zsu-vidbili-vsi-nastupi-zagarnikiv> (дата звернення: 18.03.2022).

Торговий центр «Епіцентр» в Харкові підвергся артилерійському обстрілу // Укррудпром. – 18.03.2022. – URL: https://ukrudprom.com/news/Torgoviy_tsentr_Epitsentr_v_Harkove_podvergsya_artilleriyskomu_o.html (дата звернення: 18.03.2022).

Харківський театр хоче позбутися російської назви : [Харків. акад. рос. драм. театр ім. О. С. Пушкіна] // Kharkiv Today. – 18.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/kharkivskyy-teatr-khoche-pozbutysya-rosiyskoyi-nazvy> (дата звернення: 18.03.2022).

19.03.2022

Ворог програв наземну битву за Харків – інтерв'ю НВ з головою військової адміністрації області Олегом Синегубовим // НВ : Україна. – 19.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/ukraine/politics/bitva-za-harkiv-novini-ukrajini-50226495.html> (дата звернення: 19.03.2022).

Протягом доби Харків обстріляли майже 30 разів, у місті виявлено ДРГ – Синегубов // Гордон. – 19.03.2022. – URL: <https://gordonua.com/news/war/za-sutki-harkov-obstrelyali-pochti-30-raz-v-gorode-vyyavlena-drg-sinegubov-1600686.html> (дата звернення: 19.03.2022).

Лисогор І. Ворог неприцільно обстрілює населені пункти Київщини та намагається оточити Харків, – зведення ОДА / Ірина Лисогор // LB.ua. – 19.03.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/03/19/510209_vorog_nepritsilno_obstrilyuie.html (дата звернення: 19.03.2022).

24-й день війни: відносно спокійна ніч у Харкові : [в окупації: північна частина Ізюма, Липці, Циркуни, Вовчанськ, Куп'янськ, Балаклія, Шевченкове, Великий Бурлук] // Kharkiv

Today. – 19.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/24-y-den-viyny-vidnosno-spokiyna-nich-u-kharkovi> (дата звернення: 19.03.2022).

«Війна показала справжні обличчя». Як живе тимчасово окупований Куп'янськ на Харківщині // Суспільне : Новини. – 19.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/218803-vijna-pokazala-spravzni-oblicca-ak-zive-timcasovo-okupovaniy-kupansk-na-harkivsini/> (дата звернення: 19.03.2022).

«Харків побачив усю “братську любов”» – як живе і обороняється місто : спецрепортаж hromadske : [відео] // Yuotube : Hromadske. – 19.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=8QmXJFbkcIU> (дата звернення: 19.03.2022).

20.03.2022

Як Харків дає відсіч російському окупанту: кадри з околиці міста : [текст, відео] // Суспільне : Новини. – 20.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/219743-ak-harkiv-dae-vidsic-rosijskomu-okupantu-kadri-z-okolici-mista/> (дата звернення: 20.03.2022).

Росіяни обстріляли Харків. Загинули 5 людей, серед них – 9-річний хлопчик : Постраждали мешканці Індустріал. р-ну Харкова // НТА. – 20.03.2022. – URL: <https://www.nta.ua/rosiyany-obstrilyaly-harkiv-zagynuly-5-lyudej-sered-nyh-9-richnyj-hlopchyk/> (дата звернення: 20.03.2022).

Окупанти щодня обстрілюють Харків: найбільший ринок «Барабашово» після «Градів» відновленню не підлягає // ТСН. – 20.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/okupanti-schodnya-obstrilyuyut-harkiv-naybilshiy-rinok-barabashovo-pislya-gradiv-vidnovlennyyu-ne-pidlyagaye-2013847.html> (дата звернення: 20.03.2022).

«Захищав рідний Харків від навали російських окупаційних військ»: загинув доцент кафедри Каразінського університету [доцент кафедри регіонального управління та місцевого самоврядування Олександр Безуглий : текст, фото] // 057 : сайт міста Харкова. – 20.03.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3354257/zahisav-ridnij-harkiv-vid-navali-rosijskih-okupacijnih-vijsk-zagynuv-docent-kafedri-karazinskogo-universitetu> (дата звернення: 20.03.2022).

Корогодський Ю. Тіло загиблого внаслідок обстрілу у Харкові студента з Індії [Навіна Шекараппи, студента-медика] заповіли для досліджень / Юрій Корогодський // LB.ua. – 20.03.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/03/20/510357_tilo_zagiblogo_harkovi_indiyskogo.html (дата звернення: 20.03.2022).

До Польщі евакуювали незрячих і слабозрячих дітей зі спеціалізованої школи Харкова, [які не були вивезені раніше] // 24 канал. – 20.03.2022. – URL: https://24tv.ua/do-polshhi-evakuyovali-nezryachih-slabozryachih-ditey-zi-spetsializovanoyi_n1912577 (дата звернення: 20.03.2022).

Цьомик Г. «Відновимо Харків разом». Харків'яни долучилися до прибирання міста від завалів : [за десять днів понад 1100 волонтерів долучилися до ініціативи у дев'ятох районах міста] / Ганна Цьомик // Суспільне : Новини. – 20.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/219619-vidnovimo-harkiv-razom-ziteliv-mista-zaklikaut-dopomogti-komunalnim-sluzbam/> (дата звернення: 20.03.2022).

З Харкова до Вовчанська, Рогані та Малої Рогані відправляють гуманітарні вантажі // Kharkiv Today. – 20.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/z-kharkova-do-yovchanska-rohani-ta-maloyi-rohani-vidpravlyat-humanitarni-vantazhi> (дата звернення: 20.03.2022).

В кількох університетах Харкова планують відновити дистанційне навчання : [відновили в Харків. пед. ун-ті ім. Сковороди та Нац. техн. ун-ті «Харків. політехн. ін-т»; планують незабаром відновити в Харків. нац. ун-ті ім. В. Н. Каразіна та Харків. нац. ун-ті радіоелектроніки] // Суспільне : Новини. – 20.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/219657-v-kilkoh-universitetah-harkova-planuut-vidnoviti-distancijne-navcanna/> (дата звернення: 20.03.2022).

21.03.2022

26-й день війни у Харкові. Ворог активізувався, авіацію не використовує : Окупанти обстрілюють П'ятихатки, Салтівку, Олексіївку, ХТЗ, Горизонт у Харкові, Дергачі та Чугуїв – в області // Kharkiv Today. – 21.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/26-y-den-viyny-u-kharkovi-voroh-aktyvizuvavsya-aviatsiyu-ne-vykorystovuye> (дата звернення: 21.03.2022).

Ворог продовжує блокування Сум та обстріли Харкова і Чугуєва: яка ситуація на Слобожанському напрямку // ТСН. – 21.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/vorog-prodovzhuye-blokvannya-sum-ta-obstrili-harkova-i-chuguyeva-yaka-situaciya-na-slobozhanskomu-napryamku-2015470.html> (дата звернення: 21.03.2022).

У Харкові через російські обстріли зруйновано майже 1 тисячу будівель, в основному – житлові будинки, – мер Терехов // Цензор.нет. – 21.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3327293> (дата звернення: 21.03.2022).

Загарбники вбили 96-річного харків'янина [Бориса Романченка], який пережив Бухенвальд // Укрінформ. – 21.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3435967-zagarbniki-vbili-96ricnogo-harkivanina-akij-pereziv-buhenvald.html> (дата звернення: 21.03.2022).

Панченко А. У Харкові російський снаряд влучив у магазин, де були люди: у мережі показали відео моменту вибуху / Альбіна Панченко // Obozrevatel. – 21.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/u-harkovi-rosijskij-snaryad-vluchiv-u-magazin-de-buli-lyudi-u-merezhi-pokazali-video-momentu-vibuhu.htm> (дата звернення: 21.03.2022).

Окупанти вивозять мешканців села на Харківщині у Росію : [Із села Руська Лозова] // НВ : Харків. – 21.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/okupanti-perevozyat-lyudey-do-rf-novini-harkova-50226872.html> (дата звернення: 21.03.2022).

Жиренко Х. На Харківщині від бомб окупантів постраждав Інститут овочівництва і баштанництва : [у с. Селекційне Харків. р-ну] / Христина Жиренко // Главком. – 21.03.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/na-harkivshchini-vid-bomb-okupantiv-postrazhdav-institut-ovochivnictva-i-bashtannictva-831648.html> (дата звернення: 21.03.2022).

Близько двох тонн гуманітарної допомоги з Чернівців доправили у Харківську область // Погляд. – 21.03.2022. – URL: <https://pogliad.ua/news/chernivtsi/blizko-dvoh-tonn-gumanitarnoyi-dopomogi-z-chernivciv-dopravili-u-harkivsku-oblast-422552> (дата звернення: 21.03.2022).

22.03.2022

ЗСУ знищили під Харковом російські артустановки «Акація». Відео // Еспreso. – 22.03.2022. – URL: <https://espresso.tv/zsu-znishchili-pid-kharkovom-rosiysku-artustanovku-akatsiya-video> (дата звернення: 22.03.2022).

Буртик І. Росіяни завдали авіаударів по підприємствах Лозової й знищили 20 будинків / Ірина Буртик // 24 канал. – 22.03.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyani-zavdali-aviaudariv-po-pidpriyemstvah-lozovoyi-znishhili_n1915521 (дата звернення: 22.03.2022).

На Харківщині російський танк розстріляв сім'ю в авто, загинули двоє дорослих і дитина // Укрінформ. – 22.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3436576-na-harkivsini-rosijskij-tank-rozstrilav-simu-v-avto-zaginuli-dvoe-doroslih-i-ditina.html> (дата звернення: 22.03.2022).

У Харкові збирають гроші для постраждалих під час війни студентів і педагогів ХНУ ім. Каразіна : Багато студентів евакуювалися з Харкова, у деяких зруйновано будинки // Mind. – 22.03.2022. – URL: <https://mind.ua/news/20238216-u-harkovi-zbirayut-groshi-dlya-postrazhdalih-pid-chas-vijni-studentiv-i-pedagogiv-hnu-im-karazina> (дата звернення: 22.03.2022).

Російські окупанти зруйнували харківський ВНЗ (фото) : Університет, який навчав будувати та створювати нове, сьогодні практично знищений : [Харків. нац. ун-т буд-ва та архітектури] // Коментарии.ua : Харків. – 22.03.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/10794-rosiyski-okupanti-zruynuvali-harkivskiy-vnz-foto.html> (дата звернення: 22.03.2022). – Підпис: Анастасія.

«Хочу, щоб не гриміло, коли народжують»: як працює перинатальний центр у Харкові під час війни // Суспільне : Харків. – 22.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=shain5BYIB0> (дата звернення: 22.03.2022).

Семченко В. «Ми краще помремо стоячи, ніж житимемо на колінах»: комунальники в Харкові не припиняють роботу незважаючи на обстріли / Віталій Семченко // Obozrevatel. – 22.03.2022. – URL: <https://news.obozrevatel.com/ukr/society/mi-krasche-pomremo-stoyachi-nizh-zhitimemo-na-kolinah-komunalniki-v-harkovi-ne-pripinyayut-robotu-nezvazhayuchi-na-obstrili.htm> (дата звернення: 22.03.2022).

Поранений, але незламний Харків: [відео : бесіда Сергія Руденка з Сергієм Жаданом] // Еспreso. – 22.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=yGLVWF7enqA> (дата звернення: 22.03.2022).

Сметана М. Сюїта Баха біля зруйнованих обстрілами РФ будівель: харків'янин грає на віолончелі у центрі міста / Марина Сметана // Суспільне : Новини. – 22.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/220438-suita-baha-bila-zrujnovanih-budivel-harkivanin-grae-na-violonceli-u-centri-mista/> (дата звернення: 22.03.2022).

23.03.2022

Окупанти програли Харків, їм залишаються тільки удари з далеких відстаней – голова ОВА // Еспreso. – 23.03.2022. – URL: <https://espresso.tv/okupanti-prograli-kharkiv-im-zalishayutsya-tilki-udari-z-dalekikh-vidstaney-golova-ova> (дата звернення: 23.03.2022).

За підрахунками мерії у Харкові зруйновано 1143 об'єкти інфраструктури // Харків : Times. – 23.03.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/03/23/za-pidrahunkami-meriyi-u-harkovi-zrujnovano-1143-ob-yekti-infrastrukturi-video/> (дата звернення: 23.03.2022).

Медведєв Є. На Харківщині збили два літаки російських окупантів / Євген Медведєв // Lenta.ua. – 23.03.2022. – URL: <https://lenta.ua/na-harkivshchini-zbili-dva-litaki-rosiyskih-okupantiv-117470/> (дата звернення: 23.03.2022).

З-під завалів Харківської обласної адміністрації дістали ще одну загиблу [– волонтерку Валерію Ютіну, випускницю Харківської державної академії культури] // Суспільне : Новини. – 23.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/220635-nam-golovi-zadurili-prosto-sbu-harkivsini-opublikovalo-dopit-z-rosijskim-polonenim/> (дата звернення: 23.03.2022).

Горбунов Д. Харків'яни рятують у своєму місті символи незламності українців : [пам'ятники укривають мішками з піском] / Дмитро Горбунов // Армія : inform. – 23.03.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/03/23/harkivyany-ryatuyut-u-svoyemu-misti-symvoly-nezlamnosti-ukrayinciv/> (дата звернення: 23.03.2022).

У Харкові укріплюють пам'ятник Шевченку на захист від обстрілів // Суспільне : Новини. – 23.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/220688-u-harkovi-ukripluut-pamatnik-sevcenku-na-zahist-vid-obstriliv/> (дата звернення: 23.03.2022).

Харків під обстрілами: як мінає життя городян у підземках : У метро проживає приблизно 15 тисяч людей // Харків : Коментарии.ua. – 23.03.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/10799-harkiv-pid-obstrilami-yak-minae-zhittya-gorodyan-u-pidzemkah.html> (дата звернення: 23.03.2022). – Підпис: Анастасія.

З початку війни у Харкові народилося майже 250 дітей // Kharkiv Today. – 23.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/z-pochatku-viyny-u-kharkovi-narodylosya-mayzhe-250-ditey> (дата звернення: 23.03.2022).

В Германії почили пам'ять 96-летнего узника Бухенвальда, погибшего при обстреле Харькова / Михаил Гольд // Lenta.ua. – 23.03.2022. – URL: <https://lenta.ua/v-germanii-pochtili-pamyat-96-letnego-uznika-buhenvalda-pogibshego-pri-obstrele-harkova-117451/> (дата звернення: 23.03.2022).

Бундестаг згадав хвилиною молчання Бориса Романченка, який пережив кілька нацистських концтаборів, але був вбитий російським снарядом.

Михайлова Г. Харків та його рани – руйнування міста у фото «Телеграфу» / Галина Михайлова // Telegraf. – 23.03.2022. – URL: <https://telegraf.com.ua/ukr/harkov/2022-03-23/5700250-kharkiv-ta-yogo-rani-ruynuvannya-mista-u-foto-telegrafu> (дата звернення: 23.03.2022).

«Наиболее трогательные сейчас на улицах дворники». Жадан рассказал о военных буднях Харькова // Гордон. – 23.03.2022. – URL: <https://gordonua.com/news/society/naibolee-troga1telnye-seychas-na-ulicah-dvorniki-zhadan-rasskazal-o-voennyh-budnyah-harkova-1601347.html> (дата звернення: 23.03.2022).

Белоусова К. Стало відомо, як в Харкові вивозять сміття в умовах воєнного стану / Катерина Белоусова // Екополітика. – 23.03.2022. – URL: <https://ecopolitic.com.ua/ua/news/stalo-vidomo-yak-v-harkovi-vivozyat-smittya-v-umovah-voennogo-stanu/> (дата звернення: 23.03.2022).

24.03.2022

Романенко В. Харківський напрямок: ППО збила російський винищувач Су-34 / Валентина Романенко // Укр. правда. – 24.03.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/24/7334244/> (дата звернення: 24.03.2022).

Доцяк Т. Таких руйнацій не завдавали навіть фашисти. Ситуація в Харкові станом на 24.03.22 / Тетяна Доцяк // Вікна. – 24.03.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/ukrayina/takyh-rujnazij-ne-zavdavaly-navit-fashysty-sytuacziya-v-harkovi-stanom-na-24-03-22/> (дата звернення: 24.03.2022).

У Харкові російські окупанти випустили ракету по Меморіалу жертвам тоталітаризму // НВ : Харків. – 24.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/raketa-vpala-na-teritoriji-memorialu-zhertvam-totalitarizmu-novini-harkova-50227942.html> (дата звернення: 24.03.2022).

У Харкові російські війська обстріляли «Нову пошту», де українці отримували гуманітарну допомогу // Букви. – 24.03.2022. – URL: <https://bykvu.com/ua/bukvy/u-kharkovi-rosiiski-viiska-obstrilaly-novu-poshtu-de-ukraintsi-otrymuvaly-humanitarnu-dopomohu/> (дата звернення: 24.03.2022).

Російські війська обстріляли село Золочівської громади на Харківщині: загинула жінка // Суспільне : Новини. – 24.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/232119-rosiiski-vijska-obstrilali-zolociv-na-harkivsini-zagibla-zinka/> (дата звернення: 24.03.2022).

Сушкова И. Я вдова в 25. Мою жизнь украли нелюди / Ирина Сушкова // Цензор.нет. – 24.03.2022. – URL: https://censor.net/ua/resonance/3327849/ya_vdova_v_25_moyu_jyzn_ukraly_nelyudy (дата звернення: 24.03.2022).

Танчук Т. Як харківські комунальники рятують міські пам'ятники від обстрілів : У Харкові пам'ятники обкладають мішками з піском, щоб уберегти від пошкоджень / Тетяна Танчук // Gromada Group : Група місцевих ЗМІ Харківщини. – 24.03.2022. – URL: <https://gromada.group/news/news/14219-yak-harkivski-komunalniki-ryatuyut-miski-pam-yatniki-vid-obstriliv> (дата звернення: 24.03.2022).

Харківський онкоцентр продовжує працювати під час війни // Kharkiv Today. – 24.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/kharkovskiy-onkocentr-prodolzhaet-rabotat-vo-vremya-voyny> (дата звернення: 24.03.2022).

Узбек каждый день под обстрелами кормит горячей едой сотни жителей Харькова: история Шахобиддина Юсупова // Настоящее время. – 24.03.2022. – URL: <https://www.currenttime.tv/a/31767085.html> (дата звернення: 24.03.2022).

Мрія – повернутися додому, бо там усе життя залишилося: історія переселенців з Харкова // Суспільне : Вінниця. – 24.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/220498-vtorgnenna-rosii-22-berezna-so-vidbuvalosa-v-oblastah/> (дата звернення: 24.03.2022).

Петров Д. Харківський лікар розвінчав фейк про біологічну зброю в Україні / Даниїл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 24.03.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/news/war/2022/10811-harkovskiy-vrach-razvenchal-feyk-pro-biologicheskoe-oruzhie-v-ukraine.html> (дата звернення: 24.03.2022).

Росія підготувала чергову порцію провокацій з атаками на свою територію – Харківська ОВА // ASPI news. – 24.03.2022. – URL: <https://aspi.com.ua/news/politika/rosiya-pidgotuvala-chergovu-porciyu-provokacij-z-atakami-na-svoyu-teritoriyu#gsc.tab=0> (дата звернення: 24.03.2022).

«Джавелинки» и «Байрактарчики»: в Первомайском выпускают креативную колбасную продукцию // My Kharkov.info. – 24.03.2022. – URL: <https://mykharkov.info/push/dzhavelinki-i-bajraktarchiki-v-pervomajskom-vypuskayut-kreativnuyu-kolbasnuyu-produktsiyu-22040.html> (дата звернення: 24.03.2022).

25.03.2022

Хмельницька В. «Не було жодного дня, щоб не бомбили Харків» – Терехов про місяць війни / Віра Хмельницька // ТСН. – 25.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/ne-bulo-zhodnogo-dnya-schob-ne-bombili-harkiv-terehov-pro-misyac-viyni-2019826.html> (дата звернення: 25.03.2022).

Росія виводить окремі підрозділи зі Слобожанщини через втрати понад 50% складу – Генштаб ЗСУ // Радіо Свобода. – 25.03.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-rosia-vtraty-pidrozdiliv-henshtab/31769233.html> (дата звернення: 25.03.2022).

У Харкові обстріляли аеропорт: після вчорашніх ударів багато загиблих і поранених // 24 канал. – 25.03.2022. – URL: https://24tv.ua/harkovi-vnochi-obstrilyali-aeroport-supermarket-bagato-zagiblih_n1918636 (дата звернення: 25.03.2022).

Від факультету не залишилось нічого: фото зруйнованого університету Каразіна у Харкові : [будівля та внутрішні приміщення екон. ф-ту ХНУ ім. В. Н. Каразіна після обстрілу та пожежі] // 24 канал. – 25.03.2022. – URL: https://24tv.ua/vid-fakultetu-ne-zalishilos-nichogo-foto-zruynovanogo-universitetu_n1918943 (дата звернення: 25.03.2022).

Солодовнік М. У Харкові під час обстрілів пошкодили будівлю ННІ «Фізико-технічний факультет» / Марія Солодовнік // Суспільне: Новини. – 25.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/211086-u-harkovi-pid-cas-obstriliv-poskodili-budivlu-nni-fiziko-tehnicnij-fakultet/> (дата звернення: 25.03.2022).

У Харкові показали будівлю фізтеху ХНУ імені Каразіна після обстрілів (фото) / Михайло Хомченко // Діло : Харків. – 25.03.2022. – URL: <https://kh.depo.ua/ukr/kh/u-kharkovi-pokazali-budivlyu-fiztekhu-khnu-imeni-karazina-pislya-obstriliv-foto-202203251436099> (дата звернення: 25.03.2022).

Окупанти обстріляли поліклініку в Харкові, де видавали гумдопомогу: багато поранених, є загиблі : [Основ'ян. р-н] // ТСН. – 25.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/okupanti-obstrilyali-polikliniku-v-harkovi-de-vidavali-gumdopomogu-bagato-poranenih-ye-zagibli-2019412.html> (дата звернення: 25.03.2022).

Паскевич А. Російські окупанти знов обстріляли ринок «Барабашово» в Харкові, спалахнула пожежа. Фото / Анна Паскевич // Obozrevatel. – 25.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/rosijski-okupanti-znov-obstrilyali-rinok-barabashovo-v-harkovi-spalahnula-pozhezha-foto.htm> (дата звернення: 25.03.2022).

Вороги обстріляли захоплену Балаклію, є загиблі й поранені // Укрінформ. – 25.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3492022-zagarbniki-obstrilali-zahoplenu-balakliu-e-zagibli-j-poraneni.html> (дата звернення: 25.03.2022).

У центрі Дергачів на Харківщині війська РФ скинули бомбу з безпілотної: є жертви // Суспільне : Новини. – 25.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/221457-u-centri-dergaciv-na-harkivsini-vijska-rf-skinuli-bombu-z-bezpilotnika-e-zertvi/> (дата звернення: 25.03.2022).

Николаева М. У Харкові виходжують недоношених немовлят / Марина Николаева // АТН. – 25.03.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/u-kharkovi-vykhodzhuut-nedonoshenykh-nemovliat-iaki-potrapyly-pid-obstril-366901/> (дата звернення: 25.03.2022).

Дыхман А. Из Харькова уехало больше половины жителей / Алина Дыхман // Status Quo. – 25.03.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/25.03.2022/iz-xarkova-uexalo-bolse-poloviny-zitelei> (дата звернення: 25.03.2022).

Хмельницька В. Над відбудовою Харкова працює пул архітекторів: Терехов розповів, яким буде місто після війни / Віра Хмельницька // ТСН. – 25.03.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/nad-vidbudovoyu-harkova-pracyuye-pul-arhitektoriv-terehov-rozpoviv-yakim-bude-misto-pislya-viyni-2019850.html> (дата звернення: 25.03.2022).

Двоє мерів з Харківської області отримали ордени : [орденом «За мужність» III ступеня нагороджено Ізюмського міського голову Валерія Марченка; орденю княгині Ольги III ступеня – мера Чугуєва Галину Мінаєву] // Kharkiv Today. – 25.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/dva-mera-iz-kharkovskoy-oblasti-poluchili-ordena> (дата звернення: 25.03.2022).

«Одна зі справ мого життя»: харків'янка Ірина Роботягова перевезла в Полтаву 44 тварини // Youtube : Суспільне : Полтава. – 25.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=Zi-pBY8TjtY> (дата звернення: 25.03.2022).

«Танок – наша зброя»: щоранку харків'яни танцюють у місті танці народів світу // Суспільне : Новини. – 25.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/221305-tanok-nasa-zbroa-soranku-harkivani-tancut-u-misti-tanki-narodiv-svitu/> (дата звернення: 25.03.2022).

26.03.2022

Рагуцька Л. Планувала «взяти» Харків та Суми: Арестович заявив, що елітну 1-у танкову армію РФ знищено / Лілія Рагуцька // Obozrevatel. – 26.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/planuvala-vzyati-harkiv-ta-sumi-arestovich-zayaviv-scho-elitnu-1-u-tankovu-armiyu-rf-znischeno.htm> (дата звернення: 26.03.2022).

ЗСУ звільнили села Мала Рогань та Вільхівка під Харковом // Останній бастион. – 26.03.2022. – URL: https://bastion.tv/zsu-zvilnili-sela-mala-rogan-ta-vilhivka-pid-harkovom_n46355 (дата звернення: 26.03.2022).

Під час обстрілу окупантами житлових будинків Основ'янського району Харкова загинули п'ятеро людей // Україна кримінальна. – 26.03.2022. – URL: <https://cripo.com.ua/news/war/pid-chas-obstrilu-okupantami-zhitlovih-budinkiv-osnov-yanskogo-rajonu-harkova-zaginuli-p-yatero-lyudej/> (дата звернення: 26.03.2022).

Росіяни вчергове обстріляли дослідницьку ядерну установку в Харкові: Ядерна підкритична установка «Джерело нейтронів» у Харкові вчергове потрапила під російські обстріли // Суспільне : Новини. – 26.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/221950-rosiani-vchergove-obstrilali-doslidnicku-adernu-ustanovku-v-harkovi/> (дата звернення: 26.03.2022).

Савчук І. Рашисти обстріляли Університет внутрішніх справ у Харкові (відео) / Ілона Савчук // Главком. – 26.03.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/rashisti-obstrilyali-universitet-vnutrishnih-sprav-u-harkovi-video-833198.html> (дата звернення: 26.03.2022).

У Дробицькому яру під Харковом обстрілами пошкоджено монумент менори // Суспільне : Новини. – 26.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/221873-u-drobickomu-arupid-harkovom-obstrilami-poskodzeno-monument-menori/> (дата звернення: 26.03.2022).

У Харкові російські снаряди поцілили в приміщення «Укртрансгазу» // Суспільне : Новини. – 26.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/221911-u-harkovi-rosijski-snaradi-pocilili-v-primisenna-ukrtransgazu/> (дата звернення: 26.03.2022).

Лютіков О. Російські окупанти завдали удару по газопроводу в Харкові, піднявся стовп вогню. Відео та фото / Олексій Лютіков // Obozrevatel. – 26.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/rosijski-okupanti-zavdali-udaru-po-gazoprovodu-v-harkovi-pidnyavsya-stovp-vognyu-video-ta-foto.htm> (дата звернення: 26.03.2022).

Як рятують життя та ховають загиблих у зруйнованому Харкові – репортаж // Новини : Ужгород. – 26.03.2022. – URL: <https://news.uz.ua/post2445842> (дата звернення: 26.03.2022).

Боевые действия в Харькове: большинство горожан отказались покидать свои дома / Екатерина Павловская // GX: новинний портал. – 26.03.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshchestvo/region/boevye-dejstviya-v-harkove-bolshinstvo-gorozhan-otkazalis-pokidat-svoi-doma.html> (дата звернення: 26.03.2022).

У Харкові захищають від обстрілів ще один монумент – пам'ятник Незалежності // Суспільне : Новини. – 26.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/221897-u-harkovi-zahisaut-vid-obstriliv-se-odin-monument-pamatnik-nezaleznosti/> (дата звернення: 26.03.2022).

Борова на Харківщині, де понад два тижні немає зв'язку, отримала термінал Starlink [від Ілона Маска] // Суспільне : Новини. – 26.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/221731-borova-na-harkivsini-de-ponad-dva-tizni-nemae-zvazku-otrimala-terminal-starlink/> (дата звернення: 26.03.2022).

Кобак Х. «Концерт між вибухами»: у Харкові на станції метро відбувся концерт класичної музики / Христина Кобак // 24 канал. – 26.03.2022. – URL: https://showbiz.24tv.ua/kontsert-mizh-vibuhami-harkovi-stantsiyi-metro-vidbuvsya-kontsert_n1919966 (дата звернення: 26.03.2022).

У харківському метро аніматори відволікають дітей від жаху війни виставами // Укрінформ. – 26.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3440382-u-harkivskomu-metro-animatori-vidvolukaut-ditej-vid-zahu-vijni-vistavami.html> (дата звернення: 26.03.2022).

Трубина Е. Харьковчан, депортированных в Белгород, отправляют дальше в другой регион / Елена Трубина // Об'єктив. – 26.03.2022. – URL:

<https://www.objectiv.tv/objectively/2022/03/26/harkovchan-deportirovannyh-v-belgorod-otpravlyayut-dalshe-v-drugoj-region/> (дата звернення: 26.03.2022).

27.03.2022

Широкий К. Українська армія в Харківській області перейшла в контрнаступ / Константин Широкий // РБК-Україна. – 27.03.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/ukrainskaya-armiya-harkovskoy-oblasti-pereshla-1648413690.html> (дата звернення: 27.03.2022).

Лазуркевич С. ЗСУ знищили російський винищувач Су-34 на Харківщині : [на Ізюмському напрямку] / Софія Лазуркевич // Zaxid.net. – 27.03.2022. – URL: <https://zaxid.net/zsu-znishhili-rosiyskiy-vinishhuvach-su-34-na-harkivshhini-n1539614> (дата звернення: 27.03.2022).

Бійці «Азову» звільнили від окупантів Вільхівку на Харківщині // LB.ua. – 27.03.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/03/27/511210_biytsi_azovu_zvilnili_vid.html (дата звернення: 27.03.2022).

Шестеро бійців харківського батальйону загинули під час звільнення Вільхівки // Суспільне : Новини. – 27.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/222199-sestero-bijciv-harkivskogo-bataljonu-zaginuli-pid-cas-zvilnenna-vilhivki/> (дата звернення: 27.03.2022).

Юрій Красовський («Артек»), Володимир Дорошенко («Кава»), Ігор Похомов («Сімейний»), Богдан Іванов («Бодя»), Сергій Стрибний («Ікси»), Богдан Парака («Полтава»).

ЗСУ вигнали окупантів з Гусарівки на Харківщині – Синегубов // Суспільне : Новини. – 27.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/222103-zsu-vignali-okupantiv-z-gusarivki-na-harkivsini-sinegubov/> (дата звернення: 27.03.2022).

Азаров Д. Враг у ворот. Олег Синегубов розказав про ситуацію на підступах до Харківщини / Денис Азаров // Status Quo. – 27.03.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/27.03.2022/vrag-u-vorot-oleg-sinegubov-rasskazal-o-situacii-na-podstupax-k-xarkovu> (дата звернення: 27.03.2022).

Вечканова О. У Харкові палають пожежі: у мережі показали наслідки нічного ракетного обстрілу / Олена Вечканова // Telegraf. – 27.03.2022. – URL: <https://telegraf.com.ua/ukr/harkov/2022-03-27/5700661-v-kharkove-pylayut-pozhary-v-seti-pokazali-posledstviya-nochnogo-raketnogo-obstrelya> (дата звернення: 27.03.2022).

У харківську школу влучив російський «Град» : [сш № 168] // Суспільне : Новини. – 27.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/222210-u-harkivsku-skolu-vluciv-rosijskij-grad/> (дата звернення: 27.03.2022).

Російська інженерна система дистанційного мінування «Земледеліє» засипає мінами Харківську область України // Youtube : Obozrevatel TV. – 27.03.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=7bdUIWuO-QU> (дата звернення: 27.03.2022).

Російські окупанти використали вогнемет «Буратіно» на Харківщині. Відео // Цензор.нет. – 27.03.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3328981> (дата звернення: 27.03.2022).

До Харкова вперше за місяць доставили гуманітарну допомогу від «Червоного Хреста» // Суспільне : Новини. – 27.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/221936-do-harkova-vperse-za-misac-dostavili-gumanitarnu-dopomogu-vid-cervonogo-hresta/> (дата звернення: 27.03.2022).

Харків'яни масово повертаються у своє місто, – боєць ТрО Харкова // Еспreso. – 27.03.2022. – URL: <https://espresso.tv/kharkivyani-masovo-povertayutsya-u-svoe-misto-boets-tro-kharkova> (дата звернення: 27.03.2022).

Марків Н. Відомий музикант [Святослав Вакарчук] привіз у Харків «старлінк» і заспівав біля пам'ятника Шевченка / Наталка Марків // Вечірній Київ. – 27.03.2022. – URL: <https://vechirniy.kyiv.ua/news/63856-2/> (дата звернення: 27.03.2022).

Харків'янка народила дівчинку у підвалі будинку на Салтівці // Харків : Times. – 27.03.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/03/27/harkiv-yanka-narodila-divchinku-u-pidvali-budinku-na-saltivtsi/> (дата звернення: 27.03.2022).

Буде бал на площі, – Терехов розповів про перше, що зробить по завершенню війни // 24 канал. – 27.03.2022. – URL: https://24tv.ua/bude-bal-ploshhi-terehov-rozpoviv-pro-pershe-shho-zrobit-po-zavershennyu_n1921208 (дата звернення: 27.03.2022).

28.03.2022

Петров Д. Війська РФ дедалі частіше б'ють ракетами по Харкову / Данііл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 28.03.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/10841-viyska-rf-dedali-chastishe-b-yut-raketami-po-harkovu.html> (дата звернення: 28.03.2022).

Мінджоса С. На Харківщині окупанти використали системи залпового вогню близько 180 разів / Софія Мінджоса // 24 канал. – 28.03.2022. – URL: https://24tv.ua/harkivshhini-okupanti-vikoristali-sistemi-zalpovogo-vognyu-blizko_n1923570 (дата звернення: 28.03.2022).

Росіяни обстріляли Харків касетними боєприпасами – голова адміністрації // НВ : Харків. – 28.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/boji-za-harkiv-rosiyani-obstrilyali-harkiv-kasetnimi-raketami-rszv-smerch-novini-harkova-50229101.html> (дата звернення: 28.03.2022).

Ісмаїлова І. Знов гатять – і зараз теж, коли пишу. Харківський щоденник війни / Ілона Ісмаїлова // Detector Media. – 28.03.2022. – URL: <https://detector.media/blogs/article/197870/2022-03-28-znov-gatyat-i-zaraz-tezh-koly-pyshu-kharkivskyy-shchodennyk-viyny/> (дата звернення: 28.03.2022).

Ще один храм Харківської єпархії УПЦ МП зазнав руйнувань від обстрілів : [храм Різдва Христового] // RISU : реліг.-інф. служба України. – 28.03.2022. – URL: https://risu.ua/shche-odin-hram-harkivskoyi-yeparhiyi-upc-mp-zaznav-rujnuvan-vid-obstriliv_n127662 (дата звернення: 28.03.2022).

Онлайн: Харківський університет Ярослава Мудрого відновлює навчання // НВ : Харків. – 28.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/harkivskiy-vuz-vidnovlyuye-navchannya-novini-harkova-50229018.html> (дата звернення: 28.03.2022).

У Харкові внаслідок російських обстрілів пошкодило будівлі ХАІ [Харківського авіаційного інституту] – є поранений // Суспільне : Новини. – 28.03.2022. – URL:

<https://suspilne.media/222638-u-harkovi-vnaslidok-rosijskih-obstriliv-poskodilo-budivli-visu-e-poranenij/> (дата звернення: 28.03.2022).

У Харкові російські окупанти зруйнували архітектурну пам'ятку [– пожежну частину, збудовану ще у 1887 р.] // 24 канал. – 28.03.2022. – URL: https://24tv.ua/harkovi-rosiyski-okupanti-zruynuvali-arhitekturu-pamyatku_n1925363 (дата звернення: 28.03.2022).

Мох А. «Це буде зовсім інший Харків»: найкращі архітектори світу відновлять місто-герой / Аліна Мох // Pragmatika. – 28.03.2022. – URL: <https://pragmatika.media/news/ce-bude-zovsim-inshij-harkiv-najkrashhi-arhitektori-svitu-vidnovljat-misto-geroj/> (дата звернення: 28.03.2022).

Каразінський університет відновлює дистанційне навчання // Суспільне : Новини. – 28.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/222777-karazinskij-universitet-vidnovlue-distancijne-navcanna/> (дата звернення: 28.03.2022).

На Харківщині у 288 школах запроваджено дистанційне навчання // 057 : сайт міста Харкова. – 28.03.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3362834/na-harkivsini-u-288-skolah-zaprovadzeno-distancijne-navcanna> (дата звернення: 28.03.2022).

Ищук Е. Популярный харьковский кот Степан собрал деньги для помощи животным / Елена Ищук // Status Quo. – 28.03.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/28.03.2022/populyarnyi-xarkovskii-kot-stepan-sobral-dengi-dlya-pomoshhi-zivotnym> (дата обращения: 28.03.2022).

29.03.2022

ЗСУ повністю звільнили від окупантів дорогу від Харкова до Чугуєва (відео) // Патріот Донбасу. – 29.03.2022. – URL: <https://donpatriot.news/article/zsu-povnisty-zvilnili-vid-okupantiv-dorogu-vid-harkova-do-chuguyeva-video> (дата звернення: 29.03.2022).

Війська РФ за добу обстріляли Харківську область «Градами» 280 разів // Букви. – 29.03.2022. – URL: <https://bykvu.com.ua/bukvy/viiska-rf-za-dobu-obstrilialy-kharkivsku-oblast-hradamy-280-raziv/> (дата обращения: 29.03.2022).

Студент університету Каразіна загинув разом з батьком під час евакуації з Ізюма : [третьокурсник Навч.-наук. ін.-ту екології ХНУ ім. В. Н. Каразіна Вадим Павленко] // 057 : сайт міста Харкова. – 29.03.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3360552/student-universitetu-karazina-zaginu-v-razom-z-batkom-pid-cas-evakuacii-z-izuma> (дата звернення: 29.03.2022).

Харьков начали расчищать после бомбардировок: фоторепортаж // РБК-Україна. – 29.03.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/rus/stylar/harkov-nachali-raschishchat-bombardirovok-1648565599.html> (дата обращения: 29.03.2022).

На майдані Небесної Сотні пошкоджено будинки Харківської районної прокуратури, апеляційного суду; сусідні житлові будинки були зачеплені або майже повністю зруйновані.

Архітектори просять не прибирати елементи старовинних будівель Харкова, що постраждали у війні : Руїни таких будівель — це матеріали і деталі для відновлення // Kharkiv Today. – 29.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/arkhitektory-prosyat-ne-prybyraty-elementy-starovynnykh-budivel-kharkova-shcho-postrazhdaly> (дата звернення: 29.03.2022).

Гололобова М. Харьковские газовщики под обстрелами провели масштабный ремонт газопровода (фото) / Мадина Гололобова // Status Quo. – 29.03.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/29.03.2022/xarkovskie-gazovshhiki-pod-obstrelami-proveli-masstabnyi-remont-gazoprovoda> (дата обращения: 29.03.2022).

Глуховський М. Мер Ізюма Валерій Марченко: Людей закопують у парках, на городах. Ховати нікому / Михайло Глуховський // Главком. – 29.03.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/mer-izyuma-valeriy-marchenko-lyudey-zakopuyut-u-parkah-u-gorodah-hovati-nikomu--834038.html> (дата звернення: 29.03.2022).

Біда О. «Нам сказали, що ти націоналіст – терпи!» Три дні полону, жорстокі побиття і втеча через поля : [розповідь мешканця Козачої Лопані, волонтера Олексія Семікова] / Олеся Біда // Hromadske. – 29.03.2022. – URL: <https://hromadske.ua/posts/nam-skazali-sho-ti-nacionalist-terpi-tri-dni-polonu-zhorstoki-pobittya-i-vtecha-cherez-polya> (дата звернення: 29.03.2022).

Окупанти завдали ракетного удару по Люботину на Харківщині: 1 загиблий, 7 поранених // 24 канал. – 29.03.2022. – URL: https://24tv.ua/okupanti-zavdali-raketnogo-udaru-po-lyubotinu-harkivshhini-1_n1926031 (дата звернення: 29.03.2022).

Британський ветеран розповів, як рятував тварин у Харкові під обстрілами // Фокус. – 29.03.2022. – URL: <https://focus.ua/ukraine/510780-britanskiy-veteran-rasskazal-kak-spasal-zhivotnyh-v-harkove-pod-obstrelami> (дата звернення: 29.03.2022).

Глава Балаклії [Іван Столбовий] перейшов на бік російських окупантів – Синегубов // Слово і діло. – 29.03.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/03/29/novyna/suspilstvo/hlava-balakliyi-perejshov-bik-rosiyskix-okupantiv-synyehubov> (дата звернення: 29.03.2022).

30.03.2022

Вторгнення РФ: мер Харкова у зверненні до Нюрнберзької міськради згадав процес над гітлерівцями : [Терехов назвав геноцидом дії РФ в Україні] // Суспільне : Новини. – 30.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/223409-vtorgnenna-rf-mer-harkova-u-zvernenni-do-nurnberzkoi-miskradi-zgadav-proces-nad-gitlerivcami/> (дата звернення: 30.03.2022).

Місту-герою Харкову присвоять почесне звання у Франції : [Харків стане почесним громадянином міста Лілль] // Kharkiv Today. – 30.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/mistu-heroyu-kharkovu-prysvoyat-pochesne-zvannya-u-frantsiyi> (дата звернення: 30.03.2022).

Росіян та білорусів не запросили на церемонію пам'яті жертв Бухенвальда через вбивство харків'янина Романченка // НВ : Харків. – 30.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/boris-romanchenko-pislya-vbivstva-v-yaznya-v-harkovi-rf-i-bilorus-ne-pustyat-do-buhenvaldu-50229684.html> (дата звернення: 30.03.2022).

«На них чекали в тилу» – колону окупантів розбили під час втечі до російського кордону // Gazeta.ua. – 30.03.2022. – URL: https://gazeta.ua/articles/life/_na-nih-chekali-v-tilu-kolonu-okupantiv-rozbili-pid-chas-vtechi-do-rosijskogo-kordonu/1079286 (дата звернення: 30.03.2022).

Касіянчук М. Авіація росіян над Харковом вже не літає: окупанти обстрілюють з «Градів» і шлють безпілотники : [відео руйнувань] / Марта Касіянчук // 24 канал. – 30.03.2022. – URL: https://24tv.ua/aviatsiya-rosiyan-nad-harkovom-vzhe-ne-litaye-okupanti-obstrilyuyut_n1928236 (дата звернення: 30.03.2022).

Музика О. На Харківщині збили відразу 3 ворожі винищувачі / Ольга Музика // 24 канал. – 30.03.2022. – URL: https://24tv.ua/harkivshhini-zbili-vidrazu-3-vorozhi-vinishhuvachi_n1928884 (дата звернення: 30.03.2022).

Княжик О. Росіяни стріляли по Харкову: горіли будинки, авто, магазини і склади / Оксана Княжик // 24 канал. – 30.03.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyani-strilyali-po-harkovu-gorili-budinki-avto-magazini-skladi_n1928204 (дата звернення: 30.03.2022).

Кобзарь Н. Обстрелы Салтовки, Алексеевки и поселка Жуковского: горели дома и машины (фото) / Наталия Кобзарь // Status Quo. – 30.03.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novosti/30.03.2022/obstrely-saltovki-alekseevki-i-poselka-zukovskogo-goreli-doma-i-masiny-foto> (дата звернення: 30.03.2022).

Антонюк Н. Окупанти вщент знищили дитячий садочок у Харкові. Страшні фото / Наталія Антонюк // Главком. – 30.03.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/okupanti-znishchili-dityachiy-sadochok-ta-budinki-harkova-foto--834182.html> (дата звернення: 30.03.2022).

Карловський Д. Росіяни застосовують заборонені протипіхотні міни на Харківщині та Сумщині / Денис Карловський // Укр. правда. – 30.03.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/30/7335840/> (дата звернення: 30.03.2022).

У Дергачах на Харківщині внаслідок обстрілів РФ зруйнована будівля міськради // Суспільне : Новини. – 30.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/223463-u-dergach-na-harkivsini-vnaslidok-obstriliv-rf-zruynovana-budivla-miskradi/> (дата звернення: 30.03.2022).

Петік М. Разом із сином прийняв перший бій і захистив Харків: що відомо про полковника Олега Громадського / Марина Петік // Obozrevatel. – 30.03.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/razom-iz-sinom-priinyav-pershij-bij-i-zahistiv-harkiv-scho-vidomo-pro-polkovnika-olega-gromadskogo.htm> (дата звернення: 30.03.2022).

«Почнемо з житла»: Ігор Терехов – про відбудову Харкова після обстрілів РФ : [після війни людей розселять у модульні містечка] // Суспільне : Новини. – 30.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/223274-pocnemo-z-zitla-igor-terehov-pro-vidbudovu-harkova-pisla-obstriliv-rf/> (дата звернення: 30.03.2022).

Силаєва А. Аскеза як новий спосіб життя. Нотатки з Харкова, що воює / Ганна Силаєва // Суспільне : Новини. – 30.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/223415-askeza-ak-novij-sposib-zitta-notatki-z-harkova-so-voue/> (дата звернення: 30.03.2022).

Розбитий район у Харкові: історія незрячого харків'янина, який не полишив домівки / Суспільне : Новини. – 30.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/223002-rozbitij-rajon-gorizont-u-harkovi-istoria-nezracogo-harkivanina-akij-ne-polisiv-domivki/> (дата звернення: 30.03.2022).

Портрет мешканки Чугуєва, яка стала обличчям війни, продали за \$100 тисяч : [портрет пораненої мешканки Чугуєва Олени Курило намальований художницею із Лос-Анджелеса

Женею Гершман за фотографією Вольфганга Швана; це фото опублікували найвідоміші світові ЗМІ] // Укрінформ. – 30.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-society/3443763-portret-meskanki-cugueva-aka-stala-obliccam-vijni-prodali-za-100-tisac.html> (дата звернення: 30.03.2022).

Іщук О. В харьковском метро, где больше месяца живут люди, студент-медик организовал медпункт : [студент Харьков. мед. ун-та Сергей Алхимов] / Олена Іщук // Status Quo. – 30.03.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/30.03.2022/v-xarkovskom-metro-gde-bolse-mesyaca-zivut-lyudi-student-medik-organizoval-medpunkt> (дата обращения: 30.03.2022).

Дітей, які ховаються у метро Харкова, вчили розрізняти міни та зупиняти кровотечу // Суспільне : Новини. – 30.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/223154-ditej-aki-hovautsa-u-metro-harkova-vcili-rozriznati-mini-ta-zupinati-krovotecu/> (дата звернення: 30.03.2022).

Ще один харківський університет відновлює навчання : 3 4 квітня Нац. фарм. ун-т поновить навч. процес [у дистанц. режимі] // Kharkiv Today. – 30.03.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/esche-odin-kharkovskiy-universitet-vozobnovlyaet-uchebu> (дата звернення: 30.03.2022).

Мегабанк повністю відновив роботу відділень та пунктів прийому платежів // Сміливість. – 30.03.2022. – URL: <https://aub.org.ua/index.php/104/novyny-aub/14039-mehabank-povnistiu-vidnovyv-robotu-viddilen-ta-punktiv-priyomu-platezhiv> (дата звернення: 30.03.2022).

31.03.2022

ЗСУ: за добу збили 4 літаки військових РФ // Радіо Свобода. – 31.03.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-zsu-rosiyski-litaky/31778951.html> (дата звернення: 31.03.2022).

Дак П. Українські військові знищили танкову роту окупантів під Ізюмом / Павло Дак // Вголос. – 31.03.2022. – URL: https://vgolos.ua/news/ukrayinski-viyskovi-znishchili-tankovu-rotu-okupantiv-pid-izyumom_1418104.html (дата звернення: 31.03.2022).

Застосували «Гради» і «Смерчі»: російська армія протягом доби завдала майже 50 ударів по Харкову // Духовний фронт України. – 31.03.2022. – URL: <https://df.news/2022/03/31/zastosuvaly-hrady-i-smerchi-rosijska-armiia-protiahom-doby-zavdala-majzhe-50-udariv-po-kharkovu/> (дата звернення: 31.03.2022).

Харківщина: рятувальники гасили декілька пожеж в районі Північної Салтівки // UNN : укр. нац. новини. – 31.03.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1970509-kharkivschina-ryatuvalniki-gasili-dekilka-pozhezh-v-rayoni-pivnichnoyi-saltivki> (дата звернення: 31.03.2022).

New shelling in Kharkov [= Новий обстріл у Харкові] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 31.03.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/03/31/new-shelling-in-kharkov/> (retrieved: 31.03.2022).

У Харкові та Дергачах – наймасштабніші пожежі в області, спровоковані обстрілами // Укрінформ. – 31.03.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3444424-u-harkovi-ta-dergacah-najmasstabnisi-pozezi-v-oblasti-sprovokovani-obstrilami.html> (дата звернення: 31.03.2022).

Дутік К. Під Харковом окупанти розстріляли понад 20 авто з людьми: є жертви (фото, відео) : [поблизу села Мала Рогань на Харківщині] / Катерина Дутік // Парламент.ua. – 31.03.2022. – URL: <https://parlament.ua/news/pid-harkovom-okupanti-rozstrilyali-ponad-20-avto-z-lyudmi-e-zhertvi-foto-video/> (дата звернення: 31.03.2022).

Кушнерик Т. Рашисти під Харковом розстріляли на фермі [компанії «Агромол»] десятки корів (відео) / Тетяна Кушнерик // Главком. – 31.03.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/rashisti-pid-harkovom-rozstrilyali-na-fermi-desyatki-koriv-video-834613.html> (дата звернення: 31.03.2022).

У харківському екопарку загинула пара бізонів, під обстрілами РФ залишається їхнє дитинча // Суспільне : Новини. – 31.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/223776-u-harkivskomu-ekoparku-zaginula-para-bizoniv-pid-obstrilami-rf-zalisaetsa-ihne-ditinka/> (дата звернення: 31.03.2022).

На Харківщині окупанти замінували територію забороненими мінами ПОМ-3 «Медальйон» // Україна кримінальна. – 31.03.2022. – URL: <https://cripo.com.ua/news/war/na-harkivshhini-okupanti-zaminuvali-teritoriyu-zaboronenimi-minami-pom-3-medaljon/> (дата звернення: 31.03.2022).

Через влучення снаряду РФ у Харкові без газу залишилися майже 34 тисячі людей // Суспільне : Новини. – 31.03.2022. – URL: <https://suspilne.media/223528-cerez-vlucenna-snaradu-rf-u-harkovi-bez-gazu-zalisilisa-majze-34-tisaci-ludej/> (дата звернення: 31.03.2022).

Березюк О. 19-річна харків'янка місяць живе в метро з новонародженим сином. Її чоловік захищає Україну / Ольга Березюк // Гордон. – 31.03.2022. – URL: <https://gordonua.com/news/war/19-letnyaya-harkovchanka-mesyac-zhivet-v-metro-s-novorozhdennym-synom-ee-muzh-zashchishchaet-ukrainu-1602632.html> (дата звернення: 31.03.2022).

Місяць у підземці. В Харкові волонтери відволікають дітей від війни // Unicef : Україна. – 31.03.2022. – URL: <https://www.unicef.org/ukraine/stories/subways-become-safe-spaces-for-children> (дата звернення: 31.03.2022).

«Цього чекають від вас Харків та Україна». Терехов закликав бізнес «поступово повертатися до роботи» // Гордон. – 31.03.2022. – URL: <https://gordonua.com/news/war/etogo-zhdet-ot-vas-harkov-i-ukraina-terehov-prizval-biznes-postepenno-vozvrashchatsya-k-rabote-1602526.html> (дата звернення: 30.03.2022).

У Харкові укріплюють пам'ятник засновникам міста : [пам'ятник козаку Харьку] // НВ : Харків. – 31.03.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/pam-yatnik-kozaku-harko-u-harkovi-zmicnyuyut-pam-yatnik-zasnovnikam-mista-video-novini-harkova-50229939.html> (дата звернення: 31.03.2022).

Художниця з Харкова [Анастасія Худякова] малює патріотичний мурал у Виноградіві [Закарпаття] (відео) // Голос Карпат. – 31.03.2022. – URL: <https://goloskarpat.info/society/6244b4c8c69d9/> (дата звернення: 31.03.2022).

1.04.2022

Окупанти встановили контроль над Ізюмом через чисельну перевагу та місцевих зрадників, але битва за місто не закінчена // Interfax-Україна. – 1.04.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/820222.html> (дата звернення: 1.04.2022).

Росіяни захопили Ізюм. Вони намагаються просунутися, але ЗСУ їх відбивають, – Міноборони України // Вільне радіо. – 1.04.2022. – URL: <https://freeradio.com.ua/rosiiany-zakhopyly-izium-vony-namahaiutsia-prosunutysia-ale-zsu-ikh-vidbyvaiut-minoborony-ukrainy/> (дата звернення: 1.04.2022).

За добу окупанти 170 разів обстріляли Харківщину із «Градів» – ОДА // Слово і діло. – 1.04.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/rus/news/situatsiya-harkovskoy-oblasti-zafiksirovano-1648803544.html> (дата звернення: 1.04.2022).

31 березня російські варвари інтенсивно обстрілювали Харків // Хроніки. – 1.04.2022. – URL: <https://chronicles.pro/ru/war/31-marta-rossijskie-varvary-intensivno-obstrelyali-khar-kov> (дата звернення: 1.04.2022).

Копилук Л. Харьков 1 апреля продолжают бомбить оккупанты рф: [видео] / Леся Копилук // Харьков. известия. – 1.04.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/harkov-1-aprelja-prodolzhajut-bombit-okkupanty-rf/> (дата звернення: 1.04.2022).

Удар по Харківській ОДА: кількість жертв досягла 29 // UNN : укр. нац. новини. – 1.04.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1970642-udar-po-kharkivskiy-oda-kilkist-zhertv-dosyagla-29> (дата звернення: 1.04.2022).

Окупанти обстріляли заводи у Харкові // Kharkiv Today. – 1.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/okkupanty-obstrelyali-zavody-v-kharkove> (дата звернення: 1.04.2022).

Турбінобудівний завод у Харкові зазнав пошкоджень внаслідок обстрілу // Суспільне : Новини. – 1.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/224133-turbinobudivnij-zavod-u-harkovi-zaznav-poskodzen-vnaslidok-obstrilu/> (дата звернення: 1.04.2022).

Росіяни не випускають людей із захоплених сіл на Харківщині // Gazeta.ua. – 1.04.2022. – URL: <https://gazeta.ua/articles/regions/rosiyani-ne-vipuskayut-lyudej-iz-zahoplenih-sil-na-harkivschini/1079625> (дата звернення: 1.04.2022).

У Харківській області евакуювали місто [Барвінково] через загрозу авіаударів // Kharkiv Today. – 1.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/v-kharkovskoy-oblasti-evakuiuyut-gorod-iz-za-ugrozy-aviaudarov> (дата звернення: 1.04.2022).

У Харкові загинув студент-волонтер [Кирило Осипенко, студент НТУ «Харківський політехнічний інститут»] // Kharkiv Today. – 1.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/v-kharkove-pogib-student-volonter> (дата звернення: 1.04.2022).

Ищук Е. Еда на костре и ночь с умершим: как живут люди на Салтовке / Елена Ищук // Status Quo. – 1.04.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/01.04.2022/eda-na-kostre-i-noc-s-umersim-kak-zivut-lyudi-na-saltovke> (дата звернення: 1.04.2022).

Можейко І. «Ця людина стала нашим поводитирем»: історія спасіння сліпого мешканця Дергачів / Інна Можейко // Слобід. край. – 1.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/spec->

proekti/zmini-sebe-zmini-gromadu/spasala-nezracogo-starogo-batka-istoria-zitelki-dergaciv.html

(дата звернення: 1.04.2022).

Ольга Орлова, фотомитець, у минулому – викладач біологічного факультету Каразінського університету, евакуювала свого батька, незрячого поета Віктора Тимченка, до Львова завдяки допомозі людей.

Харків'янин [Денис Карачевцев] зіграв на віолончелі біля зруйнованої школи // Суспільне : Новини. – 1.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/224136-harkivanin-zigrav-kompoziciu-bruklinskogo-gurtu-na-obstrilanom-basketbolnomu-majdanciku/> (дата звернення: 1.04.2022).

Сервери Каразінського університету перевезені з Харкова до Полтави – Міносвіти // Суспільне : Новини. – 1.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/224188-serveri-karazinskogo-universitetu-perevezeni-z-harkova-do-poltavi-minosviti/> (дата звернення: 1.04.2022).

Пінькас Т. «Я і 43 собаки їхали до Чернівців три доби». Історія вимушеної переселенки з Харкова / Тетяна Пінькас // Суспільне : Новини. – 1.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/224137-a-i-43-sobaki-ihali-do-cernivciv-tri-dobi-istoria-vimusenoi-pereselenki-z-harkova/> (дата звернення: 1.04.2022).

Анна Шишковська разом з чоловіком, трьома дітьми та майже пів сотнею собак вимушено переїхали до Чернівецької області.

«Мы должны по-другому переформатировать архитектурное пространство Харькова», — Терехов // Об'єктив. – 1.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/01/my-dolzhny-po-drugomu-pereformatirovat-arhitekturnoe-prostranstvo-harkova-terehov/> (дата звернення: 1.04.2022).

Харьковчанам спишут все долги за коммуналку с 24 февраля и до конца войны, – мэр Терехов // Укр. новини. – 1.04.2022. – URL: <https://ukranews.com/news/846114-harkovchanam-spishut-vse-dolgi-za-kommunalku-s-24-fevralya-i-do-kontsa-voyny-mer-terehov> (дата звернення: 1.04.2022).

2.04.2022

Війська РФ готуються до нових потужних ударів на Донбасі та Харківському напрямку, – Зеленський // Цензор.нет. – 2.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3330695> (дата звернення: 2.04.2022).

Мамієнко О. Місто у вогні: у Харкові через атаки окупантів рятувальники 67 разів за добу виїжджали на пожежі / Олеся Мамієнко // Мета. – 2.04.2022. – URL: <https://meta.ua/uk/news/incidents/43580-u-harkovi-cherez-ataki-okupativ-ryatuvalniki-67-raziv-na-dobu-viyizhdzhali-na-pozhezhi/> (дата звернення: 2.04.2022).

«Розкажи нам, навіщо спалили наше місто». Харків під обстрілами – фоторепортаж [Костянтина і Влади Ліберових] / записав Михайло Кригель // Укр. правда. – 2.04.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/articles/2022/03/29/7335508/> (дата звернення: 2.04.2022).

Романенко В. Окупанти обстріляли парк у центрі Харкова, коли там працювали люди: є поранений / Валентина Романенко // Укр. правда. – 2.04.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/04/2/7336598/> (дата звернення: 2.04.2022).

Російські окупанти влучили у районну лікарню Балаклії: там приблизно 70 пацієнтів // 24 канал. – 2.04.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyski-okupanti-vluchili-rayonnu-likarnyu-balakliyi-tam-priblizno_n1932865 (дата звернення: 2.04.2022).

Промышленный потенциал Чугуева практически уничтожен – мэ́р (видео) // Об’єктив. – 2.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/02/promyshlennyj-potentsial-chugueva-praktichieski-unichtozhen-mer-video/> (дата звернення: 2.04.2022).

На Харківщині місцеві «пригостили» окупантів піріжками: 2 росіян загинуло, 28 – у реанімації, – ГУР МО // Цензор.нет. – 2.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3330842> (дата звернення: 2.04.2022).

Косять газони й збираються садити квіти: у Харкові попри війну готуються до сезону // 24 канал. – 2.04.2022. – URL: https://24tv.ua/kosyat-gazoni-zbirayutsya-saditi-kviti-harkovi-popri-viynu-gotuyutsya_n1932781 (дата звернення: 2.04.2022).

3.04.2022

Хомченко М. У Харкові російські нацисти розбомбили дахи 320 багатоповерхівок, – мерія / Михайло Хомченко // Діло : Харків. – 3.04.2022. – URL: <https://kh.depo.ua/ukr/kh/u-kharkovi-rosiyski-natsisti-rozbombili-dakhi-320-bagatopoverkhivok-meriya-202204031437036> (дата звернення: 3.04.2022).

Унаслідок обстрілу Слобідського району Харкова загинуло семеро людей // Укрінформ. – 3.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3447812-unaslidok-obstrilu-slobidskogo-rajonu-harkova-zaginulo-semero-ludej-prokuratura.html> (дата звернення: 3.04.2022).

Окупанти знищили міський транспорт Харкова (відео) : [обстріляне депо у Слобід. р-ні] // Kharkiv Today. – 3.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/okupanty-znyshchily-miskyy-transport-kharkova-video> (дата звернення: 3.04.2022).

Окупанти вбили випускника харківського вишу та його родину : [Олександр Сухенко навчався у Харків. нац. ун-ті внутр. справ] // Kharkiv Today. – 3.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkov/okkupanty-ubili-vypusknika-kharkovskogo-vuza-i-ego-semyu> (дата звернення: 3.04.2022).

Можейко І. Окупанти обстріляли евакуаційні автобуси на Харківщині / Інна Можейко // Слобід. край. – 3.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/okupanti-obstrilali-evakuacijni-avtobusi-na-harkivsini.html> (дата звернення: 3.04.2022).

Понад дві тисячі волонтерів допомагають прибирати місто після масованих обстрілів // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 3.04.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/ponad-dvi-tisyachi-volonteriv-dopomagayut-pribirati-misto-pislya-masovanikh-obstriliv-50271.html> (дата звернення: 3.04.2022).

До ініціативи «Відровимо Харків разом» Департаменту житлово-комунального господарства долучилися волонтери з усіх районів міста.

«Жадан і Собаки» зіграли «весняний концерт» для дітей у метро Харкова // 24 канал. – 3.04.2022. – URL: https://24tv.ua/zhadan-sobaki-zigrali-vesnyaniy-kontsert-dlya-ditey-metro-harkova_n1933795 (дата звернення: 3.04.2022).

4.03.2022

Ворог продовжує блокувати Харків та готується до наступу на Слов'янськ // Армія : inform. – 4.04.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/04/04/vorog-prodovzhuye-blokuvaty-harkiv-ta-gotuyetsya-do-nastupu-na-slovyansk/> (дата звернення: 4.04.2022).

Мигаль М. Рашисти готуються захопити Харків – Міноборони / Мар'яна Мигаль // Главком. – 4.04.2022. – URL: <https://glavcom.ua/news/rashisti-gotujutsja-zahopiti-harkiv-minoboroni-835500.html> (дата звернення: 4.04.2022).

Хушану А. Ситуація на Харківщині: через ворожі обстріли загинуло 10 цивільних / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 4.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/situacia-na-harkivsini-cerez-vorozi-obstrili-zaginulo-10-civilnih.html> (дата звернення: 4.04.2022).

Забожко Т. Росіяни обстріляли Харків. Є загиблі та десятки постраждалих / Тетяна Забожко // Факти. – 4.04.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/ukraine/20220404-rosiyany-obstrilyaly-harkiv-ye-zagybli-ta-desyatky-postrazhdalyh/> (дата звернення: 4.04.2022).

Салтівка в Харкові мало чим відрізняється від Алеппо чи Грозного – це маленький Маріуполь, – Дебелий // YouTube : Еспресо. – 4.04.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=sg4ZuqVxoWI> (дата звернення: 4.04.2022).

Валентин Дебелий – боєць територіальної оборони Харкова.

Розстріл водія евакуаційного автобуса в окупованій Балаклії: відкрито провадження // UNN : укр. нац. новини. – 4.04.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1970983-rozstril-vodiya-evakuatsijnogo-avtobusa-v-okupovaniy-balakliyi-vidkrito-provadjennya> (дата звернення: 4.04.2022).

Борзенко Т. Окупанти навмисне зруйнували редакцію газети на Харківщині за принципову позицію журналістів, – НСЖУ : [золочів. газета «Зоря»] / Тимофій Борзенко // Укр. новини. – 4.04.2022. – URL: <https://ukranews.com.ua/news/846554-okupanty-navmysne-zrujnuvaly-redaktsiyu-gazety-na-harkivshhyni-za-pryntsypovu-pozytsiyu> (дата звернення: 4.04.2022).

Ще один харківський виш відновлює навчання : [Харків. нац. ун-т радіоелектроніки] // Kharkiv Today. – 4.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/shche-odyn-kharkivskyy-vysh-vidnovlyuye-navchannya> (дата звернення: 4.04.2022).

5.04.2022

За добу окупанти нанесли 54 удари по Харківщині: 6 людей загинули, 8 – дістали поранень, – Синегубов // Цензор.нет. – 5.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3331468> (дата звернення: 5.04.2022).

Намір окупантів взяти Харків не означає, що вони мають можливість – Арестович // Факти. – 5.04.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/ukraine/20220405-namir-okupantiv-vztyaty-harkiv-ne-oznachaye-shho-vony-mayut-mozhlyvist-arestovych/> (дата звернення: 5.04.2022).

Евакуації Харкова не проводимо – Синегубов // Суспільне : Новини. – 5.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/225435-evakuacii-harkova-ne-provodimo-sinegubov/> (дата звернення: 5.04.2022).

Антонюк Н. У Харкові рашисти рознесли Олімпійський спортивний центр [«Акварена»] (фото) / Наталія Антонюк // Главком. – 5.04.2022. – URL: <https://glavcom.ua/sport/news/u->

harkovi-rashisti-roznesli-olimpiyskiy-sportivniy-centr-foto-835789.html (дата звернення: 5.04.2022).

Краснящих А. Ненавидіти не страшно. Місяць у Харкові під бомбами / Андрій Краснящих // Укр. правда. – 5.04.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/columns/2022/04/5/7337290/> (дата звернення: 5.04.2022).

Жителів тимчасово окупованого Ізюма рашисти примусово вивозять до рф – Омбудсмен // Україна кримінальна. – 5.04.2022. – URL: <https://cripo.com.ua/news/war/zhiteliv-timchasovo-okupovanogo-izyuma-rashisti-primusovo-vivozyat-do-rf-ombudsmen/> (дата звернення: 5.04.2022).

Переслідування місцевих, евакуація до РФ та відсутність допомоги: ситуація в Ізюмі на Харківщині // Суспільне : Новини. – 5.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/225244-peresliduvanna-miscevih-evakuacia-do-rf-ta-vidsutnist-gumdopomogi-situacia-v-izumi-na-harkivsini/> (дата звернення: 5.04.2022).

У Малій Рогані окупанти використовували фосфорні снаряди // Kharkiv Today. – 5.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-maliy-rohani-okupanty-vykorystovuvaly-fosforni-snaryady> (дата звернення: 5.04.2022).

6.04.2022

Мер Харкова виступив на форумі мерів при ООН (відео) // Globee. – 6.04.2022. – URL: <https://www.globee.international/uk/mer-kharkova-vistupiv-na-forumi-meriv-pri-onn/> (дата звернення: 6.04.2022).

Ігор Терехов розповів світовій спільноті мерів про виклики, які долає Харків під час відсічі російським загарбникам.

У Харкові висадився російський десант, триває битва між ними і ЗСУ // New format. – 6.04.2022. – URL: <https://newformat.info/news/u-harkovi-visadivsyia-rosijskij-desant-trivaie-bitva-mizh-nimi-i-zsu/> (дата звернення: 6.04.2022).

Згвалтування та вбивства у Харківській області: історії звірств російських окупантів // Коментарии.ua : Харків. – 6.04.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/10933-zgvaltuvannya-ta-vbivstva-u-harkivskiy-oblasti-istorii-zvirstv-rosiyskih-okupantiv.html> (дата звернення: 6.04.2022). – Підпис: Анастасія.

Бондар М. Росія перекидає техніку та зброю залізницею в окупований Куп'янськ / Марія Бондар // 24 канал. – 6.04.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiya-perekidaye-tehniku-zbroyu-zaloznitseyu-okupovaniy-kupyansk_n1939152 (дата звернення: 6.04.2022).

У Харкові пошкоджені понад 1500 будинків // Укрінформ. – 6.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3450529-u-harkovi-poskodzeni-ponad-1500-budinkiv.html> (дата звернення: 6.04.2022).

Дыхман А. За сутки Харьков пережил 27 обстрелов по ХТЗ, Пятихаткам, Северной Салтовке / Алина Дыхман // Status Quo. – 6.04.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/06.04.2022/za-sutki-xarkov-perezil-27-obstrelov-po-xtz-pyatixatkam-severnoi-saltovke> (дата звернення: 6.04.2022).

Ищук Е. Харьковський вуз обстрілюють два дня поспіль [«ХАІ»] / Елена Ищук // Status Quo. – 6.04.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/06.04.2022/xarkovskii-vuz-obstrelivayut-dva-dnya-podryad> (дата звернення: 6.04.2022).

Соха А. Обстріл Балаклії: загинули троє людей / Андрій Соха // Слобід. край. – 6.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/balaklia/obstril-v-balaklii-zaginuli-troe-ludej.html> (дата звернення: 6.04.2022).

Росіяни обстріляли Золочів на Харківщині: чоловіку відірвало ноги – він загинув // 24 канал. – 6.04.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyani-obstrilyali-zolochiv-harkivshhini-ye-zagibliy-poraneni_n1938769 (дата звернення: 6.04.2022).

Российские оккупанты ракетами обстреляли Лозовскую громаду / Роман Шупенко // Newsroom. – 6.04.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/rossiyskie-okkupanty-raketami-obstrelyali-lozovskuyu-gromadu> (дата звернення: 6.04.2022).

Почалася евакуація із харківського екопарку. Хижаків не присиплятимуть // Kharkiv Today. – 6.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pochalasya-evakuatsiya-iz-kharkivskoho-ekoparku-khyzhakiv-ne-prysplyatymut> (дата звернення: 6.04.2022).

За наше «звільнення» їм пообіцяли квартири у Харкові: історія евакуації з Гостомеля // Факти. – 6.04.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/ukraine/20220406-za-nashe-zvilnennya-yim-poobiczaly-kvartyry-u-harkovi-istoriya-evakuacziyi-z-gostomelya/> (дата звернення: 6.04.2022).

7.04.2022

«Росія програла битву за Харків»: Синегубов розповів про ймовірні спроби оточити місто // ТСН. – 7.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/rosiya-prograla-bitvu-za-harkiv-golova-vca-rozpoviv-pro-ymovirni-sprobi-otochiti-misto-2031202.html> (дата звернення: 7.04.2022).

На Харківщині постійні обстріли, евакуація з лінії бойових дій – депутат облради // Еспресо. – 7.04.2022. – URL: <https://espreso.tv/na-kharkivshchini-postiyni-obstrili-evakuatsiya-z-linii-boyovikh-diy-deputat-oblradi> (дата звернення: 7.04.2022).

Ситуація на Харківщині: майже 50 обстрілів за добу, є жертви // Слово і діло. – 7.04.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/04/07/novyna/suspilstvo/sytuacziya-xarkivshhyni-majzhe-50-obstriliv-dobu-ye-zhertvy> (дата звернення: 7.04.2022).

Миленко В. Обстріл Харкова: рашисти влучили у школу і станцію метро [«Героїв Труда»] на Салтівці / Володимир Миленко // Главком. – 7.04.2022. – URL: <https://glavcom.ua/news/obstril-harkova-rashisti-vluchili-u-shkolu-i-stanciyu-metro-na-saltivci-video-836254.html> (дата звернення: 7.04.2022).

Петров Д. Війська РФ б'ють по залізниці в Харківській області / Данііл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 7.04.2022. – URL: Джерело: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/10966-viyska-rf-b-yut-po-zaliznici-v-harkivskiy-oblasti.html> (дата звернення: 7.04.2022).

У боях за Маріуполь загинув харків'янин із полку «Азов» [Станіслав Партала] // Kharkiv Today. – 7.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-boyakh-za-mariupol-zahynuv-kharkivyanyn-iz-polku-azov> (дата звернення: 7.04.2022).

На війні загинули двоє випускників харківського університету : [випускники ф-ту інозем. мов Каразін. ун-ту Валерій Музика і Микита Ситник] // Kharkiv Today. – 7.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-viyni-zahynuly-dvoye-vypusknykiv-kharkivskoho-universytetu> (дата звернення: 7.04.2022).

Харківська вчителька [початкових класів Тетяна Приступа] проводить уроки для дітей, які ховаються в метро // Суспільне : Новини. – 7.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/225827-harkivska-vcitelka-provodit-uroki-dla-ditej-aki-hovautsa-v-metro/> (дата звернення: 7.04.2022).

В одном из городов Одесской области [в г. Беляевка] улицу Московскую переименовали в честь города-героя Харькова // Об'єктив. – 7.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/07/v-odnom-iz-gorodov-odesskoj-oblasti-ulitsu-moskovskuyu-pereimenovali-v-chest-goroda-geroya-harkova/> (дата обращения: 7.04.2022).

8.04.2022

500 справ про військові злочини розслідують у Харківській області // Kharkiv Today. – 8.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/500-sprav-pro-viyskovi-zlochyny-rozsliduyut-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 8.04.2022).

Російські окупанти обстріляли харківський хлібозавод // Kharkiv Today. – 8.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyski-okupanty-obstrilyaly-kharkivskyy-khlibozavod> (дата звернення: 8.04.2022).

Вночі російські обстріли пошкодили у Харкові газопровід – Синегубов // Харків : Times. – 8.04.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/04/08/vnochi-rosijski-obstrili-poshkodili-u-harkovi-gazoprovid/> (дата звернення: 8.04.2022).

«Руський мир звільнив від хати»: Харків обстріляли снарядами на парашутах // Суспільне : Новини. – 8.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/226736-ruskij-mir-zvilniv-vid-hati-harkiv-obstrilali-snaradami-na-parasutah/> (дата звернення: 8.04.2022).

«Почув шарудіння, знепритомнів»: поранені у Слобідському районі розповіли про обстріл // Суспільне : Новини. – 8.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/226439-pocuv-sarudinna-znepritomniv-poraneni-u-slobidskomu-rajoni-rozpovili-pro-obstril/> (дата звернення: 8.04.2022).

На півночі Харкова пролунали вибухи – ЗМІ: [оголошень про повітряну тривогу не було] // Прямий. – 8.04.2022. – URL: <https://prm.ua/na-pivnochi-kharkova-prolunaly-vybukhy-zmi/> (дата звернення: 8.04.2022).

В селі на Ізюмщині російські окупанти катували й підпалили трьох людей // 24 канал. – 8.04.2022. – URL: https://24tv.ua/seli-izyumshhni-rosiyski-okupanti-katuvali-pidpalili-troh-lyudey_n1940409 (дата звернення: 8.04.2022).

Мякушко С. У Красноградській громаді внаслідок ворожого обстрілу постраждали будинки / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 8.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/krasnograd/u-krasnogradskij-gromadi-vnaslidok-vorozogo-obstrilu-postrazdali-budinki.html> (дата звернення: 8.04.2022).

Відео: Чугуїв після російських бомбардувань // Укр. погляд. – 8.04.2022. – URL: <http://ukrpohliad.org/news/video-chuguyiv-pislya-rosijskyh-bombarduvan.html> (дата звернення: 8.04.2022).

У Львові поховала Героя-добровольця з Харкова // LMN : Львів. мануфактура новин. – 8.04.2022. – URL: <https://www.lmn.in.ua/u-lvovi-pokhovala-heroia-dobrovoltsia-z-kharkova/> (дата звернення: 8.04.2022).

Олександр Димарецький працював у Польщі. Коли Росія почала повномасштабне вторгнення в Україну, повернувся. Евакуював маму до Львова і став на захист своєї країни. Загинув 31 березня у бою під Попасною на Луганщині.

У Харківській області на міні підірвалася бригада електриків: є поранені // РБК-Україна. – 8.04.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/harkovskoy-oblasti-mine-podorvalas-brigada-1649427346.html> (дата звернення: 8.04.2022).

Харківський університет шукає студентів, які зникли під час війни : Студентська рада ХНУ ім. Каразіна збирає дані про студентів, з якими втрачено зв'язок з 24 лютого // Kharkiv Today. – 8.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskyy-universytet-shukaye-studentiv-yaki-znykly-pid-chas-viyny> (дата звернення: 8.04.2022).

У полоні окупантів залишаються голови двох громад Харківської області : [голова Циркунівської громади Микола Сікаленко та голова Ольхівської громади Олександр Шмиголь] // Kharkiv Today. – 8.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/politika/u-poloni-okupantiv-zalyshayutsya-holovy-dvokh-hromad-kharkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 8.04.2022).

Шевченко В. Десятки тисяч харків'ян щодня отримують тонни гумдопомоги / Віктор Шевченко // Армія : inform. – 8.04.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/04/08/desyatky-tysyach-harkivyan-shhodnya-otrymuyut-tonny-gumdopomogy/> (дата звернення: 8.04.2022).

Із «Фельдман Екопарку» евакуювали понад 80 тварин // Гордон. – 8.04.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/z-feldman-ekoparku-evakujuvali-ponad-80-tvarin-1603846.html> (дата звернення: 8.04.2022).

Харківський театр Музкомедії дає концерти у метро // Справжня вартя. – 8.04.2022. – URL: <https://varta.kharkov.ua/news/art/1224706> (дата звернення: 8.04.2022).

Саджанці від пенсіонерки з Івано-Франківської області посадять у Харкові // Kharkiv Today. – 8.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/sadzhantsi-vid-pensionerky-z-ivano-frankivskoyi-oblasti-posadyat-u-kharkovi> (дата звернення: 8.04.2022).

У Харкові одружилися три гвардійські пари // Kharkiv Today. – 8.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-odruzhylysya-try-hvardiyski-pary> (дата звернення: 8.04.2022).

9.04.2022

«Ворог не полишив ідею захопити Харків». Інтерв'ю з головою ОВА Олегом Синегубовим про ситуацію в частково окупованій області // НВ : УКРАЇНА. – 9.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/world/geopolitics/chi-mozhlyviy-zaraz-nastup-na-harkiv-sinyegubov-pro-situaciyu-v-oblasti-interv-yu-novini-ukrajini-50232404.html> (дата звернення: 9.04.2022).

Десантники збили чотири російських вертольоти в Харківській області за допомогою ПТРК // НВ : Харків. – 9.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/boji-v-harkivskiy-oblasti-46>

dshv-zbili-chotiri-rosiyski-vertoloti-ka-52-ta-mi-8-video-novini-50232503.html

(дата

звернення: 9.04.2022).

На звільнених від окупантів територіях Харківщини фіксують такі ж звірства, як в Бучі. Людей спалювали живцем, – голова ОВА // Еспресо. – 9.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/na-zvilnenikh-vid-okupantiv-teritoriyakh-kharkivshchini-fiksuyut-taki-zh-zvirstva-yak-v-buchi-lyudey-spalyuvali-zhivtsem-golova-ova> (дата звернення: 9.04.2022).

Окупанти знищили за тиждень п'ять освітніх закладів у Харкові // Kharkiv Today. – 9.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-znyshchyly-za-tyzhden-pyat-osvitnikh-zakladiv-u-kharkovi> (дата звернення: 9.04.2022).

У Харкові окупанти зруйнували за час повномасштабної війни понад 2500 житлових будинків.

У Харкові посилюються обстріли, ворог перемикнувся на нові райони міста – депутат районної ради : [Павлове поле, Холодна гора, Олексіївка] // Еспресо. – 9.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/u-kharkovi-posililisya-obstrili-vorog-peremiknuvsya-na-novi-rayoni-mista-deputat-rayonnoi-radi> (дата звернення: 9.04.2022).

Росіяни почали обстрілювати Харків новою зброєю (фото) : [бомбами на парашутах] // Ракурс. – 9.04.2022. – URL: <https://racurs.ua/ua/n169471-rosiyany-pochaly-obstriluvaty-harkiv-novou-zbroieu-foto.html> (дата звернення: 9.04.2022).

Лепс М. У Харкові знову лунають вибухи: перші подробиці ракетного удару / Маргарита Лепс // Апостроф. – 9.04.2022. – URL: <https://apostrophe.ua/ua/news/society/accidents/2022-04-09/v-harkove-opyat-zvuchat-vzryivyi-pervyie-podrobnosti-raketnogo-udara/265484> (дата звернення: 9.04.2022).

У різних районах Харкова пролунали вибухи. На Салтівці – близько 10 сильних вибухів за останні 15 хвилин.

У Харкові загинув курсант Університету Повітряних Сил імені Кожедуба : [Владиславу Шаповалову було 19 років] // Kharkiv Today. – 9.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/harkiv-obstrili-na-cherhuvanni-u-shpitali-zagynuv-kursant-hnups-kozheduba-novini-harkova-50232558.html> (дата звернення: 9.04.2022).

Викладач Каразінського університету у Харкові читає лекції для студентів з погребів : [Михайло Сподарець, доц. філол. ф-ту] // Суспільне : Новини. – 9.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/227022-vikladac-karazinskogo-universitetu-u-harkovi-citae-lekcii-dla-studentiv-z-pogreba/> (дата звернення: 9.04.2022).

Війна в Україні. Харків: діти в метро малюють сучасних героїв разом зі студією Аза Нізі Маза // Youtube : Війна в Україні. – 9.04.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=vDZKQ17FORy> (дата звернення: 9.04.2022).

У Харкові врятували кота, який два тижні жив у зруйнованій від вибуху квартирі // Суспільне : Новини. – 9.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/226969-u-harkovi-vratuvali-kota-akij-dva-tizni-ziv-u-zrujnovanij-vid-vibuhu-kvartiri/> (дата звернення: 9.04.2022).

10.04.2022

На Харківщині ЗСУ знищили велику колону ворожої техніки та окупантів // 24 канал. – 10.04.2022. – URL: https://24tv.ua/harkivshhini-zsu-znishhili-veliku-kolonu-vorozhoi-tehniki-okupantiv_n1945166 (дата звернення: 10.04.2022).

Російські війська обстріляли низку сіл Харківської області: розгортається гуманітарна катастрофа // ТСН. – 10.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/rosiyski-viyska-obstrilyali-nizku-sil-harkivskoyi-oblasti-rozgortayetsya-gumanitarna-katastrofa-2033239.html> (дата звернення: 10.04.2022).

Російські військові застосовують у Харківській області міни уповільненої дії // Kharkiv Today. – 10.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyski-viyskovi-zastosovuyut-u-kharkivskiy-oblasti-miny-upovilnenoyi-diyi> (дата звернення: 10.04.2022).

«Ізюм – це жахіття»: у міськраді перерахували зруйновані росіянами об'єкти // НВ : Харків. – 10.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/situaciya-v-izyumi-sekretar-miskradi-nazvav-zruynovani-ob-yekti-novini-harkova-ta-oblasti-50232748.html> (дата звернення: 10.04.2022).

Росковінська Ю. Російські окупанти обстріляли селище Слатине в Харківській області, двоє людей загинули / Юліана Росковінська // UNN : укр. нац. новини. – 10.04.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1971816-rosiyski-okupanti-obstrilyali-selische-slatine-v-kharkivskiy-oblasti-dvoye-lyudey-zaginuli> (дата звернення: 10.04.2022).

Росковінська Ю. Прикрив відхід побратимів ціною власного життя: історія Героя Олега Адамовського, який обороняв Харків / Юліана Росковінська // UNN : укр. нац. новини. – 10.04.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1971825-prikriv-vidkhid-pobratimiv-tsinoyu-vlasnogo-zhittya-istoriya-geroya-olega-adamovskogo-yakiy-oboronyav-kharkiv> (дата звернення: 10.04.2022).

У Харкові внаслідок обстрілу загинув викладач Каразінського університету : [Олександр Корсун, ст. викладач каф. неорганіч. хімії хім. ф-ту] // Суспільне : Новини. – 10.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/227256-u-harkovi-vnaslidok-obstrilu-zaginu-vikladac-karazinskogo-universitetu/> (дата звернення: 10.04.2022).

Макаренко А. Харьковскую область защищает боец, потерявший ногу / Анна Макаренко // Newsroom. – 10.04.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/harkovskuyu-oblast-zashchishchaet-boec-poteryavshiy-nogu> (дата звернення: 10.04.2022).

Боець 228-го батальону тероборони з позивним «Кузнечик» – прізвище та ім'я героя не вказане з міркувань безпеки.

Кущенко А. Під Харковом у полон потрапив відомий письменник і волонтер Володимир Вакуленко / Андрій Кущенко // Патріот Донбасу. – 10.04.2022. – URL: <https://donpatriot.news/article/pid-harkovom-u-polon-potrapiv-vidomiy-pismennik-i-volonter-volodimir-vakulenko> (дата звернення: 10.04.2022).

Харківська художниця [Валерія Полянскова] подарувала Володимирі Зеленському та Борису Джонсону символ перемоги [– керамічних півників] // Kharkiv Today. – 10.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivska-khudozhnytsya-podaruvala-volodymyru-zelenskomu-ta-borysu-dzhonsonu-symvol> (дата звернення: 10.04.2022).

Замість Москви – Харків: у столиці демонтували російські міста-герої // Kharkiv Today. – 10.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zamist-moskvy-kharkiv-u-stolytsi-demontuvaly-rosiyski-mista-heroyi> (дата звернення: 10.04.2022).

Армія РФ розбомбила теплиці з квітами у Харкові, – відео // 057 : сайт міста Харкова. – 10.04.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3368381/armia-rf-rozbombila-teplici-z-kvitami-u-harkovi-video> (дата звернення: 10.04.2022).

З харківського Екопарку вивезли частину рідкісних тварин // НВ : Харків. – 10.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/z-ekoparku-vivezli-chastinu-tvarin-novini-harkova-50223943.html> (дата звернення: 10.04.2022).

Найголодніша армія світу: під Харковом російські окупанти вкрали у тварин з екопарку моркву, буряки та капусту // ІТВ. – 10.04.2022. – URL: <https://itvmg.com/news/nayholodnisha-armiya-svitu-pid-kharkovom-rosiyski-okupanti-vkrali-u-tvarin-z-ekoparku-morkvu-buryaki-ta-kapustu-72746> (дата звернення: 10.04.2022).

11.04.2022

Давидова В. За добу окупанти обстріляли Харківщину 66 разів і вбили 11 українців / Валерія Давидова // Ліга.Новини. – 11.04.2022. – URL: <https://news.liga.net/ua/all/news/zasutki-okkupanty-obstrelyali-harkovschinu-66-raz-i-ubili-11-ukraintsev> (дата звернення: 11.04.2022).

Павловская Е. «Трупы лежали на танках и на дорогах». Под Харьковом разбили большую колонну российской армии / Екатерина Павловская // GX: новинний портал. – 11.04.2022. – URL: <https://gx.net.ua/chp/trupy-lezhali-na-tankah-i-na-dorogah-pod-harkovom-razbili-bolshuyu-kolonnu-rossijskoj-armii.html> (дата звернення: 11.04.2022).

Звільнена від окупантів Вільхівка майже повністю знищена – прокуратура Харківщини // Суспільне : Новини. – 11.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/227289-zvlnena-vid-okupantiv-vilhivka-majze-povnistu-znisena-prokuratura-harkivsini/> (дата звернення: 11.04.2022).

Музика О. Під обстріл потрапило селище Пісочин на Харківщині: двоє загиблих / Ольга Музика // 24 канал. – 11.04.2022. – URL: https://24tv.ua/pid-obstril-potrapilo-selishhe-pisochin-harkivshhini-dvoye-zagiblih_n1946174 (дата звернення: 11.04.2022).

Російські міни уповільненої дії зафіксували у щонайменше трьох районах Харкова — відео // Суспільне : Новини. – 11.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/227412-rosijski-mini-upovilnenoi-dii-zafiksuvali-u-sonajmense-troh-rajonah-harkova-video/> (дата звернення: 11.04.2022).

Красникова С. Оккупанты попали в 16-этажку на Салтовке. Есть пострадавшие, в их числе – дети / София Красникова // Об'єктив. – 11.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/11/okkupanty-popali-v-16-etazhku-v-odnom-iz-mikrorajonov-saltovki-est-postradavshie-v-ih-chisle-deti/> (дата звернення: 11.04.2022).

«Розвозив ліки на велосипеді»: у Харкові через обстріли РФ загинув 63-річний тренер з дзюдо [Олександр Акімов] // Суспільне : Новини. – 11.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/227640-rozvoziv-lik-na-velosipedi-u-harkovi-cerez-obstrili-rf-zaginov-63-ricnij-trener-z-dzudo/> (дата звернення: 11.04.2022).

Ніколаєва М. Зруйновані будинки потрібно зносити і все наново будувати, – Ігор Терехов / Марина Ніколаєва // АТН. – 11.04.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/zrujnovani-budynky-potribno-znosyty-i-vse-nanovo-buduvaty-ihor-terekhov-368096/> (дата звернення: 11.04.2022).

Як живе Харків під час війни. Євген Комаровський показав місто на картинах відомого українського художника [Віктора Ковтуна] // НВ : Life. – 11.04.2022. – URL: <https://life.nv.ua/ukr/znamenitosti/harkiv-pid-chas-viyni-likar-komarovski-pokazav-yak-zhive-misto-pislya-vtorgnennya-rf-kartini-50232825.html> (дата звернення: 11.04.2022).

Доцяк Т. Ті, хто прослизає між кулями: харківські спортсмени щодня розвозять гуманітарний вантаж нужденним / Тетяна Доцяк // Вікна. – 11.04.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/lyudy/ti-hto-proslyzaye-mizh-kulyamy-harkivski-sportsmeny-shhodnya-rozvozyat-gumanitarnyj-vantazh-nuzhdennym/> (дата звернення: 11.04.2022).

Сергей Лойко. Мой фильм о подвиге : [о работе в Харькове волонтерской кухни] // Фейсбук : Сергей Лойко. – 11.04.2022. – URL: <https://www.facebook.com/sergei.loiko/posts/pfbid0fropDFYvHrNQ1Ze3dBq3WZe31WWcRbN98c2mDHgeqQb6wRGmu8YqF3gQMU4jm38Ll> (дата звернення: 11.04.2022).

12.04.2022

Російські війська обстріляли житлові квартали Харкова: є багато руйнувань // ТСН. – 12.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/rosiyski-viyska-obstrilyali-zhitlovi-kvartali-harkova-ye-bagato-ruynuvan-2035291.html> (дата звернення: 12.04.2022).

Харківський житловий масив Салтівка під російськими обстрілами: «Гради» луплять нещадно // Bihus. – 12.04.2022. – URL: <https://bihus.info/kharkivskiy-masyv-saltivka-pid-ros-obstrilami/> (дата звернення: 12.04.2022).

Гаврилюк Ю. Обстріли Харкова посилюються, а жертв все більше – Терехов / Юлія Гаврилюк // Сьогодні. – 12.04.2022. – URL: <https://war.segodnya.ua/ua/war/vtorzhenie/obstrely-harkova-usililis-a-zhertv-vse-bolshe-terehov-1614576.html> (дата звернення: 12.04.2022).

11 квітня у Харкові від обстрілів загинуло восьмеро людей, зокрема дитина // Kharkiv Today. – 12.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/11-kvitnya-u-kharkovi-vid-obstriliv-zahynulo-vosmero-lyudey-zokrema-dytyna> (дата звернення: 12.04.2022).

Війська РФ не припиняють обстрілювати ядерну установку «Джерело нейтронів» // РБК-Україна. – 12.04.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/voyska-rf-prekrashchayut-obstreliyat-dernuyu-1649779475.html> (дата звернення: 12.04.2022).

Армія РФ обстріляла Бабаї на Харківщині: одна людина загинула, двоє – поранені // Суспільне : Новини. – 12.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/228023-armia-rf-obstrilala-babai-na-harkivsini-odna-ludina-zaginula-dvoe-poraneni/> (дата звернення: 12.04.2022).

Окупований росіянами Ізюм на межі виживання – Денісова // Прямий. – 12.04.2022. – URL: <https://prm.ua/okupovanyy-rosiianamy-izium-na-mezhi-vyzhyvannia-denisova/> (дата звернення: 12.04.2022).

У ході російської війни у Харківській області зруйновано 800 кілометрів доріг // Kharkiv Today. – 12.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-khodi-rosiyskoyi-viyny-u-kharkivskiy-oblasti-zruynovano-800-kilometriv-dorih> (дата звернення: 12.04.2022).

Лікування під час війни: як у Харкові працюють поліклініки // НВ : Харків. – 12.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/yak-v-umovah-viyni-pracyuye-poliklinika-na-pivnochi-harkova-novini-harkova-50233243.html> (дата звернення: 12.04.2022).

Школи Харкова поновлюють навчання [в дистанційному режимі] – міськрада // Mediaport. – 12.04.2022. – URL: <https://www.mediaport.ua/u-shkolah-harkova-ponovlyuyut-navchannya-miskrada> (дата звернення: 12.04.2022).

Харківський машинобудівний завод [«Корум Світло Шахтаря»] переїхав на Волинь // Kharkiv Today. – 12.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskyy-mashynobudivnyy-zavod-pereyikhav-na-volyn> (дата звернення: 12.04.2022).

Ринок «Барабашово» у Харкові частково відновлює роботу // Суспільне : Новини. – 12.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/227758-rinok-barabasovo-u-harkovi-castkovo-vidnovlue-robotu/> (дата звернення: 12.04.2022).

Один з найвідоміших сучасних архітекторів світу Норман Фостер готовий брати участь у відновленні Харкова, – міськрада // Еспресо. – 12.04.2022. – URL: <https://espreso.tv/odin-z-nayvidomishikh-suchasnikh-arkhitektoriv-svitu-norman-foster-gotoviy-brati-uchast-u-vidnovlenni-kharkova-miskrada> (дата звернення: 12.04.2022).

Комунальники під обстрілами провели планове чищення сміттевого уловлювача на річці Уди // Харків : Times. – 12.04.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/04/12/komunalniki-pid-obstrilami-proveli-planove-chishhennya-smittyevogo-ulovlyuvacha-na-richsi-udi-v-harkovi/> (дата звернення: 12.04.2022).

Ильина Е. Коммунальщики – герои Харькова: Городские системы продолжают функционировать (видео) / Екатерина Ильина // Харьков. известия. – 12.04.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/kommunalshhiki-geroi-harkova-gorodskie-sistemy-prodolzhat-funkcionirovat-video/> (дата звернення: 12.04.2022).

У Харкові з екопарку евакуювали ведмедів та оленя, який тікав після обстрілів // Суспільне : Новини. – 12.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/227998-u-harkovi-z-ekoparku-evakuuvali-vedmediv-ta-olena-akij-tikav-pisla-obstriliv/> (дата звернення: 12.04.2022).

З харківського екопарку на Полтавщину перевезли пантер, пуму, ягуара, макака та північного оленя // Новини Полтавщини. – 12.04.2022. – URL: <https://np.pl.ua/2022/04/z-kharkivskoho-ekoparku-na-poltavshchynu-perevezly-panter-pumu-iahuara-makak-ta-pivnichnoho-olena/> (дата звернення: 12.04.2022).

Марків Н. У Київський зоопарк привезли тигра із харківського екопарку, який розбомбили росіяни / Наталка Марків // Веч. Київ. – 12.04.2022. – URL: <https://vechirniy.kyiv.ua/news/64788-1/> (дата звернення: 12.04.2022).

Три харківські леви поїдуть на реабілітацію за кордон // Kharkiv Today. – 12.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/try-kharkivski-levy-poyidut-na-reabilitatsiyu-za-kordon> (дата звернення: 12.04.2022).

Рятувала поросят та не пустила танки. Як пережила окупацію фермерка з Малої Рогані на Харківщині // Суспільне : Новини. – 12.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/227968->

[ratuvala-porosat-ta-ne-pustila-tanki-ak-perezila-okupaciju-fermerka-z-maloi-rogani-na-harkivsini/](#) (дата звернення: 12.04.2022).

За час війни у Харківській області висадили понад 600 000 дерев // Kharkiv Today. – 12.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/za-chas-viyny-u-kharkivskiy-oblasti-vysadyly-ponad-600-000-derev> (дата звернення: 12.04.2022).

Наумов А. Во дворе харьковской школы, несмотря на обстрелы, высаживают гладиолусы / Алексей Наумов // Об'єктив. – 12.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/12/vo-dvore-harkovskoj-shkoly-nesmotrya-na-obstrely-vysazhivayut-gladiolusy/> (дата звернення: 12.04.2022).

Божко Л. Після місячного сидіння у метро півторарічна Аліса перестала ходити / Лариса Божко // Факти. – 12.04.2022. – URL: <https://health.fakty.com.ua/ua/novyny/pislyamisyachnogo-syidnyya-u-metro-pivtorarichna-alisa-perestala-hodyty/> (дата звернення: 12.04.2022).

13.04.2022

Над Харківською областю знову збили два ворожих літака // Kharkiv : Times. – 13.04.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/04/13/nad-harkivskoyu-oblastyu-znovu-zbili-dva-vorozhih-litaka/> (дата звернення: 13.04.2022).

Захоплення Харкова неможливе, тому росіяни знищують його артилерією, – Генштаб // 24 канал. – 13.04.2022. – URL: https://24tv.ua/zahoplennya-harkova-nemozhlive-tomu-rosiyani-znishhuyut-yogo_n1949120 (дата звернення: 13.04.2022).

У Харкові російськими обстрілами зруйновано вже 1937 об'єктів, – міський голова // Еспресо. – 13.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/u-kharkovi-rosiyskimi-obstrilami-zruynovano-vzhe-1937-obektiv-miskiy-golova> (дата звернення: 13.04.2022).

Харків протягом 12 квітня обстріляли понад 50 разів – ОВА // Суспільне : Новини. – 13.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/228161-harkiv-protagom-12-kvitna-obstrilali-ponad-50-raziv-ova/> (дата звернення: 13.04.2022).

Рашисти не припиняють обстрілювати Харків, є загиблі й руйнування : (відео) // Ракурс. – 13.04.2022. – URL: <https://racurs.ua/ua/n169609-rashysty-ne-prypynyaut-obstriluvaty-harkiv-ie-zagybli-y-ruynuvannya-video.html> (дата звернення: 13.04.2022).

Харків'ян просять не виходити сьогодні із укриттів [навіть при відсутності повітряною тривоги] // Kharkiv. Today. – 13.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivyan-prosyat-ne-vykhodyty-sohodni-iz-ukryttiv> (дата звернення: 13.04.2022).

Під обстріл потрапили Північна Салтівка, 602-й мікрорайон, селище Жуковського і ХТЗ.

Рашисти обстріляли Немишлянський район Харкова, загинули три особи, четверо отримали поранення, – прокуратура // Цензор. – 13.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3333823> (дата звернення: 13.04.2022).

Через ворожі обстріли у Харкові почалися масштабні пожежі – місто накрило димом // Gazeta.ua. – 13.04.2022. – URL: <https://gazeta.ua/articles/regions/cerez-vorozhi-obstrili-u-harkovi-pochalisya-masshtabni-pozhezhi-misto-nakrilo-dimom/1082225> (дата звернення: 13.04.2022).

У Барвінковому на Харківщині внаслідок обстрілу загинули троє людей // Укрінформ. – 13.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3456688-u-barvinkovomu-na-harkivsini-vnaslidok-obstrilu-zaginuli-troe-ludej.html> (дата звернення: 13.04.2022).

Музика О. Залишався на роботі, попри обстріли: історія мужнього залізничника Андрія Голінка, [який загинув 10 квітня] / Ольга Музика // 24 канал. – 13.04.2022. – URL: https://24tv.ua/zalishavsya-roboti-popri-obstrili-istoriya-muzhnogo-zaliznichnika_n1948429 (дата звернення: 13.04.2022).

До Одеси привезли білих левів із харківського Екопарку // НВ : Одеса. – 13.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/odesa/do-odesi-privezli-bilih-leviv-iz-harkivskogo-ekoparku-video-50233468.html> (дата звернення: 13.04.2022).

У Харківській області з-під обстрілів вивозять коней // Kharkiv Today. – 13.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkivskiy-oblasti-z-pid-obstriliv-vyvozyat-koney> (дата звернення: 13.04.2022).

14.04.2022

ЗСУ підірвали міст із російською технікою, що прямувала до Ізюму // Укрінформ. – 14.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3457106-zsu-pidirvali-mist-iz-rosijskou-tehnikou-so-pramuvala-do-izumu.html> (дата звернення: 14.04.2022).

50-й день війни. На Харківщині внаслідок військової агресії РФ загинули понад 500 людей // Суспільне : Новини. – 14.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/228749-50-j-den-vijni-na-harkivsini-vnaslidok-vijni-zaginuli-ponad-500-ludej/> (дата звернення: 14.04.2022).

Географія бомбардувань Харкова різко розширилася – Ігор Терехов // Kharkiv Today. – 14.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/heohrafiya-bombarduvan-kharkova-rizko-rozshyrylasya-igor-terekhov> (дата звернення: 14.04.2022).

Ліпич О. У Харкові зруйновано вже 2055 будівель, окупанти посилили обстріли / Ольга Ліпич // Obozrevatel. – 14.04.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/u-harkovi-zrujnovano-vzhe-2055-budivel-okupanti-posilili-obstrili.htm> (дата звернення: 14.04.2022).

Павленко А. Парк Горького в Харкові потрапив під обстріл російських окупантів: кадри знищення зняли на відео : Снаряди потрапляють на газони і атракціони, завдаючи величезні руйнування / Александра Павленко // Політека. – 14.04.2022. – URL: <https://first.politeka.net/uk/373267-park-gorkogo-v-harkove-popal-pod-obstrel-rossiyskih-okkupantov-kadry-unichtozheniya-snyali-na-video> (дата звернення: 14.04.2022).

Сапери знешкодили напівтонну авіабомбу у Харківській області // Kharkiv Today. – 14.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/sapery-zneshkodyly-napivtonnu-aviabombu-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 14.04.2022).

Врятовані з Харкова білі леви перебувають у важкому психологічному стані // Укрінформ. – 14.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3457485-vratovani-z-harkova-bili-levi-perebuvaut-u-tazkomu-psihologicnomu-stani.html> (дата звернення: 14.04.2022).

Остапчук Р. У Харкові висадили саджанці, які передала пенсіонерка з Франківщини. Фото / Роксолана Остапчук // Місто. – 14.04.2022. – URL: <https://mi100.info/2022/04/14/u->

harkovi-vysadyly-sadzhanczi-yaki-nadislala-pensionerka-z-frankivshhyny/ (дата звернення: 14.04.2022).

15.04.2022

До 50 обстрілів на добу, безпечних районів немає – як живе Харків та область (відео) // Дом. – 15.04.2022. – URL: <https://kanal-dom.tv/do-50-obstriliv-na-dobu-bezpechnyh-rajoniv-nemaye-yak-zhyve-harkiv-ta-oblast-video/> (дата звернення: 15.04.2022).

Росіяни обстрілюють Харків з артилерії, місто перебуває у частковій облозі // Прямий. – 15.04.2022. – URL: <https://prm.ua/rosiiany-obstriliuiut-kharkiv-z-artylirii-misto-perebuvaie-u-chastkoviy-oblozi/> (дата звернення: 15.04.2022).

Мазуренко А. Обстріл Харкова: 10 загиблих, серед них немовля, десятки поранених [в Індустріальному районі] / Альона Мазуренко, Катерина Тищенко // Укр. правда. – 15.04.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/04/15/7339875/> (дата звернення: 15.04.2022).

Окупанти обстріляли Саржин яр у Харкові: спалахнули три будинки й гараж, є поранений // Суспільне : Новини. – 15.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/229061-okupanti-obstrilali-sarzin-ar-u-harkovi-spalahnuli-tri-budinki-j-garaz-e-poranenij/> (дата звернення: 15.04.2022).

Захарова А. Росіяни обстріляли Харківщину: 10 людей загинули та майже 30 поранені / Альона Захарова // 24 канал. – 15.04.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyan-obstriliali-harkivshhinu-10-lyudey-zagynuli-mayzhe-30_n1950795 (дата звернення: 15.04.2022).
Російські військові вдарили по цивільних автобусах біля населеного пункту Борова.

Будинки, авто, склади: за добу рятувальники гасили 27 пожеж через обстріли РФ на Харківщині // Суспільне : Новини. – 15.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/228869-budinki-avto-skladi-za-dobu-ratuvalniki-gasili-27-pozhez-cerez-obstrili-rf-na-harkivsini/> (дата звернення: 15.04.2022).

Золочівська та Солоницівська громади Харківщини під обстрілами: є загиблий та поранені // Суспільне : Новини. – 15.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/229193-zolocivska-ta-dergacivska-gromadi-harkivsini-pid-obstrilami-e-zagiblij-ta-poraneni/> (дата звернення: 15.04.2022).

Як живе окупований Ізюм // Kharkiv. Today. – 15.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/yak-zhyve-okupovanyy-izyum> (дата звернення: 15.04.2022).

Хушану А. Герої комунального фронту Харківщини. Відео / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 15.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/geroi-komunalnogo-frontu-harkivsini-video.html> (дата звернення: 15.04.2022).

У Харкові скасували загальноміський суботник через обстріли російських військ // Суспільне : Новини. – 15.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/229191-u-harkovi-skasuvali-zagalnomiskij-subotnik-cerez-obstrili-rosijskih-vijsk/> (дата звернення: 15.04.2022).

«Супергерої сучасності»: діти створили серію малюнків у харківському метро : [розмір малюнків – на всю висоту колон] // Прямий. – 15.04.2022. – URL: <https://prm.ua/dity-stvoryly-seriiu-maliunkiv-u-kharkivskomu-metro/> (дата звернення: 15.04.2022).

Курдюкова Н. Джазовий концерт у воєнному Харкові. Фоторепортаж / Наталя Курдюкова, Діана Руда // Накипіло. – 15.04.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/dzhazovij-koncert-u-voiennomu-harkovi-fotoreportazh/> (дата звернення: 15.04.2022).

Бражник С. Харківчане примут участь в концерте артистів в евакуації / Сергей Бражник // GX: новинний портал. – 15.04.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshchestvo/region/harkovchane-primut-uchastie-v-koncerte-artistov-v-evakuacii.html> (дата звернення: 15.04.2022).

Ще один мер-зрадник із Харківської області втік до Росії : [Геннадій Мацегора здав Куп'янськ] // Kharkiv. Today. – 15.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/politika/shche-odyn-mer-zradnyk-iz-kharkivskoyi-oblasti-vtik-do-rosiyi> (дата звернення: 15.04.2022).

16.04.2022

Українські військові звільнили від російських окупантів Бобрівку та Байрак під Харковом // ТСН. – 16.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/exclusive/ukrayinski-viyskovi-zvilnili-vid-rosiyskih-okupantiv-bobrivku-ta-bayrak-pid-harkovom-2038480.html> (дата звернення: 16.04.2022).

Забеліна Ю. «Друга армія світу» фактично веде війну проти цивільного населення – голова Харківської ОВА Синегубов / Юлія Забеліна // Telegraf. – 16.04.2022. – URL: <https://telegraf.com.ua/ukr/mestnyi/2022-04-16/5702583-druga-armiya-svitu-faktichno-vede-viynu-proti-tsivilnogo-naselennya-golova-kharkivskoi-ova-sinegubov> (дата звернення: 16.04.2022).

Крамар О. Окупанти знову обстріляли Харків: дві людини загинули, 18 травмованих : [у Слобід. та Основ'ян. р-нах пошкоджені житлові будинки, автомобілі, ринок та магазини] / Остап Крамар // Hromadske. – 16.04.2022. – URL: <https://hromadske.ua/posts/okupanti-znovu-obstrilyali-harkiv-odna-lyudina-zaginula-18-travmovanih> (дата звернення: 16.04.2022).

Відео: наслідки удару по Харкову // Укр. погляд. – 16.04.2022. – URL: <http://ukrpohliad.org/news/video-naslidky-udaru-po-harkovu.html> (дата звернення: 16.04.2022).

Під Харковом під час розмінування загинули рятувальники: вибухнула частина касетного боєприпасу // Оксана Житнюк // Ліга. Новини. – 16.04.2022. – URL: <https://news.liga.net/ua/politics/news/pod-harkovom-pri-razminirowanii-pogibli-spasateli-vzorvalas-chast-kasetnogo-boepripasa> (дата звернення: 16.04.2022).

Шевченко О. У Харківському зоопарку (екопарку) загинули білі тигренята, дитинчата пантери та маленькі ягуари разом з доглядальниками / Ольга Шевченко // GreenPost. – 16.04.2022. – URL: <https://greenpost.ua/news/u-harkivskomu-zooparku-zagynuly-bili-tygrenyata-dytynchata-pantery-ta-malenki-yaguari-razom-z-i44480> (дата звернення: 16.04.2022).

Харківський парк Горького прибирають після російських обстрілів // Суспільне : Новини. – 16.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/229305-harkivskij-park-gorkogo-pribiraut-pisla-rosijskih-obstriliv/> (дата звернення: 16.04.2022).

Ніколаєнко Т. Харківський журналіст Сергій Бобок: Прилетіти може де завгодно. Але ми маємо показати, що відбувається в Україні / Тетяна Ніколаєнко // Цензор.нет. – 16.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/r3334341> (дата звернення: 16.04.2022).

«Что им сделал этот 12-летний мальчик?»: Медики рятують поранених внаслідок обстрілу Харкова російськими окупантами. Відео // Цензор.нет. – 16.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3334589> (дата звернення: 16.04.2022).

Фото. Харлан показала, що орки зробили з фехтувальним залом у Харкові // Sport. – 16.04.2022. – URL: <https://sport.ua/uk/news/580272-foto-harlan-pokazala-chto-oriki-sdelali-s-fehtovalnym-zalom-v-harkove> (дата звернення: 16.04.2022).

РосЗМІ: у Росії заявили про вивезення українців із Ізюму до РФ // Курс України. – 16.04.2022. – URL: <https://kurs.com.ua/novost/830951-rossmi-v-rossii-zajavili-o-vivoze-ukraincev-iz-izjuma-v-rf> (дата звернення: 16.04.2022).

Ресурс закінчується, допомоги потрібно все більше: як волонтери рятують життя у Харкові // 24 канал. – 16.04.2022. – URL: https://24tv.ua/resurs-zakinchuyetsya-dopomogi-potribno-vse-bilshe-yak-volonteri_n1948005 (дата звернення: 16.04.2022).

Нечепоренко О. Гіацинти, тюльпани, нарциси – Харківський ботанічний сад працює попри російські обстріли (відео): [про ботанічний сад Каразін. ун-ту] / Оксана Нечепоренко // Радіо Свобода. – 16.04.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/video-viyna-kharkivskyy-botanichnyy-sad/31801615.html> (дата звернення: 16.04.2022).

3 харківського екопарку евакуювали поні // Kharkiv. Today. – 16.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/z-kharkivskoho-ekoparku-evakuyuvay-poni> (дата звернення: 16.04.2022).

«До мурашок»: Вакарчук виступив серед руїн у Харкові (відео) // Ua.news. – 16.04.2022. – URL: <https://ua.news/ua/do-murashok-vakarchuk-vystupyv-sered-ruyin-u-harkovi-video/> (дата звернення: 16.04.2022).

17.04.2022

У результаті контрнаступу ЗСУ звільнили Базаліївку, Леб'яже та частину Кутузівки на Харківщині // 24 канал. – 17.04.2022. – URL: https://24tv.ua/kharkiv/rezultati-kontrnastupu-zsu-zvilnili-bazaliyivku-lebyazhe-chastinu_n1955792?utm_source=gravitec&utm_medium=push&utm_campaign= (дата звернення: 17.04.2022).

Мінус 100 окупантів і багато техніки: ЗСУ завдали потужних ударів по ворогу на Харківщині // 24 канал. – 17.04.2022. – URL: https://24tv.ua/minus-100-okupantiv-bagato-tehniki-zsu-zavdali-potuzhnihi-udariv_n1955456 (дата звернення: 17.04.2022).

Росіяни завдали смертельні удари по вулицях Харкова, які мають «особливо небезпечні» назви для окупантів – Зеленський // ТСН. – 17.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/rosiyani-zavdali-smertelni-udari-po-vulicyah-harkova-yaki-mayut-osobливо-nebezpechni-nazvi-dlya-okupantiv-zelenskiy-2039629.html> (дата звернення: 17.04.2022).

Окупанти вдарили по вулицях Культури, Шевченка і Дарвіна; за останні чотири дні в Харкові від обстрілів РФ загинуло 18 людей, 106 – поранені.

За добу у Харкові було 23 обстріли та ракетний удар. Загинули троє цивільних, 31 – поранений, – голова ОВА : [обстріли Північної Салтівки, П'ятихаток, Олексіївки, центру міста, ХТЗ, Дергачів] // Еспресо. – 17.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/za-dobu-u-kharkovi-bulo-23-obstrili-ta-raketniy-udar-zagинуli-troe-tsilivnikh-31-poraneni-y-golova-ova> (дата звернення: 17.04.2022).

У Харкові від ракетного обстрілу загинули 10 людей, 35 травмовано. Відео : [район ХТЗ; серед загиблих – 7-місячна дитина та 16-річний підліток] // Сила громад. – 17.04.2022. – URL: <https://silahromad.com.ua/2022/04/17/u-xarkovi-vid-raketnogo-obstrilu-zagинуli-10-lyudej-35-travmovano-video/> (дата звернення: 17.04.2022).

Гуманітарна ініціатива «World Central Kitchen» у Харкові постраждала від ракетного удару, який забрав життя одної людини й поранив чотирьох // Еспресо. – 17.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/rosiyska-raketa-zruynuvala-kukhnyu-gumanitarnoi-initsiatiyi-world-central-kitchen-u-kharkovi> (дата звернення: 17.04.2022).

Один з осередків міжнародної волонтерської кухні потрапив під обстріл.

Вогонь охопив майже тисячу квадратних метрів: внаслідок обстрілу спалахнув ринок у Харкові : [Новосалтівський ринок] // 24 канал. – 17.04.2022. – URL: https://24tv.ua/kharkiv/vogon-ohopiv-mayzhe-tisyachu-kvadratnih-metriv-vnaslidok-obstrilu_n1955694 (дата звернення: 17.04.2022).

Російські окупанти почали примусову мобілізацію в Ізюмі – Генштаб ЗСУ : [місцеве населення не піддається на спроби] // Суспільне : Новини. – 17.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/229693-rosijski-okupanti-pocali-primusovu-mobilizaciu-v-izumi-genstab-zsu/> (дата звернення: 17.04.2022).

Краснящих А. Російського солдата треба не ненавидіти, а нищити. Для його ж користі, щоб менше встиг вчинити зла – священник Віктор Маринчак / Андрій Краснящих // Укр. правда. – 17.04.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/articles/2022/04/17/7339923/> (дата звернення: 17.04.2022).

Актори театру ляльок зіграли у метро Харкова дві вистави для дітей // Суспільне : Новини. – 17.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/229511-aktori-lalkovogo-teatru-zigrali-u-metro-harkova-dvi-vistavi-dla-ditej/> (дата звернення: 17.04.2022).

18.04.2022

Бій тривав вісім годин: добробат не пропустив танкову колону у Харківській області // Kharkiv Today. – 18.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/biy-tryvav-visim-hodyn-dobrobat-ne-propustyv-tankovu-kolonu-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 18.04.2022).

54-й день війни: скільки погиблих среди мирного населення Харківщини // GX : новинний портал. – 18.04.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshhestvo/region/54-j-den-vojny-skolko-pogibshih-sredi-mirnogo-naseleniya-harkovshhiny.html> (дата звернення: 18.04.2022).

Від початку повномасштабної війни загинули 554 цивільних, з котрих 26 – діти.

У Харківській області 17 квітня через обстріли загинули дев'ятеро людей // Delo.ua. – 18.04.2022. – URL: <https://delo.ua/uk/incidents/u-xarkivskii-oblasti-17-kvitnya-cerez-obstril-zagинуli-devyatero-lyudei-395901/> (дата звернення: 18.04.2022).

Окупанти обстріляли Харків. Снаряди впали на території дитячих майданчиків, загинули двоє людей : [Основ'ян. р-н] // Укр. новини. – 18.04.2022. – URL:

<https://ukranews.com/ua/news/850548-okupanty-obstrilyaly-harkiv-snaryady-vpaly-na-terytoriyi-dytyachyh-majdanchykyv-zagynuly-dvoye> (дата звернення: 18.04.2022).

Російські окупанти обстріляли перинатальний центр у Харкові – жінок евакуюють // Суспільне : Новини. – 18.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/229962-okupanti-vlucili-u-perinatalnij-centr-u-harkovi-terehov/> (дата звернення: 18.04.2022).

Харків'янам пропонують евакуюватись із небезпечних районів міста // Kharkiv Today. – 18.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivyanam-proponuyut-evakuyuvatys-iz-nebezpechnykh-rayoniv-mista> (дата звернення: 18.04.2022).

Під час обстрілу військового вишу у Харкові загинула дівчинка : [окупанти обстріляли Харків. нац. ун-т Повітр. Сил] // Kharkiv Today. – 18.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-obstrilu-viyskovoho-vyshu-u-kharkovi-zahynula-divchynka> (дата звернення: 18.04.2022).

У Харкові російські окупанти обстріляли пункт видачі гуманітарної допомоги [на Нових Домах]: є загиблі // New Format. – 18.04.2022. – URL: <https://newformat.info/news/u-harkovi-rosijski-okupanti-obstrilyali-punkt-vidachi-gumanitarnoi-dopomogi-ie-zagibli/> (дата звернення: 18.04.2022).

У Вербну неділю росіяни обстріляли храм московського патріархату у Харкові : [храм Преображення Господнього] // НВ : Харків. – 18.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/harkiv-obstrili-rosiyani-obstrilyali-hram-upc-mp-na-602-mikrorayoni-na-saltivci-novini-harkova-50234744.html> (дата звернення: 18.04.2022).

В тимчасово окупованій Боровій на Харківщині росіяни пограбували офіс Пенсійного фонду // Суспільне : Новини. – 18.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/229980-v-timcasovo-okupovanij-borovij-na-harkivsini-rosiani-pograbuvali-ofis-pensijnogo-fondu/> (дата звернення: 18.04.2022).

Окупанти повністю розбомбили та пограбували Ізюмський приладобудівний завод // Справжня варт. – 18.04.2022. – URL: <https://varta.kharkov.ua/news/crime/1225147> (дата звернення: 18.04.2022).

Петров Д. Що роблять війська РФ в Ізюмі: Примусова депортація та масова агітація / Данііл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 18.04.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11074-scho-roblyat-viyska-rf-v-izyumi-primusova-deportaciya-ta-masova-agitaciya.html> (дата звернення: 18.04.2022).

Мякушко С. Як у Роганській громаді вдалося уникнути гуманітарної катастрофи. Фото / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 18.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/rogan/ak-u-roganskij-gromadi-vdalosa-uniknuti-gumanitarnoi-katastrofi-foto.html> (дата звернення: 18.04.2022).

Внаслідок ракетного удару по Львову постраждала 3-річна дитина з Харкова // NTA. – 18.04.2022. – URL: <https://www.nta.ua/vnaslidok-raketного-udaru-po-lvovu-postrazhdala-3-richna-dytyna-z-harkova/> (дата звернення: 18.04.2022).

3-річний Артем разом з мамою приїхав з Харкова, щоб врятуватися від війни. Внаслідок вибуху йому відскло пів пальця.

«Вона могла б стекти кров'ю»: історія порятунку харків'янки, яку під час ворожого обстрілу прикрив собою волонтер (відео): [бесіда в програмі «Сніданок з 1+1» з Денисом Петренком, волонтером Червоного Хреста] // ТСН. – 18.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/vona-mogla-b-stekti-krov-yu-istoriya-poryatunku-harkiv-yanki-yaku-pid-chas-vorozhogo-obstrilu-prikriv-soboyu-volonter-video-2040358.html> (дата звернення: 18.04.2022).

«Я просто залишився з людиною, якій це було потрібно». Історія волонтера Червоного Хреста [Дениса Петренка] // Суспільне : Новини. – 18.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/231760-a-prosto-zalisivsa-z-ludinou-akij-ce-bulo-potribno-istoria-volontera-cervonogo-hresta/> (дата звернення: 18.04.2022).

Горбунов Д. Війна не завада сімейному щастю: у військовій частині на Харківщині відразу два весілля / Дмитро Горбунов // Армія : inform. – 18.04.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/04/18/vijna-ne-zavada-simejnomu-shhastyu-u-vijskovij-chastyni-na-harkivshhyni-vidrazu-dva-vesillya/> (дата звернення: 18.04.2022).

19.04.2022

Війська РФ пішли у наступ в Харківській, Луганській та Донецькій областях – [речник Міністерства оборони України Олександр] Мотузьяник // Радіо Свобода. – 19.04.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-nastup-viyska-rf-minoborony/31811108.html> (дата звернення: 19.04.2022).

ЗСУ відкинули російські війська в Харківській області та на Донбасі // Реал. – 19.04.2022. – URL: <https://real-vin.com/vsu-otbrosili-rossijskie-vojska-v-harkovskoj-oblasti-i-na-donbasse> (дата звернення: 19.04.2022).

112 загиблих: на Харківщині з-під завалів врятували 59 людей // НВ : Харків. – 19.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/z-pochatku-viyni-pid-zavalami-v-harkovi-zaginulo-ponad-100-lyudey-novini-harkova-50235199.html> (дата звернення: 19.04.2022).

Крамар О. Від рук окупантів на Харківщині постраждали 8 пам'яток культурної спадщини та 80 пам'ятників архітектури / Остап Крамар // Hromadske. – 19.04.2022. – URL: <https://hromadske.ua/posts/vid-ruk-okupantiv-na-harkivshini-postrazhdali-8-pamyatok-kulturnoyi-spadshini-ta-80-pamyatnikiv-arhitekturi> (дата звернення: 19.04.2022).

Бойко І. На Харківщині за добу через окупантів загинули п'ять осіб: чи потрібно виїжджати з Харкова / Іван Бойко // УНІАН. – 19.04.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/na-harkivshchini-za-dobu-cherez-okupantiv-zaginuli-p-yat-osib-chi-potribna-evakuaciya-z-harkova-novini-harkova-11792364.html> (дата звернення: 19.04.2022).

Леман М. Окупанти замінували дороги у Великобурлуцькій громаді / Максим Леман // Слобід. край. – 19.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupanskij-rajon/okupanti-minuut-dorogi-na-timcasovo-okupovanih-teritoriah-harkivsini.html> (дата звернення: 19.04.2022).

На Ізюмському напрямку ворог застосував снаряди з хімічною речовиною, – Корсунов // Еспресо. – 19.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/na-izyumskomu-napryamku-vorog-zastosuvav-snaryadi-z-khimichnoyu-rechovinoyu-korsunov> (дата звернення: 19.04.2022).

Боець тероборони Харкова Юрій Корсунов повідомив, що українські бійці після обстрілу мали певні ознаки хімічного впливу.

Від російських обстрілів у Лозовій на Харківщині пошкоджено понад 200 будинків // Суспільне : Новини. – 19.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/230245-vid-rosijskih-obstriliv-u-lozovij-na-harkivsini-poskodzeno-ponad-200-budinkiv/> (дата звернення: 19.04.2022).

Окупанти б'ють по Харкову реактивними снарядами, є загиблі // Сьогодні. – 19.04.2022. – URL: <https://www.segodnya.ua/ua/strana/podrobnosti/okkupanty-byut-po-harkovu-reaktyvnymi-snyaryadami-est-pogibshie-1615982.html> (дата звернення: 19.04.2022).

Удари по житлових кварталах: у Харкові від обстрілів найбільше постраждали Московський та Немишлянський райони // НВ : Харків. – 19.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/ryatuvalniki-12-raziv-vijizhdzhali-na-gasinnya-pozhezh-sprichinenih-obstrilami-novini-harkova-50235055.html> (дата звернення: 19.04.2022).

Росіяни обстріляли з «Урагану» Московський район Харкова: 4 людини загинули, 14 поранені, – прокуратура. Фоторепортаж // Цензор. – 19.04.2022. – URL: https://m.censor.net/ua/photo_news/3335314/rosiyany-obstrilyaly-z-uraganu-moskovskyyi-rayon-harkova-4-lyudyny-zagynuly-14-poraneni-prokuratura (дата звернення: 19.04.2022).

Центр, Салтівка і райони ХТЗ: що відомо про новий смертоносний обстріл біля лікарні у Харкові // 24 канал. – 19.04.2022. – URL: https://24tv.ua/tsentr-saltivka-rayoni-htz-shho-vidomo-pro-noviy-smertonosniy_n1957618 (дата звернення: 19.04.2022).

Малевська М. Майже два десятки постраждалих: наслідки обстрілу Харкова росіянами 19 квітня (відео) / Марія Малевська // Вікна. – 19.04.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/ukrayina/majzhe-dva-desyatky-postrazhdalych-naslidky-obstrilu-harkova-rosiyanamy-19-kvitnya/> (дата звернення: 19.04.2022).

Семченко В. Арестович пояснив, чому окупанти почали активніше обстрілювати Харків : [для того, щоб запобігти наступу укр. захисників] / Віталій Семченко // Obozrevatel. – 19.04.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/arestovich-poyasniv-chomu-okupanti-pochali-aktivnishe-obstrilyuvati-harkiv.htm> (дата звернення: 19.04.2022).

Обстріли житлових районів Харкова: влада просить залишатися в укриттях протягом дня // Суспільне : Новини. – 19.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/230223-obstrili-zitlovih-rajoniv-harkova-vlada-prosit-zalisatisa-v-ukrittah-protagom-dna/> (дата звернення: 19.04.2022).

Російські війська мінують усі тимчасово окуповані території України – розвідка // Радіо Свобода. – 19.04.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-viyska-rf-minuvannya-okupovani-terytoriyi/31811373.html> (дата звернення: 19.04.2022).

В Екопарку під Харковом знайшли тіла розстріляних загарбниками працівників // Укрінформ. – 19.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3461963-v-ekoparku-pid-harkovom-znajsli-tila-rozstrilanih-zagarnikami-pracivnikiv.html> (дата звернення: 19.04.2022).

Співробітники «Харківобленерго» працюватимуть у бронежилетах // Kharkiv Today. – 19.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/spivrobitnyky-kharkivoblenerho-pratsyuvatymut-u-bronezhyletakh> (дата звернення: 19.04.2022).

Доцяк Т. Волонтерська кухня у Харкові: історії людей, що стали до плити, аби наблизити перемогу: [відео] / Тетяна Доцяк // Вікна. – 19.04.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/ukrayina/volonterska-kuhnya-u-harkovi-istoriyi-lyudej-shho-u-vijnu-staly-do-plyty-aby-nablyzyty-peremogu/> (дата звернення: 19.04.2022).

У Харкові через обстріли закрили для відвідування кладовища // Суспільне : Новини. – 19.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/230191-cerez-obstrili-rosian-kladovisa-harkova-zakrili-dla-vidviduvanna/> (дата звернення: 19.04.2022).

Режисер фільму про Бонда [Кері Фукунага] став свідком російського обстрілу центру Харкова // Суспільне : Новини. – 19.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/230263-reziser-filmu-pro-bonda-stav-svidkom-rosijskogo-obstrilu-centru-harkova/> (дата звернення: 19.04.2022).

Ильина Е. Адресная доставка гуманитарной помощи харьковчанам (видео): [работа волонтер. организации «Дія»] / Екатерина Ильина // Харьков. известия. – 19.04.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/adresnaja-dostavka-gumanitarnoj-pomoshhi-harkovcha-nam-video/> (дата звернення: 19.04.2022).

Кожне життя важливе: волонтери розповіли, як евакуювали левів із Харкова // ТСН. – 19.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/lady/news/obschestvo/kozhne-zhittya-vazhlive-volonteri-rozpovili-yak-evakuyovali-leviv-iz-harkova-2040793.html> (дата звернення: 19.04.2022).

Працювати під дощем приємніше, ніж під «Градами»: у Харкові з Фельдман-Екопарку врятували гієн // НВ : Харків. 19.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/z-ekoparku-vivezli-shche-odnu-partiyu-tvarin-novini-harkova-50235221.html> (дата звернення: 19.04.2022).

Скільки покрівель і вікон пошкоджено у будинках Харкова // Kharkiv Today. – 19.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-pokrivel-i-vikon-poshkodzheno-u-budynkakh-kharkova> (дата звернення: 19.04.2022).

У Харкові комунальні підприємства провели відновлювальні ремонтні роботи на 124 покрівлях у будинках та 1216 вікнах у під'їздах.

«Будинки почали сипатись та горіти»: розповідь переселенки з Харкова // Про все.ck.ua. – 19.04.2022. – URL: <https://provce.ck.ua/budynky-pochaly-sypatys-ta-hority-rozpovid-pereselenky-z-kharkova/> (дата звернення: 19.04.2022).

Манченко О. Військові інженери будують оборону Харківщини / Олександр Манченко // Слобід. край. – 19.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/vijskovi-inzeneri-buduut-oboronu-harkivsini.html> (дата звернення: 19.04.2022).

Архітектор штаб-квартири Apple [Норман Фостер] розказав про перші кроки в роботі з відновлення повоєнного Харкова // Суспільне : Новини. – 19.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/230472-arhitektor-stab-kvartiri-apple-rozkazav-pro-persi-kroki-v-roboti-z-vidnovlenna-povoennogo-harkova/#:~:text=Архітектор%20штаб-квартири%20Apple%20розказав,роботі%20з%20відновлення%20повоєнного%20Харкова&text=Першим%20кроком%20у%20відновленні%20Харкова,назвав%20створення%20генерального%20плану%20міста.> (дата звернення: 19.04.2022).

Перший крок в роботі з відновлення Харкова: створення генерального плану міста з метою об'єднати найулюбленішу і найшанованішу спадщину минулого з найбажанішими та найзеленішими елементами інфраструктури та будівель.

У Харківській підземці пройдуть вистави для дітей та дорослих // Gromada Group : Група місцевих ЗМІ Харківщини. – 19.04.2022. – URL: <https://gromada.group/news/news/14512-u-harkivskij-pidzemci-projduť-vistavi-dlya-ditej-ta-doroslih> (дата звернення: 19.04.2022).

20.04.2022

Росія зіграла понад 90 ударних і багатоцільових вертольотів на кордон з Україною – Генштаб // ТСН. – 20.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/rosiya-zignala-ponad-90-udarnih-i-bagatocilovih-vertolotiv-na-kordon-z-ukrayinoyu-genshtab-2042023.html> (дата звернення: 20.04.2022).

На Харківщині армія РФ зазнає великих втрат особового складу, на околицях Ізюма точаться запеклі бої, – депутат Ізюмської міськради // Еспreso. – 20.04.2022. – URL: <https://espreso.tv/na-kharkivshchini-armiya-rf-zaznae-velikikh-vtrat-osobovogo-skladu-na-okolitsyakh-izyuma-tochatsya-zapekli-boi-deputat-izyumskoi-miskradi> (дата звернення: 20.04.2022).

56-й день війни: в Харьковской области погибло 560 человек // 24 канал. – 20.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/56-y-den-voyny-v-kharkovskoy-oblasti-pogiblo-560-chelovek> (дата звернення: 20.04.2022).

Чи наступатиме ворог на Харків? Місцева влада закликає не розслаблятися // Главком. – 20.04.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/chi-nastupatime-vorog-na-harkiv-misceva-vlada-zaklikaje-ne-rozslablyatisya-839607.html> (дата звернення: 20.04.2022).

Географія обстрілів змістилася, зараз страждає центр міста, – мер Харкова // 24 канал. – 20.04.2022. – URL: https://24tv.ua/geografiya-obstriliv-zmistilasya-zaraz-strazhdaye-tsentrmista_n1958597 (дата звернення: 20.04.2022).

Удар по ХАІ: окупанти обстріляли харківський виш // НВ : Харків. – 20.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/harkivskiy-vish-potrapiv-pid-masovaniy-obstril-novini-harkova-50235377.html> (дата звернення: 20.04.2022).

У Харкові російський снаряд пробив дах п'ятиповерхівки: зруйновані стіни чотирьох квартир // 057 : сайт міста Харкова. – 20.04.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3374831/u-harkovi-rosijskij-snrad-probiv-dah-patipoverhivki-zrujnovani-stini-cotiroh-kvartir> (дата звернення: 20.04.2022).

Харків знову під обстрілом рф: постраждали житлові будинки і «McDonald's» (фото) // Новини України. – 20.04.2022. – URL: <https://nua.in.ua/novosti/ukraina/xarkiv-znovu-pid-obstrilom-rf-postrazhdali-zhitlovi-budinki-i-mcdonalds-foto/> (дата звернення: 20.04.2022).

На Харківщині російські окупанти обстріляли машини швидкої допомоги // Суспільне : Новини. – 20.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/230872-na-harkivsini-rosijski-okupanti-obstrilali-masini-svidkoi-dopomogi/> (дата звернення: 20.04.2022).

Наумов А. Харьковщина лидирует в Украине по объемам работы для саперов / Алексей Наумов // Об'єktiv. – 20.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/20/harkovshhina-lidiruet-v-ukraine-po-obemam-raboty-dlya-saperov/> (дата звернення: 20.04.2022).

На Харківщині лейтенант ЗСУ [Юліан Ступак] ціною власного життя дав можливість українським підрозділам просунутися далі // 057 : сайт міста Харкова. – 20.04.2022. –

URL: <https://www.057.ua/news/3374496/na-harkivsini-lejtenant-zsu-cinou-vlasnogo-zitta-dav-mozlivist-ukrainskim-pidrozdilam-prosunutisa-dali> (дата звернення: 20.04.2022).

У Харкові після обстрілу згоріло 30 гаражів // Kharkiv Today. – 20.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-pislya-obstrilu-zhorilo-30-harazhiv> (дата звернення: 20.04.2022).

22 дні без світла: у П'ятихатках не можуть відновити електрику через обстріли // Kharkiv Today. – 20.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/22-dni-bez-svitla-u-pyatykhatkakh-ne-mozhut-vidnovyty-elektryku-cherez-obstrily> (дата звернення: 20.04.2022).

У Харкові комунальники прибирають завали і сміття на вулицях // Справжня вартя. – 20.04.2022. – URL: <https://varta.kharkov.ua/news/city/1225301> (дата звернення: 20.04.2022).

З Тернополя майже тисячу великодніх кошиків передали бійцям на Харківщину // Суспільне : Новини. – 20.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/230651-z-ternopola-majze-tisacu-velikodnih-kosikiv-peredali-bijcam-na-harkivsinu/> (дата звернення: 20.04.2022).

Пічугін В. Попри бойові дії у Харківській області продовжується посівна кампанія / Віктор Пічугін // Накипіло. – 20.04.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/popri-bojovi-dii-u-harkivskij-oblasti-prodovzhuietsya-posivna-kampaniya/> (дата звернення: 20.04.2022).

У Харкові висадили алею сакур : відео // Укрінформ. – 20.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3463159-u-harkovi-visadili-aleu-sakur.html> (дата звернення: 20.04.2022).

«Співати тут – честь»: оркестр Нацгвардії дає концерти у бомбосховищах Харкова // 24 канал. – 20.04.2022. – URL: https://24tv.ua/spivati-tut-chest-orkestr-natsgvardiyi-daye-kontserti-bomboshovichah_n1958490 (дата звернення: 20.04.2022).

Бібліотеки у метро та дитячі майстер-класи – у Харкові реалізують новий культурний проєкт // Новини Харкова. – 20.04.2022. – URL: <https://uanews.kharkiv.ua/culture/2022/04/20/408759.html> (дата звернення: 20.04.2022).

У харківських бомбосховищах з'являється безкоштовний інтернет // Коментарии.ua : Харків. – 20.04.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/society/developments/11085-u-harkivskih-bomboshovichah-z-yavlyaetsya-bezkoshtovniy-internet.html> (дата звернення: 20.04.2022). – Підпис: Анастасія.

21.04.2022

На Харківщині, в районі міста Ізюм, збито два ворожих винищувачі на висоті 6 тис. метрів // Укрінформ. – 21.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3463781-na-harkivsini-zsu-zbili-dva-vorozih-vinisuvaci.html> (дата звернення: 21.04.2022).

Війська РФ частково блокують Харків і руйнують артилерією – Генштаб // ТСН. – 21.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/viyska-rf-chastkovo-blokuyut-harkiv-i-ruynuyut-artileriyeyu-genshtab-2042917.html> (дата звернення: 21.04.2022).

Синегубов: Зменшення інтенсивності обстрілів на Харківщині – це хибне уявлення // Gazeta.ua. – 21.04.2022. – URL: <https://gazeta.ua/articles/regions/sinyegubov-zmenshennya>

[intensivnosti-obstriliv-na-harkivshchini-ce-hibne-uyavlennya/1083724](https://suspilne.media/231324-grady-smerchi-artileriya-vden-rosijski-vijskovi-ponad-50-raziv-obstrilali-harkiv/) (дата звернення: 21.04.2022).

«Гради», «Смерчі», артилерія: вдень російські військові понад 50 разів обстріляли Харків // Сіспільне : Новини. – 21.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/231324-grady-smerchi-artileriya-vden-rosijski-vijskovi-ponad-50-raziv-obstrilali-harkiv/> (дата звернення: 21.04.2022).

Обстріляні центр міста, Олексіївка, селище Жуковського, ХТЗ, проспекти.

Зруйновані квартири та врятовані люди – обстріли спального району у Харкові : [відео] // Youtube : Суспільне : Харків. – 21.04.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=a20BRWk-AVU> (дата звернення: 21.04.2022).

Семью с младенцем спасли из горящего после обстрелов дома в Харькове // Редпост. – 21.04.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1243113-semyu-s-mladentsem-spasli-iz-goryaschego-posle-obstrelov-doma-v-harkove> (дата звернення: 21.04.2022).

1500 квадратних метрів у вогні: у Харкові від обстрілу згорів ринок на станції метро Героїв Праці // НВ : Харків. – 21.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/za-dobu-v-harkovi-stalosya-13-pozhezh-vid-obstrilu-novini-harkova-50235667.html> (дата звернення: 21.04.2022).

Мер Харкова розповів, скільки мирних жителів залишилися у місті : [близько 1 млн людей] // УНІАН. – 21.04.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/mer-harkova-rozpoviv-skilki-mirnih-zhiteliv-zalishilisya-u-misti-novini-harkova-11795454.html> (дата звернення: 21.04.2022).

Комунальники Харкова отримали бронежилети // Vgorode. – 21.04.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1203925-komunalniki-kharkova-otrimali-bronezhileti> (дата звернення: 21.04.2022).

У Харківській області окупанти пошкодили магістральний газопровід. Ремонт неможливий через обстріл – ОВА : [Ізюм. р-н] // Гордон. – 21.04.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/na-harkivshchini-okupanti-poshkodili-magistralnij-gazoprovod-remont-nemozhlivij-cherez-obstril-ova-1605597.html> (дата звернення: 21.04.2022).

Т
Вишневська А. Без ліків, зв'язку та продуктів: окупанти на Харківщині ізолюють захоплені села / Аліна Вишневська // Realist. – 21.04.2022. – URL: <https://realist.online/ukr/news/bez-likiv-zvjazku-ta-produktiv-okupanti-na-kharkivshchini-izoljujut-zakhopleni-sela> (дата звернення: 21.04.2022).

На Харківщині окупанти розстріляли волонтерів, які їхали з Шевченкового – ГУР // Суспільне : Новини. – 21.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/231084-na-harkivshchini-okupanti-rozstrilali-volonteriv-aki-ihali-z-sevcenkovogo-gur/> (дата звернення: 21.04.2022).

Доцяк Т. Сором'язливі герої тилу: як харківські пекарі, ризикуючи життям, годують місто (відео) / Тетяна Доцяк // Вікна. – 21.04.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/soromyazlyvi-geroyi-tylu-yak-harkivski-pekari-ryzykuyuchy-zhyttyam-goduyut-misto/> (дата звернення: 21.04.2022).

З Харкова евакуювали дівчинку, яка 50 днів не виходила з підземки // Суспільне : Новини. – 21.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/231021-z-harkova-evakuovali-divcinku-aka-50-dniv-ne-vihodila-z-pidzemki/> (дата звернення: 21.04.2022).

Евакуація була важкою: із харківського екопарку вивезли вовків та осликів // НВ : Харків. – 21.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/z-feldman-ekoparku-prodovzhuyut-evakuyuvati-tvarin-novini-harkova-50235693.html> (дата звернення: 21.04.2022).

Ніколаєва М. З харківського дельфінарію до Одеси евакуюють морських тварин / Марина Ніколаєва // АТН. – 21.04.2022. – URL: <https://atn.ua/ukraine/z-kharkivskoho-delfinariiu-do-odesy-evakuiuiut-morskykh-tvaryn-368885/> (дата звернення: 21.04.2022).

У Харкові поліція затримала двох містян за крадіжку пів мільйона гривень з супермакету // Укрінформ. – 21.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3463557-u-harkovi-policia-zatrimala-dvoh-mistan-za-kradizku-piv-miljona-griven-z-supermaketu.html> (дата звернення: 21.04.2022).

22.04.2022

Мурашко А. Окупанти продовжують наступати у Харківській, Донецькій, Луганській та Херсонській областях – Міноборони / Анна Мурашко // UNN : укр. нац. новини. – 22.04.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1973620-okupanti-prodovzhuyut-nastupati-u-kharkivskiy-donetskiy-luganskiy-ta-khersonskiy-oblastyakh-minoboroni> (дата звернення: 22.04.2022).

Харьков обстреливают силы балтийского флота // Редпост. – 22.04.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1243133-harkov-obstreliyayut-silyi-baltiyskogo-flota> (дата звернення: 22.04.2022).

Окупанти не хочуть забирали поранених із поля бою – СБУ // Слово і діло. – 22.04.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/04/22/novyna/suspilstvo/okupanty-ne-xochut-zabyraty-poraneniyx-polya-boyu-sbu> (дата звернення: 22.04.2022).

Російські війська завдали 56 ударів по Харківській області: є жертви : [два мешканця області загинули, 19 отримали поранення (7 з них – мешканці Харкова)] // ТСН. – 22.04.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/rosiyski-viyska-zavdali-56-udariv-po-harkivskiy-oblasti-ye-zhertvi-2043946.html> (дата звернення: 22.04.2022).

Російська армія бомбить Барвінкове // Kharkiv Today. – 22.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/rossiyskaya-armiya-bombit-barvenkovo> (дата звернення: 22.04.2022).

Обстріл терміналу в Коротичі: очевидці бачили бомбу на парашуті // Kharkiv Today. – 22.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/obstril-terminalu-v-korotychi-ocheydtsi-bachyly-bombu-na-parashuti#:~:text=Горіли%20чотири%20вантажівки%20та%20одна,в%20одному%20з%20районів%20міста>. (дата звернення: 22.04.2022).

Хушану А. На Харківщині через обстріли повністю зруйновано чотири школи / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 22.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/na-harkivsini-cerez-obstrili-povnistu-zruynovano-cotiri-skoli.html> (дата звернення: 22.04.2022).

Харків'ян закликали евакуюватися з «гарячих» районів : [Північна Салтівка, П'ятихатки, ХТЗ та ін.] // Укрінформ. – 22.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3464307-harkivan-zaklikali-evakuuvatisa-z-garacih-rajoniv.html> (дата звернення: 22.04.2022).

Кіртока В. Харків: зруйнована вулиця Дружби народів на Салтівці як символ тієї самої «дружби народів» / Віолетта Кіртока // Цензор.нет. – 22.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/r3335844> (дата звернення: 22.04.2022).

Репортаж про вулицю, її мешканців, кухню волонтерів, пам'ятник Тарасу Шевченку.

Окуповані населені пункти Харківщини заблоковані: волонтерів розстрілюють, медична допомога відсутня, дороги заміновані // 2+2. – 22.04.2022. – URL: <https://2plus2.ua/novyny/okupovani-naseleni-punkti-harkivskoi-oblasti-zablokovani-volonteriv-rozstrilyuyut-medichna-dopomoga-vidsutnya-dorogi-zaminovani> (дата звернення: 22.04.2022).

Випускник Каразінського університету загинув від обстрілу РФ у свій день народження : [випускник від-ня приклад. лінгвістики філол. ф-ту Каразін. ун-ту, волонтер Євген Проскурін] // Сульпільне : Новини. – 22.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/231731-vipusknik-karazinskogo-universitetu-zagynuv-vid-obstrilu-rf-u-svij-den-narodzenna/> (дата звернення: 22.04.2022).

Харківським захисникам везуть на передову тонну пасок [із Івано-Франківська] // Kharkiv Today. – 22.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskym-zakhysnykam-vezut-na-peredovu-tonnu-pasok> (дата звернення: 22.04.2022).

Через чотири країни з окупованого села за 10 кілометрів від Харкова: історія жителя Циркунів // Суспільне : Новини. – 22.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/231348-cerez-cotiri-kraini-z-okupovanogo-sela-za-10-kilometriv-vid-harkova-istoria-zitela-cirkuniv/> (дата звернення: 22.04.2022).

Минулої доби громадам Харківської області передано понад 100 тис. кілограмів продуктів // Харків : Times. – 22.04.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/04/22/minuloyi-dobi-gromadam-harkivskoyi-oblasti-peredano-ponad-100-tis-kilogramiv-produktiv/> (дата звернення: 22.04.2022).

Сміливість немає віку, або Як маленький хлопчик допомагає на блокпості в Харківській області : [відео] // Лозова.city. – 22.04.2022. – URL: <https://lozova.city/articles/208104/smilivist-nemaye-viku-abo-yak-malenkij-hlopchik-dopomagaye-na-blokposti-v-harkivskij-oblasti> (дата звернення: 22.04.2022).

Комунальники висаджують квіти та прибирають місто // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконавчого комітету. – 22.04.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/komunalniki-visadzhuyut-kviti-ta-pribirayut-misto--50487.html> (дата звернення: 22.04.2022).

Оркестр зіграв Скорика для харків'ян, які ховаються у метро від обстрілів // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 22.04.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/video/orkestr-zigrav-skorika-dlya-kharkivyan-yaki-khovayutsya-u-metro-vid-obstriliv-3827.html> (дата звернення: 22.04.2022).

Художники малюють із дітьми на станціях харківського метро // Новини Харкова. – 22.04.2022. – URL: <http://uanews.kharkiv.ua/society/2022/04/22/408898.html> (дата звернення: 22.04.2022).

На станціях метро «Холодна Гора» та «Палац спорту» художники Арсеній Полях та Ольга Компанієць провели майстер-класи «Готуємось до великодніх свят!» з малювання та писанкарства.

Допомагає окупантам на Харківщині: самопроголошеному голові Козачої Лопані [Віталію Ганчеву] повідомили про підозру // НВ : Харків. – 22.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/glava-kozachoji-lopani-agituvav-za-okupantiv-novini-harkova-50236023.html> (дата звернення: 22.04.2022).

23.04.2022

ЗСУ здійснили успішний контрнаступ та вибили окупантів із кількох населених пунктів на Харківщині, – Синєгубов : [Безруки, Слатіно, Прудянка Дергачів. р-ну] // Цензор.нет. – 23.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3336216> (дата звернення: 23.04.2022).

У Харківській області збили два ворожі літаки [та чотири безпілотної] // Kharkiv Today. – 23.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkivskiy-oblasti-zbyly-dva-vorozhi-litaky> (дата звернення: 23.04.2022).

Петров Д. Війська РФ знову обстріляли Харків: Куди потрапили та кого вбили / Данііл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 23.04.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11106-viyska-rf-znovu-obstrilyali-harkiv-kudi-potrapili-ta-kogo-vbili.html> (дата звернення: 23.04.2022).

22 квітня обстріляні спальні райони: Салтівка, Олексіївка, сел. Жуковського, П'ятихатки та ХТЗ.

Росіяни продовжують обстрілювати житлові райони Харкова та області: 3 особи загинули та 7 поранено // Букви. – 23.04.2022. – URL: <https://bykvu.com/ua/bukvy/rosiiany-prodovzhuiut-obstriliuvaty-zhytlovi-raiony-kharkova-ta-oblasti-3-osib-zahynulo-ta-7-poraneno/> (дата звернення: 23.04.2022).

Окупанти з «Ураганів» вдарили по заводу у Харкові : [бронетанковий завод у Холодногор. р-ні] // Харків : Times. – 23.04.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/04/23/okupanti-z-uraganiv-vdarili-po-zavodu-u-harkovi/> (дата звернення: 23.04.2022).

Уламком російського снаряда у Харкові вбило чоловіка, який вийшов за хлібом // Цензор.нет. – 23.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3336310> (дата звернення: 23.04.2022).

Окупанти відмовляють у гумкоридорах до Ізюма – [директор департаменту Ізюмської міської ради Максим] Стрельник // Суспільне : Новини. – 23.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/231848-okupanti-vidmovlout-u-gumkoridorah-do-izuma-strelnik/> (дата звернення: 23.04.2022).

Іванець О. Харківський тероборонець «Кузнечик» вміє керувати БМП за допомогою однієї ноги та милиці / Оксана Іванець // Армія : inform. – 23.04.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/04/23/harkivskiy-teroboronecz-kuznechik-vmiye-keruvaty-bmp-za-dopomogoyu-odniyeyi-nogy-ta-mylyczy/> (дата звернення: 23.04.2022).

Как в Харькове заделывают пробитые снарядами крыши (фото) // Редпост. – 23.04.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1243175-kak-v-harkove-zadelyivayut-probityie-snaryadami-kryishi-foto> (дата звернення: 23.04.2022).

У Харкові та області на Великдень нічних богослужінь не буде // Укрінформ. – 23.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3465351-u-harkovi-ta-oblasti-na-velikden-nicnih-bogosluzhin-ne-bude.html> (дата звернення: 23.04.2022).

На великодні свята у Харкові не рекомендують відвідувати цвинтарі // Kharkiv Today. – 23.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/na-velykodni-svyata-u-kharkovi-ne-rekomenduyut-vidviduvaty-tsvyntari> (дата звернення: 23.04.2022).

На станциях харьковского метро выступит монастырский хор // Редпост. – 23.04.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1243186-na-stantsiyah-harkovskogo-metro-vyistupit-monastyrskiy-hor> (дата звернення: 23.04.2022).

«Заведемо кицю Паляницю»: кав'ярня з котами у Харкові відновила роботу під час війни // Суспільне : Новини. – 23.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/231761-zavedemo-kicu-palanicu-kavarna-z-kotami-u-harkovi-vidnovila-robotu-pid-cas-vijni/> (дата звернення: 23.04.2022).

24.04.2022

Панченко А. Окупанти обстріляли Харківщину на Великдень, зруйновано будинки: є загиблі / Альбіна Панченко // Obozrevatel. – 24.04.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/okupanti-obstrilyali-harkivschinu-na-velikden-zrujnovano-budinki-e-zagibli.htm> (дата звернення: 24.04.2022).

У Великодню ніч окупанти гатили по Харкову з «Градів» // LB.ua. – 24.04.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/04/24/514558_velykodnyu_nich_okupanti_gatili.html (дата звернення: 24.04.2022).

У Великодню ніч російські окупанти обстріляли Олексіївку // Суспільне : Новини. – 24.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/232047-u-velykodnu-nic-rosijski-okupanti-obstrilali-oleksiivku/> (дата звернення: 24.04.2022).

У Харкові росіяни «Градами» обстріляли логістичний центр видавництва «Ранок», – гендиректор // Еспресо. – 24.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/u-kharkovi-rosiyani-gradami-obstrilyali-logistichniy-tsentr-vidavnistva-ranok-gendirektor> (дата звернення: 24.04.2022).

Тищенко К. Харківщина: на Великдень росіяни вбили двох і поранили 14 людей / Катерина Тищенко // Укр. правда. – 24.04.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/04/24/7341828/> (дата звернення: 24.04.2022).

У тимчасово окупованій Боровій колаборанти погрожують фермерам «націоналізацією» землі за відмову сіяти // Interfax-Україна. – 24.04.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/826819.html> (дата звернення: 24.04.2022).

Орлова В. Окупанти вивезли завод з Вовчанська в Росію, а на його місці облаштували катівню / Віолета Орлова // УНІАН. – 24.04.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/viyna-v-ukrajini-okupanti-vivezli-zavod-z-vovchanska-v-rosiyu-a-na-yogo-misci-oblashtovali-kativnyu-novini-vtorgnennya-rosiji-v-ukrajinu-11799837.html> (дата звернення: 24.04.2022).

Окупанти зруйнували школу на Ізюмщині – прокуратура // Суспільне : Новини. – 24.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/232202-okupanti-zruynuvali-skolu-na-izumsini-prokuratura/> (дата звернення: 24.04.2022).

Корогодський Ю. На Великдень росіяни обстріляли Чугуїв, троє поранених: Серед них – мати з дитиною 12 років / Юрій Корогодський // LB.ua. – 24.04.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/04/24/514567_velikden_rosiyani_obstrilyali.html (дата звернення: 24.04.2022).

Мешканці окупованих територій масово відмовляються від ворожої «допомоги» та дивують росіян самоорганізацією – ГУР // Армія : inform. – 24.04.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/04/24/meshkanczi-okupovanyh-terytorij-masovo-vidmovlyayutsya-vid-vorozhoyi-dopomogy-ta-dyvuyut-rosiyan-samoorganizacziyeyu-gur/> (дата звернення: 24.04.2022).

Окупанти впроваджують рублі та встановлюють обладнання російського мобільного оператора на Харківщині, – розвідка // Цензор.нет. – 24.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/news/3336462/okupanty-vprovadjuyut-rubli-ta-vstanovlyuyut-obladnannya-a-rosiyiskogo-mobilnogo-operatora-na-harkivschyni> (дата звернення: 24.04.2022).

Мрук М. Евакуювали 1200+ тварин. Як харківські активісти рятують чотирилапих з-під обстрілів / Марина Мрук // # Шотам. – 24.04.2022. – URL: <https://shotam.info/evakuiuvaly-1200-tvaryn-yak-kharkivski-aktyvisty-vyvoziat-chotyrylapykh-z-pid-obstriliv-ta-riatuiut-ikhni-zhyttia/> (дата звернення: 24.04.2022).

Як готуються до Великодня у Харкові під час війни : [про це у храмі Іоана Богослова розповідає його настоятель о. Віктор Маринчак] // Youtube : Суспільне : Харків. – 24.04.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=n9JJDejwF5g> (дата звернення: 24.04.2022).

25.04.2022

Тищенко К. Харківщина: за добу росіяни вбили 4 людей, поранили 9 / Катерина Тищенко // Укр. правда. – 25.04.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/04/25/7342071/> (дата звернення: 25.04.2022).

Окупанти обстрілюють Харківщину: троє людей загинули, троє – поранені : [у Дергачах] // Укр. погляд. – 25.04.2022. – URL: <http://ukrpohliad.org/news/okupanty-obstrilyuyut-harkivshhynu-troye-lyudej-zagynuly-troye-poraneni.html> (дата звернення: 25.04.2022).

Загородній М. Університет Каразіна – це серце Харкова, а серце рухати не можна. Інтерв'ю з ректоркою вишу [Т. Є. Кагановською] / Михайло Загородній // Укр. правда. – 25.04.2022. – URL: <http://life.pravda.com.ua/society/2022/04/25/248392/> (дата звернення: 25.04.2022).

На поновлення зруйнованих російськими окупантами корпусів Харківського національного університету ім. Каразіна знадобиться кілька мільярдів гривень // НВ : Харків. – 25.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/obstrilami-zruynovano-kilka-korpusiv-harkivskogo-nacionalnogo-universitetu-novini-harkova-50236814.html#:~:text=Пошкоджено%20корпус%20Фізико-технічного%20факультету,знадобиться%203%2C5%20мільярда%20гривень.> (дата звернення: 25.04.2022).

Волонтери у Харкові роздали тисячі продуктових наборів // Новини : Live. – 25.04.2022. – URL: <https://novyny.live/society/volontery-v-kharkove-razdali-tysiachi-produktovykh-naborov-44526.html> (дата звернення: 25.04.2022).

На Салтівці. Святослав Вакарчук показав, як зараз виглядає Харків та записав відео з бійцями з передової // НВ : Life. – 25.04.2022. – URL: <https://life.nv.ua/ukr/znamenitosti/svyatoslav-vakarchuk-pokazav-yak-zaraz-viglyadaye-saltivka-u-harkovi-video-50236711.html> (дата звернення: 25.04.2022).

26.04.2022

62-й день війни: куди намагаються наступати російські окупанти на Харківщині: [с. Заводи Ізюм. р-ну] // Коментарии.ua : Харків. – 26.04.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11135-62-y-den-viyni-kudi-namagayutsya-nastupati-rosiyski-okupanti-na-harkivschini.html> (дата звернення: 26.04.2022). – Підпис: Анастасія.

Неподалік Харкова тривають запеклі бої, деякі села повністю відрізані від цивілізації // Укрінформ. – 26.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3467640-nepodalik-harkova-trivaut-zapekli-boi-deaki-sela-povnistu-vidrizani-vid-civilizacii.html> (дата звернення: 26.04.2022).

Окупанти знову обстрілюють мирні райони Харкова, троє осіб загинули, 7 – поранені, – Синегубов : [Східна Салтівка, вул. Гарібальді, 2] // Цензор.нет. – 26.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3336915> (дата звернення: 26.04.2022).

В Харькове и области за сутки потушили 14 пожаров, случившихся из-за вражеских обстрелов // Об'єктив. – 26.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/26/v-harkove-i-oblasti-za-sutki-potushili-14-pozharov-sluchivshisya-iz-za-varyazhskih-obstrelov/> (дата звернення: 26.04.2022).

Бондар Г. При обороні Харкова загинув відомий футболіст, экс-гравець Карпат [Артур Гриценко] / Григорій Бондар // УНІАН. – 26.04.2022. – URL: <https://sport.unian.ua/football/pri-oboroni-harkova-zagynuv-vidomiy-futbolist-eks-gravec-karpat-novini-futbolu-11801514.html> (дата звернення: 26.04.2022).

Під час обстрілу Дергачів на Харківщині загинув науковець та альпініст Леонід Гамбаров // Суспільне : Новини. – 26.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/232590-pid-cas-obstrilu-dergaciv-na-harkivsini-zagynuv-naukovec-ta-alpinist-leonid-gambarov/> (дата звернення: 26.04.2022).

Леонід Гамбаров – доктор технічних наук, професор Інституту інформатики та управління НАН України, мастер спорту з альпінізму.

Сім'ї загиблого харківського волонтера [Юрія Волчкова] потрібна допомога // Kharkiv Today. – 26.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/simy-zahybloho-kharkivskoho-volontera-potribna-dopomoha> (дата звернення: 26.04.2022).

У Харкові поліцейський виніс двох пенсіонерів із палаючого будинку // РБК-Україна. – 26.04.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/harkove-politseyskiy-vynes-dvuh-pensionerov-1650955524.html> (дата звернення: 26.04.2022).

Семченко В. «Людина помирає»: медики, які рятують життя в Харкові, розповіли про «дзвінки відчаю» та роботу під обстрілами / Віталій Семченко // Obozrevatel. – 26.04.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/lyudina-pomirae-mediki-yaki-ryatuyut-zhittya-v-harkovi-rozpovili-pro-dzvinki-vidchayu-ta-robotu-pid-obstrilami.htm> (дата звернення: 26.04.2022).

Съемочная группа «Белсата» попала под обстрел под Харьковом // Хартия'97. – 26.04.2022. – URL: <https://charter97.org/ru/news/2022/4/26/464964/> (дата звернення: 26.04.2022).

Перун В. Жадан про Харків: Тут немає страху, є злість і тривога, бо все місто є потенційною мішенню / Віра Перун // LB.ua. – 26.04.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/04/26/514743_zhadan_pro_harkiv_tut_nemaie_strahu_ie.html (дата звернення: 26.04.2022).

Гололобова М. В Харьковской области с начала войны зафиксировано больше всего сигналов воздушной тревоги / Мадина Гололобова // Status Quo. – 26.04.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/26.04.2022/v-xarkovskoi-oblasti-s-nacala-voiny-bylo-zafiksirovano-bolse-vsego-signalov-vozdusnoi-trevogi> (дата звернення: 26.04.2022).

Ищук Е. Северная Салтовка в Харькове после двух месяцев обстрелов: видео с высоты птичьего полета / Елена Ищук // Status Quo. – 26.04.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/26.04.2022/severnaya-saltovka-v-xarkove-posle-dvux-mesyacev-obstrelov-video-s-vysoty-pticego-poleta> (дата звернення: 26.04.2022).

Горун О. Харьковчане очень злые на врага и помогают теробороне всем, чем могут – командир бригады ТРО [полковник Роман Грищенко] / Оксана Горун // Об'єктив. – 26.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/26/harkovchane-ochen-zlye-na-vraga-i-pomogayut-teroborone-vsem-chem-mogut-komandir-brigady-tro/> (дата звернення: 26.04.2022).

Кабмін виділив 250 мільйонів гривень для Харківської області. Куди підуть гроші: [на відновлення критичної інфраструктури] // 057 : сайт міста Харкова. – 26.04.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3378304/kabmin-vidiliv-250-miljoniv-griven-dla-harkivskoi-oblasti-kudi-pidut-grosi> (дата звернення: 26.04.2022).

У Харківській області у понад 200 будинків відновлено газопостачання // 057 : сайт міста Харкова. – 26.04.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3377889/u-harkivskij-oblasti-u-ponad-200-budinkiv-vidnovlenu-gazopostacanna> (дата звернення: 26.04.2022).

Харківська художниця [Анна Середа] створила арт-проект про пошкоджений університет ім. Каразіна // Insider. – 26.04.2022. – URL: <https://insider.ua/ua/harkivska-hudozhniczya-stvorila-art-proekt-pro-poshkodzenij-universitet-im-karazina/> (дата звернення: 26.04.2022).

Дыхман А. Австралийские пожарные дают мастер-класс в Харькове / Алина Дыхман // Status Quo. – 26.04.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/26.04.2022/avstraliiskie-pozarnye-dayut-master-klass-v-xarkove> (дата звернення: 26.04.2022).

Красникова С. На проспекте Гагарина высадили саженцы орехов и калины (фото) / София Красникова // Об'єктив. – 26.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/26/na-prospekte-gagarina-vysadili-sazhentsy-orehov-i-kaliny-foto/> (дата звернення: 26.04.2022).

Перша леді показала картини харківських дітей, які живуть у метро // Kharkiv Today. – 26.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/persha-ledi-pokazala-kartyny-kharkivskykh-ditey-yaki-zhyvut-u-metro> (дата звернення: 26.04.2022).

Басакин А. Жизнь в метро: в сети появились пронзительные фото беженцев в Харькове : [фото мексикан. фотографа Нарцисо Контрераса] / Алексей Басакин // Newsroom. – 26.04.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/zhizn-v-metro-v-seti-poyavilis-pronizitelnye-foto-bezhencev-v-harkove> (дата звернення: 26.04.2022).

Черненко А. Новый театральный сезон у бомбосховищах: у Харкові театр ляльок дає вистави у метро / Анна Черненко // Громадське радіо. – 26.04.2022. – URL: <https://hromadske.radio/publications/1023358> (дата звернення: 26.04.2022).

27.04.2022

Окупанти продовжують обстріл Харкова і області: щонайменше троє загиблих // Слово і діло. – 27.04.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/04/27/novyna/bezpeka/okupanty-prodovzhuyut-obstril-xarkova-oblasti-shhonajmenshe-troye-zahyblyx> (дата звернення: 27.04.2022).

Вночі обстріляли житлові будинки Київського району, будівлі Салтівки, Північної Салтівки, Олексіївки у Харкові, а також Золочів, Дергачі і Чугуїв.

Для відновлення Харкова створили фонд // Kharkiv Today. – 27.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dlya-vidnovlennya-kharkova-stvoryly-fond> (дата звернення: 27.04.2022).

У місті пошкоджено або знищено понад 2000 будинків; фонд допомоги місту Харкову створили для залучення людей, які можуть допомогти фінансово чи своєю участю.

Як сьогодні виглядають найкращі виші Харкова, – фото // 057 : сайт міста Харкова. – 27.04.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3378585/ak-sogodni-vigladataut-najkrasi-visi-harkova-foto> (дата звернення: 27.04.2022).

У Харкові російська ракета влучила в будинок: зруйновані квартири на двох поверхах [9-поверхівки в Київському районі] // Суспільне : Новини. – 27.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/233026-u-harkovi-rosijska-raketa-vlucila-v-budinok-zrujnovani-kvartiri-na-dvoh-poverhah/> (дата звернення: 27.04.2022).

У Харкові піротехніки знешкодили 24 міни сповільненої дії, які окупанти розкидали дистанційно : [у сел. Жуковського] // Суспільне : Новини. – 27.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/233146-u-harkovi-pirotehniki-zneskodili-24-mini-spovilnenoi-dii-aki-okupanti-rozkidali-distancijno/> (дата звернення: 27.04.2022).

Черги за гуманітарною допомогою в Індустріальному районі Харкова – відео // Суспільне : Новини. – 27.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/233263-ak-pid-rosijskimi-obstrilami-zive-mikrorajon-gorizont-u-harkovi-video/> (дата звернення: 27.04.2022).

Як під російськими обстрілами живе мікрорайон «Горизонт».

Більшість тварин з харківського дельфінарію евакуювали // Суспільне : Новини. – 27.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/232992-bilsist-tvarin-z-harkivskogo-delfinariu-evakuuvali/> (дата звернення: 27.04.2022).

Російські міста – більше не побратими Харкову – міський голова // Суспільне : Новини. – 27.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/233295-rosijski-mista-bilse-ne-pobratimi-harkovu-miskij-golova/> (дата звернення: 27.04.2022).

Перелік міст-побратимів Російської Федерації – Белгород, Нижній Новгород, Санкт-Петербург, Новосибірськ та Москву – прибрали з сайту Харківської міськради.

28.04.2022

ЗСУ відновили контроль над Кутузівкою Харківської області, – Генштаб // Цензор. нет. – 28.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3337519> (дата звернення: 28.04.2022).

З початку повномасштабної війни війська рф убили понад 600 жителів Харківщини // Укрінформ. – 28.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3470171-z-pocatku-povnomasstabnoi-vijni-vijska-rf-ubili-ponad-600-ziteliv-harkivsini.html> (дата звернення: 28.04.2022).

Рашисти майже безперервно обстрілювали Харківщину протягом дня: П'ять осіб загинули, 11 отримали поранення // Цензор. – 28.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3337550> (дата звернення: 28.04.2022).

Окупанти протягом доби 11 разів обстріляли Харків з артилерії. Містян просять не покидати укриттів // Гордон. – 28.04.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/okupanti-za-dobu-11-raziv-obstriljali-harkiv-iz-artileriji-gorodjan-prosjat-ne-zalishati-ukrittja-1606543.html> (дата звернення: 28.04.2022).

Від вогню окупантів постраждали Індустріальний та Київський райони.

Гулеватая Т. Найзруйнованіший район Харкова: як живе Салтівка під щоденними обстрілами (фоторепортаж) / Тетяна Гулеватая // Telegraf. – 28.04.2022. – URL: <https://telegraf.com.ua/ukr/harkov/2022-04-28/5703667-chernye-mnogoetazhki-i-snaryady-voze-domov-kak-zhivet-kharkovskaya-saltovka-pod-ezhednevnymi-obstrelyami-fotoreportazh> (дата звернення: 28.04.2022).

Мякушко С. Окупанти обстріляли передмістя Харкова: людей витягували з-під завалів. Оновлено : [Харків. р-н] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 28.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkivskij-rajon/okupanti-obstrilali-peredmista-harkova-ludej-vitaguvali-z-pid-zavaliv.html> (дата звернення: 28.04.2022).

У Барвінківській громаді на Харківщині від обстрілів РФ горіли магазин та бібліотека // Суспільне : Новини. – 28.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/233455-u-barvinkivskij-gromadi-na-harkivsini-vid-obstriliv-rf-gorili-magazin-ta-biblioteka/> (дата звернення: 28.04.2022).

Російські окупанти били з танків по селищу Кулиничі на околиці Харкова – Синегубов // Суспільне : Новини. – 28.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/233488-rosijski-okupanti-bili-z-tankiv-po-selisu-kulinici-na-okolici-harkova-sinegubov/> (дата звернення: 28.04.2022).

Рашисти обстріляли смт Покотилівка на Харківщині: Загинули двоє цивільних, сімох поранено. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 28.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3337487> (дата звернення: 28.04.2022).

Хушану А. Лежала під завалами та кликала на допомогу: історія 15-річної дівчини з Чугуєва / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 28.04.2022. – URL:

<https://www.slk.kh.ua/oblast-online/cuguiv/lezala-pid-zavalami-ta-klikala-na-dopomogu-istoria-15-ricnoi-divcini-z-cugueva.html> (дата звернення: 28.04.2022).

«Великдень в умовах війни ні на що не схожий», – харківський військовий капелан // RISU : реліг.-інформ. служба України. – 28.04.2022. – URL: https://risu.ua/velikden-v-umovah-vijni-ni-na-shcho-ne-shozhij--harkivskij-vijskovij-kapelan_n128746 (дата звернення: 28.04.2022).

Красникова С. Сажают цветы, убирают мусор и ремонтируют крыши: чем занимаются харьковские коммунальщики / София Красникова // Об'єктив. – 28.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/28/sazhayut-tsvety-ubirayut-musor-posle-obstrelov-i-remontiruyut-kryshi-chem-zanimayutsya-harkovskie-kommunalshhiki/> (дата звернення: 28.04.2022).

Життя продовжується попри війну: у парку Горького в Харкові розквітли магнолії // UNN : укр. нац. новини. – 28.04.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1974423-zhittya-prodovzhuyetsya-popri-viynu-u-parku-gorkogo-v-kharkovi-rozkvitli-magnoliyi> (дата звернення: 28.04.2022).

Лавринєць Н. Вакарчук емоційно виконав «Обійми» у зруйнованому обстрілами дворі Харкова: відео / Наталка Лавринєць // Апостроф : the lime. – 28.04.2022. – URL: <https://apostrophe.ua/ua/article/lime/learn/2022-04-28/vakarchuk-emotsionalno-ispolnil-obymi-v-razrushennom-obstrelami-dvore-harkova-video/45635> (дата звернення: 28.04.2022).

На Харківщині російські загарбники вивісили «триколон» в окупованому селищі: обурені місцеві жителі зламали флагшток : [у с. Шевченкове] // 057 : сайт міста Харкова. – 28.04.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3379606/na-harkivsini-rosiyski-zagarbniki-vivisili-trikolor-v-okupovanomu-selisi-obureni-miscevi-ziteli-zlamali-flagstok> (дата звернення: 28.04.2022).

29.04.2022

На Харківщині ЗСУ звільнили від окупантів село Момотове // 057 : сайт міста Харкова. – 29.04.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3380135/na-harkivsini-zsu-zvilnili-vid-okupantiv-selo-momotove> (дата звернення: 29.04.2022).

Спецпризначенці ГУР МО звільнили від окупантів стратегічний населений пункт на Харківщині [Руську Лозову] // Інформ. спротив. – 29.04.2022. – URL: <https://sprotyv.info/news/specpriznachenci-gur-mo-zvilnili-vid-okupantiv-strategichnij-naselenij-punkt-na-harkivshhini/> (дата звернення: 29.04.2022).

Окупанти минулої доби 16 разів обстріляли Харків // Kharkiv Today. – 29.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-mynuloyi-doby-16-raziv-obstrilyaly-kharkiv> (дата звернення: 29.04.2022).

Постраждали райони: ХТЗ, П'ятихатки, 602-й мікрорайон, Північна Салтівка, південні передмістя Харкова: Кулиничі, Котляри, Хролі, Покотилівка.

Мазуренко А. Росіяни на Харківщині катували і застрелили медика АТО / Альона Мазуренко // Укр. правда. – 29.04.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/04/29/7342988/> (дата звернення: 29.04.2022).

У с. Гусарівка Ізюмського району окупанти вбили 27-річного місцевого жителя, який брав участь в АТО як медик.

Харків став містом-побратимом польського Любліна // Укрінформ. – 29.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3470542-harkiv-stav-mistompobratimom-polskogo-lublina.html> (дата звернення: 29.04.2022).

У Харкові волонтери та комунальники продовжують розбирати завали // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 29.04.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/u-kharkovi-volonteri-ta-komunalniki-prodovzhuyut-rozbirati-zavali-50550.html> (дата звернення: 29.04.2022).

Іванець О. У Харкові ТрО разом із волонтерами створили розгалужену систему співпраці задля допомоги містянам / Оксана Іванець // Армія : inform. – 29.04.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/04/29/u-harkovi-tro-razom-iz-volonteramy-stvoryly-rozgaluzhenu-systemu-spiivpraczy-zadlya-dopomogy-mistyanam/> (дата звернення: 29.04.2022).

«Харківміськіфт» допомагає в евакуації городян з інвалідністю // Харків Times. – 29.04.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/04/29/harkivmisklift-dopomagaye-v-evakuatsiyi-gorodyan-z-invalidnistyu/> (дата звернення: 29.04.2022).

Калітвенцева Є. Харківщина: попри масивні обстріли в місті відновлюють газопостачання / Єлизавета Калітвенцева // UNN : укр. нац. новини. – 29.04.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1974675-kharkivschina-popri-masivni-obstrili-v-misti-vidnovlyuyut-gazopostachannya> (дата звернення: 29.04.2022).

Вперше від початку війни: із Полтави відновили автобусне сполучення до Харкова // Суспільне : Новини. – 29.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/234155-vperse-vid-pocatku-vijni-iz-poltavi-vidnovili-avtobusne-spolucenna-do-harkova/> (дата звернення: 29.04.2022).

З екопарку під Харковом евакуювали гімалайського ведмеда // Суспільне : Новини. – 29.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/234066-z-ekoparku-pid-harkovom-evakuovali-gimalajskogo-vedmeda/> (дата звернення: 29.04.2022).

«Це моє місто»: харків'янин посадив алею сакур під час війни // Суспільне : Новини. – 29.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/233888-ce-moe-misto-harkivanin-posadiv-aleu-sakur-pid-cas-vijni-popri-obstrili/> (дата звернення: 29.04.2022).

Харкову продовжують надсилати у подарунок саджанці квітів та дерев // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 29.04.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/kharkovu-prodovzhuyut-nadsilati-u-podarunok-sadzhantsi-kvitiv-ta-derev-50557.html> (дата звернення: 29.04.2022).

Саджанці персика надіслала мешканка м. Заліщики Тернопільської області Тамара Миронюк.

Станции метро Харькова превратили в сценические подмостки (фото) // Редпост. – 29.04.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/photo/1243322-stantsii-metro-Kharkova-prevratili-v-stsenicheskiye-podmostki-foto> (дата звернення: 29.04.2022).

Артисти Харківського театру ляльок ім. В. А. Афанасьєва представили маленьким мешканцям метро виставу «Цяточка».

Горун О. Чтобы жениться, харьковскому полицейскому пришлось спасать невесту с оккупированной территории / Оксана Горун // Об'єктив. – 29.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/29/chtoby-zhenitsya-harkovskomu-politsejskomu-prishlos-spasat-nevestu-s-okkupirovanno-territorii/> (дата звернення: 29.04.2022).

Біолабораторії та нацбати: окупанти використовують фейки для виправдання обстрілів Харкова – ХАЦ [Харків. антикорупц. центр] // НВ : Харків. – 29.04.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/yaki-rosiyska-propaganda-stvoryuye-feyki-pro-harkiv-novini-harkova-50237979.html> (дата звернення: 29.04.2022).

30.04.2022

Генштаб ЗСУ прозвітував про відновлення контролю над кількома населеними пунктами Харківщини : [Верхня Роганка, Слобідське та Прилесне] // Радіо Свобода. – 30.04.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-genshtab-zsu-zvedennia-kharkivshchyna/31828570.html> (дата звернення: 30.04.2022).

На Ізюмському напрямку знищено пункт управління та понад 30 одиниць техніки противника // Interfax-Україна. – 30.04.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/828459.html> (дата звернення: 30.04.2022).

Закревська С. Окупанти завдали ударів по Харкову: в одному з районів почалася потужна пожежа. Фото та відео / Софія Закревська // Obozrevatel. – 30.04.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/okupanti-zavdali-udariv-po-harkovu-v-odnomu-z-rajoniv-pochalasya-potuzhna-pozhezha-foto-ta-video.htm> (дата звернення: 30.04.2022).

Харків: окупанти знищують один із найстарших університетів Східної Європи : [Каразін. ун-т] // Bihus. – 30.04.2022. – URL: <https://bihus.info/harkiv-okupanty-znyshhuyut-odyn-iz-najstarshyh-universytetiv-shidnoyi-yevropy/> (дата звернення: 30.04.2022).

Росіяни обстріляли міську лікарню та житлові будинки у Харкові : [Немишлян. р-н] // Патріот Донбасу. – 30.04.2022. – URL: <https://donpatriot.news/article/rosiyani-obstrilyali-misku-likarnyu-ta-zhitlovi-budinki-u-harkovi> (дата звернення: 30.04.2022).

Дыхман А. «Харьковских коммунальщиков обстреливают, а они мусор вывозят» – Терехов / Алина Дыхман // Status Quo. – 30.04.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/30.04.2022/xarkovskix-kommunalshhikov-obstreliyayut-a-oni-musor-vyvozyat-terexov> (дата звернення: 30.04.2022).

У звільненому селі на Харківщині почалося загострення через інформацію блогера – Міноборони // Укрінформ. – 30.04.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3471330-cerez-rozgoslos-v-socmerezah-sodo-zvlnenna-ruskoi-lozovoi-e-zagiblij-ta-12-poranenih-bijciv-zsu.html> (дата звернення: 30.04.2022).

Не можна оприлюднювати результати військових операцій до того, як це зробить Генштаб. У с. Руська Лозова один загіблий і 12 пораних внаслідок обстрілів.

Селище Харківської області залишилося без світла, води та зв'язку, бракує їжі, окупанти репресують жителів. Староста просить про допомогу : [у с. Вільча Вовчан. р-ну] // Гордон. – 30.04.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/selishche-harkivskoji-oblasti-zalishilosja-bez-svitla-vodi-ta-zv-jazku-ne-vistachaje-jizhi-okupanti-represujut-meshkantsiv-starosta-prosit-pro-dopomogu-1606866.html> (дата звернення: 30.04.2022).

Окупанти обстріляли дитсадок, магазин та житлові будинки Золочівської громади на Харківщині // Суспільне : Новини. – 30.04.2022. – URL: <https://suspilne.media/234385-okupanti-obstrilali-ditsadok-magazin-ta-zitlovi-budinki-zolocivskoi-gromadi-na-harkivsinii/> (дата звернення: 30.04.2022).

У селі біля Харкова окупанти зруйнували храм та житлові будинки : [с. Лісове Малоданілів. громади] // Kharkiv Today. – 30.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-seli-bilya-kharkova-okupanty-zruynuvaly-khram-ta-zhytlovi-budynky> (дата звернення: 30.04.2022).

Красникова С. Освобожденная от захватчиков Русская Лозовая (фоторепортаж) / София Красникова // Об'єктив. – 30.04.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/04/30/osvobozhdennaya-ot-zahvatchikov-russkaya-lozovaya-fotoreportazh/> (дата звернення: 30.04.2022).

Орлова В. Два місяці жили в окупації: на Харківщині евакуювали людей із звільнених селищ (фото) / Віолетта Орлова // УНІАН. – 30.04.2022. – URL: <https://www.unian.ua/society/na-harkivshchini-azov-evakuyuvav-lyudey-iz-zvilnenih-selishch-lisne-ta-ruska-lozova-foto-novini-harkova-11807262.html> (дата звернення: 30.04.2022).

Мазур Є. Він думав, що ми його кинули. Небайдужі іноземці доправили собаку з Харкова через всю Європу / Євгенія Мазур // Евакуація.city. – 30.04.2022. – URL: <https://evacuation.city/articles/209540/zrozumila-scho-sobaka-pomre-vid-gorya-schasлива-istoriya-evakuacii-sobaki-do-svoyei-rodini> (дата звернення: 30.04.2022).

Манченко О. Оскільська громада на межі виживання: окупанти грабують та знищують села / Олександр Манченко // Слобід. край. – 30.04.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/oskilska-gromada-na-mezi-vizivanna-okupanti-grabuut-ta-znisuut-sela.html> (дата звернення: 30.04.2022).

Окупанти примусово депортують мешканців Куп'янська та сусідніх населених пунктів до РФ // Цензор.нет. – 30.04.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3337959> (дата звернення: 30.04.2022).

Лосей евакуювали із замінованої частини Харківського екопарку // Kharkiv Today. – 30.04.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/losey-evakuyuvav-iz-zaminovanoyi-chastyny-kharkivskoho-ekoparku> (дата звернення: 30.04.2022).

Польща передала Харківщині майже 600 тонн гуманітарного вантажу // Еспресо. – 30.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/polshcha-peredala-kharkivshchini-mayzhe-600-tonn-gumanitarnogo-vantazhu> (дата звернення: 30.04.2022).

На Харківщині повідомили про підозру служителю храму, котрий у соцмережах виправдовував війну РФ проти України : [служитель храму Дергачів. р-ну] // Еспресо. – 30.04.2022. – URL: <https://espresso.tv/vipravdovuvav-vtorgnennya-rf-v-ukrainu-na-kharkivshchini-ogolosili-pidozru-svyashchennosluzhitelyu> (дата звернення: 30.04.2022).

1.05.2022

Зранку літаки армії рф здійснили вже 30 бойових вильотів // Укрінформ. – 1.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3472087-zranku-litaki-armii-rf-zdijsnili-vze-30-bojovih-vilotiv.html> (дата звернення: 1.05.2022).

На Харківському напрямку ворог постійно обстрілює ЗСУ по всій лінії зіткнення.

Капелька А. Як мешканці Кутузівки на Харківщині зустрічали українських військових після звільнення (+відео) / Аркадій Капелька // Footboom. – 1.05.2022. – URL: <https://www.footboom.com/ukrainian/news/1651398440-yak-meshkantsi-kutuzivky-na>

kharkivshchyni-zustrichaly-ukrainskykh-viiskovykh-pislia-zviltrennia-video.html?utm_source=ukr.net.news&utm_medium=cpc (дата звернення: 1.05.2022).

3 загиблих, 8 поранених: підсумки доби на Харківщині // АТН. – 1.05.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/3-zahyblykh-8-poranenykh-pidsumky-doby-na-kharkivshchyni-369539/> (дата звернення: 1.05.2022).

Окупанти обстрілювали житлові квартали Харкова, зокрема Салтівку. По області зазнали обстрілів Богодухів, Золочів, Мала Данилівка.

Російська армія обстріляла лікарню у Немишлянському районі Харкова // Суспільне : Новини. – 1.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/234348-rosijska-armia-obstrilala-likarnu-u-nemislanskomu-rajoni-harkova/> (дата звернення: 1.05.2022).

Кучерявець М. Салтівка під інтенсивними обстрілами: у декількох районах Харкова просять не залишати укриттів / Марія Кучерявець // РБК-Україна. – 1.05.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/saltovka-intensivnymi-obstrelami-neskolkih-1651394918.html> (дата звернення: 1.05.2022).

Росіяни обстріляли Богодухівську громаду на Харківщині: загинула жінка, є поранені // Суспільне : Новини. – 1.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/234697-rosiani-obstrilali-bogoduhivsku-gromadu-na-harkivsini-zaginula-zinka-e-poraneni/> (дата звернення: 1.05.2022).

В Русской Лозовой собирают доказательства военных преступлений оккупантов // My Kharkov.info. – 1.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/push/v-russkoj-lozovoj-sobirayut-dokazatelstva-voennyh-prestuplenij-okkupantov-54948.html> (дата звернення: 1.05.2022).

На Харківщині окупанти поцілили в школу, що пережила дві світові війни : [у с. Уди Золочівської громади] // Суспільне : Новини. – 1.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/234600-na-harkivsini-okupanti-pocilili-v-skolu-so-perezila-dvi-svitovi-vijni/> (дата звернення: 1.05.2022).

У п'яти районах Харкова розчистили вулиці після завалів, – ОП. Фоторепортаж // Цензор. – 1.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3338062> (дата звернення: 1.05.2022).

Горун О. В Харьковском метро раздают книги и проводят мастер-классы для детей (фото) / Оксана Горун // Об'єктив. – 1.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/01/v-harkovskom-metro-razdayut-knigi-i-provodyat-master-klassy-dlya-detej-foto/> (дата звернення: 1.05.2022).

Бібліотекарі Київського району організували буккросінг і роботу імпровізованого бібліотечного пункту на станції метро «Академіка Бекетова»; провели 2 майстер-класу на станціях «Холодна гора» та «Армійська».

Як пенсіонерка з Прикарпаття [Надія Крупенич] озеленила Харків (відео) // #Шотам. – 1.05.2022. – URL: <https://shotam.info/yak-pensionerka-z-prykarpattia-ozelenyla-kharkiv-video/> (дата звернення: 1.05.2022).

Після полону військовий з острова Зміїний створив сім'ю у Харкові // Kharkiv Today. – 1.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pislya-polonu-viyskovyy-z-ostrova-zmiynyy-stvoryv-simyu-u-kharkovi> (дата звернення: 1.05.2022).

Поліщук М. Із харківського диспансеру окупанти вигнали хворих на туберкульоз : [у м. Вовчанську Харків. області] / Микола Поліщук // Главком. – 1.05.2022. – URL:

<https://glavcom.ua/country/health/iz-harkivskogo-dispanseru-okupanti-vignali-hvorih-na-tuberkuloz--842372.html> (дата звернення: 1.05.2022).

2.05.2022

На Харківщині російські окупанти обстрілюють населені пункти і наступають у двох напрямках [Ізюм – Барвінкове та Ізюм – Слов'янськ], – відео // 057 : сайт міста Харкова. – 2.05.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3381160/na-harkivsini-rosijski-okupanti-obstriluut-naseleni-punkti-i-nastupaut-u-dvoh-napramkah-video> (дата звернення: 2.05.2022).

Что уничтожили на Харьковщине войска РФ (инфографика от Минреинтеграции) // Об'єктив. – 2.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/02/что-уничтожили-na-harkovshhine-vojska-rf-infografika-ot-minreintegratsii/> (дата звернення: 2.05.2022).

За добу окупанти вбили 3 цивільних на Харківщині, ще 8 поранено, – Синегубов // Цензор.нет. – 2.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3338439> (дата звернення: 2.05.2022).
Постраждали Салтівка та ХТЗ; по області: Богодухів, Золочів, Мала Данилівка, Чугуїв.

Куличенко И. В Харькове в результате обстрелов вспыхнули склады с гербицидами / Ирина Куличенко // Харьков. известия. – 2.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/proisshestviya/v-harkove-v-rezultate-obstrelov-vspyhnuli-sklady-s-gerbicidami/> (дата звернення: 2.05.2022).

Білаш К. У Харківській області найгарячішою точкою лишається Ізюм, – Синегубов / Ксенія Білаш // LB.ua. – 2.05.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/04/02/511973_harkivskiy_oblasti_naygaryachishoyu.html (дата звернення: 2.05.2022).

Російські окупанти в Ізюмі відмовляються йти у бій – перехоплення СБУ // Суспільне : Новини. – 2.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/235022-rosijski-okupanti-v-izumi-vidmovlautsa-jti-u-bij-perehoplenna-sbu/> (дата звернення: 2.05.2022).

Напоминает Припять: видео разрушенного Харькова, снятое с высоты птичьего полета // РБК-Україна. – 2.05.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/rus/styler/napominaet-pripyat-video-razrushennogo-harkova-1651489222.html> (дата звернення: 2.05.2022).

Росія вчергове обстріляла Золочів на Харківщині: пошкоджені дитсадок та школа // Суспільне : Новини. – 2.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/234965-rosia-vcergove-obstrilala-zolociv-na-harkivsini-poskodzeni-ditsadok-ta-skola/> (дата звернення: 2.05.2022).

Горун О. Российские пропагандисты попытались выдать последствия своих обстрелов Изюмщины за действия ВСУ (видео) / Оксана Горун // Об'єктив. – 2.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/02/rossijskie-propagandisty-popytalis-vydat-posledstviya-svoih-obstrelov-izyumshhiny-za-dejstviya-vsuvideo/> (дата звернення: 2.05.2022).

Окупанти створили «тортурний табір» на вокзалі у Козачій Лопані на Харківщині, – голова громади Задоренко // Цензор. – 2.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3338453> (дата звернення: 1.05.2022).

Російські окупанти продовжують обстріли звільненої Руської Лозової – мер Дергачів // Суспільне : Новини. – 2.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/234861-rosijski-okupanti-prodovzuut-obstrili-zvilnenoi-ruskoi-lozovoi-mer-dergaciv/> (дата звернення: 2.05.2022).

Окупанти обстріляли колону машин, яка евакуювала людей з Руської Лозової під Харковом // Суспільне : Новини. – 2.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/235110-okupanti-obstrilali-kolonu-masin-aka-evakuuvala-ludej-z-ruskoi-lozovoi-pid-harkovom/> (дата звернення: 2.05.2022).

Наумов А. Работники «Харьковгорлифта» в перерывах между обстрелами чинят электроснабжение на Салтовке / Алексей Наумов // Об'єктив. – 2.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/02/rabotniki-harkovgorliffta-v-pereryvah-mezhdu-obstrelami-chinyat-elektrosnabzhenie-na-saltovke/> (дата звернення: 2.05.2022).

За добу на поштові пункти видачі та громадам області передали понад 57 тонн гуманітарної допомоги // Харківська обласна військова адміністрація : офіц. сайт. – 2.05.2022. – URL: <https://kharkivoda.gov.ua/news/115534> (дата звернення: 2.05.2022).

В екопарку Харкова залишається 18-річний тигр Банзай: вивезти хижака неможливо // Суспільне : Новини. – 2.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/234980-v-ekoparku-harkova-zalisaetsa-18-ricnij-tigr-banzaj-vivezti-hizaka-nemozливо/> (дата звернення: 2.05.2022).

«Вибиті майже всі вікна та зруйновано класи». Харківський університет мистецтв збирає гроші на нові інструменти // Суспільне : Новини. – 2.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/235083-vibiti-majze-vsi-vikna-ta-zrujnovano-klasi-harkivskij-universitet-mistectv-zbirae-grosi-na-novi-instrumenti/> (дата звернення: 2.05.2022).

Гололобова М. Выехала в багажнике: история эвакуации учительницы из Изюма / Мадина Гололобова // Status Quo. – 2.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/02.05.2022/vyexala-v-bagaznike-istoriya-evakuacii-ucitelnicy-iz-izyuma> (дата звернення: 2.05.2022).

Які фахівці будуть затребувані у Харкові після війни : [промисловість, ІТ-індустрія та будівельна галузь стануть локомотивами екон. відродження Харкова] // АТН. – 2.05.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/iaki-fakhivtsi-budut-zatrebuvani-u-kharkovi-pisliavijny-369560/> (дата звернення: 2.05.2022).

3.05.2022

Українські військові відтіснили росіян на 40 кілометрів від Харкова – Пентагон // Слово і діло. – 3.05.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/05/03/novyna/bezpeka/ukrayinski-vijskovi-vidtisnyly-rosiyan-40-kilometriv-xarkova-pentahon> (дата звернення: 3.05.2022).

Воронцова О. Військові звільнили від окупантів ще одне село під Харковом [Молодова] (відео) / Оксана Воронцова // Главком. – 3.05.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/ukrajinski-viyskovi-zvilnili-vid-okupanti-shche-odne-selo-pid-harkovom-video-842859.html> (дата звернення: 3.05.2022).

На звільнених від рашистів територіях Харківщини зруйновано до 90% будинків, – Синегубов // Цензор. – 3.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3338526> (дата звернення: 3.05.2022).

Зеленський: Маріуполь – це випалене місто, у Харкові ж зруйнована п'ята частина всіх будівель // Контракты.уа. – 3.05.2022. – URL: <https://kontrakty.ua/article/196831> (дата звернення: 3.05.2022).

Ворожі війська завдали удару по центру Харкова: [Павловому Полю та Олексіївці] // ua.news. – 3.05.2022. – URL: <https://ua.news/ua/vorozhi-vijska-zavdali-udaru-po-tsentru-harkova/> (дата звернення: 3.05.2022).

Мигаль М. Обстріл Харкова: окупанти влучили у стадіон «Динамо» (фото) / Мар'яна Мигаль // Главком. – 3.05.2022. – URL: <https://glavcom.ua/sport/news/obstril-harkova-okupanti-vluchili-u-stadion-dinamo-foto-842989.html> (дата звернення: 3.05.2022).

Армія РФ 3 травня знову обстріляла парк Горького: поранена жінка : [відео наслідків] // Youtuve : Суспільне : Харків. – 3.05.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=8wHgM9rPq0U> (дата звернення: 3.05.2022).

Обстріл Харкова: у центрі міста горіли дитячі атракціони, гаражі та об'єкти торгівлі // Укрінформ. – 3.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3473947-obstril-harkova-u-centri-mista-gorili-ditaci-atrakcioni-garazi-ta-obekti-torgivli.html> (дата звернення: 3.05.2022).

Під час обстрілу Харкова двоє людей отримали поранення : 3 травня обстрілювали центр міста та Олексіївку // Kharkiv Today. – 3.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-obstrilu-kharkova-dvoye-lyudey-otrymaly-poranennya> (дата звернення: 3.05.2022).

Окупанти обстріляли фабрику на околиці Харкова, загинула людина : [у с. Докучаєвське Харків. р-ну] // Kharkiv Today. – 3.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-obstrilyaly-fabryku-na-okolytsi-kharkova-zahynula-lyudyna> (дата звернення: 3.05.2022).

Доцяк Т. Квітковий фронт: харків'яни озеленюють місто навіть під загрозою вибухів / Тетяна Доцяк // Вікна. – 3.05.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/lifestyle/kvitkovyj-front-harkivyany-ozelenyuyut-misto-navit-pid-zagrozoyu-vybihiv/> (дата звернення: 3.05.2022).

Харківський бабак-віщун Тимко опинився під окупацією Росії [на біостанції Каразінського університету (у с. Нестерівка Великобурлуцької громади)] // Суспільне : Новини. – 3.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/235526-harkivskij-babak-visun-timko-opinivsa-pid-okupacieu-rosii/> (дата звернення: 3.05.2022).

4.05.2022

Рашисти обстріляли Київський район Харкова, виникли пожежі, – Синегубов // Цензор.нет. – 4.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3339022> (дата звернення: 4.05.2022).

Російські загарбники повністю знищили трамвайну мережу у Харкові // Autoconsulting : інформ.-аналіт. група. – 4.05.2022. – URL: <https://www.autoconsulting.com.ua/article.php?sid=51150> (дата звернення: 4.05.2022).

Десять автобусів згоріли у Харкові внаслідок пожежі через російські обстріли // Суспільне : Новини. – 4.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/235892-desat-avtobusiv-zgorili-u-harkovi-vnaslidok-pozezi-cerez-rosijski-obstrili/> (дата звернення: 4.05.2022).

Стрельцов Є. «Парк імені М. Горького» після обстрілів. Фоторепортаж / Євген Стрельцов ; фото : Андрій Марієнко // Накипіло. – 4.05.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/park-imeni-m-gorkogo-pislya-obstriliv-fotoreportazh/> (дата звернення: 4.05.2022).

Куличенко І. В Харькове волонтери ліквідувати наслідки обстріла на Отакара Яроша (фото) / Ірина Куличенко // Харьков. істия. – 4.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/proisshestviya/v-harkove-volontery-likvidirujut-posledstviya-obstrelena-otakara-jarosha-foto/> (дата обрщєня: 4.05.2022).

Клочко Е. Індустріальний район обустраивают после обстріла окупантов рф (відео) / Евгений Клочко, Василий Голосный // Харьков. істия. – 4.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/industrialnyj-rajon-obustrajvajt-posle-obstrelen-okkupantov-rf-video/> (дата обрщєня: 4.05.2022).

Мякушко С. Через ворожі обстріли вся громада Харківської області залишилася без газу : [Дєргачів. р-н] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 4.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/cerez-vorozi-obstrili-vsa-gromada-harkivskoi-oblasti-zalisilasa-bez-gazu.html> (дата звернення: 4.05.2022).

Евакуація зі Старого Салтова неможлива через обстріли – Харківська ОВА // Укрінформ. – 4.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3475018-evakuacija-zi-starogo-saltova-nemozлива-cerez-obstrili-harkivska-ova.html#:~:text=Евакуація%20зі%20Старого%20Салтова%20неможлива%20через%20обстріли%20–%20Харківська%20ОВА,-04.05.2022%2018&text=Поблизу%20Старого%20Салтова%20на%20Харківщині,Телеграм-канал%20обласної%20військової%20адміністрації>. (дата звернення: 4.05.2022).

Гуманітарна допомога продовжує надходити у громади Харківщини // Військова адміністрація. – 4.05.2022. – URL: <https://kharkivoda.gov.ua/news/115566?sv> (дата звернення: 4.05.2022).

Харківські комунальники заздалегідь готуються до запуску трамваїв // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 4.05.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/-50608.html> (дата звернення: 4.05.2022).

В домах харьковчан ремонтируют поврежденные обстрелами кровли // My Kharkov.info. – 4.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/v-domah-harkovchan-remontiruyut-povrezhdennye-obstrelami-krovli-20237.html> (дата обрщєня: 4.05.2022).

Ищук Е. Харьковский вуз эвакуировался и просит финансовой помощи : [Харьков. гос. акад. дизайна и искусств] / Елена Ищук // Status Quo. – 4.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/04.05.2022/xarkovskii-vuz-evakuirovalsya-i-prosit-finansovoi-pomoshhi> (дата обрщєня: 4.05.2022).

Мякушко С. 92-річна жителька Лозівського району напекла пиріжків українським захисникам / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 4.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/bliznuki/92-ricna-zitelka-lozivskogo-rajonu-napekla-pirizkiv-ukrainskim-zahisnikam.html> (дата звернення: 4.05.2022).

В Харьковском метрополитене проходят творческие вечера // Редпост. – 4.05.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1243514-v-harkovskom-metropolitene-prohodyat-tvorcheskie-vechera> (дата обрщєня: 4.05.2022).

На станції «Холодна гора» співробітники Центральної бібліотеки ім. Г. Ф. Квітки-Основ'яненка провели для харків'ян огляд творчості сучасних українських прозаїків. На станції «Тракторний завод» відбувся творчий вечір «Мелодії Перемоги» за участю вокального дуєту Тетяни та Миколи Хорошилових та лауреата міжнародних конкурсів,

педагога за класом скрипки Дитячої школи мистецтв № 5 ім. І. А. Дунаєвського Олени Керимової.

У Харкові з'явилося графіті на честь захисників Маріуполя // Укрінформ. – 4.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3474965-u-harkovi-zavilosa-grafiti-na-cest-zahisnikiv-mariupola.html> (дата звернення: 4.05.2022).

Терехов не виключає провокацій 8–9 травня у Харкові // Суспільне: Новини. – 4.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/235922-terehov-ne-viklucae-provokacij-8-9-travna-u-harkovi/> (дата звернення: 4.05.2022).

5.05.2022

Сили оборони України перейшли до контрнаступних дій на Харківському та Ізюмському напрямках // НВ: Україна. – 5.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/ukraine/events/zaluzhniy-povidomiv-shcho-ukrajinski-viyskovi-pereyshli-v-kontrnastup-novini-ukrajini-50239587.html> (дата звернення: 5.05.2022).

Добра новина: ЗСУ оточили окупантів на Ізюмському напрямку // NTA. – 5.05.2022. – URL: <https://www.nta.ua/dobra-novyna-zsu-otochyly-okupantiv-na-izyumskomu-napryamku/> (дата звернення: 5.05.2022).

Котенко Т. Генштаб: окупанти намагались знову захопити Старий Салтів / Тетяна Котенко // Главком. – 5.05.2022. – URL: <https://glavcom.ua/news/genshtab-okupanti-namagalis-znovu-zahopiti-stariy-saltiv-843353.html> (дата звернення: 5.05.2022).

Бойцы ВСУ выбили войска РФ из важного поселка под Харьковом и установили контроль над переправой: [Старый Салтов] // DonPress. – 4.05.2022. – URL: <https://donpress.com/news/05-05-2022-boytsy-vsu-vybili-voyska-rf-iz-vazhnogo-poselka-pod-kharkovom-i-ustanovili-kontrol> (дата обращения: 4.05.2022).

Під Харковом ЗСУ знищили новітній російський танк Т-90М // Autoconsulting: інформ.-аналіт. група. – 5.05.2022. – URL: <http://autoconsulting.com.ua/article.php?sid=51156> (дата звернення: 5.05.2022).

Окупанти обстріляли Салтівку, Північну Салтівку і селище Жуковського з артилерії та ракетних систем, – Харківська ОВА // Еспресо. – 5.05.2022. – URL: <https://espresso.tv/okupanti-obstrilyali-saltivku-pivnichnu-saltivku-i-selishche-zhukovskogo-z-artilerii-ta-raketnikh-sistem-kharkivska-ova> (дата звернення: 5.05.2022).

Під час евакуації тварин з харківського Екопарку в результаті обстрілу загинув підліток // Укрінформ. – 5.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3475728-pid-cas-evakuacii-tvarin-z-harkivskogo-ekoparku-v-rezultati-obstrilu-zaginu-v-pidlitok.html> (дата звернення: 5.05.2022).

Під обстріл потрапила команда співробітників та волонтерів, унаслідок чого загинув 15-річний хлопець, його батьки тяжко поранені.

На Харківщині війська рф обстріляли Олексіївську фортецю – пам'ятку XVIII століття: [у с. Олексіївка Первомайськ. р-ну] // Укрінформ. – 5.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3475520-na-harkivsini-vijska-rf-obstrilali-oleksiivsku-fortecu-pamatku-xviii-stolitta.html> (дата звернення: 5.05.2022).

Під Старим Салтовом колона цивільних авто потрапила під обстріл: що відомо // Суспільне : Новини. – 5.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236154-pid-starim-saltovom-kolona-civilnih-avto-potrapila-pid-obstril-so-vidomo/> (дата звернення: 5.05.2022).

«Привезіть хоч якусь їжу». Як у Харкові волонтери рятують людей від голоду // Kharkiv Today. – 5.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pryvezit-khoch-yakus-yizhu-yak-u-kharkovi-volontery-ryatuyut-lyudey-vid-holodu> (дата звернення: 5.05.2022).

Понад дві тисячі волонтерів записалися на роботи з відновлення Харкова // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 5.05.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/ponad-dvi-tisyachi-volonteriv-zapisalisya-na-roboti-z-vidnovlennya-kharkova-50631.html> (дата звернення: 5.05.2022).

В Слободском районе высадили более 100 саженцев // My Kharkov.info. – 5.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/push/v-slobodskom-rajone-vysadili-bolee-100-sazhentsev-34723.html> (дата обращения: 5.05.2022).

Ішук О. В парке Горького зацвела аллея сакур: фото / Олена Ішук // Status Quo. – 5.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/05.05.2022/v-parke-gorkogo-zacvela-alleya-sakur-foto> (дата обращения: 5.05.2022).

Всупереч російській пропаганді: «Бабця з радянським прапором» заперечує любов до РФ та вдячна захисникам України // Букви. – 5.05.2022. – URL: <https://bykvu.com/ua/bukvy/vsuperech-rosiiskii-propahandi-babtsia-z-radianskym-praporom-zaperechuie-liubov-do-rf-ta-vdiachna-zakhysnykam-ukrainy/> (дата звернення: 5.05.2022).

6.05.2022

ЗСУ відновили контроль над низкою населених пунктів у Харківській області – Генштаб : [Олександрівка, Федорівка, Українка, Шестаково, Перемога і частиною села Черкаські Тишки] // НВ : Україна. – 6.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/ukraine/events/zsu-vidnovili-kontrol-nad-nizkoyu-naselenih-punktiv-u-harkivskiy-oblasti-genshtab-50240049.html> (дата звернення: 6.05.2022).

Російські окупанти зазнали великих втрат під Ізюмом // Реал. – 6.05.2022. – URL: <https://real-vin.com/rossijskie-okkupanty-ponesli-bolshie-poteri-pod-izjumom> (дата звернення: 6.05.2022).

У ході спецоперації СБУ у Харківській області захоплено 11 снайперів противника // НВ : Україна. – 6.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/ukraine/events/sbu-zahopila-u-harkivskiy-oblasti-11-snayperiv-rf-novini-ukrajini-50239990.html> (дата звернення: 6.05.2022).

Собора І. Окупанти не хочуть воювати в Україні та ображені на командирів – перехоплення СБУ / Інна Собора // Сьогодні. – 6.05.2022. – URL: <https://war.segodnya.ua/ua/war/vtorzhenie/okkupanty-ne-hotyat-voevat-v-ukraine-i-obizheny-na-komandirov-perehvat-sbu-1619392.html> (дата звернення: 6.05.2022).

Героїчний спротив ЗСУ в Харківській області деморалізував ворога.

Петров Д. Захисники Харківської області воюють на парадних танках РФ (відео) / Данііл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 6.05.2022. – URL:

<https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11271-zahisniki-harkivskoi-oblasti-voyuyut-na-paradnih-tankah-rf-video.html> (дата звернення: 6.05.2022).

Навчають лише чотири дні: Росія активно перекидає терміновиків до Харківської області – ГУР // НВ: Харків. – 6.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/rosiyskih-novobranciv-trenuyut-lishe-chotiri-dni-novini-harkova-50240061.html> (дата звернення: 6.05.2022).

Через обстріли пожежі стались у трьох районах Харкова // Харків: офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 6.05.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/-50643.html> (дата звернення: 6.05.2022).

Обстріляні Київський, Московський та Шевченківський райони Харкова, Харківський та Богодухівський райони області.

Росія обстріляла великий житловий масив у Харкові: [Північ. Салтівку] // Delo.ua. – 6.05.2022. – URL: <https://delo.ua/uk/incidents/rosiya-obstrilyala-velikii-zitlovii-masiv-u-xarkovi-397190/> (дата звернення: 6.05.2022).

Ніколаєва М. Міноборони рф аносувало обстріл харківської кардіології: [обстріляна Харків. міська клін. лікарня № 8] / Марина Ніколаєва // АТН. – 6.05.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/minoborony-rf-anonsuvalo-obstril-kharkivskoi-kardiolohii-369857/> (дата звернення: 6.05.2022).

Росіяни обстріляли «Епіцентр» у Харкові [на Олексіївці] (фото) // Delo.ua. – 6.05.2022. – URL: <https://delo.ua/uk/incidents/rosiyani-obstrilyali-epicentr-u-xarkovi-foto-397179/> (дата звернення: 6.05.2022).

Окупанти знищили та пограбували всі фермерські господарства в Дергачівській громаді на Харківщині // Цензор. – 6.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3339363> (дата звернення: 6.05.2022).

«Російський сором»: наслідки обстрілів Золочівської громади на Харківщині – відео // Суспільне: Новини. – 6.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236362-rosijskij-sorom-naslidki-obstriliv-zolocivskoi-gromadi-na-harkivsini-video/> (дата звернення: 6.05.2022).

Окупанти двічі за день обстріляли з гелікоптерів село Уди – голова громади // Суспільне: Новини. – 6.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236700-okupanti-dvici-za-den-obstrilali-z-gelikopteriv-selo-udi-golova-gromadi/> (дата звернення: 6.05.2022).

Ковнір С. Під Харковом окупанти підірвали три автомобільні мости – Генштаб ЗСУ // Софія Ковнір // Сьогодні. – 6.05.2022. – URL: <https://www.segodnya.ua/ua/strana/podrobnosti/pod-harkovom-okkupanty-vzorvali-tri-avtomobilnyh-mosta-genshtab-vsu-1619444.html> (дата звернення: 6.05.2022).

У боях за Маріуполь загинув член Харківського альпклубу [Дмитро Кочетков] // Суспільне: Новини. – 6.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236465-zahisaucci-mariupol-zagynuv-clen-harkivskogo-klubu-alpinistiv/> (дата звернення: 6.05.2022).

Тяжкопоранених з Харківщини евакуювали на лікування до Німеччини – МОЗ // Суспільне: Новини. – 6.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236516-tazkoporanenih-z-harkivsini-evakuuvali-na-likuvanna-do-nimeccini-moz/> (дата звернення: 6.05.2022).

Ігор Терехов: Харків можна відновити після війни за два-три роки // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 6.05.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/igor-terekhov-kharkiv-mozhna-vidnoviti-pislya-viyni-za-dva-tri-roki-50654.html> (дата звернення: 6.05.2022).

Басакин А. Харьковская область стала второй в Украине по числу жителей, оставшихся без электричества [после Донецкой области] / Алексей Басакин // Newsroom. – 6.05.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/harkovskaya-oblast-stala-vtoroy-v-ukraine-po-chisluzhiteley-ostavshih-sya-bez-elektrichestva> (дата обращения: 6.05.2022).

Головний храм УГКЦ у Харкові вже понад 70 днів війни допомагає людям : [катедральний храм Святого Миколая] // RISU : реліг.-інформ. служба України. – 6.05.2022. – URL: https://risu.ua/golovnij-hram-ugkc-u-harkovi-vzhe-ponad-70-dniv-vijni-dopomagaye-lyudyam_n128994 (дата звернення: 6.05.2022).

«Маю бути у своєму місті»: як психологиня [Ірина Золотарьова] у Харкові допомагає дітям у метро під час війни // Суспільне: Новини. – 6.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236531-mau-buti-u-svoemu-misti-ak-psihologina-u-harkovi-dopomagaeditam-u-metro-pid-cas-vijni/> (дата звернення: 6.05.2022).

Дыхман А. Полицейские помогают харьковчанке, которая родила тройню в Полтаве: отец девочек защищает Харьков / Алина Дыхман // Status Quo. – 6.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/06.05.2022/policeiskie-pomogayut-xarkovcanke-kotoraya-rodila-troinyu-v-poltave-muz-pereselenki-zashhishhaet-xarkov> (дата звернення: 6.05.2022).

Пенкалюк С. «Ми боялися кожного шереху, кожного звуку». Історія студентки з Харкова [Катерини Степанишена], яка понад тиждень прожила в укритті гуртожитку / Степан Пенкалюк, Каріна Борисевич // Суспільне: Новини. – 6.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236714-u-bou-za-nezaleznist-ukraini-zaginuv-voin-z-ivano-frankivsininazar-kurtas/> (дата звернення: 6.05.2022).

Турелик Ю. Індійська модель Пріянка Чопра опублікувала історію дівчинки з Харкова, що живе в метро / Юлія Турелик // 24 fashion. – 6.05.2022. – URL: https://lifestyle.24tv.ua/fashion/indiyska-model-priyanka-chopra-opublikovala-istoriyu-divchinki_n1972588 (дата звернення: 6.05.2022).

В парке Машиностроителей высадили более двух тысяч цветов // My Kharkov.info. – 6.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/v-parke-mashinostroitelej-vysadili-bolee-dvuh-tysyach-tsvetov-68369.html> (дата обращения: 6.05.2022).

Хушану А. Голова Харківської обласної ради прокоментувала ситуацію в окупованих громадах області / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 6.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/golova-harkivskoi-oblasnoi-radi-prokomentovala-situaciju-v-okupovanih-gromadah-oblasti.html> (дата звернення: 6.05.2022).

Збитий льотчик Су-35 під Ізюмом розповів, як бомбардував Україну // Суспільне: Новини. – 6.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236422-zbitij-lotcik-su-35-pid-izumom-rozpoviv-ak-bombarduvav-ukrainu/> (дата звернення: 6.05.2022).

Знищених ворогів з Харкова везуть вагонами (відео) // Ukraine rail monitoring. – 6.05.2022. – URL: <https://urm.media/video-znishhenih-vorogiv-z-harkova-vezut-vagonami/> (дата звернення: 6.05.2022).

Чибісов О. Росіяни збирають підписи за «референдум» про приєднання Харківщини до Белгородської області / Олексій Чибісов // 24 канал. – 6.05.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyani-zbirayut-pidpisi-za-referendum-pro-priyednannya-harkivshhini_n1970377?utm_source=webpush (дата звернення: 6.05.2022).

7.05.2022

Бурда В. Російська ракета знищила Національний музей Григорія Сковороди (фото) : [с. Сковородиновка, Золочів. р-н] : Поранення отримав 35-річний син директора музею / Владислав Бурда // Chas.news. – 7.05.2022. – URL: <https://chas.news/news/rosiiska-raketa-znischila-natsionalnii-muzei-grigoriya-skovorodi-foto> (дата звернення: 7.05.2022).

Знищення музею Сковороди. Українці порівнюють Росію з ІД і закликають виключити з ЮНЕСКО // BBC : News : Україна. – 7.05.2022. – URL: <https://www.bbc.com/ukrainian/news-61362020?xtor=AL-73-%5Bpartner%5D-%5Bukr%5D-%5Bheadline%5D-%5Bukrainian%5D-%5Bbizdev%5D-%5Bisapi%5D> (дата звернення: 7.05.2022).

Християнство і пізнання себе – небезпека для росіян, – Зеленський про знищення музею Сковороди // 24 канал. – 7.05.2022. – URL: https://24tv.ua/hristiyanstvo-piznannya-sebe-nebezpeka-dlya-rosiyan-zelenskiy_n1973488 (дата звернення: 7.05.2022).

Удар росії по музею Сковороди є спланованою акцією – Ткаченко // Укрінформ. – 7.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-culture/3477358-udar-rosii-po-muzeu-skovorodi-e-splanovanou-akcieu-tkacenko.html> (дата звернення: 7.05.2022).

Показали, що залишилося від музею Григорія Сковороди на Харківщині // Gazeta.ua. – 7.05.2022. – URL: <https://gazeta.ua/articles/np/pokazali-scho-zalishilosya-vid-muzeyu-grigoriya-skovorodi-na-harkivschini/1086706> (дата звернення: 7.05.2022).

Найцінніші експонати музею Сковороди на Харківщині врятували – Синегубов // Суспільне : Новини. – 7.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236787-najcinnisi-eksponati-muzeu-skovorodi-na-harkivsini-vratuvali-sinegubov/> (дата звернення: 7.05.2022).

Доцяк Т. Особисті речі та могила філософа вціліли – директорка зруйнованого музею Сковороди / Тетяна Доцяк, Тетяна Забожко // Факти. – 7.05.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/ukraine/20220507-osobysti-rechi-ta-mogyla-filosofa-vczilily-dyrektorka-zrujnovanogo-muzeyu-skovorody/> (дата звернення: 7.05.2022).

Окупанти втратили контроль ще над одним селом у Харківській області : [Циркуни] // Kharkiv Today. – 7.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-vtratyly-kontrol-shche-nad-odnym-selom-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 7.05.2022).

Росіяни не готові до контрнаступу ЗСУ, – військовий експерт про підриг мостів на Харківщині // 24 канал. – 7.05.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyani-ne-gotovi-do-kontrnastupu-zsu-viyskoviy-ekspert-pro_n1973459 (дата звернення: 7.05.2022).

Копилук Л. Харьков сегодня 7 мая: ситуация в городе, контрнаступление и деокупация Харьковщины силами ВСУ (видео) : / Леся Копилук // Харьков. известия. – 7.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/harkov-segodnja-7-maja-situacija-v-gorode-kontrnastuplenie-i-deokkupacija-harkovshhiny-silami-vsu-video/> (дата звернення: 7.05.2022).

Знищений літературно-меморіальний музей Г. С. Сковороди; обстріляні Північна Салтівка та Індустріальний район.

Гаєвська А. На розгляд першої «воєнної» сесії Харківської облради винесли два питання / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 7.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236854-na-rozglad-persoi-voennoi-sesii-harkivskoi-oblradi-vinesli-dva-pitanna/> (дата звернення: 7.05.2022).

Питання: про засудження агресії Росії та підтримку територіальної цілісності і незалежності України; про внесення змін до регламенту обласної ради.

Касіянчук М. Окупанти обстріляли Богодухів на Харківщині: загорілися вантажівки та нежитлові будівлі / Марта Касіянчук // 24 канал. – 7.05.2022. – URL: https://24tv.ua/okupanti-obstrilyali-bogoduhiv-harkivshhini-zagorilisya-vantazhivki_n1973247 (дата звернення: 7.05.2022).

«Якби були сили, я б пішов перший в оборону»: ветеран Другої світової війни [97-річний Іван Лисун] розповів, як росіяни знищили його будинок [у Золочеві] // Vgorode. – 7.05.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1205583-jakbi-buli-sili-ja-b-pishov-pershij-v-oboronu-veteran-druhoji-svitovoji-vijni-rozpoviv-jak-rosijani-znishchili-joho-budinok> (дата звернення: 7.05.2022).

Росіяни запустили ракети по громаді на півдні Харківської області : [Красноград] // Kharkiv Today. – 7.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zapustily-rakety-po-hromadi-na-pivdni-kharkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 7.05.2022).

Дыхман А. Российские войска обстреляли Чугуевский район: погибла девушка / Алина Дыхман // Status Quo. – 7.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/07.05.2022/rossiiskie-voiska-obstrelyali-cuguevskii-raion-pogibla-devuska> (дата звернення: 7.05.2022).

Красникова С. В Харькове начали ремонт улицы Сумской (фото): Дорожное полотно улицы было повреждено в результате вражеских обстрелов / София Красникова // Об'єктив. – 7.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/07/v-harkove-nachali-remont-ulitsy-sumskoj-foto/> (дата звернення: 7.05.2022).

Шпулак Н. Харківський університет внутрішніх справ «переїхав» на Хмельниччину / Неля Шпулак // Суспільне : Новини. – 7.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/236851-harkivskij-universitet-vnutrisnih-sprav-pereihav-na-hmelniccinu/> (дата звернення: 7.05.2022).

Харків у дні війни : Очима народного художника України Віктора Ковтуна // Останній бастион. – 7.05.2022. – URL: https://bastion.tv/harkiv-u-dni-vijni_n47131 (дата звернення: 7.05.2022).

Картины харьковской художницы [Александры Суфияновой], уничтоженные в первые дни войны, возродили для зарубежной выставки (фото) // GX: новинний портал. – 7.05.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshhestvo/region/kartiny-harkovskoj-hudozhnicy-unichtozhennye-v-pervye-dni-voyny-vozrodili-dlya-zarubezhnoj-vystavki-foto.html> (дата звернення: 7.05.2022).

У Харківській області затримали колаборантів : голові Ст. Салтова Едуарду Коновалову та секретарю Вільхів. сільради Надії Антоновій оголосили підозру у держ. зраді //

Останній bastion. – 7.05.2022. – URL: https://bastion.tv/u-harkivskij-oblasti-zatrimali-kolaborantiv_n47137 (дата звернення: 7.05.2022).

Харківська область серед лідерів з торгівлі гуманітарною допомогою : Прокуратура шукає людей, які намагаються сісти на гуманітарні потоки // Kharkiv Today. – 7.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivska-oblast-sered-lideriv-z-torhivli-humanitarnoyu-dopomohoyu> (дата звернення: 7.05.2022).

Азаров Д. В Боровой оккупанты окапываются и безуспешно вербуют «полицаев» / Денис Азаров // Status Quo. – 7.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/07.05.2022/v-borovoi-okkupanty-okapyvayutsya-i-bezuspesno-verbuyut-policaev> (дата звернення: 7.05.2022).

8.05.2022

Троє людей загинули та п'ятеро поранено внаслідок обстрілів у Харківській області // Kharkiv Today. – 8.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/troye-lyudey-zahynuly-ta-pyatero-poraneno-vnaslidok-obstriliv-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 8.05.2022).

Беляева Я. 600 детей Харькова из-за постоянных обстрелов живут и учатся в метро (видео) / Яна Белаева // Харьков. известия. – 8.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/600-detej-harkova-iz-za-postojannyh-obstrelov-zhivut-i-uchatsja-v-metro-video/> (дата звернення: 8.05.2022).

Бойко І. «Думали, що це наші останні хвилини»: переселенці з окупованого Ізюму розказали про терор росіян / Іван Бойко // УНІАН. – 8.05.2022. – URL: <https://www.unian.ua/society/harkivska-oblast-pereselenci-z-okupovanogo-izyumu-rozkazali-pro-teror-rosiyan-novini-harkova-11817840.html> (дата звернення: 8.05.2022).

«Окупанти вважали наше село містом», – сільський голова Циркунів : [Микола Сікаленко побував у полоні у росіян] // Kharkiv Today. – 8.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-vvazhaly-nashe-selo-mistom-silskyy-holova-tsyrkuniv> (дата звернення: 8.05.2022).

Голова Харківської ОВА просить жителів звільнених Циркунів не поспішати з поверненням додому, розмінування села ще триває // Interfax-Україна. – 8.05.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/830652.html> (дата звернення: 8.05.2022).

9.05.2022

ЗСУ звільнили ще чотири населені пункти в Харківській області : [Верхній Салтів, Замуйлівка, Байрак, Рубіжне] // Справжня варта. – 9.05.2022. – URL: <https://varta.kharkov.ua/news/city/1226298> (дата звернення: 9.05.2022).

«Тут нині всюди Донецький аеропорт»: військові розповіли про пекельні бої на Ізюмському напрямку // ТСН. – 9.05.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/tut-nini-vsyudi-dap-viyskovi-rozpovili-pro-pekeln-boyi-na-izyumskomu-napryamku-2057791.html> (дата звернення: 9.05.2022).

У Харківській області армія РФ масово виходить з декількох окупованих населених пунктів : [з с. Борова та с. Богуславка в напрямку м. Куп'янська] // 057 : сайт міста Харкова. – 9.05.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3385904/u-harkivskij-oblasti-armia-rf-masovo-vihodit-z-dekilkoh-okupovanih-naselenih-punktiv> (дата звернення: 9.05.2022).

Ганюкова О. На Харківщині десятки окупантів здалися в полон: їх оточили ЗСУ. Відео / Ольга Ганюкова // Obozrevatel. – 9.05.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/na-harkivschini-desyatki-okupantiv-zdalisya-v-polon-ih-otochili-zsu-video.htm> (дата звернення: 9.05.2022).

Луканцев В. Знищена краса. Національний музей Григорія Сковороди в Харківській області: [до історії музею; фото; старовинний дуб тощо] / Володимир Луканцев // Слобід. край. – 9.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/khronograf/znisena-krasa-nacionalnij-muzej-grigoria-skovorodi-v-harkivskij-oblasti.html> (дата звернення: 9.05.2022).

Михайлов Д. Архитектурные памятники Харькова, разрушенные войной / Дмитрий Михайлов // GX: новинний портал. – 9.05.2022. – URL: <https://gx.net.ua/blog/arhitekturnye-pamyatniki-harkova-razrushennye-vojnoj.html> (дата звернення: 9.05.2022).

Зруйновані будівлі Харківської обласної адміністрації, НДІ «Гіпрококс», головного управління Нацполіції Харківської області, економічного факультету Каразінського університету, Харківського апеляційного суду, Палац Праці, будинок на вул. Свободи, 8, будівля крамниці «Люкс».

Цьомик Г. «Життя по совісті важливіше за контракт»: під Харковом загинув випускник ХНПУ [Харків. нац. пед. ун-ту ім. Г. С. Сковороди] Юрій Савчин / Ганна Цьомик // Суспільне: Новини. – 9.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/237416-zitta-po-sovisti-vazlivise-za-kontrakt-pid-harkovom-zaginu-vipusknik-hnpu-uri-j-savcin/> (дата звернення: 9.05.2022).

Тесленко О. На Харківщині загинув син директора оборонного підприємства: [Сергій Філоненко жив за кордоном, але повернувся до України] / Оксана Тесленко // Новини: Live. – 9.05.2022. – URL: <https://novyny.live/kharkov/v-kharkovskoi-oblasti-pogib-syn-direktora-oboronnogo-predpriatija-45002.html> (дата звернення: 9.05.2022).

Під Харковом загинув громадянин Нідерландів Рон Вогелар: [55-річний доброволець став першим загиблим громадянином Нідерландів у цій війні] // LB.ua. – 9.05.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/05/09/516249_pid_harkovom_zaginu-v-gromadyanin.html (дата звернення: 9.05.2022).

50 врятованих життів: Історія поранення оперного співака Сергія Іванчука, [який евакуював людей із Харківщини] // Вголос. – 9.05.2022. – URL: https://vgolos.ua/news/50-vryatovanih-zhittiv-istoriya-poranennya-opernogo-spivaka-sergiya-ivanchuka_1420078.html (дата звернення: 9.05.2022).

Розплідник зруйнували окупанти: із харківського екопарку вивезли собак-чемпіонів // НВ: Харків. – 9.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/sobachiy-rozplidnik-povnistyu-zruynovaniy-novini-harkova-50240507.html> (дата звернення: 9.05.2022).

У Харкові відновив роботу перинатальний центр // Харків: Times. – 9.05.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/05/09/u-harkovi-vidnoviv-robotu-perinatalnij-tsentr/> (дата звернення: 9.05.2022).

Голосный В. На станциях метро юные харьковчане изучают математику и рисуют. Фоторепортаж / Василий Голосный // Харьков. известия. – 9.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/na-stancijah-metro-junye-harkovchane-izuchajut-matematiku-i-risujut-fotoreportazh/> (дата звернення: 9.05.2022).

Чотири варіанти: харків'ян просять обрати нову назву Московського проспекту // Vgorode. – 9.05.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1205786-chotiri-varianti-kharkivjan-prosjat-obrati-novu-nazvu-moskovskoho-prospektu> (дата звернення: 9.05.2022).

Запропоновані назви: Героїв Харкова, Київський, Захисників України, Харківський.

Двох левів із харківського екопарку відвезли за кордон // Kharkiv Today. – 9.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dvokh-leviv-iz-kharkivskoho-ekoparku-vidvezly-za-kordon> (дата звернення: 9.05.2022).

В Ізраїлі та Польщі на зупинках громадського транспорту розмістили фото розбитого Харкова // Армія : inform. – 9.05.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/05/09/v-izrayili-ta-polshhi-na-zupynkah-gromadskogo-transportu-rozmistyly-foto-rozbytogo-harkova/> (дата звернення: 9.05.2022).

Дыхман А. Россиянин принес на акцию «Бессмертный полк» портрет узника концлагерей из Харькова, который погиб от обстрелов / Алина Дыхман // Status Quo. – 9.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/09.05.2022/rossiyanin-prines-na-akciyu-bessmertnyi-polok-portret-uznika-konclagerei-iz-xarkova-kotoryi-pogib-ot-obstrelov> (дата обращения: 9.05.2022).

Муніципальний депутат Сергій Самусєв приніс на акцію «Бессмертный полк» у Санкт-Петербурзі портрет 96-річного Б. Т. Романченка, вбитого російською ракетою.

Гаєвська А. Пропаганда, самогон, хрести у дворах: 25-річний аспірант розповів про російську окупацію Ізюма / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 9.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/237460-propaganda-samogon-hresti-u-dvorah-25-ricnij-aspirant-rozpoviv-pro-rosijsku-okupaciju-izuma/> (дата звернення: 9.05.2022).

Дыхман А. Мародерство, обмен провизии на самогон и гуманитарка «на камеру». Как живет оккупированный Изюм / Алина Дыхман // Status Quo. – 9.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/09.05.2022/maroderstvo-obmen-provizii-na-samogon-i-gumanitarka-na-kameru-kak-zivet-okkupirovannyi-izyum> (дата обращения: 9.05.2022).

Федоркова Т. Святаш як російський «гауляйтер Харкова»: слідчі відкрили кримінальну справу / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 9.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/237624-svatas-ak-rosijskij-gaulajter-harkova-slidci-vidkrili-kriminalnu-spravu/> (дата звернення: 9.05.2022).

10.05.2022

Росія стягує війська у Белгородську область, щоб завадити українській армії вийти на кордон // LB.ua. – 10.05.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/05/10/516295_rosiya_styaguie_viyska_bielgorodsku.html (дата звернення: 10.05.2022).

Обстріл Золочева на Харківщині: одна жінка загинула, ще дві поранені : доповнено / Марія Солодовнік, Дмитро Гребінник // Суспільне : Новини. – 10.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/216116-obstril-zoloceva-na-harkivsini-odna-zinka-zaginula-se-dvi-travmovani/> (дата звернення: 10.05.2022).

Черговий страшний злочин: в Ізюмі під завалами 5-поверхового будинку знайшли тіла 44 цивільних // 24 канал. – 10.05.2022. – URL: <https://24tv.ua/chergoviy-strashniy-zlochyn->

[izyumi-pid-zavalami-5-poverhovogo_n1974970?utm_source=gravitec&utm_medium=push&utm_campaign=](https://svit.kpi.ua/2022/05/10/університети-під-прицілом/) (дата звернення: 10.05.2022).

Університети под прицілом // Світ. – 10.05.2022. – URL: <https://svit.kpi.ua/2022/05/10/університети-під-прицілом/> (дата звернення: 12.05.2022).

У тому числі харківські внз: Каразінський університет, Харківський державний біотехнологічний університет (попередня назва – Харківський національний технічний університет сільського господарства ім. Петра Василенка).

Черних Є. У Харкові визначились із перейменуванням вулиць: список / Єлізавета Черних // Комметарии.ua : Харків. – 10.05.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/society/developments/11321-u-harkovi-viznachilis-iz-pereymenuvannyam-vulic-spisok.html> (дата звернення: 10.05.2022).

На розгляд буде винесено перейменування топонімів: 1) проспект Московський – на проспект Героїв Харкова; 2) район Московський – на район Салтівський; 3) шосе Белгородське – на Харківське шосе; 4) спуск Белгородський – на вулицю Героїв Рятувальників.

Ищук Е. В Сети появился проект реконструкции музея Сковороды / Елена Ищук // Status Quo. – 10.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/10.05.2022/v-seti-poyavilsya-proekt-rekonstrukcii-muzeya-skovorody> (дата звернення: 10.05.2022).

Росіяни замінували школи, дитсадки та житлові будинки в звільнених населених пунктах Харківщини – ОВА // Прямий. – 10.05.2022. – URL: <https://prm.ua/rosiiany-zaminuvaly-shkoly-dytsadky-ta-zhytlovi-budynky-v-zvilnennykh-naselenykh-punktakh-kharkivshchyny-ova/> (дата звернення: 10.05.2022).

В Ізюмі залишилися 12–14 тис. мешканців: завести ліки і продукти до міста неможливо // ТСН. – 10.05.2022. – URL: <https://tsn.ua/ukrayina/v-izyumi-zalishilosya-12-14-tis-meshkanciv-zavesti-liki-i-produkti-do-mista-nemozhlivo-2058337.html> (дата звернення: 10.05.2022).

Ніколаєва М. Окупанти на Харківщині випалюють ферми разом з тваринами (відео) / Марина Ніколаєва // АТН. – 10.05.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/okupanty-na-kharkivshchyni-vypaliuiut-fermy-razom-z-tvarynamy-video-370155/> (дата звернення: 10.05.2022).

Алініна А. Черепахи з харківського екопарку переїзять у Полтавську область / Аріна Алініна // Кременчуцька газета. – 10.05.2022. – URL: <https://kg.ua/news/cherepahi-z-harkivskogo-ekoparku-pereyizdyat-u-poltavsku-oblast> (дата звернення: 10.05.2022).

Мякушко С. «Чорнобаївка» та «Азовсталь»: у Сахновщині пройшов турнір з міні-футболу на підтримку ЗСУ : [у с. Сахновщина Харків. обл.] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 10.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/sahnovsina/cornobaivka-ta-azovstal-u-sahnovsini-projsov-turnir-z-mini-futbolu-na-pidtrimku-zsu.html> (дата звернення: 10.05.2022).

Мер-зрадник Куп'янська та гауляйтер із Козачої Лопані одягли георгіївські стрічки та вийшли на «парад»: [Генадій Мацегора та Віталій Ганчев] // Kharkiv Today. – 10.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/politika/mer-zradnyk-kupyanska-ta-haulayter-iz-kozachoyi-lopani-odyahly-heorhiyivski-strichky-ta> (дата звернення: 10.05.2022).

11.05.2022

ЗСУ звільнили ще один населений пункт у Харківській області : [Питомник] // Прямий. – 11.05.2022. – URL: <https://prm.ua/zsu-zvilnyly-shche-odyn-naselenyy-punkt-u-kharkivskiy-oblasti/> (дата звернення: 11.05.2022).

ЗСУ вийшли на держкордон України в Харківській області // Новини України. – 11.05.2022. – URL: <https://nua.in.ua/novosti/ukraina/zsu-vijshli-na-derzhkordon-ukra%201%97ni-v-xarkivskij-oblasti/> (дата звернення: 11.05.2022).

Sommerville Q. Ukraine war: Russia pushed back from Kharkiv – report from front line : [= Війна в Україні: Росію відкинули від Харкова – репортаж з передової] / Quentin Sommerville // BBC : News. – 11.05.2022. – URL: <https://www.bbc.com/news/world-europe-61378196> (retrieved: 14.05.2022).

«Росіяни мають вас боятися. Для мене честь допомагати вам», – британський доброволець Конор Брейсвейт на Харківщині. Відео // Цензор.нет. – 11.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3340704> (дата звернення: 11.05.2022).

Окупанти продовжують обстрілювати звільнені території Харківщини // Kharkiv Today. – 11.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-prodovzhuyut-obstrilyuvaty-zvilneni-terytoriyi-kharkivshchyny> (дата звернення: 11.05.2022).

Вороги не припиняють обстріли Дергачівської громади на Харківщині, є тяжко поранені // Укрінформ. – 11.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3480500-vorogi-ne-pripinayut-obstrili-dergachivskoi-gromadi-na-harkivsini-e-tazko-poraneni.html> (дата звернення: 11.05.2022).

Під час окупації села Степанки на Харківщині рашисти розстріляли з танку житловий будинок, загинули троє людей, – прокуратура // Цензор.нет. – 11.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3340700> (дата звернення: 11.05.2022).

Рашисти обстріляли Циркуни на Харківщині запалювальними снарядами: Селище горить у кількох місцях // Цензор.нет. – 11.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3340682> (дата звернення: 11.05.2022).

Загиблим рятувальникам тварин установлять пам'ятник у харківському екопарку // Kharkiv Today. – 11.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zahyblym-ryatuvalnykam-tvaryn-ustanovlyat-pamyatnyk-u-kharkivskomu-ekoparku> (дата звернення: 11.05.2022).

З початку війни у Харкові зруйновано майже 3000 будинків // Kharkiv Today. – 11.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/z-pochatku-viyny-u-kharkovi-zruynovano-mayzhe-3000-budynkiv> (дата звернення: 11.05.2022).

У Харкові вирішують, де будуватимуть нові мікрорайони після війни // Kharkiv Today. – 11.05.2022. – URL: [https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-vyrishuyut-de-budovatymut-novi-mikrorayony-pislya-viyny](https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-vyrishuyut-de-buduvatymut-novi-mikrorayony-pislya-viyny) (дата звернення: 11.05.2022).

Коробова М. Євген Кошовий, Віталій Козловський, Pianoboy: українські артисти дали концерт у харківському метро / Марія Коробова // Сьогодні. – 11.05.2022. – URL: <https://stars.segodnya.ua/ua/stars/ukrainian/evgeniy-koshevoy-vitaliy-kozlovskiy-pianoboy-ukrainskie-artisty-dali-koncert-v-harkovskom-metro-1620243.html> (дата звернення: 11.05.2022).

12.05.2022

Рождаєв В. ЗСУ на північ від Харкова та на схід від Ізюма поступово перехоплюють ініціативу: як розвиватимуться події / Віталій Рождаєв // Obozrevatel. – 12.05.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/zsu-na-pivnich-vid-harkova-ta-na-shid-vid-izyuma-postupovo-perehoplyuyut-initsiativu-yak-rozvivatimutsya-podii.htm> (дата звернення: 12.05.2022).

Дыхман А. Харьковская бригада спасла Украину в первые дни вторжения – начальник облуправления СБУ / Алина Дыхман // Status Quo. – 12.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/12.05.2022/xarkovskaya-brigada-spasla-ukrainu-v-pervye-dni-vtorzheniya-nacalnik-oblupravleniya-sbu> (дата звернення: 12.05.2022).

Зруйнували плани РФ: боєць ЗСУ про знищення переправ через Сіверський Донець (фото) // Фокус. – 12.05.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/515337-razrushili-plany-rf-boec-vsu-ob-unichtozhenii-pereprav-cherez-severskiy-donec-foto> (дата звернення: 12.05.2022).

Корнілов М. Буряти влаштували на Харківщині «нову Бучу»: подробиці / Михайло Корнілов // Telegraf. – 12.05.2022. – URL: <https://plus.telegraf.com.ua/ukr/crime/2022-05-12/5704940-buryaty-ustroili-na-kharkovshchine-novuyu-buchu-podrobnosti> (дата звернення: 12.05.2022).

Розбиті будинки, гори сміття та трупи: як виглядають звільнені села Харківської області (фото): Кореспондент Odessa.online побувала на Харківщині // Odessa.online. – 12.05.2022. – URL: <https://odessa.online/uk/rozbiti-budinki-gori-smittya-ta-trupi-yak-viglyadayut-zvilneni-sela-harkivskoyi-oblasti-foto/> (дата звернення: 12.05.2022).

Ищук Е. Обстрелов Харькова нет, но сегодня под ракетный удар попали Дергачи, погиб человек – Синегубов / Елена Ищук // Status Quo. – 12.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/12.05.2022/obstrelov-xarkova-net-no-segodnya-pod-raketnyi-udar-popali-dergaci-pogib-celovek-sinegubov> (дата звернення: 12.05.2022).

Ворог обстріляв Золочівську громаду на Харківщині: зруйновані будинки та підприємства // Укрінформ. – 12.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3481663-vorog-obstrilav-zolocivsku-gromadu-na-harkivsini-zrujnovani-budinki-ta-pidpriemstva.html> (дата звернення: 12.05.2022).

Внаслідок авіаудару рф на Харківщині пошкоджений газопровід високого тиску [поблизу смт Коротич Харківського району; без газу – понад 17 тисяч будинків] // Укрінформ. – 12.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3481505-vnaslidok-aviaudaru-rf-na-harkivsini-poskodzenij-gazoprovid-visokogo-tisku.html> (дата звернення: 12.05.2022).

«2,5 місяці без хліба у підвалі»: як жителі Циркунів на Харківщині пережили окупацію // 24 канал. – 12.05.2022. – URL: https://24tv.ua/25-misyatsi-bez-hliba-pidvali-yak-zhiteli-tsirkuniv-harkivshhini_n1978072 (дата звернення: 12.05.2022).

Павленко О. «Страшніше вивозити людей після окупації, ніж з-під бомб». Як волонтери рятують харків'ян із небезпечних районів / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 12.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/strashnishe-vyvozyty-lyudey-pislya-okupatsiyi-nizh-z-pid-bomb-yak-volontery-ryatuyut> (дата звернення: 12.05.2022).

Сотні жителів Харкова та звільнених сіл виїхали до Польщі завдяки активістам організації «Українські рубежі».

Найбільше роботи у країні у піротехніків у Харківській області // Kharkiv Today. – 12.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/naybilshe-roboty-u-krayini-u-pirotekhniv-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 12.05.2022).

Харьков. Какими снарядами агрессор забрасывает мирных жителей (фото) // Редпост. – 12.05.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/photo/1243829-harkov-kakimi-snaryadami-agressor-zabrasyivaet-mirnyih-zhiteley-foto> (дата обращения: 12.05.2022).

Ищук Е. Над новым генеральным планом Харькова работают британские, испанские и немецкие архитекторы [совместно с харьковскими зодчими] / Елена Ищук // Status Quo. – 12.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/12.05.2022/nad-novym-generalnym-planom-xarkova-rabotayut-britanskie-ispanskie-i-nemeckie-arxitektory> (дата обращения: 12.05.2022).

Харківський виш «переїхав» до трьох міст : [Харків. ун-т внутр. справ буде проводити навчання у Кам'янці-Подільському, Вінниці та Кременчуці] // Kharkiv Today. – 12.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskyy-vysh-pereyikhav-do-trokh-mist> (дата звернення: 12.05.2022).

Сергій Жадан розповів, як Харків починає повертатися до життя: «Всі скучили» // Знай.UA. – 12.05.2022. – URL: <https://sport.znaj.ua/426093-sergiy-zhadan-rozpoviv-yak-harkiv-pochinaye-povertatisya-do-zhittya-vsi-skuchili> (дата звернення: 12.05.2022).

13.05.2022

Відступ окупантів на Харківщині триває – Генштаб // Букви. – 13.05.2022. – URL: <https://bykvu.com.ua/bukvy/vidstup-okupantiv-na-kharkivshchyni-tryvaie-henshtab/> (дата звернення: 13.05.2022).

За добу у Харківській області через ворожі обстріли загинули п'ятеро людей, 17 постраждали // Харків: Times. – 13.05.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/05/13/za-dobu-u-harkivskij-oblasti-cherez-vorozhi-obstrili-zaginuli-shestero-lyudej-17-postrazhdali/> (дата звернення: 13.05.2022).

Орлова В. Росіяни, відступаючи, підірвали три мости в Харківській області: чим це загрожує / Віолетта Орлова // УНІАН. – 13.05.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/rosiyani-vidstupayuchi-pidirvali-tri-mosti-v-harkivskiy-oblasti-chim-ce-zagrozhuje-novini-harkova-11824827.html> (дата звернення: 13.05.2022).

Басакин А. «Один пакет «Града» по нам, три – по мирным жителям»: харьковский гвардеец рассказал о подлой тактике россиян / Алексей Басакин // Newsroom. – 13.05.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/odin-paket-grada-po-nam-tri-po-mirnym-zhitelyam-harkovskiy-gvardeec-rasskazal-o-podloy-taktike-rossiyan> (дата обращения: 13.05.2022).

На Харьковщине повреждено более 250 учебных заведений (фото) // GX: новинний портал. – 13.05.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshhestvo/region/na-harkovshhine-povrezhdено-bolee-250-uchebnyh-zavedenij-foto.html> (дата обращения: 13.05.2022).

Ищук Е. В Харькове снова обстреляна Салтовка, ранены три человека / Елена Ищук // Status Quo. – 13.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/13.05.2022/v-xarkove-snova-obstrelyana-saltovka-raneny-tri-celoveka> (дата обращения: 13.05.2022).

Збиток харківського університету від війни становить понад 150 мільйонів гривень : [Нац. техн. ун-т «Харків. політехн. ін-т»] // Kharkiv Today. – 13.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zbytok-kharkivskoho-universytetu-vid-viyny-stanovyt-ponad-150-milyoniv-hryven> (дата звернення: 13.05.2022).

Борова під окупацією: книгами розтоплюють пічку та знімають пропагандистські ролики про «мінування бібліотек» // Харків : Times. – 13.05.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/05/13/borova-pid-okupatsiyeyu-knigami-roztoplyuyut-pichku-ta-znimayut-propagandistski-roliki-pro-minuvannya-bibliotek/> (дата звернення: 13.05.2022).

Руда Д. Окупанти знищили будинок культури у Дергачах, де розташовувався гуманітарний штаб / Діана Руда // Накіпело. – 13.05.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/okupanti-znishhili-budinok-kulturi-u-dergachah-de-roztashovuvavsya-gumanitarnij-shtab/> (дата звернення: 13.05.2022).

Россияне снова ударили по Золочевской громаде: разрушены дома и предприятия // Status Quo. – 13.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/12.05.2022/rossiyane-snova-udarili-po-zolocevskoi-gromade-razruseny-doma-i-predpriyatiya> (дата обращения: 13.05.2022).

Кокошко Ю. «Стреляют, а мы бежим, чтобы хлеба купить», – как выживают жители Чугуева / Юлианна Кокошко // 49000.com.ua. – 13.05.2022. – URL: <https://49000.com.ua/strelyayut-a-my-bezhim-chtoby-khleba-kupit/> (дата обращения: 13.05.2022).

Давидова Ю. «Вирішила ризикнути й приїхати»: харків'яни повертаються до міста – репортаж з вокзалу / Юлія Давидова, Дмитро Гребінник // Суспільне : Новини. – 13.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/239258-virisila-riziknuti-j-priihati-harkivani-povertautsa-do-mista-reportaz-z-vokzalu/> (дата звернення: 13.05.2022).

Детей с тяжелыми диагнозами эвакуировали из Харьковской области за границу [вместе с родными] // Kharkiv Today. – 13.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/kharkow/detey-s-tyazhelymi-diagnozami-evakuirovali-iz-kharkovskoy-oblasti-za-granicu> (дата обращения: 13.05.2022).

Ключко Е. О наших коммунальщиках уже легенды ходят по всей Украине и не только, – Игорь Терехов (видео) / Евгений Ключко // Харьков. известия. – 13.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/o-nashih-kommunalshhikah-uzhe-legendy-hodjat-po-vsej-ukraine-i-ne-tolko-igor-terehov-video/> (дата обращения: 13.05.2022).

Ганюкова О. У Харкові на трьох станціях метро відкрили школи: діти навчаються навіть за умов війни. Відео / Ольга Ганюкова // Obozrevatel. – 13.05.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/u-harkovi-na-troh-stantsiyah-metro-vidkrili-shkoli-diti-navchayutsya-navit-za-umov-vijni-video.htm> (дата звернення: 13.05.2022).

Федоркова Т. У Харкові почнуть готувати метро до запуску – людей розселять / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 13.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/239197-u-harkovi-pocnut-gotuvati-metro-do-zapusku-ludej-rozselat/> (дата звернення: 13.05.2022).

Орлова В. У Харкові відновлює роботу наземний громадський транспорт: проїзд – безкоштовний : Транспорт працюватиме щодня з 7 ранку до 7 вечора / Віолетта Орлова // УНІАН. – 13.05.2022. – URL: <https://www.unian.ua/society/u-harkovi-vidnovlyuye-robotu->

nazemniy-gromadskiy-transport-projizd-bezkoshtovniy-novini-harkova-11825178.html (дата звернення: 13.05.2022).

Ищук Е. В Харькове пройдет рок-фестиваль [«Музыка сопротивления»] / Елена Ищук // Status Quo. – 13.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/13.05.2022/v-xarkove-proidet-rok-festival> (дата обращения: 13.05.2022).

Федоркова Т. ТНМК, Вакарчук, Жадан і Собаки: у Харкові проведуть рок-фестиваль / Татьяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 13.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/238944-tnmk-vakarcuk-zadan-i-sobaki-u-harkovi-provedut-rok-festival/> (дата звернення: 13.05.2022).

14.05.2022

На північ від Харкова ЗСУ відтіснили ворога на кордон з Росією – ЗМІ // NTA. – 14.05.2022. – URL: <https://www.nta.ua/na-pivnich-vid-harkova-zsu-vidtisnyly-voroga-na-kordon-z-rosiyeyu/> (дата звернення: 14.05.2022).

Минулої доби ворог не завдавав ударів по Харкову. Найгарячішою точкою залишається Ізюмський напрямок, там ЗСУ перейшли в контрнаступ, – Синегубов // Цензор.нет. – 14.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3341304> (дата звернення: 14.05.2022).

Лютіков О. На Харківщині окупанти, відступаючи, мінували дитячі садки та ліжечка, – Синегубов / Олексій Лютіков // Obozrevatel. – 14.05.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/na-harkivschini-okupanti-vidstupayuchi-minuvali-dityachi-sadki-ta-lizhechka-sinegubov.htm> (дата звернення: 14.05.2022).

Азаров Д. Два харьковских ТРЦ вошли в десятку самых пострадавших об обстрелов торговых центров в Украине : [Никольский и Караван] / Денис Азаров // Status Quo. – 14.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/14.05.2022/dva-xarkovskix-trc-vosli-v-desyatku-samyx-postradavsix-ob-obstrelov-torgovyx-centrov-v-ukraine> (дата обращения: 13.05.2022).

Руську Лозову на Харківщині просять перейменувати після звільнення від росіян [на Українську Лозову] // Gazeta.ua. – 14.05.2022. – URL: <https://gazeta.ua/articles/regions/ ruskulozovu-na-harkivschini-prosyat-perejmenuvati-pislya-zvylnennya-vid-rosiyan/1088212> (дата звернення: 14.05.2022).

У зруйнованому Харкові з'явилися нові малюнки Гамлета [Зиньковського, відомого стріт-арт-художника, графіка, волонтера] // Укрінформ. – 14.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3484471-u-zrujnovanomu-harkovi-zavilisa-novi-malunki-gamleta.html> (дата звернення: 14.05.2022).

Двом російським військовим повідомлено про підозру за наказ обстрілювати Харківщину з «Градів», – Офіс генпрокурора // Цензор.нет. – 14.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3341373> (дата звернення: 14.05.2022).

15.05.2022

Україна виграла битву за Харків, – Інститут вивчення війни / підгот. Сергій Дага // Бабнет. – 15.05.2022. – URL: <https://www.bagnet.org/news/kharkiv/1332144/ukrayina-vigrala-bitvu-za-harkiv-institut-vivchennya-viyni> (дата звернення: 15.05.2022).

Пане президенте, ми дійшли, – один із батальйонів тероборони ЗСУ витіснив росіян за кордон [між Україною та Росією на півночі Харківської області] // 24 канал. – 15.05.2022. – URL: https://24tv.ua/pane-prezidente-mi-diyshli-odin-iz-batalyoniv-teroboroni-zsu_n1980412 (дата звернення: 15.05.2022).

У Харківській ОВА пояснили причину відсутності ворожих обстрілів протягом декількох днів : [через контрнаступ підрозділів ЗСУ, які відкинули рос. військових від міста] // ua.news. – 15.05.2022. – URL: <https://ua.news/ua/u-harkivskij-ova-poyasnyly-prychynu-vidsutnosti-vorozhyh-obstriliv-protyagom-dekilkoh-dniv/> (дата звернення: 15.05.2022).

Гнатченко Ю. Рятувальники розповіли про ситуацію в Харківській області на 15 травня / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 15.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/ratuvalniki-rozpovili-pro-situaciu-v-harkivskij-oblasti-na-15-travna.html> (дата звернення: 15.05.2022).

Пожежі, які сталися через обстріли, були зафіксовані в Чугуївському та Харківському районах області.

Федоркова Т. Російські війська обстріляли Руські Тишки, Тернову та Петрівку на Харківщині / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 15.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/239725-rosiyski-vijska-obstrilali-ruski-tiski-ternovu-ta-petrivku-na-harkivsini/> (дата звернення: 15.05.2022).

Гаєвська А. Поліція показала наслідки російського обстрілу Старого Салтова, від якого загинув чоловік / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 15.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/239549-policia-pokazala-naslidki-rosijskogo-obstrilu-starogo-saltova-vid-akogo-zagynuv-colovik/> (дата звернення: 15.05.2022).

Окупанти поранили підлітка із Харківської області [при обстрілі Чугуєва] // Kharkiv Today. – 15.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-poranyly-pidlitka-iz-kharkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 15.05.2022).

Від ракетних ударів у Харківському музичному ліцеї зруйнована стеля // Укрінформ. – 15.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3484038-vid-raketnih-udariv-u-harkivskomu-muzicnomu-licei-zrujnovana-stela.html> (дата звернення: 15.05.2022).

Корогодський Ю. До Харкова щодня повертається близько 2 тис. людей, – Синегубов : У метро міста зараз проживає 4,5 тис. осіб / Юрій Корогодський // LB.ua. – 15.05.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/05/15/516865_harkova_shchodnya_povertaietsya.html (дата звернення: 15.05.2022).

Конопльова М. У Харкові «Швацький батальйон» забезпечує українських захисників бронежилетами (відео) / Марина Конопльова // #Шотам. – 15.05.2022. – URL: <https://shotam.info/u-kharkovi-shvatskyi-batalyon-zabezpechuie-ukrainskykh-zakhysnykiv-bronezhyletamy-video/> (дата звернення: 15.05.2022).

Орлова В. Вакарчук і Жадан приєдналися до волонтерського рок-концерту в Харкові (фоторепортаж) / Віолетта Орлова // УНІАН. – 15.05.2022. – URL: <https://www.unian.ua/lite/music/volonterskiy-rok-koncert-u-harkovi-z-vakarchukom-i-zhadanom-foto-novini-harkova-11826984.html> (дата звернення: 15.05.2022).

Цьомик Г. «Сприймаємо як знущання»: родичі ветерана Другої світової з Харкова – про використання його образу у РФ / Ганна Цьомик // Суспільне : Новини. – 15.05.2022. –

URL: <https://suspilne.media/239701-sprijmaemo-ak-znusanna-rodici-veterana-drugoi-svitovoi-z-harkova-pro-vikoristanna-jogo-obrazu-u-rf/> (дата звернення: 15.05.2022).

Йдеться про світлину Героя Радянського Союзу, українського льотчика Петра Дзюби, похованого у Харкові.

16.05.2022

«Подяка моя без кордонів»: Зеленський відповів на звернення бійців ЗСУ, які досягли російського кордону // Факти. – 16.05.2022. – URL: <https://fakty.ua/401222-blagodarnost-moya-bez-granic-zelenskij-otvetil-na-obracshenie-bojcov-vsu-dostigshih-rossijskoj-granicy> (дата звернення: 16.05.2022).

Минулої доби російські загарбники обстріляли в Харкові Шевченківський район та Салтівку – Синегубов // Харків: Times. – 16.05.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/05/16/minuloyi-dobi-rosijski-zagarniki-obstrilyali-v-harkovi-shevchenkivskij-rajon-ta-saltivku-sinyegubov/> (дата звернення: 16.05.2022).

Потаєва О. Рашисти знищили унікальний насінневий банк в Харкові [на базі Інституту рослинництва ім. В. Я. Юр'єва НААН] / Олена Потаєва // AgroTimes. – 16.05.2022. – URL: <https://agrotimes.ua/agromarket/rashysty-znyshhyly-unikalnyj-nasinnevyj-bank-v-harkovi/> (дата звернення: 16.05.2022).

У Харкові росіяни знищили 30 Карсанів і десятки тролейбусів «денацифікували» (фото) // Редпост. – 16.05.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/photo/1246834-u-harkovi-rosiyani-znischili-30-karsaniv-i-desyatki-trolleybusiv-denatsifikuvali-foto> (дата звернення: 16.05.2022).

Климковецький М. Окупанти обстріляли селище Печеніги на Харківщині: одна людина загинула, ще одна поранена / Маркіян Климковецький // Hromadske. – 16.05.2022. – URL: <https://hromadske.ua/posts/okupanti-obstrilyali-selishe-pechenigi-na-harkivshini-odna-lyudina-zaginula-she-odna-poranena> (дата звернення: 16.05.2022).

Наумов А. «Сам наблюдал, что реактивные дивизионы «кладут» жилые 16-этажки в Харькове» – признания пленного из РФ / Алексей Наумов // Об'єктив. – 16.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/16/sam-nablyudal-chno-reaktivnye-diviziony-kladut-zhilye-16-etazhki-v-harkove-priznaniya-plennogo-iz-rf/> (дата звернення: 16.05.2022).

Сукач Т. Нагадування про агресію Росії: на меморіалі «Дробицький яр» залишать сліди обстрілів / Тетяна Сукач // 24 канал. – 16.05.2022. – URL: https://24tv.ua/nagaduvannya-pro-agresiyu-rosiyi-memoriali-drobitskiy-yar-zalishat_n1979688 (дата звернення: 16.05.2022).

Волонтер з двома протезами [Євген Струков]: Вирішив залишитися у Харкові й допомагати людям з інвалідністю / записала Анастасія Зубова // Гречка. – 16.05.2022. – URL: <https://gre4ka.info/statti/69378-volonter-z-dvoma-protezamy-vyrishyv-zalyshytysia-u-kharkovi-i-dopomahaty-liudiam-z-invalidnistiu> (дата звернення: 16.05.2022).

Головка Х. Викладала дітям з бомбосховища 42 дні. Історія вчительки з Харкова [Валерії Гукової] / Христина Головка // Укр. правда. – 16.05.2022. – URL: <http://life.pravda.com.ua/society/2022/05/16/248600/> (дата звернення: 16.05.2022).

Солодовнік М. Частина людей, яких депортували з Ізюма до РФ, змогли повернутися до України – міськрада / Марія Солодовнік // Суспільне: Новини. – 16.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/240124-castina-ludej-akih-deportuvali-z-izuma-do-rf-zmogli-povernutisa-do-ukraini-miskrada/> (дата звернення: 16.05.2022).

Науково-дослідний інститут [Державний науково-дослідний і проектний інститут основної хімії] з Харкова переїхав до Калуша // Вікна. – 16.05.2022. – URL: <https://vikna.if.ua/news/category/kl/2022/05/16/133506/view> (дата звернення: 16.05.2022).

У Харкові знову запустили автобуси та тролейбуси // Mediaport. – 16.05.2022. – URL: <https://www.mediaport.ua/u-harkovi-znovu-zapustili-avtobusi-ta-trolleybusi> (дата звернення: 16.05.2022).

Басакин А. В Харькове рассказали, когда включают лифты в многоэтажках : [до 1 июня] / Алексей Басакин // Newsroom. – 16.05.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/v-harkove-rasskazali-kogda-vklyuchat-lifty-v-mnogoetazhkah> (дата звернення: 16.05.2022).

В Харькове приводят в порядок скамейки и ограждения // My Kharkov.info. – 16.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/v-harkove-privodyat-v-poryadok-skamejki-i-ograzhdeniya-51942.html> (дата звернення: 16.05.2022).

17.05.2022

Орлова В. Завдяки українським захисникам сьогодні в Харкові не було жодного обстрілу – голова ОВА / Віолетта Орлова // УНІАН. – 17.05.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/zavdyaki-ukrajinskim-zahisnikam-sogodni-v-harkovi-ne-bulo-zhodnogo-obstrilu-golova-ova-novini-harkova-11830731.html> (дата звернення: 17.05.2022).

Ким країна та Харків завжди будуть пишатись: Бутусов назвав підрозділи, які розгромили окупантів на Харківщині // 057: сайт міста Харкова. – 17.05.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3390676/kim-kraina-ta-harkiv-zavzdi-budut-pisatis-butusov-nazvav-pidrozdi-aki-rozgromili-okupantiv-na-harkivsini> (дата звернення: 17.05.2022).

Ключко Е. Харьков 17 мая: микрорайон Горизонт. Разбор завалов жилого дома после обстрелов (видео) / Евгений Ключко // Харьков. известия. – 17.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/harkov-17-maja-mikrorajon-gorizont-razbor-zavalov-zhilogo-doma-posle-obstrelov-video/> (дата звернення: 17.05.2022).

«Район хороший, не бомбили». У Харкові оживає ринок оренди житла // Kharkiv Today. – 17.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/rayon-khoroshyy-ne-bombyly-u-kharkovi-ozhyvaye-rynok-orendy-zhytla> (дата звернення: 17.05.2022).

Ищук Е. В оккупированной Боровской громаде открыли пункт приема краденого / Елена Ищук // Status Quo. – 17.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/17.05.2022/v-okkupirovannoi-borovskoi-gromade-otkryli-punkt-priema-kradenogo> (дата звернення: 17.05.2022).

18.05.2022

ЗСУ звільнили село Дементіївка на Харківщині, – Генштаб // Цензор.нет. – 18.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3342236> (дата звернення: 18.05.2022).

Гордійчук І. На Харківщині через обстріли окупантів за добу виникли 11 пожеж : [у Чугуїв. та Харків. р-нах області] / Іванна Гордійчук // Главком. – 18.05.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/na-harkivshchini-cherez-obstrili-okupantiv-za-dobu-vinikli-11-pozhezh-846404.html> (дата звернення: 18.05.2022).

Під час обстрілу знову постраждали корпуси харківського університету – [Національного аерокосмічного університету ім. М. Є. Жуковського «Харківський авіаційний інститут»] // Kharkiv Today. – 18.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-obstrilu-znovu-postrazhdaly-korpusy-kharkivskoho-universytetu> (дата звернення: 18.05.2022).

Під час нічного російського обстрілу селища Жуковського постраждав підрозділ ДСНС // Харків : Times. – 18.05.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/05/18/pid-chas-nichnogo-rosijskogo-obstrilu-selishha-zhukovskogo-postrazhdav-pidrozdil-dsns/> (дата звернення: 18.05.2022).

Гаєвська А. Окупанти вперше обстріляли Цапівку на Золочівщині: пошкоджене сільгосппідприємство / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 18.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/240706-okupanti-vperse-obstrilali-capivku-na-zolocivshini-poskodzene-silgosppidpriemstvo/> (дата звернення: 18.05.2022).

На війні загинув студент Харківської школи архітектури : [Захарій Юсубов добровільно вступив у тероборону у перші дні війни] // Kharkiv Today. – 18.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-viyni-zahynuv-student-kharkivskoyi-shkoly-arkhitektury> (дата звернення: 18.05.2022).

Красникова С. Харьковчан просят не гулять в Саржином Яру из-за мин, а также не ходить в парки и леса из-за возможных обстрелов / София Красникова // Об'єктив. – 18.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/18/harkovchan-prosyat-ne-gulyat-v-sarzhinom-yaru-iz-za-min-a-takzhe-ne-hodit-v-parki-i-lesa-iz-za-vozmozhnyh-obstrelov/> (дата звернення: 18.05.2022).

Давидова Ю. Близько 700 людей потребують розселення з харківського метро / Юлія Давидова, Дмитро Гребінник, Роман Кривко // Суспільне : Новини. – 18.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/240940-blizko-700-ludej-potrebuut-rozselenna-z-harkivskogo-metro/> (дата звернення: 18.05.2022).

У Харкові немає куди повертатися людям, які жили в метро через обстріли // Yuotube : ТСН. – 18.05.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=X6qqmYWtY2E> (дата звернення: 18.05.2022).

Величко С. В Харькове жителей Северной Салтовки начали пускать в дома по прописке (фото) / София Величко // Newsroom. – 18.05.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/ukraine/v-harkove-zhiteley-severnoy-saltovki-nachali-puskat-v-doma-po-propiske-foto> (дата звернення: 18.05.2022).

Аграрії Харківщини продовжують посівну ярих та пізніх зернових і технічних сільськогосподарських культур // Харківська обласна військова організація. – 18.05.2022. – URL: <https://kharkivoda.gov.ua/news/115780> (дата звернення: 18.05.2022).

Ищук Е. На здании харьковской мэрии появилась инсталляция (фото) / Елена Ищук // Status Quo. – 18.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/18.05.2022/na-zdanii-xarkovskoi-merii-poyavilas-installyaciya-foto> (дата звернення: 18.05.2022).

Відомий харківський художник Гамлет Зиньківський зобразив на банері пляшки із запалювальною сумішшю та підписом «Пекельна гостинність».

В Харкові відбувся рок-фестиваль «Музика опору» // Amazing Ukraine. – 18.05.2022. – URL: <https://www.amazingukraine.pro/lifestyle/v-harkovi-vidbuvsya-rok-festyval-muzyka-oporu/> (дата звернення: 18.05.2022).

19.05.2022

На Харківщині за два тижні від загарбників звільнили 23 населених пункти // Укрінформ. – 19.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3487112-na-harkivsini-za-dva-tizni-vid-zagarnikiv-zvilnili-23-naselenih-punkti.html> (дата звернення: 19.05.2022).

Гололобова М. С начала войны в Харьковской области погибли 29 детей, еще почти 100 – ранены / Мадина Гололобова // Status Quo. – 19.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/19.05.2022/s-nacala-voiny-v-xarkovskoi-oblasti-pogibli-29-detei-eshhe-pochti-100-raneny> (дата звернення: 19.05.2022).

Хушану А. Ворог обстріляв три райони Харківщини: є поранені та пошкоджена інфраструктура / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 19.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/vorog-obstrilav-tri-rajoni-harkivsini-e-poraneni-ta-poskodzena-infrastruktura.html> (дата звернення: 19.05.2022).

Снаряд влучив у котельню Інституту проблем ендокринної патології; обстріляні Салтівка та П'ятихатки.

Мякушко С. У Дергачівській громаді внаслідок ворожих обстрілів зруйновано селищний клуб / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 19.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/u-dergacivskij-gromadi-vnaslidok-vorozih-obstriliv-zrujnovano-selisnij-klub.html> (дата звернення: 19.05.2022).

Татаренко О. Народжувала під авіаудари: як подружжя із немовлям з Харкова втекло від війни у Рівне / Ольга Татаренко, Катерина Сірук // Суспільне : Новини. – 19.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/240814-narodzuvala-pid-aviaudari-ak-podruzza-iz-nemovlam-z-harkova-vteklo-vid-vijni-u-rivne/> (дата звернення: 19.05.2022).

Цьомик Г. З метро і погребів – до санаторію: під Харковом розмістили переселенців / Ганна Цьомик, Дмитро Гребінник // Суспільне : Новини. – 19.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/240985-z-metro-i-pogrebiv-do-sanatoriu-pid-harkovom-rozmistili-pereselenciv/> (дата звернення: 19.05.2022).

Люди, які пережили Другу світову, кажуть, що фашисти ніколи не чинили так, як російські окупанти – Ольга Різниченко про Харківщину / [ведуча : Тетяна Трощинська ; гість : волонтер Ольга Різниченко] // Громадське радіо. – 19.05.2022. – URL: <https://hromadske.radio/podcasts/viyna-informatsiynny-marafon/liudy-iaki-perezhyly-druhu-svitovu-kazhut-shcho-fashysty-nikoly-tak-ne-chynyly-ia-chyniat-rosiys-ki-okupanty-ol-ha-riznychenko-pro-kharkivshchynu> (дата звернення: 19.05.2022).

Люди без їжі та ліків: російські військові не пропускають гуманітарну допомогу в окуповану Балаклію // НВ : Харків. – 19.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/v-jizd-do-balakliji-zablokovaniy-okupanti-ne-propuskayut-gumanitarnu-dopomogu-novini-harkova-50243573.html> (дата звернення: 19.05.2022).

За добу зі звільненої Харківщини надійшло 56 дзвінків про сексуальне насильство росіян. Гвалтували дітей на очах у матерів, – Денісова // Цензор. – 19.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3342511> (дата звернення: 19.05.2022).

Згвалтовані 9-річні трійнята, немовлята та чоловіки: Денісова розповіла, як окупанти звірили на Харківщині // Rivne : media. – 19.05.2022. – URL: <https://rivne.media/news/zgvaltovani-9-richni-triynyata-nemovlyata-ta-choloviki-denisova-rozpovila-yak-okupanti-zvirili-na-kharkivshchini> (дата звернення: 19.05.2022).

Карловский Д. Окупанти не змогли мобілізувати чоловіків у захопленому Ізюмі – голова ОВА / Денис Карловский // Укр. правда. – 19.05.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/05/19/7347211/> (дата звернення: 19.05.2022).

Взяті у полон біля Ізюма окупанти розчаровані російською армією // Kharkiv Today. – 19.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/vzyati-u-polon-bilya-izyuma-okupanty-rozcharovani-rosiyskoyu-armiyeyu> (дата звернення: 19.05.2022).

Михайлова Г. Жизнь в оккупации. Старый Салтов: «орки» прятались в коровниках, и против них выходили даже старики / Галина Михайлова // Telegraf. – 19.05.2022. – URL: https://plus.telegraf.com.ua/crime/2022-05-19/5705507-zhizn-v-okkupatsii-staryy-saltov-orki-pryatalis-v-korovnikakh-i-protiv-nikh-vykhodili-dazhe-stariki?traffic_source=ukr.net (дата звернення: 19.05.2022).

На Полтавщині розпочався суд над окупантами, які обстрілювали Харків «Градами» // New format. – 19.05.2022. – URL: <https://newformat.info/news/na-poltavshhini-rozpochavsya-sud-nad-okupantami-yaki-obstriljuvali-harkiv-gradami/> (дата звернення: 19.05.2022).

Unique work of rescuers [= Унікальна робота рятувальників] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 19.05.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/05/19/unique-work-of-rescuers/> (retrieved: 19.05.2022).
Як відновлюють зруйновані будівлі Харкова.

Ищук Е. На доме в центре Харькова, разрушенном попаданием ракеты, появился стрит-арт [Гамлета Зиньковского] / Елена Ищук // Status Quo. – 19.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/19.05.2022/na-dome-v-centre-xarkova-razrusennom-popadaniem-rakety-poyavilsya-strit-art> (дата звернення: 19.05.2022).

Солодовнік М. У Харкові знесли пам'ятник Олександрі Невському / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 19.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/241032-u-harkovi-demontuvali-pamatnik-oleksandru-nevskomu/> (дата звернення: 19.05.2022).

Солодовнік М. Кіт Степан з Харкова отримав відзнаку для блогерів у Каннах / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 19.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/241014-kit-stepan-z-harkova-otrimav-vidznaku-dla-blogeriv-u-kannah/> (дата звернення: 19.05.2022).

20.05.2022

Гололобова М. Первые полторы недели войны были самыми опасными для Харькова, шли жестокие бои – Синегубов / Мадина Гололобова // Status Quo. – 20.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/20.05.2022/pervye-poltory-nedeli-voiny-byli-samymi-opasnymi-dlya-xarkova-sli-zestokie-boi-sinegubov> (дата звернення: 20.05.2022).

Гаєвська А. Зеленський присвоїв харківському льотчику [Сергію Пархоменку] звання Героя України посмертно / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 20.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/241345-zelenskij-prisvoiv-harkivskomu-lotciku-zvanna-geroa-ukraini-posmertno/> (дата звернення: 20.05.2022).

Горун О. Евакуация под обстрелами: как спасали жителей Циркунов, Русской Лозовой и Питомника (видео) / Оксана Горун // Об'єктив. – 20.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/20/evakuatsiya-pod-obstrelami-kak-spasali-zhitelej-tsirkunov-russkoj-lozovoj-i-pitomnika-video/> (дата обращения: 20.05.2022).

Гринниченко Д. Російські окупанти обстріляли три райони Харкова з РСЗВ, – Синьогубов (фото): [із «Смерчів», «Ураганів» та «Градів» обстріляли Салтівку, Олексіївку та Київський район Харкова; також Дергачі, Малу Данилівку, с. Шевченкове] / Діма Гринниченко // Коментарии.ua: Харків. – 20.05.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11481-rosiyski-okupanti-obstrilyali-tri-rayoni-harkova-z-rszv-sinogubov-foto.html> (дата звернення: 20.05.2022).

Закревська С. Війська РФ вдарили по Київському району Харкова: спалахнула пожежа / Софія Закревська // Obozrevatel. – 20.05.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/vijska-rf-vdarili-po-kiivskomu-rajonu-harkova-spalahnula-pozhezha.htm> (дата звернення: 20.05.2022).

Соловьева М. От вражеских обстрелов в Харькове сильно пострадал модульный городок для переселенцев (видео) / Мария Соловьева // Харьков. известия. – 20.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/ot-vrazheskih-obstrelov-v-harkove-silno-postradal-modulnyj-gorodok-dlja-pereselencev-video/> (дата обращения: 20.05.2022).

З початку вторгнення РФ у Дергачівській громаді на Харківщині загинули понад 100 людей / Марія Солодовнік, Роман Кривко // Суспільне: Новини. – 20.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/241418-z-pochatku-vtorgnenna-rf-u-dergacivskij-gromadi-na-harkivsini-zagynuli-ponad-100-ludej/> (дата звернення: 20.05.2022).

Білоус М. Людей із тимчасово захопленої Липецької громади рашисти хочуть примусово вивезти до рф / Микола Білоус // Армія: inform. – 20.05.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/05/20/lyudej-iz-tymchasovo-zahoplenoyi-lypeczkoyi-gromady-rashysty-hochut-prymusovo-vyvezty-do-rf/> (дата звернення: 20.05.2022).

Цьомик Г. Російська армія вдарила ракетою по Палацу культури у Лозовій на Харківщині: відео вибуху / Ганна Цьомик // Суспільне: Новини. – 20.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/241630-rosijska-armia-vdarila-raketou-po-budivli-u-lozovij-na-harkivsini-e-poraneni/> (дата звернення: 20.05.2022).

Туреччина зацікавлена взяти шефство над відновленням Харкова та області – Синьогубов // Гордон. – 20.05.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/turechchina-zatsikavlena-vzjati-shefstvo-nad-vidnovlennjam-harkova-ta-oblasti-ndash-sinogubiv-1609678.html> (дата звернення: 20.05.2022).

Гринниченко Д. Котельню онкоцентру у Харкові, в яку поцілили окупанти, доведеться відбудовувати з нуля – мерія / Діма Гринниченко // Коментарии.ua: Харків. – 20.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/241419-kotelnu-onkocentru-u-harkovi-v-aku-pocilili-okupanti-dovedetsa-vidbudovuvati-z-nula-meria/> (дата звернення: 20.05.2022).

Котельня забезпечувала теплом низку медзакладів, зокрема онкоцентр, та дитячий садок у Київському районі.

У Харкові проводять комплексні роботи з відновлення водопостачання // Харківводоканал. – 20.05.2022. – URL: <https://vodokanal.kharkov.ua/news/12826> (дата звернення: 20.05.2022).

Цьомик Г. «Відновимо Харків разом». Харків'яни долучилися до прибирання міста від завалів / Ганна Цьомик // Суспільне: Новини. – 20.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/219619-vidnovimo-harkiv-razom-ziteliv-mista-zaklikaut-dopomogti-komunalnim-sluzbam/> (дата звернення: 20.05.2022).

Спільне навчання студентів: університети Харкова та Великої Британії домовилися про співпрацю // НВ: Харків. – 20.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/harkivskiy-vish-spivpracyuvatime-z-britanskim-novini-harkova-50243931.html> (дата звернення: 20.05.2022).
Харківський національний економічний університет ім. Саймона Кузнеця підписав меморандум про співпрацю з Університетом Абертей із Великої Британії.

У Харківській області проведуть мультипредметне тестування // Військова адміністрація. – 20.05.2022. – URL: <https://kharkivoda.gov.ua/news/115808?sv> (дата звернення: 20.05.2022).

Орлова В. У звільненому селі під Харковом збирають тіла окупантів, імовірно, вбитих своїми ж (фото) / Віолетта Орлова // УНІАН. – 20.05.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/rosiyski-okupanti-strachuvali-svoji-zhe-soldativ-pid-harkovom-znaydeni-tila-novini-harkova-11833986.html> (дата звернення: 20.05.2022).

21.05.2022

Гурковська Н. Обстрілює села з авіації та артилерії. РФ намагається завадити ЗСУ вийти на держкордон / Наталія Гурковська // РБК-Україна. – 21.05.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/obstreliwaet-sela-aviatsii-artillerii-rf-1653147762.html> (дата звернення: 21.05.2022).

Кожна третя багатоповерхівка в Харкові зруйнована чи пошкоджена через обстріли РФ, – мер Терехов // Цензор.нет. – 21.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3342874> (дата звернення: 21.05.2022).

Через обстріли окупантами за добу в Харкові та області поранено 20 осіб, загинула 66-річна жінка, – Синегубов: [обстріляні Олексіївка, Салтівка, ринок «Барабашово»] // Цензор.нет. – 21.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3342827> (дата звернення: 21.05.2022).

У Харкові окупанти розбомбили стадіон збірної України [«Сонячний»] // Gazeta.ua. – 21.05.2022. – URL: <https://gazeta.ua/articles/sport/u-harkovi-okupanti-rozbombili-stadion-zbirnoyi-ukrayini/1089588> (дата звернення: 21.05.2022).

Гололобова М. Как выглядит Харьковский физико-технический институт после обстрелов: фото / Мадина Гололобова // Status Quo. – 21.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/21.05.2022/kak-vyglyadit-xarkovskii-fiziko-texniceskii-institut-posle-obstrelov-foto> (дата звернення: 21.05.2022).

Ракетним ударом по Лозовій на Харківщині пошкоджено понад тисячу квартир і 11 закладів освіти – мер // Укрінформ. – 21.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3488827-raketnim-udarom-po-lozovij-na-harkivsini-poskodzeno-ponad-tisacu-kvartir-i-11-zakladiv-osviti-mer.html> (дата звернення: 21.05.2022).

Харків та Люблін уклали Угоду про партнерство і співпрацю // Укрінформ. – 21.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-uarazom/3489015-harkiv-ta-lublin-uklali-ugodu-pro-partnerstvo-i-spiivpracu.html> (дата звернення: 21.05.2022).

На Харківщині окупанти викрали і катують баптистського пастора [Олександра Салфетнікова] // RISU : реліг.-інформ. служба України. – 21.05.2022. – URL: https://risu.ua/na-harkivshchini-okupanti-vikrali-i-katuyut-baptistskogo-pastora_n129433 (дата звернення: 21.05.2022).

Нечепоренко О. «Боїмось вийти наверх». Історії тих, хто досі ховається у харківському метро / Оксана Нечепоренко // BBC : News : Україна. – 21.05.2022. – URL: <https://www.bbc.com/ukrainian/news-61538050?xtor=AL-73-%5Bpartner%5D-%5Bukr%5D-%5Bheadline%5D-%5Bukrainian%5D-%5Bbizdev%5D-%5Bisapi%5D> (дата звернення: 21.05.2022).

У Харкові стартувала «Ніч музеїв» // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 21.05.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/-50836.html> (дата звернення: 21.05.2022).

Кобзар Н. У нас ребята на передовой говорят на русском, не стоит делить украинцев из-за языка – Терехов / Наталья Кобзар // Status Quo. – 21.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/21.05.2022/u-nas-rebyata-na-peredovoi-govoryat-na-russkom-ne-stoit-delit-ukraincev-iz-za-yazyka-terexov> (дата звернення: 21.05.2022).

Нацгвардієць з Харкова одружився онлайн // Kharkiv Today. – 21.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/natshvardiyets-z-kharkova-odruzhyvsya-onlayn> (дата звернення: 21.05.2022).

22.05.2022

Можейко І. Ворожи обстріли на Харківщині: за добу поранено 11 мирних жителів / Інна Можейко // Слобід. край. – 22.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/vorozi-obstrili-na-harkivsini-za-dobu-poraneno-11-mirnih-zitliv.html> (дата звернення: 22.05.2022).
Обстріляні: у Харкові – Салтівка; по області – Дергачі, смт. Шевченкове, Лозівський та Чугуївський райони.

Носальский И. Стратегический регион. Россия не оставила идею захватить Харьковскую область, – глава ОВА / Иван Носальский // РБК-Україна. – 22.05.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/rus/news/strategicheskiy-region-rossiya-ostavila-ideyu-1653242366.html> (дата звернення: 22.05.2022).

Армія РФ знищила або пошкодила 353 об'єкти культурної спадщини, найбільше – на Харківщині, – Ткаченко. Інфографіка // Цензор.нет. – 22.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3343045> (дата звернення: 22.05.2022).

Моторошні кадри ринку Харкова [«Барабашово»] після потужного обстрілу // Youtube : 24 канал. – 22.05.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=WWxCdPNi94c> (дата звернення: 22.05.2022).

Горун О. «Долетает в любой район Харькова» – Синегубов предупредил об опасности / Оксана Горун // Об'єктив. – 22.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/22/doletaet-v-lyuboj-rajon-harkova-sinegubov-predupredil-ob-opasnosti/> (дата звернення: 22.05.2022).

Майже 500 багатоповерхових будинків у Харкові підлягають знесенню // Kharkiv Today. – 22.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/mayzhe-500-bahatopoverkhovkh-budynkiv-u-kharkovi-pidlyahayut-znesennyu> (дата звернення: 22.05.2022).

Будівництво нового житла у Харкові розпочнеться, коли військові підтвердять, що це безпечно – ОП // Укрінформ. – 22.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3489586-budivnictvo-novogo-zitla-u-harkovi-rozpocnetsa-koli-vijskovi-pidтверdat-so-ce-bezpecno-op.html> (дата звернення: 22.05.2022).

Окупанти обстрілюють касетними снарядами та ракетами Дергачівську громаду на Харківщині // Цензор.нет. – 22.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3342996> (дата звернення: 22.05.2022).

Федоркова Т. З 24 травня працюватимуть всі гілки метро Харкова – Терехов / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 22.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/242174-24-travna-pracuvatimut-vsi-gilki-metro-harkova-terehov/> (дата звернення: 22.05.2022).

Григораш А. «Пекельна гостинність» та вишиванка: Нові роботи у понівеченому Харкові від художника Гамлета Зінківського / Анна Григораш // БЖ. – 22.05.2022. – URL: <https://bzh.life/ua/gorod/adskaya-gostepriimnost-i-vyshivanka-novye-raboty-v-polurazrushennom-harkove-ot-hudozhnika-gamleta-zinkovskogo/> (дата звернення: 22.05.2022).

23.05.2022

Президент вручив ордени «Золота Зірка» військовослужбовцям і рідним загиблих захисників, які були удостоєні звання Героя України // Президент України Володимир Зеленський : офіц. інтернет-представництво. – 23.05.2022. – URL: <https://www.president.gov.ua/news/prezident-vruchiv-ordeni-zolota-zirka-vijskovosluzhbovcyam-i-75313> (дата звернення: 23.05.2022).

Ордени вручені у тому числі захисникам Харківщини: Кирилу Агасієву, Родіону Кулагіну, Едуарду Хорошуну, Євгену Шаматалюку, Андрію Царенку, дружині Олега Адамовського, який нагороджений посмертно.

Нагорная Е. Зеленский наградил орденом «Золотая Звезда» защитников Харьковщины. Истории подвигов / Елена Нагорная // Об'єктив. – 23.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/23/zelenskij-nagradil-ordenom-zolotaya-zvezda-zashhitnikov-harkovshhiny-istorii-podvigov/> (дата звернення: 23.05.2022).

Колишній російський військовий вступив до харківської тероборони // Kharkiv Today. – 23.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kolyshniy-rosiyskyy-viyskovyy-vstupyv-do-kharkivskoyi-teroborony> (дата звернення: 23.05.2022).

Харьковский акушер родом из Марокко защищает Украину с оружием в руках // Newsroom. – 23.05.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/city/harkovskiy-akusher-rodom-iz-marokko-zashchishchaet-ukrainu-s-oruzhiem-v-rukah> (дата звернення: 23.05.2022).

У Харкові з-під завалів дістали тіла 150 загиблих // Фокус. – 23.05.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/ukraine/516455-v-harkove-iz-pod-zavalov-dostali-tela-150-pogibshih> (дата звернення: 23.05.2022).

У Харкові російський снаряд влучив біля зупинки транспорту, є поранений [в районі Павлового Поля] // Слово і діло. – 23.05.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/05/23/novyna/suspilstvo/xarkovi-rosijskyj-snaryad-vluchyv-zupynky-transportu-ye-poranenyj> (дата звернення: 23.05.2022).

Розстріляний район: на що росіяни перетворили Північну Салтівку у Харкові: фотохроніка війни // Укрінформ. – 23.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3490200-rozstrilanj-rajon-na-so-rosiani-peretvorili-pivnicnu-saltivku-u-harkovi.html> (дата звернення: 23.05.2022).

Рязанцева А. Будинки на Північній Салтівці у Харкові не підлягають відновленню – заступник керівника ОП / Альона Рязанцева // Суспільне : Новини. – 23.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/242280-budinki-na-pivnicnij-saltivci-u-harkovi-ne-pidlagaut-vidnovlennu-zastupnik-kerivnika-op/> (дата звернення: 23.05.2022).

Як виглядає Північна Салтівка після трьох місяців обстрілів (відео) // Vgorode. – 23.05.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/jak-vihljadaje-pivnichna-saltivka-pislja-trokh-misjatsiv-obstrilu-video> (дата звернення: 23.05.2022).

На Північній Салтівці збудують нові школи, дитсадки, лікарню, – офіс Президента // Vgorode. – 23.05.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/na-pivnichnij-saltivtsi-zbudujut-novi-shkoli-ditsadki-likarnju-ofis-prezidenta> (дата звернення: 23.05.2022).

У Харкові треба наново будувати школу [№ 134], яка згоріла під час війни // Kharkiv Today. – 23.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/u-kharkovi-treba-nanovo-buduvaty-shkolu-yaka-zhorila-pid-chas-viyny> (дата звернення: 23.05.2022).

15 тисяч мешканців Ізюму – на межі виживання // Gorozhanin.com.ua. – 23.05.2022. – URL: https://gorozhanin.com.ua/dnepr/15-tisyach-meshkanciv-izyumu-na-mezhi-vizhivannya/?doing_wp_cron=1666463728.0117459297180175781250 (дата звернення: 23.05.2022).

У Харкові після війни в одному зі зруйнованих будинків створять музей Перемоги // 057 : сайт міста Харкова. – 23.05.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3394002/u-harkovi-pisla-vijni-v-odnomu-zi-zrujnovanih-budinkiv-stvorat-muzej-peremogi> (дата звернення: 23.05.2022).

Харків очищено від вибухонебезпечних предметів на 90%, але загроза залишається // Interfax-Україна. – 23.05.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/834120.html> (дата звернення: 23.05.2022).

Як працюватиме Харківський метрополітен після відкриття : [з 07:00 до 19:00] / Віктор Пічугін, Аліка Піхтерева // Накипіло. – 23.05.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/yak-pracjuvatime-harkivskij-metropoliten-pislya-vidkrittya-dopovnjuetsya/> (дата звернення: 23.05.2022).

Харківські озеленювачі прикрашають квітами сад імені Шевченка // My Kharkov.info. – 23.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/harkivski-ozelenyuvachi-prikrashayut-kvitami-sad-imeni-shevchenka-34526.html> (дата звернення: 23.05.2022).

Карбунар Н. Стала відома доля пораненої жінки з Чугуєва [Олени Курило], фото якої облетіло світ / Надія Карбунар // Главком. – 23.05.2022. – URL:

<https://glavcom.ua/country/incidents/stala-vidoma-dolya-poranenoi-zhinki-z-chugujeva-foto-yakoji-obletilo-svit-847794.html> (дата звернення: 23.05.2022).

Олена Курило отримала поранення через обстріл. Її тіло було посічене осколками скла, частина яких потрапила в очі. В кінці березня вона разом з дочкою поїхала до Польщі у спеціалізовану клініку, де лікарі повертають їй зір. Мріє повернутися додому.

Дыхман А. Звуки взрывов из Харькова легли в основу колыбельной / Алина Дыхман // Status Quo. – 23.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/23.05.2022/zvuki-vzryvov-iz-xarkova-legli-v-osnovu-kolybelnoi> (дата звернення: 23.05.2022).

24.05.2022

Рязанцева А. На Харківщині набирають бійців до нового батальйону тероборони / Альона Рязанцева // Суспільне : Новини. – 24.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/242963-na-harkivsini-nabiraut-bijciv-do-novogo-bataljonu-teroboroni/> (дата звернення: 24.05.2022).

Ніч у регіонах: у Миколаєві вибухи, на Харківщині обстріли, загострення біля Авдіївки // MediaStar. – 24.05.2022. – URL: <http://www.mediastar.net.ua/111859-nch-u-regionah-u-mikolayev-vibuhi-na-harkvschin-obstrili-zagostrennya-blya-avdyivki.html> (дата звернення: 24.05.2022).

Обстріляні Мерефа, Дергачі, Ізюмський та Лозівський райони Харківської області.

Тищенко К. Харківщина: росіяни обстріляли Дергачівську громаду, є загибла і поранений / Катерина Тищенко // Укр. правда. – 24.05.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/05/24/7348324/> (дата звернення: 24.05.2022).

Вороги завдали ракетних ударів по Лозовій / Тетяна Кушнерик // Главком. – 24.05.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/vorogi-zavdali-raketnih-udariv-po-lozoviy-848072.html> (дата звернення: 24.05.2022).

Місто без світла: російські військові обстріляли Мерефу та пошкодили 30 будинків // НВ : Харків. – 24.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/po-merefi-vdarili-troma-raketami-novini-harkova-50244758.html> (дата звернення: 24.05.2022).

Спасатели разбирали завалы в трех районах Харькова (фото): Работы проводились в поврежденных обстрелами многоэтажках Харькова // Редпост. – 24.05.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1244273-spasateli-razbirali-zavalyi-v-treh-rayonah-harkova> (дата звернення: 24.05.2022).

У Слобідському, Салтівському та Київському районах.

У Харкові відновлюють роботу сервісні центри Пенсійного фонду // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 24.05.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/u-kharkovi-vidnovlyuyut-robotu-servisni-tsentri-pensiynogo-fondu--50863.html> (дата звернення: 24.05.2022).

У Харкові запустили метро – через обстріли пошкоджені багато вагонів і депо // Укрінформ. – 24.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3491009-u-harkovi-zapustili-metro-cerez-obstrili-poskodzene-depo-i-bagato-vagoniv.html> (дата звернення: 24.05.2022).

Через обстріли досі не були відкриті 3 станції метро Салтівської лінії: «Академіка Павлова», «Студентська», «Героїв Праці».

Листопад А. Перший день роботи метро в Харкові: як це було (відео) / Артем Листопад, Павло Велицький // Об'єктив. – 24.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/24/pershij-den-roboti-metro-v-harkovi-yak-tse-bulo-video/> (дата звернення: 24.05.2022).

Навіть після запуску станції метрополітену можна використовувати як бомбосховища – і вдень, і вночі.

Бондар Г. Багато мешканців Харкова досі не наважуються залишати бомбосховища у метрополітені – мер / Григорій Бондар // УНІАН. – 24.05.2022. – URL: <https://www.unian.ua/society/metro-harkova-vidnovilo-robotu-bagato-harkiv-yan-dosi-ne-navazhuyutsya-zalishati-bomboshovichcha-novini-harkova-11840400.html> (дата звернення: 24.05.2022).

Партизани залишають листи окупантам у Харківській області // Kharkiv Today. – 24.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/partyzany-zalyshayut-lysty-okupantam-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 24.05.2022).

У с. Великий Бурлук українські партизани нагадують окупантам про Нюрнберзький трибунал.

Манченко О. Під час воєнного стану на Харківщині одружилися 1273 пари / Олександр Манченко // Слобід. край. – 24.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/pid-cas-voennogo-stanu-na-harkivsini-odruzilisa-1273-pari.html> (дата звернення: 24.05.2022).

25.05.2022

Окупанти обстріляли Балаклію на Харківщині, попередньо повідомляється про 2 вбитих та 7 поранених // Цензор.нет. – 25.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3343819> (дата звернення: 25.05.2022).

Горун О. Росіяне разрушили монумент памяти героев Второй мировой на Дергачевщине (фото) / Оксана Горун // Об'єктив. – 25.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/25/rossiyane-razrushili-monument-pamyati-geroev-vtoroj-mirovoj-na-dergachevshhine-foto/> (дата звернення: 25.05.2022).

Село на Харківщині обстрілювали з території рф п'ять годин поспіль, є загиблий : [с. Уди Золочів. громади] // Укрінформ. – 25.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3491752-selo-na-harkivsini-obstriluvali-z-teritorii-rf-pat-godin-pospil-e-zagiblij.html> (дата звернення: 24.05.2022).

На Харківщині зруйновано майже половину доріг через російське вторгнення : [розповідь начальника служби автомоб. доріг Харків. області Андрія Алексеєва] // Слово і діло. – 25.05.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/05/25/novyna/suspilstvo/xarkivshhyni-zrujnovano-majzhe-polovynu-dorih-cherez-rosijske-vtorhnennya> (дата звернення: 25.05.2022).
Зруйновано 16 штучних споруд: мости, естакади, шляхопроводи, тунелі, наземні, а також підземні пішохідні переходи.

Понад п'ять тисяч ліфтів запустили у будинках Харкова // My Kharkov.info. – 25.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/ponad-p-yat-tisyach-liftiv-zapustili-u-budinkah-harkova-28331.html> (дата звернення: 25.05.2022).

Харків'янам і жителям області передали ще понад 30 тонн гуманітарної допомоги // My Kharkov.info. – 25.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/harkiv-yanam-i-zhatelyam>

[oblasti-peredali-shhe-ponad-30-tonn-gumanitarnoyi-dopomogi-25208.html](https://www.2day.kh.ua/ua/kharkov/malyunky-9-richnoyi-kharkivvyanky-yaka-dva-misyatsi-zhyly-v-okupatsiyi-zyavlyatsya-na) (дата звернення: 25.05.2022).

Макаренко Г. «Жадан і Собаки» посвятили песню харьковским детям, которые прятались в метро и подвалах / Ганна Макаренко // Newsroom. – 25.05.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/zhadan-i-sobaki-napisali-pesnyu-pro-harkovskih-detey-voyny> (дата звернення: 25.05.2022).

Малюнки 9-річної харків'янки, яка два місяці жила в окупації, з'являться на вокзалах // Kharkiv Today. – 25.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/malyunky-9-richnoyi-kharkivvyanky-yaka-dva-misyatsi-zhyly-v-okupatsiyi-zyavlyatsya-na> (дата звернення: 25.05.2022).

26.05.2022

Обстріл Харкова: загинули семеро людей, 17 поранені // Mediaport. – 26.05.2022. – URL: <https://www.mediaport.ua/obstril-harkova-zaginuli-semero-lyudey-17-poraneni> (дата звернення: 26.05.2022).

Обстріляні Шевченківський та Київський райони, Павлове Поле, центр Харкова.

Тиск на Росію – питання збереження життів, – Зеленський про обстріл Харкова // Цензор.нет. – 26.05.2022. – URL: Джерело: <https://censor.net/ua/n3344139> (дата звернення: 26.05.2022).

Загинуло дев'ять людей; 19 людей поранено; вбито дитину п'яти місяців і батька; мати в тяжкому стані. Серед поранених у Харкові – також дівчинка дев'яти років.

ЗС РФ обстрілюють спальні райони Харкова: багато загиблих і поранених (відео) // Фокус. – 26.05.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/516968-vs-rf-obstreliyayut-spalnye-rayony-harkova-mnogo-pogibshih-i-ranenyh-video> (дата звернення: 26.05.2022).

Обстріляні сел. Жуковського, ХАІ, Павлове Поле, Олексіївське водосховище, Лісопарк.

Обстріл Харкова: Росія біла по місту з великокаліберних гармат «Піон» // Gazeta.ua. – 26.05.2022. – URL: https://gazeta.ua/articles/np/_obstril-harkova-rosiya-bila-po-mistu-z-velikokalibernih-garmat-pion-/1090774 (дата звернення: 26.05.2022).

За добу на Харківщині через ворожі обстріли сталося 10 пожеж, – ДСНС // Цензор. – 26.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3343938> (дата звернення: 26.05.2022).

Скільки міського транспорту у Харкові знищила армія РФ // Kharkiv Today. – 26.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-miskoho-transportu-u-kharkovi-znyshchyla-armiya-rf> (дата звернення: 26.05.2022).

Знищені три комунальні автобуси, 128 отримали різноманітні пошкодження.

Солодовнік М. Обстріли Харкова: метро не зупинятимуть, але там можна укритися / Марія Солодовнік // Суспільне: Новини. – 26.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/243624-na-cas-obstriliv-harkova-dla-ukritta-v-metro-vidilat-okremi-sektori-terehov/> (дата звернення: 26.05.2022).

Тесленко О. На станції «Героїв Праці» у Харкові продовжують жити люди. Ексклюзивний репортаж / Оксана Тесленко // Новини: Live. – 26.05.2022. – URL: <https://novyny.live/kharkov/na-stantsii-geroev-truda-v-kharkove-prodolzhaiut-zhit-liudi-ekskliuzivnyi-reportazh-45810.html> (дата звернення: 26.05.2022).

Солодовнік М. Операції під обстрілами: як змінилася робота Інституту хірургії у Харкові під час війни / Марія Солодовнік, Руслана Богдан, Марина Сметана // Суспільне : Новини. – 26.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/243738-operovali-koli-budivla-zdrigalasa-ak-pid-cas-vijni-pracuut-v-instituti-hirurgii-u-harkovi/> (дата звернення: 26.05.2022).

Співробітників харківського зоопарку одягли у бронежилети // Kharkiv Today. – 26.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/spivrobitnykiv-kharkivskoho-zooparku-odyahly-u-bronezhylety> (дата звернення: 26.05.2022).

Хушану А. Окупанти знову обстріляли Дергачівщину, є загибла та поранений. Фото / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 26.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci-okupanti-znovu-obstrilali-dergacivsinu-e-zagibla-ta-poranenij-foto.html> (дата звернення: 26.05.2022).

Солодовнік М. «Літак і вранці, і ввечері ракети скидав». Евакуйована зі Старого Салтова – про життя в окупації / Марія Солодовнік, Марина Сметана // Суспільне : Новини. – 26.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/243745-litak-i-vranci-i-vveceri-raketi-skidav-evakujovana-zi-starogo-saltova-pro-zitta-v-okupacii/> (дата звернення: 26.05.2022).

Українці на захоплених територіях отримують пенсії на банківські картки, [але зможуть отримати їх після деокупації] // Укрінформ. – 26.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3492673-ukrainci-na-zahoplenih-teritoriah-otrimuut-pensii-na-bankivski-kartki.html> (дата звернення: 26.05.2022).

Хушану А. В окупованому Ізюмі самопроголошена «влада» випустила пропагандистську листівку / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 26.05.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/izum/v-okupovanomu-izumi-samoprogholosena-vlada-vipustila-propagandistsku-listivku.html> (дата звернення: 26.05.2022).

Харківський вуз через війну вдвічі знизив вартість навчання : [Харків. школа архітектури] // Kharkiv Today. – 26.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskyy-vuz-cherez-viynu-vdvichi-znyzyv-vartist-navchannya> (дата звернення: 26.05.2022).

12 центрів адмінпослуг відновили роботу в Харкові – яку допомогу можна отримати (відео) // Дом. – 26.05.2022. – URL: <https://kanal-dom.tv/12-czentriv-adminposlug-vidnovyly-robotu-v-harkovi-yaku-dopomogu-mozhna-otrymaty-video/> (дата звернення: 26.05.2022).

Алексєєва О. В Харкові знов можна сплатити комуналку у відділеннях в переходах метро / Ольга Алексєєва // Коментарии.ua : Україна. – 26.05.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/society/developments/1142-v-harkovi-znov-mozhna-splatiti-komunalku-u-viddilennyah-v-perehodah-metro.html> (дата звернення: 26.05.2022).

27.05.2022

Княжик О. Важкі бої на Харківщині тривають: росіяни продовжують спроби наступу / Оксана Княжик // 24 канал. – 27.05.2022. – URL: https://24tv.ua/vazhki-boyi-harkivshhini-trivayut-rosiyani-prodovzhuyut-sprobi_n1989472 (дата звернення: 27.05.2022).

Через обстріли рашистів у Харкові пошкоджено 222 заклади освіти // 057 : сайт міста Харкова. – 27.05.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3396790/cerez-obstrili-rasistiv-u-harkovi-poskodzeno-222-zakladi-osviti> (дата звернення: 27.05.2022).

Куличенко И. Павлово Поле на следующий день после массированного обстрела россиян 26 мая (фото + видео) / Ирина Куличенко // Харьков. известия. – 27.05.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/pavlovopo/> (дата звернення: 27.05.2022).

Федоркова Т. Салтівська лінія метро у Харкові повністю відновила роботу / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 27.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/243801-saltivska-linia-metro-u-harkovi-povnistu-vidnovila-robotu/> (дата звернення: 27.05.2022).

Листопад А. Як живуть люди, яких виселили з метро в Харкові (відео) / Артем Листопад // Об'єктив. – 27.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/27/yak-zhivut-lyudi-yakih-viselili-z-metro-v-harkovi-video/> (дата звернення: 27.05.2022).

Попри чималі втрати, генетичний банк рослин не загинув : [основна частина колекції перебуває у безпечному місці] // Agro story. – 27.05.2022. – URL: <https://agrostory.com/ua/info-centre/market-news/popri-chimali-vtrati-genetichniy-bank-rosline-zaginuvt/> (дата звернення: 27.05.2022).

У Дергачівській громаді під Харковом від ворожих обстрілів загинув чоловік, є поранені // Укрінформ. – 27.05.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3493187-u-dergacivskij-gromadi-pid-harkovom-vid-vorozih-obstriliv-zaginuvt-colovik-e-poraneni.html> (дата звернення: 27.05.2022).

Окупанти обстріляли Харківщину. Фото : [обстріляний Люботин] // Вголос. – 27.05.2022. – URL: https://vgolos.ua/news/okupanti-obstrilyali-harkivshchinu.-foto_1420986.html (дата звернення: 27.05.2022).

Дыхман А. Дамбу в Старом Салтове несколько дней бомбили с самолетов / Алина Дыхман // Status Quo. – 27.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/27.05.2022/dambu-v-starom-saltove-neskolko-dnei-bombili-s-samoletov> (дата звернення: 27.05.2022).

Давидова Ю. Для відновлення зруйнованого окупантами музею Сковороди на Харківщині створили спецфонд / Юлія Давидова // Суспільне : Новини. – 27.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/243850-dla-vidnovlennja-zrujnovanogo-okupantami-muzeu-skovorodi-na-harkivsini-stvorili-specfond/> (дата звернення: 27.05.2022).

Гаєвська А. На Харківщині 40 медзакладів не працюють в повному обсязі через руйнування / Аліна Гаєвська, Роман Кривко // Суспільне : Новини. – 27.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/244124-na-harkivsini-40-medzakladiv-ne-pracuut-v-povnomu-obsazi-cerez-rujnuvanna/> (дата звернення: 27.05.2022).

Жители Харьковщины могут обратиться за помощью к «Врачам без границ» // Первомайская Слобожанка. – 27.05.2022. – URL: <https://mayday.com.ua/zhiteli-harkovshhiny-mogut-obratitsya-za-pomoshhyu-k-vracham-bez-granicz/> (дата звернення: 27.05.2022).

Росія розгорнула комплекс радіоелектронного придушення під Харковом : [у р-ні с. Веселе Харків. обл.] // Vgorode. – 27.05.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1207772-rosija-rozhornula-kompleks-radioelektronnoho-pridushennja-pid-kharkovom> (дата звернення: 27.05.2022).

На Харківщині в окупованих містах і селищах стали частіше зникати люди: це пов'язують зі спецслужбами РФ // 057: сайт міста Харкова. – 27.05.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3396923/na-harkivsini-v-okupovanih-mistah-i-selisah-stali-castise-znikati-ludi-ce-povazuut-zi-specsluzbami-rf> (дата звернення: 27.05.2022).

М'ясникова А. Як харківський бізнес працює на війні / Анна М'ясникова // Накипіло. – 27.05.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/yak-harkivskij-biznes-pracjuje-na-vijni/> (дата звернення: 27.05.2022).

Ищук Е. Сколько в Харькове осталось школьников / Елена Ищук // Status Quo. – 27.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/27.05.2022/skolko-v-xarkove-ostalos-skolnikov> (дата звернення: 27.05.2022).

У Харкові залишилося 25% школярів та 20% вихованців дитсадків. Харків через війну залишили 120 000 школярів та 44 000 дошкільнят.

Харківські одинадятикласники складатимуть тест у школах з бомбосховищами: [Каразін. ун-т готовий надати бункер у головному корпусі для тестування] // Kharkiv Today. – 27.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/kharkivski-odynadtstyatylasnyky-skladatymut-test-u-shkolakh-z-bomboskhovyshchamy> (дата звернення: 27.05.2022).

28.05.2022

На початку війни росія наказала окупантам, щоб прорвалися до Харкова, знешкодити телевежі // My Kharkov.info. – 28.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/na-pochatku-vijni-rosiya-nakazala-okupantam-shho-prorvalisya-do-harkova-zneshkoditi-televezhi-29644.html> (дата звернення: 28.05.2022).

У Харківській області тривають бої за Цупівку [Дергачівської громади] // Справжня вярта. – 28.05.2022. – URL: <https://varta.kharkov.ua/news/city/1227109> (дата звернення: 28.05.2022).

За минулу добу окупанти обстріляли Київський район Харкова – Синегубов // My Kharkov.info. – 28.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/za-minulu-dobu-okupanti-obstrilyali-kiyivskij-rajon-harkova-sinyegubov-25211.html> (дата звернення: 28.05.2022).

Шупенко Р. В результате российского обстрела под Харьковом погибла женщина / Роман Шупенко // Newsroom. – 28.05.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/v-rezultate-rossiyskogo-obstrelya-pod-harkovom-pogibla-zhenshchina> (дата звернення: 28.05.2022).

За добу були обстріляні Київський район Харкова, Мала Данилівка, Слатине, Балаклія.

Ищук Е. В Харьковской области подсчитывают ущерб от уничтожения оккупантами памятников истории и архитектуры / Елена Ищук // Status Quo. – 28.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/28.05.2022/v-xarkovskoi-oblasti-podscityvayut-ushherb-ot-unictozeniya-okkupantami-pamyatnikov-istorii-i-arxitektury> (дата звернення: 28.05.2022).

Нагорная Е. Враг нанес мощный удар ракетами по Дергачам, вероятно Искандерами – Задоренко / Елена Нагорная // Об'єктив. – 28.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/28/vrag-nanes-moshhnyj-udar-raketami-po-dergacham-veroyatno-iskanderami-zadorenko/> (дата звернення: 28.05.2022).

Рязанцева А. Двоє людей поранені внаслідок обстрілу Золочева на Харківщині / Альона Рязанцева, В'ячеслав Мавричев // Суспільне: Новини. – 28.05.2022. – URL:

<https://suspilne.media/244276-dvoe-ludej-poraneni-vnaslidok-obstrilu-zoloeva-na-harkivsini/> (дата звернення: 28.05.2022).

На Харківщині окупанти знищили господарство польського селекціонера [Щепана Войцека, який вирощував норок на фермі під Ізюмом] // Agronews. – 28.05.2022. – URL: <https://agronews.ua/news/na-harkivshhyni-okupanty-znyshhyly-gospodarstvo-polskogo-selekczionera/> (дата звернення: 28.05.2022).

«Бомбардування було жахливе»: бабуся згадала, як окупанти на Харківщині вбили її онука // 24 канал. – 28.05.2022. – URL: https://24tv.ua/bombarduvannya-bulo-zhahlive-babusya-zgadala-yak-okupanti-harkivshhyni_n1990261 (дата звернення: 28.05.2022).

У квітні 2022 р. 32-річний чоловік стояв у черзі за гуманітарною, яку він хотів взяти для дітей, і був вбитий під час обстрілу сел. Корони Малороганської громади. Після звільнення громади його тіло було ексгумовано та відправлено на експертизу.

Гаєвська А. Окупанти РФ два дні поспіль обстрілюють Мерефу на Харківщині – голова громади / Аліна Гаєвська, Маргарита Дежкіна // Суспільне : Новини. – 28.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/244194-okupanti-rf-dva-dni-pospil-obstriluut-merefu-na-harkivsini-golova-gromadi/> (дата звернення: 28.05.2022).

Від обстрілів у Циркунах спалахнули сім пожеж, у Чугуєві – три // Mediaport. – 28.05.2022. – URL: <https://www.mediaport.ua/vid-obstriliv-u-cirkunah-spalahnuli-sim-pozhezh-u-chuguievi-tri> (дата звернення: 28.05.2022).

Ищук Е. Президент наградил харьковских медиков, побывавших в плену у оккупантов / Елена Ищук // Status Quo. – 28.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/28.05.2022/prezident-nagradil-xarkovskix-medikov-pobyvavsix-v-plenu-u-okkupantov> (дата звернення: 28.05.2022).

Нагороджені фельдшери Московська Тетяна Миколаївна та Бурда Артем Олександрович, водій «швидкої» Кашикаров Артем Васильович.

Тиск на підприємців та ймовірні катування: ситуація в окупованій Борівській громаді / Альона Рязанцева // Суспільне : Новини. – 28.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/244293-tisk-na-pidpriemciv-ta-mozlive-katuvanna-ludej-situacia-v-okupovanij-borivskij-gromadi/> (дата звернення: 28.05.2022).

Рятувальники розбирають завали в зруйнованій школі в Основ'янському районі // АТН. – 28.05.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/riatuvalnyky-rozbyraiut-zavaly-v-zrujnovanij-shkoli-v-osnov-ianskomu-rajoni-371571/> (дата звернення: 28.05.2022).

У місті відновлюють зруйновані водоводи // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 28.05.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/-50930.html> (дата звернення: 28.05.2022).

Дежкіна М. На станції метро «Героїв Праці» в Харкові продовжують укриватися люди / Маргарита Дежкіна, Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 28.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/244092-na-stancii-metro-geroiv-praci-v-harkovi-prodovzuut-ukrivatisa-ludi/> (дата звернення: 28.05.2022).

Петров Д. Харківський школяр [Іван Самсонов] заробляє гроші та віддає їх ЗСУ / Данііл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 28.05.2022. – URL:

<https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11615-harkivskiy-shkolyar-zaroblyae-groshi-ta-viddae-ih-zsu.html> (дата звернення: 28.05.2022).

Сухан О. Харьковские львы восстановились и хорошо себя чувствуют в Одесском зоопарке / Олег Сухан // Деловая Одесса. – 28.05.2022. – URL: <https://dilova.com.ua/odessa/harkovskie-lyvy-vosstanovilis-i-horosho-sebya-chuvstvuyut-v-odesskom-zooparke/> (дата звернення: 28.05.2022).

В Харькове появились цветочные панно (фото) // Редпост. – 28.05.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/photo/1244413-v-harkove-poyavilis-tsvetochnye-panno-foto> (дата звернення: 28.05.2022).

29.05.2022

Зеленський вперше відвідав передові позиції за межами Київської області в Харкові [та вручив військовим нагороди]. В місті лунають вибухи // UNN: укр. нац. новини. – 29.05.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1978987-zelenskiy-vpershe-vidvidav-peredovi-pozitsiyi-za-mezhami-kiyivskoyi-oblasti-na-kharkivschini-v-misti-lunayut-vibukhi> (дата звернення: 29.05.2022).

Зеленський провів нараду на Харківщині щодо відновлення регіону від наслідків війни : Дії російської армії спричинили руйнування 2229 багатоповерхових будинків, з яких 225 зруйновані повністю // LB.ua. – 29.05.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/05/29/518308_zelenskiy_proviv_naradu.html (дата звернення: 29.05.2022).

«Чорні, обпалені вогнем, напівзруйновані будинки дивляться на РФ»: Зеленський поділився враженнями від поїздки в Харків, – відео // 057: сайта міста Харкова. – 29.05.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3397726/corni-obpaleni-vognem-napivzrujnovani-budinki-divlatsa-na-rf-zelenskij-podilivsa-vrazennami-vid-poizdki-v-harkiv-video> (дата звернення: 29.05.2022).

Водяний А. Росія обстріляла Харків після приїзду Зеленського / Андрій Водяний // Ліга. Новини. – 29.05.2022. – URL: <https://news.liga.net/ua/politics/news/rossiya-obstrelyala-harkov-posle-priezda-zelenskogo> (дата звернення: 29.05.2022).

31% території Харківщини тимчасово окуповано, 5% звільнено від загарбників, – Синегубов // Цензор.нет. – 29.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3344608> (дата звернення: 29.05.2022).

Три місяця війни: скільки погибших среди мирного населения Харьковщины // GX: новинний портал. – 29.05.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshchestvo/region/tri-mesyaca-vojny-skolko-pogibshih-sredi-mirnogo-naseleniya-harkovshhiny.html> (дата звернення: 29.05.2022).
На Харківщині вбито 733 людини, серед них – 37 дітей.

Букатюк У. В Украине создали спецподразделение «Азов»-Харьков / Уляна Букатюк // Ліга.Новини. – 29.05.2022. – URL: <https://news.liga.net/all/news/v-ukraine-ofitsialno-sozdali-spetspodrazdelenie-azov-harkov> (дата звернення: 29.05.2022).

У боях під Харковом РФ втратила 1500 військових і командира 200-ї бригади – Генштаб ЗСУ // Радіо Свобода. – 29.05.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-kharkiv-rosia-vtraty/31775993.html> (дата звернення: 29.05.2022).

Рощина В. «Чи буде тут майбутнє?»: Репортаж із Харкова, який уже три місяці обстрілюють російські окупанти / Вікторія Рощина // Громадське радіо. – 29.05.2022. – URL: <https://hromadske.radio/publications/chy-bude-tut-maybutnie-reportazh-iz-kharkova-iakeyy-uzhe-try-misiatsi-obstriliuiut-rosiys-ki-okupanty> (дата звернення: 29.05.2022).

Рузавин П. Как Харьков пережил три месяца сильных российских обстрелов, а окрестные села – оккупацию / Петр Рузавин // Украина криминальная. – 29.05.2022. – URL: <https://cripo.com.ua/main/kak-harkov-perezhil-tri-mesyatsa-silnyh-rossijskih-obstrelov-a-okrestnye-sela-okkupatsiyu/> (дата обращения: 29.05.2022).

У тому числі про волонтерів, зокрема музиканта Павла Куштіма.

Рагуцька Л. Війська РФ обстріляли Харків: пошкоджено будинки та авто, на дорогах – уламки снарядів. Фото : [обстріляні райони селища Жуковського та ХАІ] / Лілія Рагуцька // Obozrevatel. – 29.05.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/vijska-rf-obstrilyali-harkiv-poshkozhenobudinki-ta-avto-na-dorogah-ulamki-snaryadiv-foto.htm> (дата звернення: 29.05.2022).

У Харкові чують вибухи: очевидці повідомили про обстріл північних районів // Факти. – 29.05.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/ukraine/20220529-u-harkovi-chuyut-vybyhy-ochevydczi-povidomyly-pro-obstril-pivnichnyh-rajoniv/> (дата звернення: 29.05.2022).

Медведева Н. Під Харковом російський снаряд влетів у кухню будинку, але не розірвався, двоє поранено: фото : [у Золочеві] / Наталія Медведева // Ліга. Новини. – 29.05.2022. – URL: <https://news.liga.net/ua/politics/news/pod-harkovom-rossiyskiy-snaryad-vletel-v-kuhnyu-doma-no-ne-razorvalsya-dvoe-raneny-foto> (дата звернення: 29.05.2022).

Погорілко М. Окупанти вдарили ракетами по Люботину, за Ізюм йдуть бої – місто стало «критичною точкою» / Марина Погорілко // Obozrevatel. – 29.05.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/okupanti-vdarili-raketami-po-lyubotinu-za-izyum-jdut-boi-misto-stalo-kritichnoyu-tochkoyu.htm> (дата звернення: 29.05.2022).

Даніленков Р. Старий Салтів після звільнення від «визволителів». Фоторепортаж / Роман Даніленков ; фото : Кирило Гончар // Накипіло. – 29.05.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/starij-saltiv-pislya-zvillnennya-vid-vizvoliteliv-fotoreportazh/> (дата звернення: 29.05.2022).

Армія РФ обстріляла приватні будинки у селі під Харковом: рятувальники гасили п'ять пожеж : [у с. Циркуни] // 057 : сайт міста Харкова. – 29.05.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3397502/armia-rf-obstrilala-privatni-budinki-u-seli-pid-harkovom-ratuvalniki-gasili-pat-pozez> (дата звернення: 29.05.2022).

Из дома слышны крики и стоны. Окупанты похищают и пытаются людей на Харьковщине // GX : новинний портал. – 29.05.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshhestvo/region/iz-doma-slyshny-kriki-i-stony-okkupanty-pohishhayut-i-pytayut-lyudej-na-harkovshhine.html> (дата обращения: 29.05.2022).

У с. Піски-Радьківські Боровської громади.

Сын британского депутата [Бен Грант] подбил российский броневик под Харьковом. Видео попало в иностранные СМИ // GX : новинний портал. – 29.05.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshhestvo/region/syn-britanskogo-deputata-podbil-rossijskij-bronevik-pod-harkovom-video-popalo-v-inostrannye-smi.html> (дата обращения: 29.05.2022).

Сигнал повітряної тривоги у Харкові чують найчастіше // АТН. – 29.05.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/sygnal-povitranoi-trivohi-u-kharkovi-chuiut-naichastishe-371614/> (дата звернення: 29.05.2022).

Харків отримає державні гарантії захисту інвестицій // My Kharkov.info. – 29.05.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/harkiv-otrimaye-derzhavni-garantiyi-zahistu-investitsij-51418.html> (дата звернення: 29.05.2022).

Лептуга І. Волонтерська артакція «Прикордонний стан» у Харкові. Фоторепортаж / Ігор Лептуга; фото: Андрій Марієнко // Накипіло. – 29.05.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/volonterska-artakciya-prikordonnij-stan-u-harkovi-fotoreportazh/> (дата звернення: 29.05.2022).

«Не працював на захист міста». Зеленський звільнив керівника управління СБУ на Харківщині [Романа Дудіна] // Радіо Свобода. – 29.05.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-zvilnennya-sbu-kharkivska-oblast/31874024.html> (дата звернення: 29.05.2022).

30.05.2022

Климковецький М. У Харкові окупанти зруйнували майже 1300 житлових будинків від початку війни – мер / Маркіян Климковецький // Hromadske. – 30.05.2022. – URL: <https://hromadske.ua/posts/u-harkovi-okupanti-zrujnuvali-majzhe-1300-zhitlovih-budinkiv-vid-pochatku-vijni-mer> (дата звернення: 30.05.2022).

Черговий обстріл Харкова рашистами: серед поранених 16-річний хлопець та двоє чоловіків: [під обстрілом – Київський район Харкова (с. Жуковского, ХАІ та ін.)] // UNN: укр. нац. новини. – 30.05.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1979170-chergoviy-obstril-kharkova-rashistami-sered-poranenikh-16-richniy-khlopets-ta-dvoye-cholovikiv> (дата звернення: 30.05.2022).

Бойко І. Новий обстріл Харкова: під вогнем опинились дев'ять вулиць, названо число постраждалих: [поранено трьох цивільних] / Іван Бойко // УНІАН. – 30.05.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/obstril-harkova-sogodni-pid-vognem-opinilis-dev-yat-vulic-nazvano-chislo-postrazhdalih-novini-harkova-11848170.html> (дата звернення: 30.05.2022).

Красникова С. «На улицах находится опасно. Снаряды могут прилететь в любую точку Харькова», – Синегубов / София Красникова // Об'єктив. – 30.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/30/na-ulitsah-nahoditsya-opasno-snaryady-mogut-priletet-v-lyubuyu-tochku-harkova-sinegubov/> (дата звернення: 30.05.2022).

Кузубов Д. Постапокаліпсис на Північній Салтівці. Як росіяни перетворили великий житловий масив Харкова на район-привид / Дмитро Кузубов // Укр. правда. – 30.05.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/articles/2022/05/30/7349457/> (дата звернення: 30.05.2022).

Гололобова М. Харьковский вуз [ХАІ] обстреливали два дня подряд / Мадина Гололобова // Status Quo. – 30.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/30.05.2022/xarkovskii-vuz-obstrelivali-dva-dnya-podryad> (дата звернення: 30.05.2022).

Російські війська обстріляли Харків і декілька населених пунктів області: поранені троє цивільних // 057: сайт міста Харкова. – 30.05.2022. – URL:

<https://www.057.ua/news/3398153/rosijski-vijska-obstrilali-harkiv-i-dekilka-naselenih-punktiv-oblasti-poraneni-troe-civilnih> (дата звернення: 30.05.2022).

У Харківській області обстріляні Циркуни, Шестакове, Мерефа, Дергачі, Чугуїв.

Давидова Ю. На Харківщині окупанти обстріляли Уди, Одноробівку, Руські Тишки та Черкаські Тишки / Юлія Давидова // Суспільне: Новини. – 30.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/244890-na-harkivsini-okupanti-obstrilali-udi-odnorobivku-ruski-tiski-ta-cerkaski-tiski/> (дата звернення: 30.05.2022).

Минулої доби внаслідок ворожих обстрілів на Харківщині спалахнуло 6 пожеж, – ДСНС. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 30.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3344718> (дата звернення: 29.05.2022).

Солодовнік М. Окупанти 30 травня обстріляли сім сіл Золочівської громади на Харківщині / Марія Солодовнік // Суспільне: Новини. – 30.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/244663-okupanti-30-travna-obstrilali-sim-sil-zolocivskoi-gromadi-na-harkivsini/> (дата звернення: 30.05.2022).

Мерефу в'пятье обстріляли «Іскандерами» з Белгорода // Kharkiv Today. – 30.05.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/merefu-vpyate-obstrilyaly-iskanderamy-z-byelhoroda> (дата звернення: 30.05.2022).

Волинь забезпечить хлібом Харківщину // Вісник+К. – 30.05.2022. – URL: <https://visnyk.lutsk.ua/news/ukraine/regions/volyn/72844-volin-zabyezpyechit-khlibom-kharkivshchinu/> (дата звернення: 30.05.2022).

Гололобова М. Аренда квартир в Харькове подешевела вдвое: цены / Мадина Гололобова // Status Quo. – 30.05.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/30.05.2022/arenda-kvartir-v-xarkove-podesevela-vdvoe-ceny> (дата звернення: 30.05.2022).

Енергетики готують до роботи електропідстанцію у селищі Жуковського // Харків: Times. – 30.05.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/05/30/energetiki-gotuyut-do-roboti-elektropidstantsiyu-u-selishhi-zhukovskogo/> (дата звернення: 30.05.2022).

Красникова С. Рубли, депортация в РФ и расстрел гражданских колонн: как живут оккупированные громады Харьковщины / София Красникова // Об'єктив. – 30.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/30/rubli-deportatsiya-v-rf-i-rasstrel-grazhdanskih-kolonn-kak-zhivut-okkupirovannye-gromady-harkovshhiny/> (дата звернення: 30.05.2022).

На Харьковщине новоприбывшие оккупанты отбирают у местных жителей автомобили и квадроциклы: [в с. Боровая] // GX: новинний портал. – 30.05.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshchestvo/region/na-harkovshhine-novopribyvshie-okkupanty-otbirayut-u-mestnyh-zhitelej-avtomobili-i-kvadrocikly.html> (дата звернення: 30.05.2022).

Іванческул Д. Ексглава СБУ на Харківщині [Роман Дудін] відреагував на звинувачення від Зеленського та розповів, як захищав місто / Дмитро Іванческул // Obozrevatel. – 30.05.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/eksglava-sbu-na-harkivschini-vidreaguvav-na-zvinuvachennya-vid-zelenskogo-ta-rozpoviv-yak-zahischav-misto.htm> (дата звернення: 30.05.2022).

31.05.2022

Шеремет А. Харківську область знову обстріляли, є загиблі та поранені / Ангеліна Шеремет // Бабель. – 31.05.2022. – URL: <https://babel.ua/news/79225-harkivsku-oblast-znovu-obstrilyali-ye-zagibli-ta-poraneni> (дата звернення: 31.05.2022).

Обстріляні Основ'янський та Київський райони Харкова; Харківський, Ізюмський, Чугуївський та Богодухівський райони області.

Пожежі та постраждалі на Салтівці – російські нацисти продовжують обстрілювати цей район // Харків : Times. – 31.05.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/03/31/pozhezhi-ta-postrazhdali-na-saltivtsi-rosijski-natsisti-prodovzhuyut-obstrilyuvati-tsej-rajon/> (дата звернення: 31.05.2022).

Дурова Д. «Мы думали, что это нас обойдет»: мать погибшего в Харькове 5-месячного малыша [Александра Коростелева] раскрыла детали трагедии. Видео / Дарья Дурова // Obozrevatel. – 31.05.2022. – URL: <https://incident.obozrevatel.com/crime/vojna-protiv-rossii/v-harkove-v-rezultate-udara-rf-pogib-muzhchina-i-5-mesyachnyij-rebenok-mat-rasskazala-o-tragedii-video.htm> (дата обращения: 31.05.2022).

Солодовнік М. Під час обстрілу Харкова 26 травня загинув батько семи дітей : [співробітник Харківського авіаінституту Олег Кузнецов] / Марія Солодовнік, Руслана Богдан // Суспільне : новини. – 31.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/244958-pid-cas-obstrilu-harkova-26-travna-zagynuv-batko-semi-ditej/> (дата звернення: 31.05.2022).

У Харкові через обстріл понад 30 тисяч людей залишилися без газу // Mediaport. – 31.05.2022. – URL: <https://www.mediaport.ua/u-harkovi-cherez-obstril-ponad-30-tisyach-lyudey-zalishilisya-bez-gazu> (дата звернення: 31.05.2022).

За добу російські ракети зруйнували дві школи у Харківській області – Синегубов // Харків : Times. – 31.05.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/05/31/za-dobu-rosijski-raketi-zrujnuvali-dvi-shkoli-u-harkivskij-oblasti-sinyegubov/> (дата звернення: 31.05.2022).

У Харківському та Чугуївському районах області, окрім зруйнованих шкіл, – 3 загиблих.

М'ясникова Г. Обстріляні швидкі. Як волонтери допомагають медикам у Харківській області. Фоторепортаж / Ганна М'ясникова ; фото : Олег Архангородський // Накіпело. – 31.05.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/obstrilyani-shvidki-yak-volonteri-dopomagajut-medikam-u-harkivskij-oblasti-fotoreportazh/> (дата звернення: 31.05.2022).

Гаєвська А. На Харківщині внаслідок російського обстрілу загинула 12-річна дитина : [у с. Іванівка Ізюмського району; в Золочеві загинула жінка] / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 31.05.2022. – URL: <https://suspilne.media/245051-na-harkivsini-ynaslidok-rosijskogo-obstrilu-zagynula-12-ricna-ditina/> (дата звернення: 31.05.2022).

Кізілова С. Ізюм вже 20 днів фактично у блокаді – росіяни не випускають людей / Світлана Кізілова // Укр. правда. – 31.05.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/03/31/7336164/> (дата звернення: 31.05.2022).

Нагорная Е. Враг обстрелял оккупированный поселок на Дергачевщине [Казачью Лопань], чтобы снять пропагандистский фильм – Задоренко / Елена Нагорная // Об'єктив. – 31.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/31/vrag-obstrelyal-okkupirovannyj-poselok-na-dergachevshhine-chtoby-snyat-propagandistskij-film-zadorenko/> (дата обращения: 31.05.2022).

Красникова С. Четверо раненых, один погибший, разрушенный дом: пгт Коротич обстреляли кассетными бомбами (фото) / София Красникова // Об'єктив. – 31.05.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/05/31/chetvero-ranennyh-odin-pogibshij-razrushennyj-dom-pgt-korotich-obstrelyali-kasetnymi-bombami-foto/> (дата обращения: 31.05.2022).

Понад 1500 українців евакуювали із тимчасово окупованих територій Харківщини, – Синегубов. Фото // Цензор.нет. – 31.05.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3344948> (дата звернення: 31.05.2022).

Постраждало 35% житла – переселенці повертаються до модульного містечка у Харкові (відео) // Дом. – 31.05.2022. – URL: <https://kanal-dom.tv/ustrazhdalo-35-zhytla-pereselenci-povertayutsya-do-modulnogo-mistechka-u-harkovi-video/> (дата звернення: 30.05.2022).

Приймання у лікаря через відеозв'язок: у Харкові одна з поліклінік міста перейшла на дистанційну роботу: [обстріляна поліклініка № 11 на Салтівці] // ТСН. – 31.05.2022. – URL: <https://tsn.ua/ukrayina/priymannya-u-likarya-po-videozv-yazku-u-harkovi-odna-z-poliklinik-mista-pereyshla-na-distanciynu-robotu-2075059.html> (дата звернення: 31.05.2022).

У Харкові продовжують працювати над будівництвом нових станцій метрополітену // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 31.05.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/-50959.html> (дата звернення: 31.05.2022).

«Нагадує проживання в квартирі з сусідами-пияками». Сергій Жадан розповів про сьогоднішнє життя в Харкові // НВ : Life. – 31.05.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/art/nagaduye-prozhivannya-z-susidami-piyakami-sergiy-zhadan-pro-zhittya-v-harkovi-50246595.html> (дата звернення: 31.05.2022).

1.06.2022

Скуб Д. Використовували міни та РПГ: на Харківщині українські військові зупинили ворожі танки. Фото / Дарія Скуб // Obozrevatel. – 1.06.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/vikoristovuvali-mini-ta-rpg-na-harkivschini-ukrainski-vijskovi-zupinili-vorozhi-tanki-foto.htm> (дата звернення: 1.06.2022).

Російські війська завдали артилерійських ударів по двох промислових підприємствах у Харкові : 1 квітня під ворожим вогнем опинилися виробничі приміщення Турбоатому та Харківського електромеханічного заводу (ХЕМЗ) // НВ : Харків. – 1.06.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/kharkiv/harkiv-obstrili-rosiyani-obstrilyali-turboatom-ta-hemz-novini-harkova-50230353.html> (дата звернення: 1.06.2022).

Мосорко А. Окупанти вночі обстріляли Київський та Слобідський райони Харкова : На Салтівці снаряд влучив у будівлю школи / Анастасія Мосорко // Mind. – 2.06.2022. – URL: <https://mind.ua/news/20242419-okupanti-vnochi-obstrilyali-kiyivskij-ta-slobidskij-rajoni-harkova> (дата звернення: 2.06.2022).

Десятигодинний обстріл Золочева та ситуація в Лозовій. Харківщина 1 червня // Лозова.city. – 1.06.2022. – URL: <https://lozova.city/articles/215913/desyatigodinnij-obstril-zolocheva-ta-situaciya-v-lozovij-harkivschina-1-cherვნya> (дата звернення: 1.06.2022).

Окупанти встановили контроль над Ізюмом через чисельну перевагу та місцевих зрадників, але битва за місто не закінчена // Interfax-Україна. – 1.06.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/820222.html> (дата звернення: 1.06.2022).

Українські військові врятували колекцію рептилій зі звільненого села [Руські Тишки] у Харківській області // Kharkiv Today. – 1.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ukrayinski-viyskovi-vryatuvaly-kolektsiyu-reptyliy-zi-zvilnenoho-sela-u-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 1.06.2022).

Мох А. Тайвань виділить \$6 мільйонів на відбудову українських міст : [в тому числі і Харкова] / Аліна Мох // Pragmatika. – 1.06.2022. – URL: <https://pragmatika.media/news/tajvan-vidilit-6-miljoniv-na-vidbudovu-ukrainskih-mist/> (дата звернення: 1.06.2022).

У Харкові провели першу військову виставку-аукціон, аби допомогти дітям // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 1.06.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/u-kharkovi-proveli-pershu-viyskovu-vistavku-auksion-abi-dopomogti-dityam-50973.html> (дата звернення: 1.06.2022).

2.06.2022

Манченко О. 100 днів оборони Харківщини / Олександр Манченко // Слобід. край. – 2.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/100-dniv-oboroni-harkivsini.html> (дата звернення: 2.06.2022).

Війська РФ продовжують обстрілювати Харків та область, є жертви. Ворог зосереджений на обороні та утримуванні позицій в регіоні, – Синегубов // Цензор.нет. – 2.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3345433> (дата звернення: 2.06.2022).

Пиріг В. Росіяни влучили снарядом у харківську школу, є загибла : Від влучання снаряду у шкільній бібліотеці виникла пожежа / Володимир Пиріг // Zaxid.net. – 2.06.2022. – URL: https://zaxid.net/rosiyani_vluchili_snaryadom_u_harkivsku_shkolu_je_zagibla_n1543820 (дата звернення: 2.06.2022).

Рязанцева А. Російська армія вдарила ракетою по школі з музеєм Єсеніна у Харкові: подробиці / Альона Рязанцева, В'ячеслав Мавричев // Суспільне : Новини. – 2.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/246056-rosijska-armiya-vdarila-raketou-po-skoli-z-muzeem-esenina-u-harkovi-podrobici/> (дата звернення: 2.06.2022).

Дыхман А. В Дергачах бомбардировками уничтожены жилые дома и здание детдома / Алина Дыхман // Status Quo. – 2.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/02.06.2022/v-dergacax-bombardirovkami-unictozeny-zilye-doma-i-zdanie-detdoma> (дата звернення: 2.06.2022).

Минулої доби російські війська обстрілювали Дергачі, Безруки, Слатино, Прудянку, Дементіївку, Розплідник та Російську Лозову.

Гололобова М. Золочев вчора обстріляли чотири рази / Мадина Гололобова // Status Quo. – 2.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/02.06.2022/zolocев-vcera-obstrelyali-cetyre-raza> (дата звернення: 2.06.2022).

Хушану А. Місто Лозова знову зазнало ракетних ударів, є постраждалі. Оновлено / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 2.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/lozivskij-rajon/misto-lozova-znovu-zaznalo-raketnih-udariv-e-postrazdali.html> (дата звернення: 2.06.2022).

Гроші, які Тайвань дає Харкову, витратять на бомбосховища у школах // Vgorode. – 2.06.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/na-tajvanski-2-miljoni-u-kharkivskikh-shkolakh-obladnajat-bomboskhovishcha> (дата звернення: 2.06.2022).

Стало відомо, яку область допоможе відбудувати Польща в Україні після нападу рашистів : [Харківську область] // Місто. – 2.06.2022. – URL: <https://gazeta-misto.te.ua/stalo-vidomo-yaku-oblast-dopomozhe-vidbuduvaty-polshha-v-ukrayini-pislya-napadu-rashystiv/#> (дата звернення: 2.06.2022).

Дыхман А. Харьковский университет эвакуировался на Западную Украину и собирается принимать курсантов : [Харьков. нац. ун-т внутр. дел] / Алина Дыхман // Status Quo. – 2.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/02.06.2022/xarkovskii-universitet-evakuirovalsia-na-zapadnuyu-ukrainu-i-sobiraetsya-prinimat-kursantov> (дата звернення: 2.06.2022).

3.06.2022

100 днів оборони Харкова. Війна у цифрах // Kharkiv Today. – 3.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/100-dniv-oborony-kharkova-viyna-u-tsyfrakh> (дата звернення: 3.06.2022).

Солодовнік М. За 100 днів війни на Харківщині пошкоджені понад 5 тис. будівель – ОВА / Марія Солодовнік, Олександра Новосел // Суспільне : новини. – 3.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/246233-za-100-dniv-vijni-na-harkivsini-poskodzeni-ponad-5-tis-budivel-ova/> (дата звернення: 3.06.2022).

Дыхман А. «Вместо цветов мы встретили их коктейлями Молотова» – Терехов про 100 дней войны / Алина Дыхман // Status Quo. – 3.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/03.06.2022/vmesto-cvetov-my-vstretili-ix-kokteilyami-molotova-igor-terexov-pro-100-dnei-voiny> (дата звернення: 3.06.2022).

Ніколаєва М. Українські військові звільнили ще два населені пункти на Харківщині : [с. Веселе та Мале Веселе] / Марина Ніколаєва // АТН. – 3.06.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/ukrainski-vijskovi-zvilnyly-shche-dva-naseleni-punkty-na-kharkivshchyni-371986/> (дата звернення: 3.06.2022).

Повітряні Сили ЗСУ збили винищувач Су-35 на Харківщині. Пілот – в полоні // Армія : inform. – 3.06.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/04/03/povitryani-syly-zsu-zbyly-vynyshhuvach-bombarduvalnyk-su-34-na-harkivshhyni/> (дата звернення: 3.06.2022).

На Харківщині через ворожі обстріли за добу сталося 10 пожеж: горіли приватні будинки і господарчі споруди (фото) // ТСН. – 3.06.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/na-harkivschini-cherez-vorozhi-obstrili-za-dobu-stalosya-10-pozhezh-gorili-privatni-budinki-i-gospodarchi-sporudi-foto-2077897.html> (дата звернення: 3.06.2022).

Окупанти радянською ракетою знищили приміщення лікарні у Золочеві на Харківщині. Фоторепортаж // Цензор. – 3.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3345768> (дата звернення: 3.06.2022).

За час війни унаслідок російських обстрілів знищено майже 80% житлової забудови в Ізюмі, – заступник мера // Цензор. – 3.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3330945> (дата звернення: 3.06.2022).

Будівля Харківської ОДА відновленню не підлягає, – Синегубов // Цензор.нет. – 3.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3345753> (дата звернення: 3.06.2022).

У Харкові відновлюється сплата за комунальні послуги // My Kharkov.info. – 3.06.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/u-harkovi-vidnovlyuyetsya-splata-za-komunalni-poslugi-60569.html> (дата звернення: 3.06.2022).

4.06.2022

Климковецький М. Унаслідок обстрілу Харкова та Балаклії поранені 10 цивільних, зокрема 11-річна дитина – очільник ОВА / Маркіян Климковецький // Hromadske. – 4.06.2022. – URL: <https://hromadske.ua/posts/unaslidok-obstrilu-harkova-ta-balakliyi-poraneni-10-civilnih-zokrema-11-richna-ditina-ochilnik-ova> (дата звернення: 4.06.2022).

Ворог ударив по тренувальній базі харківського ФК «Металіст 1925»: [сел. Високий Харків. р-ну] // Gazeta.ua. – 4.06.2022. – URL: https://gazeta.ua/articles/sport/_vorog-udariv-po-trenuvalnij-bazi-harkivskogo-fk-metalist-1925/1092478 (дата звернення: 4.06.2022).

Кобзар Н. Войска РФ нанесли авиаудары по селам в Дергачевском районе / Наталья Кобзар // Status Quo. – 4.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/04.06.2022/voiska-rf-nanesli-aviaudary-po-selam-v-dergacevskom-raione> (дата звернення: 4.06.2022).

Кобзар Н. Войска РФ нанесли ракетный удар по транспортной инфраструктуре в Харьковской области [у с. Мохнач Змиев. р-на Харьков. обл.] / Наталья Кобзар // Status Quo. – 4.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/04.06.2022/voiska-rf-nanesli-raketnyi-udar-po-transportnoi-infrastrukture-v-xarkovskoi-oblasti> (дата звернення: 4.06.2022).

Федоркова Т. Харківський аероклуб зазнав чергового російського обстрілу: відео наслідків / Тетяна Федоркова // Суспільне: новини. – 4.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/246758-harkivskij-aeroklub-zaznav-cergovogo-rosijskogo-obstrilu/> (дата звернення: 4.06.2022).

Зазнав ушкоджень аеродром «Коротич», що розташований неподалік сел. Новий Коротич.

Цьомик Г. З тимчасово окупованих територій Харківщини 4 липня виїхали 860 людей – Харківська ОВА / Ганна Цьомик // Суспільне: Новини. – 4.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/257056-z-timcasovo-okupovanih-teritorij-harkivsini-4-lipna-viihali-860-ludej-harkivska-ova/> (дата звернення: 4.06.2022).

Для харків'ян створили чат-бот з інформацією про стан їхніх будинків // Харків: офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 4.06.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/dlya-kharkivyan-stvorili-chat-bot-z-informatsieyu-pro-stan-ikhnikh-budinkiv-51025.html> (дата звернення: 4.06.2022).

Доцяк Т. Добрий янгол із Харкова: психологиня Світлана залишилася у місті, щоб допомагати іншим: [Світлана Лебедева – психологиня Харків. нац. ун-ту цивіл. захисту населення України] / Тетяна Доцяк // Факти. – 4.06.2022. – URL: <https://health.fakty.com.ua/ua/napulsi/dobryj-yangol-iz-harkova-psychologynya-svitlana-zalyshylasya-u-misti-shhob-dopomagaty-inshym/> (дата звернення: 4.06.2022).

Харків'янам рекомендують утриматися від відпочинку на пляжах: У воді можуть бути боєприпаси, що не розірвалися // Kharkiv Today. – 4.06.2022. – URL:

<https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivyanam-rekomenduyut-utrymatysya-vid-vidpochynku-na-plyazhakh> (дата звернення: 4.06.2022).

Ким можна влаштуватися на роботу у Харкові у воєнний час // Kharkiv Today. – 4.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kym-mozhna-vlashtuvatysya-na-robotu-u-kharkovi-u-voyennyi-chas> (дата звернення: 4.06.2022).

5.06.2022

Глянько К. Окупанти безуспішно намагаються наступати в районі Ізюму: карта боїв / Катерина Глянько // Апостроф. – 5.06.2022. – URL: <https://apostrophe.ua/ua/news/society/2022-06-05/okkupanty-bezuspeshno-pytayutsya-nastupat-v-raione-izyuma-karta-boev/270963> (дата звернення: 5.06.2022).

Наслідки обстрілів Північної Салтівки у Харкові російськими окупантами // Yuotube : Ukrinform TV. – 5.06.2022. – URL: https://www.youtube.com/watch?v=yqQy_yXj35w (дата звернення: 5.06.2022).

Мавричев В. На Харківщині від російських обстрілів 5 червня загинули двоє людей, ще двоє – поранені / В'ячеслав Мавричев, Аліна Гаєвська, Ірина Гнатюк // Суспільне : Новини. – 5.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/246899-na-harkivsini-vid-rosijskih-obstriliv-5-cervna-zaginuli-dvoe-ludej-se-dvoe-poraneni/> (дата звернення: 5.06.2022).
Обстріляні м. Балаклея, с. Черноглазівка, Черкаська Лозова.

Ліснічук М. Харківщину обстріляли війська РФ, на Донбасі стабільно складна ситуація: головне щодо областей / Марина Ліснічук // Obozrevatel. – 5.06.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/harkivschinu-obstrilyali-vijska-rf-na-donbasi-stabilno-skladna-situatsiya-golovne-schodo-oblastej.htm> (дата звернення: 5.06.2022).
Під обстріл потрапили с. Близнюки; минулої доби ворог обстрілював населені пункти Харківського і Чугуївського районів.

Ворог обстрілює Харківщину з важкої зброї. Є поранені. Найгарячіше – у районі Ізюму, – Синегубов // Цензор.нет. – 5.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3346031> (дата звернення: 5.06.2022).

Російська армія вперше обстріляла село у громаді Харківської області // Kharkiv Today. – 5.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-armiya-vpershe-obstrilyalo-selo-u-hromadi-kharkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 5.06.2022).
Обстріляне с. Леміщено Золочівської громади; також під обстріл потрапили с. Александрівка та Черноглазівка.

Окупанти обстріляли фосфорними боеприпасами село біля Харкова, – Генштаб ЗСУ : [с. Черкаські Тишки] // Цензор. – 5.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3346002> (дата звернення: 5.06.2022).

Окупанти обстріляли Чугуїв, один мешканець загинув, один поранений, – мер // Цензор.нет. – 5.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3346089> (дата звернення: 5.06.2022).

Более трети громад Харьковщины – под оккупацией. Сколько людей осталось на захваченных территориях // GX: Новинний портал. – 5.06.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshchestvo/region/bolee-treti-gromad-harkovshhiny--pod-okkupaciej-skolko-lyudej-ostallos-na-zahvachennyh-territoriyah.html> (дата звернення: 5.06.2022).

Під окупацією 21 територіальна громада області з 56. Це північ регіону, північно-східний (Вовчанський), східний (Куп'янський) та Ізюмський напрямки. За приблизними підрахунками, на кожному із цих напрямків залишається від 15 до 20 тис. мешканців.

Через війну Харківська область втратила 30% доходу // Kharkiv Today. – 5.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/cherez-viynu-kharkivska-oblast-vtratyla-30-dokhodu> (дата звернення: 5.06.2022).

Волонтерська армія Харківщини – потужна сила, здатна допомагати та трансформуватися // Smart Media. – 5.06.2022. – URL: <https://www.smartmedianews.org/post/волонтерська-армія> (дата звернення: 5.06.2022).

Выпускники харьковского вуза помогают тысячам харьковчан (фото, видео) // GX : новинний портал. – 5.06.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshchestvo/region/vypuskniki-harkovskogo-vuza-pomogayut-tysyacham-harkovchan-foto-video.html> (дата звернення: 5.06.2022).

Выпускники Народной украинской академии организовали благотворительный фонд «Добрі вчинки разом».

Рязанцева А. Вальс на руїнах: у знищеній 134-й школі Харкова відзначили випускний / Альона Рязанцева, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 5.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/246960-vals-na-ruinah-u-znisenij-134-j-skoli-harkova-vidznacili-vipusknij/> (дата звернення: 5.06.2022).

Лавриненко Н. Випускниця з Харкова в ошатній сукні показала, що «руській мір» зробив із її школою: фото / Наталка Лавриненко // Апостроф. – 5.06.2022. – URL: <https://apostrophe.ua/ua/article/lime/learn/2022-06-07/vyipusknitsa-iz-harkova-v-naryadnom-plate-pokazala-chto-russkiy-mir-sdelal-s-ee-shkoloy-foto/46359> (дата звернення: 5.06.2022).

6.06.2022

ЗСУ відбили штурм російської армії біля Довгенького на Харківщині // Громадське радіо. – 6.06.2022. – URL: <https://hromadske.radio/news/2022/06/06/zsu-vidbyly-shturm-rosiys-koi-armii-bilia-dovhen-koho-na-kharkivshchyni> (дата звернення: 6.06.2022).

Давидова Ю. З початку вторгнення РФ загинули 810 жителів Харківщини – поліція / Юлія Давидова // Суспільне : Новини. – 6.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247359-z-pocatku-vtorgnenna-rf-zaginuli-vze-810-ziteliv-harkivsini-policia/> (дата звернення: 6.06.2022).

У Харкові пошкоджені понад 1500 будинків // Укрінформ. – 6.06.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3450529-u-harkovi-poskodzeni-ponad-1500-budinkiv.html> (дата звернення: 6.06.2022).

Російські окупанти обстріляли житлові райони Харкова, – Синегубов : [на півночі та сході міста, в р-ні Нових Будинків] // Цензор.нет. – 6.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3346107> (дата звернення: 6.06.2022).

Туришин А. Касетні бомби, «Гради» та місяці у підвалах: як живуть мешканці П'ятихаток у Харкові / Аліна Туришин // 24 канал. – 6.06.2022. – URL: https://24tv.ua/kasetni-bombi-gradi-misyatsi-pidvalah-yak-zhivut-meshkantsi-pyatihatok_n1996679 (дата звернення: 6.06.2022).

Медведев Е. Российские оккупанты снова обстреляли Харьковщину: есть раненые и погибшие / Евгений Медведев // Lenta.ua. – 6.06.2022. – URL: <https://lenta.ua/rossiyskie-okkupanty-snova-obstrelyali-harkovshchinu-est-ranenyie-i-pogibshie-120525/> (дата обращения: 6.06.2022).

Обстріляні Київський, Слобідський райони Харкова; м. Балаклія, Чугуїв, с. Черкаська Лозова, Слобожанське.

Давидова Ю. Жителі тимчасово окупованої Балаклії просять розголосу про ситуацію у місті / Юлія Давидова // Суспільне: Новини. – 6.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247373-ziteli-timcasovo-okupovanoi-balaklii-prosat-rozglasu-pro-situaciu-u-misti/> (дата звернення: 6.06.2022).

Російські війська обстріляли смт Високий під Харковом, розпочато розслідування // Interfax-Україна. – 6.06.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/837431.html> (дата звернення: 6.06.2022).

На Харківщині ворог обстрілює Дергачі, є жертви // Укрінформ. – 6.06.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3500822-na-harkivsini-vorog-obstrilue-dergaci-e-zagibli-ta-poraneni.html> (дата звернення: 6.06.2022).

Петренко Р. Окупанти обстріляли ракетами місто на Харківщині, багато руйнувань : [м. Лозова] / Роман Петренко // Укр. правда. – 6.06.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/06/6/7350845/> (дата звернення: 6.06.2022).

Scary investigative experiment : [events in the Mala Rogan = Страшний слідчий експеримент : події в Малій Рогані] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 6.06.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/06/06/scary-investigative-experiment/> (retrieved: 6.06.2022).

Цюмик Г. Росіяни вдарили авіабомбою по селу на Харківщині – голова громади : [Одноробівка Золочівської громади] / Ганна Цюмик, В'ячеслав Мавричев // Суспільне: Новини. – 6.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247033-rosiani-vdarili-aviabombou-po-selu-na-harkivsini-golova-gromadi/> (дата звернення: 6.06.2022).

Мартыненко И. Харьков волонтерский. Хроники 6 июня: Циркуны (видео) / Игорь Мартыненко // Харьков. известия. – 6.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/harkov-volonterskij-hroniki-6-ijunja-cirkuny-video/> (дата звернення: 6.06.2022).

Листопад А. Харківські волонтери евакуювали 3 тисячі тварин з початку вторгнення – історії порятунку (відео) / Артем Листопад, Павло Велицький // Об'єктив. – 6.06.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/06/06/harkivski-volonteri-evakuyovali-3-tisyachi-tvarin-z-pochatku-vtorgnennya-istoriyi-poryatunku-video/> (дата звернення: 6.06.2022).

3 Харкова евакуювали чверть мільйона книг // Kharkiv Today. – 6.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/z-kharkova-evakuyuvay-chvert-milyona-knyh> (дата звернення: 6.06.2022).

3 харківських видавництв «Віват» та «Основа» комунальним підприємством «Рівнокнига» вивезено 250 000 книг. Їх зберігатимуть на складах доти, доки у Харкові тривають обстріли.

7.06.2022

Харків за добу обстріляли майже пів сотні разів // Укрінформ. – 7.06.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3450964-harkiv-za-dobu-obstrilali-majze-piv-sotni-raziv.html> (дата звернення: 7.06.2022).

Федоркова Т. Російська армія обстріляла Харків та область 7 червня: є загиблі та поранені / Тетяна Федоркова // Суспільне: Новини. – 7.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247710-rosijska-armia-obstrilala-harkiv-vveceri-7-cervna-e-zagiblij-ta-poraneni/> (дата звернення: 7.06.2022).

Під ударами Харків (район Олексіївки), Черкаська Лозова, Слатине Харківського району та Коробочкине Чугуївського району.

Внаслідок обстрілів окупантами минулої доби на Харківщині загинули дві особи, 7 дістали поранення, – ОВА // Цензор.нет. – 7.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3346406> (дата звернення: 7.06.2022).

Обстріляні Київський та Слобідський райони Харкова; Харківський, Чугуївський, Богодухівський, Красноградський, Лозівський та Золочівський райони Харківської області.

Ганюкова О. На Харківщині у боях загинув 19-річний студент: він вірив у перемогу України. Фото: [Данило Євтушенко навчався на 2 курсі філос. ф-ту Києво-Могилян. акад.] / Ольга Ганюкова // Obozrevatel. – 7.06.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/na-harkivschini-u-boyah-zaginu-v-19-richnij-student-vin-viriv-u-peremogu-ukraini-foto.htm> (дата звернення: 7.06.2022).

Солодовнік М. Бачила, як обстрілювали Харків, та вивезла чужих дітей: історія евакуації з окупованої Вільчі / Марія Солодовнік, Ірина Гнатюк // Суспільне: Новини. – 7.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247531-bacila-ak-obstriluvali-harkiv-ta-vivezla-cuzih-ditej-istoria-evakuacii-z-okupovanoi-vilci/> (дата звернення: 7.06.2022).

На Харківщині війська РФ прикриваються жителями Ізюма як «живим щитом» – мер // Радіо Свобода. – 7.06.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-izyum-mistsevi-zhyteli-viyska-rf/31887300.html> (дата звернення: 7.06.2022).

Pontoons near Kharkov from satellite [= Понтони під Харковом з супутника] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 7.06.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/06/07/pontoons-near-kharkov-from-satellite/> (retrieved: 7.06.2022).

Супутникові знімки зафіксували понтонні переправи, які будують російські окупанти через річку в районі сел. Куп'янськ-Вузлова.

Манченко О. Коли школярі з окупованих територій Харківщини зможуть отримати документи про освіту: [протягом року після закінчення воєнного стану] / Олександр Манченко // Слобід. край. – 7.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/de-ak-i-koli-skolari-z-okupovanih-teritorij-harkivsini-otrimaut-dokumenty-pro-osvitu.html> (дата звернення: 7.06.2022).

Рязанцева А. Український солдат повертається з війни: харківська школярка [Діана Єсіпова] прикрасила укриття / Альона Рязанцева, Руслана Богдан // Суспільне: Новини. – 7.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247544-ukrainskij-soldat-povertaetsa-z-vijni-harkivska-skolarka-prikrasila-ukritta/> (дата звернення: 7.06.2022).

8.06.2022

Романенко В. Обстріли Харкова: одна людина загинула, чотирьох поранено / Валентина Романенко, Катерина Тищенко // Укр. правда. – 8.06.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/06/7/7351093/> (дата звернення: 8.06.2022).

Пошкоджено понад 10 житлових будинків у Київському та Шевченківському районах.

Бражник С. Обстрелы на Харьковщине: пять погибших и двенадцать раненых / Сергей Бражник // GX : новинний портал. – 8.06.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshchestvo/region/obstrely-na-harkovshhine-pyat-pogibshih-i-dvenadcat-ranenyh.html> (дата звернення: 8.06.2022).

Під обстріл потрапили Шевченківський та Індустріальний райони міста; Харківський та Чугуївський райони області.

Гололобова М. Харьковский вуз попал под повторный обстрел / Мадина Гололобова // Status Quo. – 8.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/08.06.2022/xarkovskii-vuz-popal-pod-povtornyi-obstrel> (дата звернення: 8.06.2022).

Національний аерокосмічний університет ім. М. Є. Жуковського «Харківський авіаційний інститут».

Копилук Л. «Было попадание 6 ракет»: подробности обстрела оккупантами поликлиники № 10 на Северной Салтовке (видео) / Леся Копилук // Харьков. известия. – 8.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/bylo-popadanie-6-raket-podrobnosti-obstrelo-okkupantami-polikliniki-10-na-severnoj-saltovke/> (дата звернення: 8.06.2022).

Тесленко О. У Харкові ракета влучила до торгового центру: фото жаклих руйнувань / Оксана Тесленко // Новини : Live. – 8.06.2022. – URL: <https://harkiv.novyny.live/v-kharkove-raketa-popala-v-torgovyi-tsentr-foto-uzhasnykh-razrushenii-46405.html> (дата звернення: 8.06.2022).

Обстріляний супермаркет «Восторг» на ХТЗ (Індустріальний район).

Окупанти зранку обстріляли Салтівку та село Коробочкине: є поранені // My Kharkov.info. – 8.06.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/okupanti-zranku-obstrilyali-saltivku-ta-selo-korobochkine-ye-poraneni-15741.html> (дата звернення: 8.06.2022).

Солодовнік М. «Кілька разів плани зривалися». У тимчасово окуповану Борову на Харківщині передали ліки / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 8.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/248186-kilka-raziv-plani-zrivalisa-u-timcasovo-okupovanu-borovu-na-harkivsini-vdalosa-peredali-liki/> (дата звернення: 8.06.2022).

Піхтерева А. Із 43 тисяч залишилося десять. Як живе Дергачівська територіальна громада на Харківщині / Аліка Піхтерева // Накіпело. – 8.06.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/iz-43-tisyach-zalishilosya-desyat-yak-zhive-dergachivska-teritorialna-gromada-na-harkivshhini/> (дата звернення: 8.06.2022).

Загинуло 100 жителів, знищено всі будівлі: [Дергачівську] громаду на півночі Харківщини обстрілюють щодня // Kharkiv Today. – 8.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zahynulo-100-zhyteliv-znyshcheno-vsi-budivli-hromadu-na-pivnochi-kharkivshchyny> (дата звернення: 8.06.2022).

Рязанцева А. У боях на Донеччині загинув студент Харківського автомобільно-дорожнього університету [Олег Скарга] / Альона Рязанцева // Суспільне : Новини. –

8.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247843-u-boah-na-doneccini-zagynuv-student-harkivskogo-avtomobilno-doroznogo-universitetu/> (дата звернення: 8.06.2022).

Гаєвська А. Командувач Нацгвардії нагородив харківську волонтерку [Анжelu Денисенку відзнакою «За співпрацю»] / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 8.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247954-komanduvac-nacgvardii-nagorodiv-harkivsku-volonterku/> (дата звернення: 8.06.2022).

У Харківській області понад 50 000 переселенців отримали допомогу на проживання // Kharkiv Today. – 8.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkivskiy-oblasti-ponad-50-000-pereselentsiv-otrymaly-dopomohu-na-prozhyvannya> (дата звернення: 8.06.2022).

Ищук Е. Сотрудникам харьковского вуза предложили пожить в национальном парке / Елена Ищук // Status Quo. – 8.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/08.06.2022/xarkovskii-vuz-pereezzaet-v-nacionalnyi-park> (дата обращения: 8.06.2022).

Через постійні обстріли Харкова співробітникам Харківського державного педагогічного університету ім. Г. С. Сковороди запропоновано влаштуватися у навчально-спортивному таборі «Гайдари» у Національному природному парку «Гомольшанські ліси».

Федоркова Т. Хотуть залишитися в Україні: група полонених самоназваної «ДНР» на Харківщині заявляє про відмову від обміну / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 8.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/246261-hocut-zalisitisa-v-ukraini-grupa-polonenih-na-harkivsini-z-ordlo-zaavlae-pro-vidmovu-vid-obminu/> (дата звернення: 8.06.2022).

Гаєвська А. Їхав воювати в Україну за 53 долари на день: розповідь полоненого на Харківщині окупанта РФ / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 8.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/247916-ihav-vouvati-v-ukrainu-za-53-dolari-na-den-rozpovid-polonenogo-na-harkivsini-okupanta-rf/> (дата звернення: 8.06.2022).

У Харківській області СБУ розслідує викрадення зерна окупантами // Харків : Times. – 8.06.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/06/08/u-harkivskij-oblasti-sbu-rozsliduye-vikradennya-zerna-okupantami/> (дата звернення: 8.06.2022).

9.06.2022

У Харківській області війська РФ масово відходять із окупованої Борової // РБК-Україна. – 9.06.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/harkovskoy-oblasti-voyska-rf-massovo-othodyat-1652115176.html> (дата звернення: 9.06.2022).

Гаєвська А. Армія РФ сконцентрувалася на терорі жителів Харківщини – Синегубов / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 9.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/248584-armia-rf-skoncentruvalasa-na-terori-ziteliv-harkivsini-sinegubov/> (дата звернення: 9.06.2022).

Вечірній обстріл Харкова спричинив масштабні пожежі, двоє людей загинуло / Олена Рощіна // Укр. правда. – 9.06.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/06/9/7351401/> (дата звернення: 9.06.2022).

У Харкові внаслідок обстрілів згоріли ресторан і бібліотека, загинули люди : [у Новобавар. р-ні] // Kharkiv Today. – 9.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-vnaslidok-obstriliv-zhorily-restoran-i-biblioteka-zahynuly-lyudy> (дата звернення: 9.06.2022).

На виїзді з Харкова знайшли останки розстріляних українців // РБК-Україна. – 9.06.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/vyezde-harkova-nashli-ostanki-rasstrelyannyh-1652117059.html> (дата звернення: 9.06.2022).

Гаєвська А. Поліція Харківщини повідомила про загибель ще чотирьох дітей від бойових дій / Аліна Гаєвська // Суспільне: Новини. – 9.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/248564-policia-harkivsini-povidomila-pro-zagibel-se-cotiroh-ditej-vid-bojovih-dij/> (дата звернення: 9.06.2022).

Цьомик Г. Росіяни обстрілювали Харківщину: за добу щонайменше 12 поранених – Синегубов / Ганна Цьомик // Суспільне: Новини. – 9.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/248271-rosiani-obstrilivali-harkivsinu-za-dobu-sonajmense-12-poranenih-sinegubov/> (дата звернення: 9.06.2022).

Обстріляні Циркуни, Коробочкине, Печеніги, Золочів, Барвінкове, Балаклія, Мала Данилівка.

Терехов: 150 тисяч харків'ян втратили житло // My Kharkov.info. – 9.06.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/terehov-150-tisyach-harkiv-yan-vtratili-zhitlo-61056.html> (дата звернення: 9.06.2022).

Більше 3,5 будинків пошкоджено внаслідок обстрілів у Харкові // СтройОбзор. – 9.06.2022. – URL: <https://stroyobzor.ua/ru/kharkov/news-city/bilshe-35-budinkiv-poshkodzheno-vnaslidok-obstriliv-u-kharkovi> (дата звернення: 9.06.2022).

На Харківщині в результаті ворожих обстрілів спалахнув ліс, гасити вогонь довелося під повторним обстрілом // Interfax-Україна. – 9.06.2022. – URL: <https://ua.interfax.com.ua/news/general/838140.html> (дата звернення: 9.06.2022).

Це сталося у Високоборському лісництві біля с. Андріївка Ізюмського району Харківської області.

Гаєвська А. Росіяни вчергове обстріляли Золочів на Харківщині: одна людина загинула, п'ятеро – поранені / Аліна Гаєвська, Дмитро Гребінник // Суспільне: Новини. – 9.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/248571-rosiani-vcergove-obstrilali-zolociv-na-harkivsini-odna-ludina-zaginula-patero-poraneni/> (дата звернення: 9.06.2022).

Три коледжі залишилися в окупації у Харківській області (виправлено) // Kharkiv Today. – 9.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/try-koledzhi-zalyshylsya-v-okupatsiyi-u-kharkivskiy-oblasti-vypravleno> (дата звернення: 9.06.2022).

Не евакуювалися Куп'янський медичний, Балаклійський педагогічний та Куп'янський автотранспортний професійні коледжі.

Підгола Ю. Працював на залізниці, був поетом. У боях за Україну загинув 57-річний воїн з Дніпропетровщини Олександр Бережний: [загинув біля Старого Салтова] / Юлія Підгола // Суспільне: Новини. – 9.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/248428-pracuvav-na-zaliznici-buv-poetom-u-boah-za-ukrainu-zagynuv-57-ricnij-voin-z-dnipropetrovsini-oleksandr-bereznij/> (дата звернення: 9.06.2022).

100 днів після удару по ХОВА: історія жінки [Аюни Морозової], яка вибралася з-під завалів (відео) // Об'єктив. – 9.06.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/06/09/100-dniv-pislya-udaru-po-hova-istoriya-zhinki-yaka-vibralsya-z-pid-zavaliv-video/> (дата звернення: 9.06.2022).

Стріляють частіше: чому харків'яни не хочуть знову їхати з міста : [люди вийшли на роботу] // Kharkiv Today. – 9.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/strilyayut-chastishe-chomu-kharkiviany-ne-khochut-znovu-yikhaty-z-mista> (дата звернення: 9.06.2022).

Давидова Ю. Ліки та їжа: як доправляють допомогу окупованим громадам на Харківщині / Юлія Давидова, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 9.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/248562-liky-ta-izha-ak-dopravlyaut-dopomogu-okupovanim-gromadam-na-harkivsini/> (дата звернення: 9.06.2022).

На Харківщині раписти видають дітям свідоцтва про народження з поміткою «Белгородська область» – ЗМІ // 5 канал. – 9.06.2022. – URL: <https://www.5.ua/regiony/na-kharkivshchyni-rashisty-vydaiut-ditiam-svidotstva-pro-narodzhennia-z-pomitkoiu-bielhorodska-oblast-zmi-279486.html> (дата звернення: 9.06.2022).

У Харкові створили квіткове панно [перед «Дзеркальним струменем»] : Його присвятили людям, які боронять та захищають незалежність країни з першого дня вторгнення агресора // Голос України. – 9.06.2022. – URL: <http://www.golos.com.ua/article/361128> (дата звернення: 9.06.2022).

10.06.2022

По Харкову росія почала бити ракетами більшої потужності – мер // Слово і діло. – 10.06.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/06/10/novyna/suspilstvo/po-xarkovu-rosiya-pochala-byty-raketamy-bilshoyi-potuzhnosti-mer> (дата звернення: 10.06.2022).

У Харкові після обстрілу сталося три пожежі [у Новобаварському та Шевченківському районах] // Kharkiv Today. – 10.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-pislya-obstrilu-stalosya-try-pozhezh> (дата звернення: 10.06.2022).

Окупанти чотири рази обстріляли школу на Салтівці (фото) // Харків : Times. – 10.06.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/06/10/okupanti-chotiri-razi-obstrilyali-shkolu-na-saltivtsi-foto/> (дата звернення: 10.06.2022).

Двоє мирних жителів загинули і 15 поранені внаслідок обстрілів російських військ у Харківській області 9 червня – голова ОВА // Гордон. – 10.06.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/dvoje-mirnih-zhiveliv-zaginuli-ta-15-poraneni-vnaslidok-obstriliv-rosijskih-vijsk-u-harkivskij-oblasti-9-chervnja-golova-ova-1612373.html> (дата звернення: 10.06.2022).

Обстріли Шевченківського району Харкова, Харківського, Чугуївського, Ізюмського та Богодухівського районів області.

Дергачі – через російські обстріли сталося кілька пожеж, є поранені // Вісті.news. – 10.06.2022. – URL: <http://visti.news/dergachi-cherez-rosijski-obstrily-stalosya-kilka-pozhezh-ye-poraneni/> (дата звернення: 10.06.2022).

У Дергачах на Харківщині ворог знову перебив газопроводи // Укрінформ. – 10.06.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3503838-u-dergach-na-harkivsini-vorog-znovu-perebiv-gazoprovodi.html> (дата звернення: 10.06.2022).

Помер ветеран Другої світової війни: його будинок у Харківській області знищили росіяни : [Івану Лисуну, заслуженому громадянину Золочева, було 97 років] // Kharkiv

Today. – 10.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pomer-veteran-druhoyi-svitovoyi-viyny-yoho-budynok-u-kharkivskiy-oblasti-znyshchyly> (дата звернення: 10.06.2022).

Солодовник М. «Стіни відбудуємо, втрачені життя – ні»: як захисники Харкова знищили росіян у школі № 134 / Марія Солодовнік, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 10.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/248084-stini-vidbuduemo-vtraceni-zitta-ni-ak-zahisniki-harkova-znisili-rosian-u-skoli-no134/> (дата звернення: 10.06.2022).

Особенный выпускной у 9-х классов прошел в Новобаварском районе Харькова (видео) : [в формате онлайн] / Екатерина Ильина // Харьков. известия. – 10.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/osobennyj-vypusknij-u-9-h-klassov-proshel-v-novobavarskom-rajone-harkova-video/> (дата обращения: 10.06.2022).

Басакин А. «Бросали раненых, но грузили стиральные машины»: комбриг рассказал об отступлении россиян [из Харьковской области] / Алексей Басакин // Newsroom. – 10.06.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/brosali-ranenyh-no-gruzili-stiralnye-mashiny-kombrig-rasskazal-ob-otstuplenii-rossiyan> (дата обращения: 10.06.2022).

Окупанти вивозять пшеницю із Харківщини на росію // Agronews. – 10.06.2022. – URL: <https://agronews.ua/news/okupanty-vyvozyat-pshenyczyu-iz-harkivshhyny-na-rosiyu/> (дата звернення: 10.06.2022).

11.06.2022

Хроніки незламного Харкова: тиждень «Іскандерів» та посилення окупантів на фронті // Kharkiv Today. – 11.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/khroniky-nezlamnoho-kharkova-tyzhden-iskanderiv-ta-posyleniya-okupantiv-na-fronti> (дата звернення: 11.06.2022).

Холоднова А. На Харківщині тривають бойові дії. Війська рф посилили обстріли – за минулу добу четверо людей загинули, шестеро поранені / Анна Холоднова // Бабель. – 11.06.2022. – URL: <https://babel.ua/news/79800-na-harkivshchini-trivayut-boyovi-diji-viyska-rf-posilili-obstrili-za-minulu-dobu-chetvero-lyudey-zaginuli-shestero-poraneni> (дата звернення: 11.06.2022).

Обстріляні Київський район Харкова; Дергачі, Печенегі, Коробочкіне, Малинівка.

Ищук Е. В Харькове нанесен ракетный удар по стратегически важному госпредприятию (фото) / Елена Ищук // Status Quo. – 11.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/11.06.2022/v-xarkove-nanesen-raketnyi-udar-po-strategiceski-vaznomu-gospredpriyatiyu-foto> (дата обращения: 11.06.2022).

Кількість жертв російського обстрілу села [Коробочкине] на Харківщині зросла до п'яти, – Нацполіція // Цензор. – 11.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3347397> (дата звернення: 11.06.2022).

Копилук Л. «Мы просто ждали смерти»: жители Старого Салтова рассказали о жизни в оккупации (видео) / Леся Копилук // Харьков. известия. – 11.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/my-prosto-zhdali-smerti-zhiteli-starogo-saltova-rasskazali-o-zhizni-v-okkupacii-video/> (дата звернення: 11.06.2022).

Кількість жертв зросла: росіяни обстріляли [Чкалівську] громаду у Чугуївському районі // Vgorode. – 11.06.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/zahinuli-4-osobi-rosijani-obstriljali-hromadu-u-chuhujivskomu-rajoni> (дата звернення: 11.06.2022).

Карбунар Н. Канадські верхолази із рятувальниками розбирали зруйновані багатоповерхівки Харкова (фото) / Надія Карбунар // Главком. – 11.06.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/kanadski-verholazi-iz-ryatuvальnikami-rozbirali-zruynovani-bagatopoverhivki-harkova-foto-852301.html> (дата звернення: 11.06.2022).

На найбільшому ринку Харкова працює п'ята частина продавців // Kharkiv Today. – 11.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-naybilshomu-rynku-kharkova-pratsyuye-pyata-chastyna-prodavtsiv> (дата звернення: 11.06.2022).

Ищук Е. В Харькове – свадебный бум : [с 1 по 10 июня зарегистрировали 127 браков; регистрация происходит в день подачи заявления] / Елена Ищук – 11.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/11.06.2022/v-xarkove-svadebnyi-bum> (дата обращения: 11.06.2022).

12.06.2022

ЗСУ впритул підійшли до Ізюма в Харківській області, – [військовий кореспондент Андрій] Цаплійко // Фокус. – 12.06.2022. – URL: <https://focus.ua/voennye-novosti/518741-vsuvplotnuyu-podoshli-k-izyumu-v-harkovskoy-oblasti-caplienko> (дата звернення: 12.06.2022).

Квасневська Д. Тривають бої у районі Козачої Лопані та Тернової, – Арестович про загострення на Харківщині / Діана Квасневська // 24 канал. – 12.06.2022. – URL: https://24tv.ua/trivayut-boyi-rayoni-kozachoyi-lopani-ternovoyi-arestovich-pro_n2016871 (дата звернення: 12.06.2022).

Федоркова Т. На війні РФ проти України загинув бойовий медик та працівник ХНУ ім. Каразіна [Євген Храпко] / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 12.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/249633-na-vijni-rf-proti-ukraini-zaginuvt-bojovij-medik-ta-pracivnik-hnu-im-karazina/> (дата звернення: 12.06.2022).

Євген Храпко був інженером симуляційного центру медичного факультету Каразінського університету, парамедиком, одним з засновників 205-го навчального центру тактичної медицини.

Гаєвська А. Аспірант Сковородинівського університету [Сергій Гавриленко] загинув у бою з окупантами / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 12.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/249402-aspirant-skovorodinivskogo-universitetu-zaginuvt-u-bou-z-okupantami/> (дата звернення: 12.06.2022).

Сергій Гавриленко працював заступником начальника навчального курсу з морально-психологічного забезпечення інженерно-авіаційного факультету Харківського національного університету Повітряних Сил.

Бражник С. Масштабний пожежа на Харківщині: вигоріли два частных коттеджа : / Сергей Бражник // GX : новинний портал. – 12.06.2022. – URL: <https://gx.net.ua/chp/masshtabnyi-pozhar-na-harkovshhine-vygoreli-dva-chastnyh-kottedzha.html> (дата звернення: 12.06.2022).

Через обстріли в Харківській області трапилося 11 пожеж: у Богодуховському, Ізюмському, Чугуївському районах.

Російські окупанти обстріляли дитячий оздоровчий табір на Харківщині, – прокуратура. Фоторепортаж : [Чугуїв. р-н] // Цензор.нет. – 12.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3347513> (дата звернення: 12.06.2022).

Рязанцева А. Збитки понад 30 млн грн: наслідки знищення росіянами сільгосппідприємства на Харківщині / Альона Рязанцева // Суспільне : Новини. – 12.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/249253-zbitki-ponad-30-mln-grn-naslidki-znisenna-rosianami-silgosppidpriemstva-na-harkivsini/> (дата звернення: 12.06.2022).

Метро Харкова тимчасово закриває деякі станції : [рух припинено між станціями «Академіка Барабашова» та «Героїв Праці»] // Слово і діло. – 12.06.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/06/12/novyna/suspilstvo/metro-xarkova-tymchasovo-zakryvaye-deyaki-stancziyi> (дата звернення: 12.06.2022).

Рязанцева А. Проїзд комунальним транспортом у Харкові поки залишається безкоштовним – заступник мера / Альона Рязанцева, Роман Кривко // Суспільне : Новини. – 12.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/249906-proizd-komunalnim-transportom-u-harkovi-poki-zalisaetsa-bezkostovnim-zastupnik-mera/> (дата звернення: 12.06.2022).

13.06.2022

Amnesty International провела расследование гибели сотен людей в результате постоянных российских обстрелов Харькова // Amnesty International. – 13.06.2022. – URL: <https://eurasia.amnesty.org/2022/06/13/amnesty-international-provela-rassledovanie-gibeli-soten-lyudej-iz-za-postoyannyh-rossijskih-obstrelov-v-harkove/> (дата звернення: 13.06.2022).

Amnesty International заявляє про докази обстрілу армією РФ Харкова касетними бомбами // ВОЛ. – 13.06.2022. – URL: <https://ukrainian.voanews.com/a/6615120.html> (дата звернення: 13.06.2022).

Внаслідок застосування армією РФ заборонених касетних боєприпасів загинуло 98 людей, з них 7 дітей, – Офіс генпрокурора : [3 кримінал. провадження – у Харків. обл.] // Цензор.нет. – 13.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3347735> (дата звернення: 13.06.2022).

Знищення закладів освіти на Харківщині: збитки сягають десятків мільярдів гривень // Kharkiv Today. – 13.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/znyschennya-zakladiv-osvity-na-kharkivshchyni-zbytky-syhayut-desyatkiv-milyardiv-hryven> (дата звернення: 13.06.2022).

У Харкові через війну пошкоджено 21 заклад вищої освіти з 24-х. Зокрема, окупанти обстріляли корпуси ХНУ ім. В. Н. Каразіна, НТУ «ХПІ», ХНПУ ім. Г. С. Сковороди, Харківської зооветеринарної академії, ХНТУСГ ім. П. Василенка, НАУ ім. М. Є. Жуковського «ХАІ».

Дыхман А. Харьков – лидер по количеству разрушенных войной вузов / Алина Дыхман // Status Quo. – 13.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/13.06.2022/xarkov-lider-po-kolicestvu-razrusennykh-voinoi-vuzov> (дата звернення: 13.06.2022).

Найбільше постраждали університети: Харківської області (один заклад зруйновано, 19 пошкоджено), Донецькій (6 пошкоджено); Запорізькій (4 зруйновано); Чернігівській (3 пошкоджено); Миколаївській (3 пошкоджено).

Минулої доби через ворожі обстріли на Харківщині виникло 7 пожеж, зокрема вигоріло понад 8 га екосистем, – ДСНС. ФОТОрепортаж // Цензор. – 13.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3347553> (дата звернення: 13.06.2022).

Окупанти вдарили по Харкову ракетами, «Ураганами» та «Смерчами» : [Шевченків. р-н] // Вголос. – 13.06.2022. – URL: https://vgolos.ua/news/okupanti-vdarili-po-harkovu-raketami-uraganami-ta-smerchami_1421881.html (дата звернення: 13.06.2022).

На Харківщині окупанти обстріляли три села Золочівської громади // Еспreso. – 13.06.2022. – URL: <https://espreso.tv/na-kharkivshchini-okupanti-obstrilyali-tri-sela-zolochivskoi-gromadi> (дата звернення: 13.06.2022).

Скільки жителів Харківської області стали переселенцями через війну : [понад 306 тисяч] // Kharkiv Today. – 13.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-zhyteliv-kharkivskoyi-oblasti-staly-pereselentsyamy-cherez-viynu> (дата звернення: 13.06.2022).

Діти думали, що це гра. Як харківський Будинок дитини евакуювався до Литви / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 13.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dity-dumaly-shcho-tse-hra-yak-kharkivskyy-budynok-dytyny-evakuyuvavsya-do-lytvy> (дата звернення: 13.06.2022).

Солодовнік М. З Руських Тишок на Харківщині зоозахисники евакуювали покинутих павичів та декоративних курей / Марія Солодовнік // Суспільне : Новини. – 13.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/249476-z-ruskih-tisok-na-harkivsini-zoozahisniki-evakuuvali-pokinutih-paviciv-ta-dekorativnih-kurej/> (дата звернення: 13.06.2022).

Федоркова Т. Міста-побратими передадуть Харкову громадський транспорт – Терехов / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 13.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/249498-mista-pobratimi-peredadut-harkovu-gromadskij-transport-terehov/> (дата звернення: 13.06.2022).

Гаєвська А. У Харкові працюють майже 200 супермаркетів та 35 ринків – список / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 13.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/249694-u-harkovi-pracuut-majze-200-supermarketiv-ta-35-rinkiv-spisok/> (дата звернення: 13.06.2022).

У Харкові частково відновлює роботу популярний торговий центр [«Никольский»] // Справжня вартя. – 13.06.2022. – URL: <https://varta.kharkov.ua/news/city/1227284> (дата звернення: 13.06.2022).

Більш ніж 8 тисяч вступників планують скласти національний мультипредметний тест на Харківщині // My Kharkov.info. – 13.06.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/bilsh-nizh-8-tisyach-vstupnikov-planuyut-skladati-natsionalnij-multipredmetnij-test-na-harkivshhini-58079.html> (дата звернення: 13.06.2022).

Випускникам Харківщини, які не зможуть отримати атестати у своїх школах, видадуть документи в Мерефі та Пісочині // My Kharkov.info. – 13.06.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/vipusknikam-harkivshhini-yaki-ne-zmozhut-otrimati-atestati-u-svoyih-shkolah-vidadut-dokumenty-v-merefi-ta-pisochini-42171.html> (дата звернення: 13.06.2022).

Величко С. Во временно оккупированной Балаклее выпускников агитируют поступать в российские вузы / София Величко // Newsroom. – 13.06.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/novosti/vo-vremenno-okkupirovannoy-balaklee-vypusknikov-agitiruyut-postupat-v-rossiyskie-vuzy> (дата звернення: 13.06.2022).

14.06.2022

ЗСУ звільнили ще одне село у Харківській області : [Придонське] // Факты.dp.ua. – 14.06.2022. – URL: <https://fakty.dp.ua/2022/06/14/do-izyumu-10-km-zsu-zvilnyly-shhe-odne-selo-u-harkivskij-oblasti/> (дата звернення: 14.06.2022).

Смуга смерті – 92 ОМБр розповіла про бій за окружну навколо Харкова (відео) // Ракурс. – 14.06.2022. – URL: <https://racurs.ua/ua/n171664-smuga-smerti-92-ombr-rozpovila-pro-biy-za-okrujnu-navkolo-harkova-video.html> (дата звернення: 14.06.2022).

За безпеку Харкова ще треба жорстко битися. Маємо болісні втрати, – Зеленський // Цензор.нет. – 14.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3347991> (дата звернення: 14.06.2022).

Через російські обстріли в Харківській області 1 людина загинула, 5 – поранені, в тому числі 3 дітей – Синегубов // My Kharkov.info. – 14.06.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/cherez-rosijski-obstrili-v-harkivskij-oblasti-1-lyudina-zaginula-5-poraneni-v-tomu-chisli-3-ditej-sinyegubov-59303.html> (дата звернення: 14.06.2022).

Обстріли Харкова та Харківського, Ізюмського, Богодухівського, Чугуївського районів області.

Вранці росіяни скинули снаряди на парашутах на Золочів Харківської області, пошкоджено 4 будинки. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 14.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3347863> (дата звернення: 14.06.2022).

Росіяни обстріляли з літака чотири села на північ від Харкова // Kharkiv Today. – 14.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-obstrilyaly-z-litaka-chotyry-sel-na-pivnich-vid-kharkova> (дата звернення: 14.06.2022).

Обстріляні Руська Лозова, Байрак, Дементіївка, Рубіжне.

Харьков. Куда эвакуировали в условиях войны оставленных и тяжелобольных пожилых людей (фото) // Редпост. – 14.06.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/photo/1245129-harkov-kuda-evakuirovali-v-usloviyah-voynyi-ostavlennyih-i-tyazhelobolnyih-pozhilyih-lyudey-foto> (дата звернення: 14.06.2022).

Інститут Бокаріуса евакуювався з Харкова: судові експертизи можуть тривати довше : // Kharkiv Today. – 14.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/instytut-bokariusaevakuyuvavsya-z-kharkova-sudovi-ekspertyzy-mozhut-tryvaty-dovshe> (дата звернення: 14.06.2022).

Наразі експерти працюють у двох підрозділах Центру – у Києві та Полтаві.

Бердинських К. Ілюзія тиші. Колись мільйонний Харків намагається повернутись до мирного життя, але Росія занадто близько – репортаж НВ / Крістіна Бердинських // НВ : Україна. – 14.06.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/ukraine/events/harkiv-tut-modna-pojisti-na-onovlenomu-fud-korti-ta-potrapiti-pid-obstril-novini-ukrajini-50249627.html> (дата звернення: 14.06.2022).

У тому числі про поетесу Олену Костюк, чия квартира на Північній Салтівці зруйновано.

Щетиніна Я. «Концепцію возродження Харькова представят миру», – Игорь Терехов (відео) / Яна Щетиніна // Харьков. известия. – 14.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/koncepciju-vozrozhdenija-harkova-predstavjat-miru-igor-terehov-video/> (дата звернення: 14.06.2022).

Харківська область отримала черговий вантаж гуманітарної допомоги від Уряду Польщі // Військова адміністрація. – 14.06.2022. – URL: <https://kharkivoda.gov.ua/news/116117?sv> (дата звернення: 14.06.2022).

Павленко О. Війна сенсів. Як працює російська пропаганда на окупованих територіях Харківської області / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 14.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/viyna-sensiv-yak-pratsyuye-rosiyska-propahanda-na-okupovanykh-terytoriyakh-kharkivskoyi> (дата звернення: 14.06.2022).

15.06.2022

ЗСУ звільнили два села у напрямку Ізюма, – депутат (відео): [Співаківка та Заводи] // Фокус. – 15.06.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/519080-vsu-osvobodili-dva-sela-v-napravlenii-izyuma-deputat-video> (дата звернення: 15.06.2022).

На Харківському напрямку бої йдуть за село Рубіжне та в районі Ізюму, – Синегубов // Цензор.нет. – 15.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3348035> (дата звернення: 15.06.2022).

У Харкові збирають докази військових злочинів росіян: [збір інформації розпочав Харків. антикорупц. центр] // Kharkiv Today. – 15.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-zbyrayut-dokazy-viyskovykh-zlochyniv-rosiyan> (дата звернення: 15.06.2022).

Венедіктова та прокурор МКС [Міжнародного кримінального суду Карім] Хан оглянули місця воєнних злочинів РФ у Харкові // Цензор.нет. – 15.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3348091> (дата звернення: 15.06.2022).

Ключко Е. Игорь Терехов рассказал про итоги визита в Харьков прокурора из Гааги (видео) / Евгений Ключко // Харьков. известия. – 15.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/igor-terehov-rasskazal-pro-itogi-vizita-v-harkov-prokurora-iz-gaagi-video/> (дата звернення: 15.06.2022).

Какие разрушения получил Харьков с начала войны // СтройОбзор. – 15.06.2022. – URL: <https://stroyobzor.ua/ru/kharkov/news-city/kakie-razrusheniya-poluchil-kharkov-s-nachala-voyny> (дата звернення: 15.06.2022).

З початку війни ворог знищив у місті 3 584 будинки.

У Харкові під удар потрапила метеостанція // Весь Харьков. – 15.06.2022. – URL: <https://allkharkov.ua/news/pro/y-harkov-pd-ydar-potrapila-meteostancia.html> (дата звернення: 15.06.2022).

Северная Салтовка. После обстрелов агрессора газопроводы стали похожи на решето (фото) // Редпост. – 15.06.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/photo/1245216-severnaya-saltovka-posle-obstrelov-agressora-gazoprovodyi-stali-pohozhi-na-reshe-to-foto> (дата звернення: 15.06.2022).

На Харківщині російськими обстрілами пошкоджені 11 будинків та птахоферма // Суспільне: Новини. – 15.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/250259-na-harkivsini-rosijskimi-obstrilami-poskodzeni-11-budinkiv-ta-ptahoferma/> (дата звернення: 15.06.2022).

Обстріляні села Богодухівського, Ізюмського, Чугуївського районів.

Гололобова М. По Бабаям нанесены два ракетных удара: фото последствий / Мадина Гололобова // Status Quo. – 15.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/15.06.2022/po-babayam-naneseny-dva-raketnyx-udara-foto-posledstviy> (дата звернення: 15.06.2022).

Ищук Е. Задело 22 дома: как выглядит Безлюдовка после обстрелов (фото, видео) / Елена Ищук // Status Quo. – 15.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/15.06.2022/zadelo-22-doma-kak-vyglyadit-bezlyudovka-posle-obstrelov-foto-video> (дата обращения: 15.06.2022).

Велицкий П. В одном из бомбоубежищ Харькова люди живут под землей с первых дней войны (фоторепортаж) / Павел Велицкий // Об'єктив. – 15.06.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/06/15/v-odnom-iz-bomboubezishh-harkova-lyudi-zhivut-pod-zemlej-s-pervyh-dnej-vojny-fotoreportazh/> (дата обращения: 15.06.2022).

Харківський підприємець [і волонтер Мирон Баран] передав нацгвардійцям пів сотні буксирувальних ременів власного виробництва (фото) // Texty.org.ua. – 15.06.2022. – URL: <https://texty.org.ua/fragments/106976/harkivskyj-pidpryemec-peredav-nachvardijcyam-piv-sotni-buksyruvalnyh-remeniv-vlasnoho-vyrobnnytva-foto/> (дата звернення: 15.06.2022).

«Как пазл, но трехмерный». Инженер из Франции строит в Харькове 3D-модели разрушенных зданий – чтобы их легче было восстанавливать // Настоящее время. – 15.06.2022. – URL: <https://www.currenttime.tv/a/inzhener-iz-frantsii-stroit-v-harkove-trehmernye-modeli-razrushennyh-obstrelami-zdaniy-chtoby-ih-legche-bylo-vosstanavlivat/31896162.html> (дата обращения: 15.06.2022).

Перун В. Росіяни заборонили жителям окупованої Балаклії на Харківщині покидати місто упродовж 2 років / Віра Перун // LB.ua. – 15.06.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/06/15/520179_rosiyani_zaboronili_zhitelyam.html (дата звернення: 15.06.2022).

Ще один мер-зрадник із Харківської області отримав підозру : [Анатолій Степанець] // Kharkiv Today. – 15.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/shche-odyn-mer-zradnyk-iz-kharkivskoyi-oblasti-otrymav-pidozru> (дата звернення: 15.06.2022).

16.06.2022

На Харківщині лінію фронту віддалили, але ракетні удари не припинилися, – командир загону ССО «Азов-Харків» [Анатолій] Сидоренко // Еспресо. – 16.06.2022. – URL: <https://espresso.tv/na-kharkivshchini-liniyu-frontu-viddalili-ale-raketni-udari-ne-privinilisya-komandir-zagonu-sso-azov-kharkiv-sidorenko> (дата звернення: 16.06.2022).

Окупанти обстріляли Харківську область: поранено шістьох людей : Від влучення російських боєприпасів сталися загоряння в Золочеві / підгот. Анна Конюченко // ZN.ua. – 16.06.2022. – URL: <https://zn.ua/ukr/UKRAINE/okupanti-obstriljali-kharkivsku-oblast-poraneno-shistokh-ljudej.html> (дата звернення: 16.06.2022).

Обстріляні Індустріальний район Харкова; Харківський, Чугуївський, Богодухівський, Ізюмський, Лозівський райони області.

У Харкові росіяни знищили місцеве депо і сотню трамваїв перетворили на брухт // ТСН. – 16.06.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/u-harkovi-rosiyani-znischili-misceve-depo-i-sotnyu-tramvayiv-peretvorilas-na-bruht-2088121.html> (дата звернення: 16.06.2022).

Ліпич О. Окупанти «демілітаризували» підприємство харчопрому в Харкові: з'явилися фото наслідків / Ольга Ліпич // Obozrevatel. – 16.06.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/okupanti-demilitarizovali-pidpriemstvo-harchopromu-u-harkovi-zyavilisya-foto-naslidkiv.htm> (дата звернення: 16.06.2022).

Громаду в Харківській області обстріляли з танків і гелікоптерів : [Дергачі] // Kharkiv Today. – 16.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/hromadu-v-kharkivskiy-oblasti-obstrilyaly-z-tankiv-i-helikopteriv> (дата звернення: 16.06.2022).

Петров Д. «Харківчанам загрожує небезпека»: Силовики звернулися до мешканців : [заборонено ходити у ліси та купатися у водоймах] / Даниїл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 16.06.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11830-harkivchanam-zagrozhuje-nebezpeka-siloviki-zvernulisya-do-meshkanciv.html> (дата звернення: 16.06.2022).

Двоє американських добровольців [Олександр Друке та Енді Хюїн] потрапили у полон до росіян під Харковом, – The Telegraph // Цензор. – 16.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3348232> (дата звернення: 16.06.2022).

Кандяк О. Навіть на Салтівці: у Харкові масово почали повертати газ у зруйновані будинки / Олена Кандяк // 24 канал. – 16.06.2022. – URL: https://24tv.ua/navit-saltivtsi-harkovi-masovo-pochali-povertati-gaz-zruynovani_n2025093 (дата звернення: 16.06.2022).

В одному з бомбосховищ Харкова люди живуть під землею з перших днів війни // YouTube : Телеканал : Simon. – 16.06.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=A3vmEeNAXcY> (дата звернення: 16.06.2022).

З початку війни у Харкові народилися понад 500 дітей // Kharkiv Today. – 16.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/z-pochatku-viyny-u-kharkovi-narodylysya-ponad-500-ditey> (дата звернення: 16.06.2022).

Гаєвська А. «Побільшало літніх людей»: на Харківщині зросла кількість інсультів : [Як працює Харків. обл. лікарня під час війни] / Аліна Гаєвська, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 16.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/250947-pobilsalo-litnih-ludej-na-harkivsini-zrosla-kilkist-insultiv/> (дата звернення: 16.06.2022).

«Харківводоканал» спростував фейк про спалах холери у місті // Kharkiv Today. – 16.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivvodokanal-sprostuvav-feyk-pro-spalakh-kholery-u-misti> (дата звернення: 16.06.2022).

Мякушко С. У місті на Харківщині з'явився патріотичний мурал. Фото / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 16.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/pervomajskij/u-misti-na-harkivsini-zavivsa-patrioticnij-mural-foto.html> (дата звернення: 16.06.2022).

Харківський театр Пушкіна перейменують // Kharkiv Today. – 16.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/politika/kharkivskyy-teatr-pushkina-pereymenuyut> (дата звернення: 16.06.2022).

17.06.2022

ЗСУ звільнили Дмитрівку Ізюмського району – Генштаб // Факти. – 17.06.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/novosti/20220617-zsu-zvilnyly-dmytrivku-izyumskogo-rajonu-genshtab/> (дата звернення: 17.06.2022).

Макаренко А. «У мене черед стоїт на призыв»: командир бригади тероборони розказав о захитниках Харьковщины / Анна Макаренко // Newsroom. – 17.06.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/u-menya-ochered-stoit-na-prizyv-komandir-brigady-teroborony-rasskazal-o-zashchitnikah-harkovshchiny> (дата обращения: 17.06.2022).

Ворог обстрілює Харків та область. Окупанти намагаються продовжити наступ в напрямку Слов'янська, – Синегубов // Цензор.нет. – 17.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3348492> (дата звернення: 17.06.2022).

Обстріляні Шевченківський, Новобаварський та Холодногірський райони Харкова, населені пункти Харківської області: м. Дергачі, смт Пісочин, Золочів, смт Коробочкине Чугуївського району, с. Морозівка Ізюмського району.

Балачук І. Ворог обстріляв Харківщину, Золочів накрив касетними боєприпасами – голова ОВА / Ірина Балачук // Укр. правда. – 17.06.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/06/17/7352997/> (дата звернення: 17.06.2022).

Російська ракета вперше влучила по Первомайському // Kharkiv Today. – 17.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-raketa-vpershe-vluchyla-po-pervomayskomu> (дата звернення: 17.06.2022).

Манченко О. Російські окупанти випустили дві ракети по Пісочину: постраждало приватне підприємство / Олександр Манченко // Слобід. край. – 17.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/pisocin/rosijski-okupanti-vipustili-dvi-raketi-po-pisocinu-postrazdalo-privatne-pidpriemstvo.html> (дата звернення: 17.06.2022).

Соха А. Загинули кілька сотень корів на підприємстві в Харківській області / Андрій Соха // Слобід. край. – 17.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/agroprom/zaginuli-kilka-soten-koriv-na-pidpriemstvi-v-harkivskij-oblasti.html> (дата звернення: 17.06.2022).

Через бойові дії дослідницьке господарство «Кутузівка» (при Інституті сільського господарства Північного Сходу НААН) втратило понад 400 голів великої рогатої худоби.

Гаєвська А. Студент, який лікував людей у метро Харкова, стажуватиметься в Кембриджському університеті : [Сергій Алхімов – студент Харків. мед. ун-ту] / Аліна Гаєвська, Руслана Богдан // Суспільне : Новини. – 17.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/250982-student-akij-likuvav-ludej-u-metro-harkova-stazuvatimetsa-v-kembridzskomu-universiteti/> (дата звернення: 17.06.2022).

Перун В. Росіяни крадуть зерно у фермерів Харківщини і роздають жителям як «гумдопомогу» / Віра Перун // Lb.ua. – 17.06.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/06/16/520300_rosiyani_kradut_zerno_fermeriv.html (дата звернення: 17.06.2022).

Харків'яни знов можуть доїхати до Салтівки на метро : [з 17 червня від станції «Академіка Барабашова» можна дістатися до станції «Героїв праці»] // Харків : Times. – 17.06.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/06/17/harkiv-yani-znov-mozhut-doyihati-do-saltivki-na-metro/> (дата звернення: 17.06.2022).

18.06.2022

Федоркова Т. ЗСУ відкинули окупантів поблизу двох сіл Ізюмського району на Харківщині – Генштаб / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 18.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/261856-zsu-vidkinuli-okupantiv-poblizu-dvoh-sil-izumskogo-rajonu-na-harkivsini-genstab/> (дата звернення: 18.06.2022).

Президент відзначив харківських медиків державними нагородами України // Харківська обласна військова адміністрація. – 18.06.2022. – URL: <https://kharkivoda.gov.ua/news/116206> (дата звернення: 18.06.2022).

Гололобова М. Які населені пункти Харківської області війська РФ обстріляли вчора: список / Мадина Гололобова // Status Quo. – 18.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.07.2022/yaki-naseleni-punkti-xarkivskoyi-oblasti-viiska-rf-obstrilyali-vcora-spisok> (дата звернення: 18.06.2022).

Обстріляні населені пункти Богодухівського, Ізюмського, Харківського та Чугуївського районів.

Росіяни запускають так звані теплові пастки на Харків, щоб обманювати ППО. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 18.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3348732> (дата звернення: 18.06.2022).

Тищенко К. Харків обстріляли ракетою, що лишає обманний слід – ЗМІ / Катерина Тищенко // Укр. правда. – 18.06.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/06/18/7353276/> (дата звернення: 18.06.2022).

Гаєвська А. Ракетний обстріл і теплова пастка: російська армія вдень 18 червня обстріляла Харків : [Індустріал. р-н] / Аліна Гаєвська, В'ячеслав Мавричев // Суспільне : Новини. – 18.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/251529-raketnij-obstril-i-teplova-pastka-rosijska-armiya-vden-18-cervna-obstrilala-harkiv/> (дата звернення: 18.06.2022).

Окупанти обстріляли Харків: снаряди влучили в підприємство та будинок : [обстріл Київ. р-ну] // Факти. – 18.06.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/ukraine/20220618-u-harkovi-chutno-vybuhy-2/> (дата звернення: 18.06.2022).

Ворог ударив по обласній лікарні після того, як сюжет про неї показали в новинах, – BMC ЗСУ. Фото // Цензор.нет. – 18.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3348744> (дата звернення: 18.06.2022).

Окупанти обстріляли підприємство у Харкові [в Індустріальному районі] // РБК-Україна. – 18.06.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/okkupanty-obstrelyali-predpriyatie-harkove-1655577350.html> (дата звернення: 18.06.2022).

Рашисти обстріляли ракетами газопереробне підприємство на Харківщині, триває масштабна пожежа, – ОВА : [Ізюм. р-н] // Цензор. – 18.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3348771> (дата звернення: 18.06.2022).

Панченко А. Війська РФ вдарили ракетами по Ізюмщині, почалася потужна пожежа [на газопереробному заводі]. Фото : / Альбіна Панченко // Obozrevatel. – 18.06.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/vijska-rf-vdarili-po-harkivskij-oblasti-pochalasya-potuzhna-pozhezha-foto.htm> (дата звернення: 18.06.2022).

На Харківщині за добу госпіталізували трьох поранених від обстрілів РФ [у Лозівському районі та Руській Лозовій] // Суспільне : Новини. – 18.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/251461-na-harkivsini-za-dobu-gospitalizuvali-troh-poranenih-vid-obstriliv-rf/> (дата звернення: 18.06.2022).

Куліченко І. Передмістя Харкова обстріляли ракетами з Белгорода. Рашисти стверджують, що знищили штаб «Азова» (фото) : [об'єкти цивільної інфраструктури знищені у Пісочині] / Ірина Куліченко // Харьков. известия. – 18.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/proisshestviya/peredmistja-harkova-obstriljali-raketami-z-bielgoroda-rashisti-stverdzhujut-shho-znishhili-shtab-azova-foto/> (дата звернення: 18.06.2022).

Під час обстрілу Ізюмського району поранено дівчинку : [у с. Савинці] // Kharkiv Today. – 18.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-obstrilu-izyumskoho-rayonu-poraneno-divchynku> (дата звернення: 18.06.2022).

Гаєвська А. Армія РФ поцілила у сільгосп підприємство на Золочівщині: фото наслідків : доповнено : [обстріляне с. Фартушне Золочівської громади] / Аліна Гаєвська, Ірина Гнатюк // Суспільне : Новини. – 18.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/251423-armia-rf-vperse-vdarila-po-selu-fartusne-na-zolocivsini-foto-naslidkiv/> (дата звернення: 18.06.2022).

Харківщина лідирує в розмінуванні територій – Монастирський // Укрінформ. – 18.06.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3509432-harkivsina-lidirue-v-rozminuvanni-teritorij-monastirskij.html> (дата звернення: 18.06.2022).

У Харкові проходять випускні [онлайн у школах міста Харкова] // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 18.06.2022. – URL: <https://city.kharkov.ua/uk/news/u-kharkovi-prokhodyat-vipuskni-51202.html> (дата звернення: 18.06.2022).

19.06.2022

Місто-герой Харків: як живе східна столиця під час війни // Vizit Ukraine.today. – 19.06.2022. – URL: <https://visitukraine.today/uk/blog/525/misto-geroi-xarkiv-yak-zive-sxidna-stolicya-pid-cas-viini> (дата звернення: 19.06.2022).

Рашисти знову обстріляли Харків та область: одна людина загинула, п'ятеро – поранені // Рудана : Новини. – 19.06.2022. – URL: <https://rudana.com.ua/news/rashysty-znovu-obstrilyaly-harkiv-ta-oblast-odna-lyudyna-zagynula-pyatero-poraneni> (дата звернення: 19.06.2022).

Кобзар Н. В Харьковской области вчера были обстреляны 20 городов и сел: список / Наталья Кобзар // Status Quo. – 19.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/19.06.2022/v-xarkovskoi-oblasti-vcera-byli-obstrelyany-20-gorodov-i-sel-spisok> (дата обращения: 19.06.2022).

Окупанти з танків та мінометів обстріляли прикордонний район України : [Дергачів. р-н] // В 24 : інформ. патруль. – 19.06.2022. – URL: <https://www.volyn24.com/news/187900-okupanty-z-tankiv-ta-minometiv-obstrilyaly-prykordonnyj-rajon-ukrainy> (дата звернення: 19.06.2022).

Из одного из самых обстреливаемых поселков под Харьковом вывезли 19 собак и 5 кошек (фото) : [из пос. Слатино] // Об'єктив. – 19.06.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/06/19/iz-odnogo-iz-samyh-obstrelivaemyh-poselkov-pod-harkovom-vyvezli-19-sobak-i-5-koshek-foto/> (дата обращения: 19.06.2022).

Федоркова Т. Терехов скасував відрядження до Мадрида через безпекову ситуацію у Харкові / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 19.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/251765-terehov-skasuvav-vidradzenna-do-madrida-cerez-bezpekovu-situaciju-u-harkovi/> (дата звернення: 19.06.2022).

Планувалася зустріч з архітектором Норманом Фостером, який візьме участь у відновленні Харкова.

20.06.2022

Росія збирає сили для нової атаки на Харків, – Зеленський : Україні потрібна сучасна зброя для того, щоби повністю зупинити російських окупантів // НТА. – 20.06.2022. – URL: <https://www.nta.ua/rosiya-zbyraye-sily-dlya-novoyi-ataky-na-harkiv-zelenskyj/> (дата звернення: 20.06.2022).

Цюмик Г. Російські окупанти били по околицях Харкова та населених пунктах області – Генштаб // Ганна Цюмик // Суспільне : Новини. – 20.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/251858-okupanti-gatili-po-okolicah-harkova-ta-naselenih-punktah-oblasti-genstab/> (дата звернення: 20.06.2022).

Росіяни мають огидний вигляд, на їхніх лобах написано: «Вбивці-гвалтівники» – Подоляк про обстріли Харкова // Гордон. – 20.06.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/rosijani-vigljadajut-ogidno-na-jihnih-lobah-napisano-vbivtsi-nasilniki-podoljak-pro-obstril-harkova-1613895.html> (дата звернення: 20.06.2022).

Росія запустила з Білгорода «Іскандери» по Харкову // New Format. – 20.06.2022. – URL: <https://newformat.info/news/rosiya-zapustila-z-bilgoroda-iskanderi-po-harkovu/> (дата звернення: 20.06.2022).

Обстріляні Харків, Чугуїв, села Харківської області Баранівка, Іванівка, Коробочкіне.

Бескровний І. Жінки молилися та плакали: обстріли Київського району Харкова (відео) / Ігор Бескровний // Харьков. известия. – 20.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/zhinki-molilisja-ta-plakali-obstrili-kiivskogo-rajonu-harkova-video/> (дата звернення: 20.06.2022).

Тесленко О. Окупанти без зупину гатять по П'ятихатках: про життя найбільш обстрілюваного мікрорайону Харкова / Оксана Тесленко // Новини : live. – 20.06.2022. – URL: <https://novyny.live/novosti/okkupanty-bez-ostanovki-gatjat-po-piatikhatkam-o-zhizni-samogo-obstreliwaemogo-mikroraiona-kharkova-47071.html> (дата звернення: 20.06.2022).

Ранок у Харкові почався з російських ударів – Синегубов закликав харків'ян не ігнорувати сигнали тривоги // Радіо Свобода. – 20.06.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-kharkiv-rosiyski-udary-ova/31905942.html> (дата звернення: 20.06.2022).

Обстріляні Холодногірський район Харкова, Люботин, Балаклія, Чугуїв, населені пункти Харківського, Богодухівського, Ізюмського районів.

Паливода Ю. Окупанти обстрілами майже знищили два найкрупніших ринки Харкова – «Барабашово» та «Європу». Підприємці повертаються туди працювати серед розтрощених майданчиків та згорілих складів – фоторепортаж «Бабеля» / Юра Паливода // Бабель. – 20.06.2022. – URL: <https://babel.ua/texts/80239-okupanti-obstrilami-mayzhe-znishchili-dva-naykrupnishih-rinki-harkova-barabashovo-ta-yevropu-pidpriyemci-povertayutsya-tudi-pracyuvati-sered-roztroshchenih-maydanchikiv-ta-zgorilih-skladiv-fotoreporta> (дата звернення: 20.06.2022).

Троє дітей були поранені під час вибуху снаряда у водоймі на Харківщині : [у с. Іванівка Ізюм. р-ну] // Kharkiv Today. – 20.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/troye-ditey-buly-poraneni-pid-chas-vybukhu-snaryada-u-vodoymi-na-kharkivshchyni> (дата звернення: 20.06.2022).

«Ми кричимо, як кричали маріупольці»: Жителі окупованого Ізюма та їхні родичі записали відеозвернення // Vgorode. – 20.06.2022. – URL:

<https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1210288-mi-krichimo-jak-krichali-mariupoltsi-zhiteli-okupovanoho-izjuma-ta-jikhni-rodichi-zapisali-videozvernennja> (дата звернення: 20.06.2022).

Гурковська Н. Після боїв під Ізюмом у ліс втекли 200 окупантів: що відомо / Наталя Гурковська // РБК-Україна. – 20.06.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/boev-izyumom-les-sbezhalo-200-okkupantov-1655737636.html> (дата звернення: 20.06.2022).

Гололобова М. Обстрелы по 22 часа и трупы на улице: как жили люди в оккупированном селе Харьковской области: [с. Каменка Изюм. р-на: рассказ учительницы Ирины Восьмерик] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 20.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/20.06.2022/obstrely-po-22-casa-i-trupy-na-ulice-kak-zili-lyudi-v-okkupirovannom-sele-xarkovskoi-oblasti> (дата звернення: 20.06.2022).

Під Харковом росіяни вдарили ракетою по навчальному закладу, де видавалася гуманітарка: [обстріляний професійний ліцей залізничного транспорту в Люботині] // Укрінформ. – 20.06.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3511157-pid-harkovom-rosiani-vdarili-raketou-po-navcalnomu-zakladu-de-vidavalasa-gumanitarka.html> (дата звернення: 20.06.2022).

Унаслідок ракетного обстрілу пошкоджено будівлю Харківської державної зооветакадемії: фото, відео: [с. Мала Данилівка Дергачів. р-ну] // Укрінформ. – 20.06.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3511105-unaslidok-raketnogo-obstrilu-poskodzeno-budivlu-harkivskoi-derzavnoi-zoovetakademii.html> (дата звернення: 20.06.2022).

Вирва діаметром 12 метрів і 160 вибитих вікон: на Харківщині фіксують наслідки ворожих обстрілів: [обстріл Малої Данилівки; ворожа ракета потрапила в дорогу перед Харків. зооветакадемією] // Еспресо. – 20.06.2022. – URL: <https://espresso.tv/virva-diametrom-12-metriv-i-160-vibitikh-vikon-na-kharkivshchini-fiksuyut-naslidki-vorozhikh-obstriliv> (дата звернення: 20.06.2022).

У Харкові відновлює роботу бізнес // Харків: офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 20.06.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/u-kharkovi-vidnovlyue-robotu-biznes-51217.html> (дата звернення: 20.06.2022).

Працюють 210 супермаркетів, або близько 68% від їх загальної кількості.

21.06.2022

Ключко Є. «Харків зараз переживає другу хвилю російської агресії», – Ігор Терехов (відео) / Євген Ключко // Харьков. известия. – 21.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/harkiv-zaraz-perezhivaie-drugu-hvilju-rosijskoi-agresii-igor-terehov-video/> (дата звернення: 20.06.2022).

15 людей загинули, 16 – поранені внаслідок російських денних обстрілів на Харківщині, – Синегубов // Цензор.нет. – 21.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3349379> (дата звернення: 21.06.2022).

Обстріляні Харків, Дергачівська, Золочівська, Чугуївська громади.

Андрусів Н. Загинула дитина, багато постраждалих: окупанти знову обстріляли житлові райони Харкова: [Індустріал. р-н] / Наталія Андрусів // Вголос. – 21.06.2022. – URL: <https://vgolos.ua/news/okupanti-znovu-obstrilyali-zhitlovi-rayoni-harkova-bagato-postrazhdalih-1422298.html> (дата звернення: 21.06.2022).

Гаєвська А. Окупанти РФ обстріляли житлово-комунальний коледж у Харкові – фото наслідків / Аліна Гаєвська, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 21.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/252350-okupanti-rf-obstrilali-zitlovo-komunalnij-koledz-u-harkovi-foto-naslidkiv/>

Коледж Харківського національного університету міського господарства ім. О. М. Бекетова, який знаходиться на вул. Шевченка.

Наслідки ворожого ракетного удару по депо харківського метрополітену. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 21.06.2022. – URL: Джерело: <https://censor.net/ua/p3349306> (дата звернення: 21.06.2022).

На Салтівській лінії метро потяги не курсують до кінцевої зупинки : [від «Академика Барабашова» до «Героїв Праці»] // Kharkiv Today. – 21.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-saltivskiy-liniyi-metro-potyahy-ne-kursuyut-do-kintsevoyi-zupynky> (дата звернення: 21.06.2022).

За інформацією військових, окупанти планували обстріляти Салтівське депо метрополітену, аби позбавити Харків поїздів «підземки». Тому було прийнято рішення призупинити рух на цій ділянці.

Через обстріл в Золочівському районі загинули троє мешканців [с. Уди] // Kharkiv Today. – 21.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/cherez-obstril-v-zolochivskomu-rayoni-zahynuly-troye-meshkantsiv> (дата звернення: 21.06.2022).

Федоркова Т. Російські окупанти дистанційно мінують територію Чугуєва на Харківщині : доповнено / Тетяна Федоркова, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 21.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/252338-rosijski-okupanti-minuut-teritoriu-cuguivskogo-rajonu-harkivsini/> (дата звернення: 21.06.2022).

Дыхман А. Харьковскую область минируют боеприпасами, которые взрываются от жары : / Алина Дыхман // Status Quo. – 21.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/21.06.2022/xarkovskuyu-oblast-miniruyut-boepripasami-kotorye-vzryvayutsya-ot-zary> (дата звернення: 21.06.2022).

Окупанти дистанційно мінують Чугуїв та Чугуївський район.

Кобзар Н. З окупованої частини Харківської області вчора вдалося вивезти 1000 осіб / Наталія Кобзар // Status Quo. – 21.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.07.2022/z-okupovanix-teritorii-xarkivskoyi-oblasti-vdalosya-evakuyuvati-shhe-1000-osib> (дата звернення: 21.06.2022).

Які супермаркети і ринки працюють у Харкові // Kharkiv Today. – 21.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/yaki-supermarkety-i-rynky-pratsyuyut-u-kharkovi> (дата звернення: 21.06.2022).

22.06.2022

За кількістю тотальних руйнувань Харківська область на другому місці в Україні // Kharkiv Today. – 22.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/za-kilkistyu-totalnykh-ruynuvan-kharkivska-oblast-na-druhomu-mistsi-v-ukrayini> (дата звернення: 22.06.2022).

Війська РФ з ночі обстрілювали три райони Харкова // Mediaport. – 22.06.2022. – URL: <https://www.mediaport.ua/viyska-fr-z-nochi-ob-strilyuvali-tri-rayoni-harkova> (дата звернення: 22.06.2022).

Обстріляні Слобідський, Індустріальний та Немишлянський райони.

Цвєтоквa С. У Харкові студенти з окупованих міст ховаються в укритті гуртожитку / Софія Цвєткова, Руслана Богдан // Суспільне : Новини. – 22.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/252779-u-harkovi-studenti-z-okupovanih-mist-hovautsa-v-ukritti-gurtozitzku/> (дата звернення: 22.06.2022).

Близько 30 студентів ховаються від обстрілів в одному з гуртожитків Харківського національного університету ім. В. Н. Каразіна (відео, фото).

Гаращенко Р. Артобстрілы Харькова и области: в Минобороны назвали цели оккупантов / Руслан Гаращенко // РБК : Україна. – 22.06.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/rus/news/artobstrely-harkova-oblasti-minoborony-nazvali-1655900276.html> (дата обращения: 22.06.2022).

Мета загарбників: не допустити виходу ЗСУ на державний кордон.

Від ворожих обстрілів на Харківщині за добу загинули десятеро цивільних // Укрінформ. – 22.06.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3512993-vid-vorozih-obstriliv-na-harkivsini-za-dobu-zaginuli-desatero-civilnih.html> (дата звернення: 22.06.2022).

Внаслідок обстрілу Золочіва на Харківщині загинуло 3 людей, – прокуратура // Цензор.нет. – 22.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3349615> (дата звернення: 22.06.2022).

Розстріляли дітей, не дають ховати померлих: у захопленому Ізюмі росіяни влаштували терор // Лозова.city. – 22.06.2022. – URL: <https://lozova.city/articles/220237/rozstrilyali-ditej-ne-dayut-hovati-pomerlih-u-zahoplenomu-izyumi-rosiyani-vlashtuvali-teror>

Цьомик Г. Окупанти з мінометів обстріляли Ізюмщину: загинули п'ятеро жінок : [у с. Пришиб] / Ганна Цьомик // Суспільне : Новини. – 22.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/252958-okupanti-z-minometiv-obstrilali-izumsinu-zaginuli-patero-zinok/> (дата звернення: 22.06.2022).

Внаслідок обстрілу Чугуєва російськими окупантами загинули комунальники // Цензор.нет. – 22.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3349507> (дата звернення: 22.06.2022).

«Хочу велосипед і щоб закінчилась війна»: історія 9-річної харків'янки, яка потрапила під артобстріл // Суспільне : Новини. – 22.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/252734-hocu-velosiped-i-sob-zakincilas-vijna-istoria-9-ricnoi-harkivanki-aka-potrapila-pid-artobstril/> (дата звернення: 22.06.2022).

Дыхман А. Россиянин из Харькова призвал своего сына и других солдат РФ сложить оружие // Алина Дыхман // Status Quo. – 22.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/22.06.2022/rossiyanin-iz-xarkova-prizval-svoego-syna-i-drugix-soldat-rf-slozit-oruzie> (дата обращения: 22.06.2022).

Менше продуктів, більше звітів. Чому в Харкові стало важче отримати гуманітарну допомогу // Kharkiv Today. – 22.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/menshe-produktiv-bilshe-zvitiv-chomu-v-kharkovi-stalo-vazhche-otrymaty-humanitarnu-dopomohu> (дата звернення: 22.06.2022).

З початку війни у Харкові народилося понад 500 дітей // Харків : Times. – 22.06.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/06/22/z-pochatku-vijni-u-harkovi-narodilosya-ponad-500-ditej/> (дата звернення: 22.06.2022).

Київ та Львівщина – регіони-лідери з розкрадання гумдопомоги. Далі йдуть Харківщина та Кіровоградщина, – Монастирський // Цензор.нет. – 22.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3349454> (дата звернення: 22.06.2022).

23.06.2022

Должко В. Узагальнення подій, які були задокументовані Харківською правозахисною групою у Харкові та Харківській області протягом перших 120 днів повномасштабної російсько-української війни (24 лютого – 23 червня 2022 року) / Владислав Должко // Харківська правозахисна група – 23.06.2022. – URL: <https://khpg.org/1608810789> (дата звернення: 23.06.2022).

Черниш О. «Кошмарять, бо можуть». Як і чому Росія знову атакує Харків / Ольга Черниш // BBC : News : Україна. – 23.06.2022. – URL: <https://www.bbc.com/ukrainian/features-61889836> (дата звернення: 23.06.2022).

Обстріли окупантами Харківської області: за день загинули 10 людей, багато поранених // Україна кримінальна. – 23.06.2022. – URL: <https://cripo.com.ua/news/war/obstrili-okupantami-harkivskoyi-oblasti-za-den-zaginuli-10-lyudej-bagato-poranenih/> (дата звернення: 23.06.2022).

Обстріляні Немишлянський район Харкова, Балаклія, Золочів, Чугуїв, с. Пришиб Ізюмського району, с. Тихопілля Лозівського району.

Давидова Ю. У боях за Харків загинув науковець та батько трьох дітей [Олег Степанов] / Юлія Давидова // Суспільне : Новини. – 23.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/253466-u-boah-za-harkiv-zaginu-v-naukovec-ta-batko-troh-ditej/> (дата звернення: 23.06.2022).

Олег Степанов – випускник геолог-географічного факультету Харківського державного університету (нині – Каразінський університет) (1999), завідуючий лабораторії літофізичних досліджень, комплексної лабораторії дослідження керну УкрНДІ газу.

Тесленко О. Під Харковом підліток-танцюрист під час обстрілу втратив ногу : [у м. Дергачі] / Оксана Тесленко // Новини : Live. – 23.06.2022. – URL: <https://harkiv.novyny.live/pod-kharkovom-podrostok-tantsor-vo-vremia-obstrelya-lishilsia-nogi-47363.html> (дата звернення: 23.06.2022).

Федоркова Т. Померла вчителька з Золочева на Харківщині, тяжкопоранена російським обстрілом [Лілія Борох] / Тетяна Федоркова, Ірина Гнатюк // Суспільне : Новини. – 23.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/253197-pomerla-vcitelka-z-zoloceva-tazkoporanena-rosijskim-obstrilom/> (дата звернення: 23.06.2022).

Гаєвська А. У Харкові підтопило підвал, у якому від російських обстрілів ховалися до 200 людей / Аліна Гаєвська, Дмитро Гребінник // Суспільне : Новини. – 23.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/253167-u-harkovi-pidtopilo-pidval-u-akomu-vid-rosijskih-obstriliv-hovalisa-do-200-ludej/> (дата звернення: 23.06.2022).

5 ідей для повоєнного Харкова: будинки з бомбосховищами, велодоріжки та Рейхстаг на руїнах // Kharkiv Today. – 23.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/5-idey-dlya-povoyennoho-kharkova-budynky-z-bomboskhovyshchamy-velodorizhky-ta-reykhstah-na> (дата звернення: 23.06.2022).

Петров Д. Робота в Харкові: Мешканцям доступні сотні вакансій / Данііл Петров // Комментариї.уа : Харків. – 23.06.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11908-robota-v-harkovi-meshkancyam-dostupni-sotni-vakansiy.html> (дата звернення: 23.06.2022).

Солодовнік М. «Мене здали». Медійник з Харкова Олег Юхт – про життя в окупації та фільтрації окупантів / Марія Солодовнік, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 23.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/252231-mene-zdali-medijnik-z-harkova-oleg-uht-pro-zitta-v-okupacii-ta-filtracii-okupantiv/> (дата звернення: 23.06.2022).

Олег Юхт – засновник та керівник телекомпанії «Агентство телебачення «Новини» (АТН)»; випускник Національного юридичного університету ім. Ярослава Мудрого.

24.06.2022

«На Харківському напрямку все рівняють з землею», – командир роти Яроша Валерій Краснян «Барс» // Kharkiv Today. – 24.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivskomu-napryamku-vse-rivnyayut-z-zemleyu-komandyr-roty-yarosha> (дата звернення: 24.06.2022).

Окупанти закидають диверсантів на підступах до Харкова // Kharkiv Today. – 24.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-zakydayut-dyversantiv-na-pidstupakh-do-kharkova> (дата звернення: 24.06.2022).

Гаєвська А. Армія РФ ракетами вдарила по спорткомплексу політехнічного інституту в Харкові. Фото / Аліна Гаєвська, В'ячеслав Мавричев // Суспільне : Новини. – 24.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/253589-armia-rf-dvoma-raketami-vdarila-po-sportkompleksu-politehnicnogo-institutu-v-harkovi-foto-naslidkiv/> (дата звернення: 24.06.2022).

Вогнева ніч: горіли Циркуни, Дергачі, спорткомплекс в Київському районі // АТН. – 24.06.2022. – URL: <https://atn.ua/novosti/vohneva-nich-horily-tsyркuny-derhachi-sportkompleks-v-kyivskomu-rajoni-373403/> (дата звернення: 24.06.2022).

Гаєвська А. Знущання в підвалах та щоденні обстріли: як живе окупована Балаклія на Харківщині / Аліна Гаєвська, Роман Кривко // Суспільне : Новини. – 24.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/253780-znushanna-v-pidvalah-ta-sodenni-obstrili-ak-zive-okupovana-balaklia-na-harkivsini/> (дата звернення: 24.06.2022).

Підрозділи ДСНС на Харківщині не припиняли роботу на окупованих територіях : [Ізюм] // Суспільне : Новини. – 24.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/253602-pidrozdili-dsns-na-harkivsini-ne-pripinali-robotu-na-okupovanih-teritoriah/> (дата звернення: 24.06.2022).

Війська РФ дистанційно мінують територію Чугуєва – мер // НВ : Україна. – 24.06.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/novosti/events/viyna-v-ukrajini-viyska-rf-distanciyno-minuyut-chugujiv-novini-ukrajini-50252085.html> (дата звернення: 24.06.2022).

Харківським рятувальникам допомагають колеги з Канади // Kharkiv Today. – 24.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskym-ryatuvalnykam-dopomahayut-kolehy-z-kanady> (дата звернення: 24.06.2022).

Петік М. Сиділа на порозі будинку та читала книжку: на Харківщині росіяни вбили 8-річну дівчинку / Марина Петік // Obozrevatel. – 24.06.2022. – URL:

<https://war.obozrevatel.com/ukr/sidila-na-porozi-doma-ta-chitala-knizhku-na-harkivschini-rosiyani-vbili-8-richnu-divchinku.htm> (дата звернення: 24.06.2022).

У с. Безруки Дергачівського району касетною бомбою вбито 8-річну Маргариту Гапоненко.

Харків'янку Ніну Ломакіну привітали зі 100-річним ювілеєм (фото) : [її правнук захищає Україну] // Харьков. известия. – 24.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/harkiv-janku-ninu-lomakinu-privitali-zi-100-richnim-juvileiem-foto/> (дата звернення: 24.06.2022).

Гололобова М. Харьковский поезд попал в топ самых популярных маршрутов Украины / Мадина Гололобова // Status Quo. – 24.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/24.06.2022/xarkovskii-poezd-popal-v-top-samyx-populyarnyx-marsrutov-ukrainy> (дата звернення: 24.06.2022).

Бойченко Н. Краса врятує світ. Харків'яни на зло ворогові прикрашають своє місто (фото, відео) / авт., фото, відео : Наталя Бойченко // GX : новинний портал. – 24.06.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshhestvo/region/krasa-vryatue-svit-harkivnyani-na-zlo-vorogovi-prikrashayut-svoe-misto-foto-video.html> (дата звернення: 24.06.2022).

Квіти, вірші та український колорит прикрашають двір багатоповерхівки на Салтівці.

На Салтівці відновлює роботу відомий ТРЦ [«Дафі»] // Vgorode. – 24.06.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/na-saltivtsi-vidnovljuje-robotu-vidomij-trts> (дата звернення: 24.06.2022).

Тысячи человек в Харькове ежедневно получают еду. Про работу гуманитарных кухонь // Youtube : Харьков. вісті. – 24.06.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=RbXgJtxxmR0> (дата звернення: 24.06.2022).

Волонтери Гуманітарного Хабу Харківської ТЕЦ-5 розподілили гуманітарну допомогу у небезпечних районах Харкова // Благодійний фонд «Майбутнє – дітям» : Новини. – 24.06.2022. – URL: <https://maydit.com.ua/tpost/4sox9i47v1-volonteri-gumantarnogo-habu-harkvsko-tet> (дата звернення: 24.06.2022).

Мер міста Південне на Харківщині, який заборонив видавати зброю теробороні на початку вторгнення, отримав 5 років умовно і вже вийшов на роботу : [Олександр Брюханов] // Цензор.нет. – 24.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3350065> (дата звернення: 24.06.2022).

На Харківщині депутат ОПЗЖ [Андрій] Лазуренко отримав два роки тюрми за держзраду // Цензор.нет. – 24.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3350055> (дата звернення: 24.06.2022).

25.06.2022

Рашисти продовжують з артилерії та РСЗВ обстрілювати м. Харків та Харківську область. Є загиблі та поранені, – Синегубов // Цензор.нет. – 25.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3350099> (дата звернення: 25.06.2022).

Обстріляні Київський та Немишлянський райони Харкова, Богодухівський, Харківський, Ізюмський та Чугуївський райони області.

Гаєвська А. Терехов назвал районы Харкова, які постійно обстрілює армія РФ / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 25.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/254051-terehov-nazvav-rajoni-harkova-aki-postijno-obstrilue-armia-rf/> (дата звернення: 25.06.2022).

Тривають обстріли Північної Салтівки, П'ятихаток, частини Горизонту та району ХТЗ.

В Індустріальному районі Харкова лунають вибухи // Факти. – 25.06.2022. – URL: <https://fakty.com.ua/ua/proisshestvija/20220625-v-industrialnomu-rajoni-harkova-lunayut-vybuhy/> (дата звернення: 25.06.2022).

Російські окупанти обстріляли ядерну підкритичну установку «Джерело нейтронів» у Харкові : [ННЦ ХФТІ] // Цензор.нет. – 25.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3350188> (дата звернення: 25.06.2022).

У центрі Харкова після обстрілів згоріло офісне приміщення // Kharkiv Today. – 25.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-tsentri-kharkova-pislya-obstriliv-zhorilo-ofisne-prymishchennya> (дата звернення: 25.06.2022).

Найбільше братських могил на Київщині, Харківщині, Чернігівщині та Сумщині, – очільник Нацполіції [Ігор] Клименко // Цензор.нет. – 25.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3350193> (дата звернення: 25.06.2022).

Воронцова О. Через обстріли на Харківщині спалахнуло дев'ять пожеж (фото) / Оксана Воронцова // Главком. – 25.06.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/incidents/cherez-obstrili-na-harkivshchini-spalahnulo-devyat-pozhezh-foto-855737.html> (дата звернення: 25.06.2022).

Гнатченко Ю. Громаду в Харківській області обстріляли з танків, мінометів та іншої важкої зброї / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 25.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/gromadu-u-harkivskij-oblasti-obstrilali-z-tankiv-minometiv-ta-insoi-vazkoi-zbroi.html> (дата звернення: 25.06.2022).

Обстріли Дергачів, Безруків, Слатинога, Прудянки, Руської Лозової.

Цьомик Г. Зранку 25 червня російські окупанти двічі обстріляли Золочів на Харківщині: одна загинула / Ганна Цьомик, Ірина Гнатюк // Суспільне : Новини. – 25.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/253935-zranku-25-cervna-rosijski-okupanti-dvici-obstrilali-zolociv-na-harkivsini-odin-zagiblij/> (дата звернення: 25.06.2022).

Княжик О. Росіяни обстріляли Рогань на Харківщині: один зі снарядів влучив у підвір'я будинку / Оксана Княжик // 24 канал. – 25.06.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyani-obstrilyali-rogan-harkivshhini-odin-zi-snaryadiv-vluchiv_n2050667 (дата звернення: 25.06.2022).

У Харківській області швидка допомога потрапила під обстріл – поранений фельдшер // Харків : Times. – 25.06.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/06/24/u-harkivskij-oblasti-shvidka-dopomoga-potrapila-pid-obstril-poranenij-feldsher/> (дата звернення: 25.06.2022).

Фельдшер Даніель Дзюба отримав поранення нижніх кінцівок, але доїхав до хворого, надав необхідну допомогу і тільки потім зайнявся своїм пораненням.

Війна – не привід кидати навчання: харків'янин захистив диплом в окопі // АТН. – 25.06.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/vijna-ne-pryvid-kydaty-navchannia-kharkiv-ianyn-zakhystyv-dyplom-v-okopi-373494/> (дата звернення: 25.06.2022).

Боець Харківського окремого батальйону ТрО Дмитро (прізвище не назване) онлайн захистив диплом Харківського національного університету радіоелектроніки.

Ігор Терехов: Зараз у Харкові проживає понад мільйон людей // Харків : офіц. сайт Харків. міської ради, міського голови, виконав. комітету. – 25.06.2022. – URL: <https://www.city.kharkov.ua/uk/news/-51283.html> (дата звернення: 25.06.2022).

26.06.2022

ЗСУ на Харківщині вперше використали американські РСЗВ HIMARS. Знешкоджено 2 командних пункти росіян // Лозова.city. – 26.06.2022. – URL: <https://lozova.city/articles/221070/zsu-na-harkivschini-vpershe-vikoristali-amerikanski-rszv-himars-zneshkodzheno-2-komandnih-punkti-rosiyan> (дата звернення: 26.06.2022).

На Харківщині рашисти зруйнували вже понад 4000 будинків та 427 навчальних установ. Серед них – спорткомплекс політеху, – Синегубов. Фото // Цензор.нет. – 26.06.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3350310> (дата звернення: 26.06.2022).

За добу під обстріл потрапили понад 20 населених пунктів Харківської області // Kharkiv Today. – 26.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/za-dobu-pid-obstril-potrapiyly-ponad-20-naselenikh-punktiv-kharkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 26.06.2022).

Обстріляні Харків, Уди, Базаліївка, Руські Тишки, Старий Салтів, Верхній Салтів, Кутузівка, Рубіжне, Дементіївка, Чепіль, Світличне, Коробочкине, Іванівка, Шестакове, Печеніги.

Новикова Н. За минувшіє сутки окупанти разрушили более 50 домов на Харьковщине / Нина Новикова // Об'єктив. – 26.06.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/06/26/za-minuvshie-sutki-okkupanty-razrushili-bolee-50-domov-na-harkovshhine/> (дата звернення: 26.06.2022).

Руйнування сталися у Великій Рогані, Чугуєві та Золочеві.

Клочко Е. «Они злые из-за неудачного контрнаступления», – Ігор Терехов про обстріл Харкова окупантами / Евгений Клочко // Харьков. известия. – 26.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/oni-zlye-iz-za-neudachnogo-kontrnactupleniya-igor-terehov-pro-obstril-harkova-okupantami/> (дата звернення: 26.06.2022).

Окупанти вночі обстріляли Харків: гатили по лікарні й житлових будинках – фото наслідків // НВ : Україна. – 26.06.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/ukraine/events/harkiv-rosiyani-vnochi-obstrilyali-likarnyu-ta-zhitlovi-budinki-foto-novini-ukrajini-50252400.html> (дата звернення: 26.06.2022).

Обстріляні медзаклад у 602-му мікрорайоні (Немишлянський район); житлові будинки у Холодногірському районі та на Олексіївці.

Можейко І. Кожний день – обстріли: в громаді на Харківщині з початку війни загинуло більше 100 людей : [Дергачівська громада] // Інна Можейко // Слобід. край. – 26.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/kozen-den-obstrili-v-gromadi-na-harkivsini-z-pocatku-vijni-zaginulo-bilse-100-ludej.html> (дата звернення: 26.06.2022).

Окупанти знову обстріляли Чугуїв, загинули мирні жителі – мер // Гордон. – 26.06.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/okupanti-znovu-obstriljali-chuguiv-zaginuli-mirni-zhiteli-mer-1614546.html> (дата звернення: 26.06.2022).

Азаров Д. Харьковские врачи заживляют осколочные ранения с помощью современных технологий / Денис Азаров // Status Quo. – 26.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/26.06.2022/xarkovskie-vrachi-zazivlyayut-oskolocnye-raneniya-s-pomoshhyu-sovremennykh-tekhnologii> (дата звернення: 26.06.2022).

Доцяк Т. Не хочу, щоб мої діти жили у підвалі – харківські чемпіони створили волонтерські штаби / Тетяна Доцяк // Вікна. – 26.06.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/ukrayina/ya-ne-hochu-shhob-moyi-dity-zhyly-u-pidvali-yak-nebajduzhi-harkiviany-stvoryly-volonterski-shtaby/> (дата звернення: 26.06.2022).

Туришин А. Це тероризм, – переможець «Голосу країни» розповів, як живе окупована Харківщина / Аліна Туришин // 24 канал. – 26.06.2022. – URL: https://24tv.ua/tse-terorizm-peremozhets-golosu-krayini-rozpoviv-yak-zhive-okupovana_n2036831 (дата звернення: 26.06.2022).

Іван Ганзера розповів, як живе його сестра під окупацією у смт. Козача Лопань.

27.06.2022

Клочко Є. «Мы строим укрепрайоны», – Ігор Терехов (відео) / Євген Клочко // Харьков. известия. – 27.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/my-stroim-ukreprajony-igor-terehov-video/> (дата звернення: 27.06.2022).

Обстріл Харківщини: кількість жертв збільшилася до 5, постраждало 22 людини // UNN : укр. нац. новини. – 27.06.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1983192-obstril-kharkivschini-kilkist-zhertv-zbilshilasya-do-5-postrazhdalo-22-lyudini> (дата звернення: 27.06.2022).

Обстріляні Північна Салтівка та Немишлянський район Харкова.

Копилук Л. Окупанти рф з «Іскандерів» обстріляли школу в Харкові (відео) / Леся Копилук // Харьков. известия. – 27.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/okupanti-rf-z-iskanderiv-obstriljali-shkolu-v-harkovi-video/> (дата звернення: 27.06.2022).

Обстріляна школа № 109 на Павловом Полі.

Шупенко Р. Военные РФ нанесли ракетный удар по административному зданию в Харькове (Фото) / Роман Шупенко // Newsroom. – 27.06.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/voennye-rf-nanesli-raketnyy-udar-po-administrativnomu-zdaniyu-v-harkove-foto> (дата звернення: 27.06.2022).

Обстріл Київського району міста.

Гаєвська А. «Був цивільний об'єкт»: Росія вдарила ракетами по Київському району Харкова – фото: доповнено / Аліна Гаєвська, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 27.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/254404-buv-civilnij-obekt-rosia-vdarila-raketami-po-kiivskomu-rajonu-harkova-foto/> (дата звернення: 27.06.2022).

Зруйнований приватний будинок.

Цветкова С. Російські військові вдарили ракетою по житловому будинку у селі Одноробівка на Харківщині : доповнено : [Богодухів. р-н] / Софія Цветкова, Ірина Гнатюк // Суспільне : Новини. – 27.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/254326-rosijski-vijskovi-vdarili-raketou-po-zitlovomu-budinku-u-seli-odnorobivka-na-harkivsinii/> (дата звернення: 27.06.2022).

В Харківській області окупанти обстріляли евакуаційну колону автобусів з мирними людьми, є постраждалі: [с. Печенегі] // НВ: Україна. – 27.06.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/novosti/events/v-harkivskiy-oblasti-viyska-rf-obstrilyali-kolonu-avtobusiv-z-mirnimi-lyudmi-novini-ukrajini-50252679.html> (дата звернення: 27.06.2022).

Гаєвська А. Під Харковом російська ракета поцілила між дитячим табором та будинком : [обстріляне с. Покотилівка Харків. р-ну] / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 27.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/254560-pid-harkovom-rosijska-raketa-pocilila-miz-ditacim-taborom-ta-budinkom/> (дата звернення: 27.06.2022).

Харківська область під обстрілами: росіяни щодня завдають ударів по будинках та школах : [Чугуїв. р-н] // Delo.ua. – 27.06.2022. – URL: <https://delo.ua/uk/incidents/xarkivska-oblast-pid-obstrilami-rosiyani-shhodnya-zavdayut-udariv-po-budinkax-ta-skolax-400302/> (дата звернення: 27.06.2022).

Деякі харків'яни від початку війни жодного разу не виходили на поверхню з бомбосховища: як живуть «люди підземелля» // ТСН. – 27.06.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/deyaki-harkiv-yani-vid-pochatku-viyini-zhodnogo-razu-ne-vihodili-na-poverhnyu-z-bomboshovischa-yak-zhivut-lyudi-pidzemellya-2096932.html> (дата звернення: 27.06.2022).

28.06.2022

Лисогор І. Район активних бойових дій починається на півночі Харківщини і закінчується на лівому березі Дніпра, – Залужний : Найбільш інтенсивні бойові дії – на півночі Луганської та Харківської областей / Ірина Лисогор // LB.ua. – 28.06.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/06/28/521464_rayon_aktivnih_boyovih_diy.html (дата звернення: 28.06.2022).

Ковнір С. РФ атакує Харківську область, але ЗСУ відбивають штурм – Генштаб : Загарбників змусили відійти в районах населених пунктів Дементіївка, Довгалівка та Залиман / Софія Ковнір // Сьогодні. – 28.06.2022. – URL: <https://www.segodnya.ua/ua/strana/podrobnosti/rf-atakuet-harkovskuyu-oblast-no-vsu-otbivayut-shturm-genshtab-1628056.html> (дата звернення: 28.06.2022).

Цветкова С. Обстріли інфраструктури з артилерії: ситуація на Харківському напрямку 28 червня / Софія Цветкова // Суспільне : Новини. – 28.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/254727-obstrili-infrastrukturi-z-artilerii-situacia-na-harkivskomu-napramku-28-cervna/> (дата звернення: 28.06.2022).

Горун О. С начала войны в Харьковской области разрушено 6157 домов / Оксана Горун // Об'єктив. – 28.06.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/06/28/s-nachala-voyny-v-harkovskoj-oblasti-razrusheno-6157-domov/> (дата звернення: 28.06.2022).

Гаєвська А. Від російських обстрілів Харкова 27 червня загинули дев'ятеро людей – поліція / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 28.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/254808-vid-rosijskih-obstriliv-harkova-27-cervna-zaginuli-devatERO-ludej-policia/> (дата звернення: 28.06.2022).

Обстріляні Салтівський та Немишлянський райони.

У громаді на Харківщині активізувалися бойові дії в лісах : [у Дергачів. громаді] // Kharkiv Today. – 28.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-hromadi-na-kharkivshchyni-aktyvizuvalysya-boyovi-diyi-v-lisakh> (дата звернення: 28.06.2022).

Цветкова С. Російські військові обстріляли з артилерії Золочів на Харківщині / Софія Цветкова, Ірина Гнатюк // Суспільне : Новини. – 28.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/254740-rosijski-vijskovi-obstrilali-z-artilerii-zolociv-na-harkivsini/> (дата звернення: 28.06.2022).

Насильство, терор та гуманітарна катастрофа: що насправді відбувається у блокадному Ізюмі : [розповідь депутата Ізюмської міськради Максима Стрельника] // Коментарии.ua : Харків. – 28.06.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/11957-nasilstvo-teror-ta-gumanitarna-katastrofa-scho-naspravdi-vidbuvaetsya-u-blokadnomu-izyumi.html> (дата звернення: 28.06.2022). – Підпис: Анастасія.

Карловський Д. Росіяни завдали два ракетні удари по Харкову пізно ввечері: почалась пожежа : [вбито двох мешканців с. Циркуни] / Денис Карловський // Укр. правда. – 28.06.2022. – URL: <https://www.pravda.com.ua/news/2022/06/28/7355277/> (дата звернення: 28.06.2022).

Піхтерева А. «Найкращий друг, найкращий адвокат»: на передовій загинув харків'янин [Дмитро Антоненко] / Аліка Піхтерева // Накипіло. – 28.06.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/najkrashchij-druh-najkrashchij-advokat-na-peredovij-zahynuv-kharkiv-ianyn/> (дата звернення: 28.06.2022).

Дмитро Антоненко – співробітник харківського адвокатського об'єднання «ACF Partners».

[Трудко В.] Діставши п'ять кульових поранень, волонтер [Сергій Іванчук] все одно евакуював людей із Харківщини / Wiktoria Trudko // Ukrayina.pl. – 28.06.2022. – URL: <https://ukrayina.pl/ukrayina/7,183473,28632994,1044-1110-1089-1090-1072-1074-1096-1080-1087-1103-1090-1100.html> (дата звернення: 28.06.2022).

Мякушко С. Дітей з Чугуєва відправили на відпочинок в Італію / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 28.06.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/ditej-z-cugueva-vidpravili-na-vidpocinok-v-italiu.html> (дата звернення: 28.06.2022).

Магрилов І. Фотографії о трагедии Харькова увидели в Германии : [фоторепортаж] / Игорь Магрилов, Владимир Оглоблин ; фото : Владимир Оглоблин, Елена Долженко, Игорь Магрилов (три нижних снимка из Берлина) // Berlin : Visual. – 28.06.2022. – URL: <https://berlin-visual.com/fotografii-o-tragedii-kharkova-uvideli-v-germanii> (дата звернення: 2.12.2022).

Гаєвська А. У Харкові на авіазаводі презентували поштову марку «Українська мрія» / Аліна Гаєвська, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 28.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/254944-u-harkovi-na-aviazavodi-prezentuvali-postovu-marku-ukrainska-mria/> (дата звернення: 28.06.2022).

Шоумен із Харкова став заступником гауляйтера Балаклії : [Сергій Агарков] // Kharkiv Today. – 28.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/politika/shoumen-iz-kharkova-stav-zastupnykom-haulaytera-balakliyi> (дата звернення: 28.06.2022).

29.06.2022

Бойко І. «Місто обстрілюють щодня»: Харків зміцнюють кількома кільцями оборони : Харків росіяни обстрілюють щодня, а українське ППО не може впоратися з таким навантаженням / Іван Бойко // УНІАН. – 29.06.2022. – URL: <https://www.unian.ua/war/harkiv-zmicnyuyut-kilkoma-kilcyami-oboroni-mer-novini-harkova-11884413.html> (дата звернення: 29.06.2022).

Харьков является форпостом борьбы и войны – Игорь Терехов // Редпост. – 29.06.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1245856-harkov-yavlyaetsya-forpostom-borbyi-i-voynyi-igor-terehov> (дата звернення: 29.06.2022).

Обстріли Харківщини: за добу загинуло двоє осіб, ще дев'ятеро – поранені // Букви. – 29.06.2022. – URL: <https://bykvu.com.ua/bukvy/obstrily-kharkivshchyny-za-dobu-zahynulo-dvoie-osib-shche-dev-iatero-poraneni/> (дата звернення: 29.06.2022).

Обстріляні Індустріальний, Шевченківський та Слобідський райони Харкова; Ізюмський, Чугуївський, Харківський та Богодухівський райони Харківщини.

Прадід Я. Окупанти обстріляли завод «Машгідропривід» у Харкові: моторошні фото наслідків / Ярослава Прадід // 24 канал. – 29.06.2022. – URL: https://24tv.ua/okupanti-obstrilyali-zavod-mashgidroprivid-harkovi-motoroshni_n2053084 (дата звернення: 29.06.2022).

Терористи обстріляли ракетами цегельний завод на Харківщині – показали кадри наслідків : [обстріли Золочівської громади] // Gazeta.ua. – 29.06.2022. – URL: <https://gazeta.ua/articles/regions/teroristi-obstrilyali-raketami-cegelnij-zavod-na-harkivschini-pokazali-kadri-naslidkiv/1097726> (дата звернення: 29.06.2022).

На війні загинули двоє воїнів з Харківщини : [бойовий медик Юрій Бершадський загинув на Херсонщині, стрілець Олександр Грицюк – під с. Слатине Дергачівської громади] // Kharkiv Today. – 29.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/na-viyni-zahynuly-dvoje-voyiniv-z-kharkivshchyny> (дата звернення: 29.06.2022).

Під час обстрілу Харкова російськими окупантами загинув футбольний тренер [Андрій Дорошев] // ТСН. – 29.06.2022. – URL: <https://tsn.ua/prosport/pid-chas-obstrilu-harkova-rosiyskimi-okupantami-zaginuv-futbolniy-trener-2098714.html> (дата звернення: 29.06.2022).

Гаєвська А. У Харкові пораненого під час російського обстрілу хлопчика підключили до ШВЛ [апараті штучної вентиляції легенів] / Аліна Гаєвська, Олександра Новосел // Суспільне : Новини. – 29.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/255280-u-harkovi-poranenogo-pid-cas-rosijskogo-obstrilu-hlopcika-pidklucili-do-svl/> (дата звернення: 29.06.2022).

Копилук Л. «Я чудом вижила», – мешканка с. Гусарівка розповіла про життя в окупації (відео) / Леся Копилук // Харьков. известия. – 29.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/ja-chudom-vyzhila-meshkanka-s-gusarivka-rozpovila-pro-zhittja-v-okupacii-video/> (дата звернення: 29.06.2022).

Університет отримав комплект широкопугового супутникового інтернет-зв'язку «Starlink» // Національний юридичний університет імені Ярослава Мудрого. – 29.06.2022. – URL: <https://nlu.edu.ua/uni/universytet-otrymav-komplekt-shyrokosmugovogo-suputnykovogo-internet-zvyazku-starlink/> (дата звернення: 29.06.2022).

Національний юридичний університет імені Ярослава Мудрого став одним із 50-ти ЗВО України, які отримали систему супутникового інтернет-зв'язку «Starlink» виробництва компанії SpaceX.

До громади на Харківщині приїхали більше 20 000 переселенців : [до Валків. громади] // Kharkiv Today. – 29.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/do-hromady-na-kharkivshchyni-priyikhaly-bilshe-20-000-pereselentsiv> (дата звернення: 29.06.2022).

У Харкові планують відкрити понад 100 шкіл : Школи буде перевіряти з безпекової точки зору спеціальна комісія // Kharkiv Today. – 29.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-planuyut-vidkryty-ponad-100-shkil> (дата звернення: 29.06.2022).

30.06.2022

Лисогор І. Нині найскладніша обстановка склалася на Харківському, Лисичанському, Бахмутському напрямках, – Мотузник: Росіяни розконсервують і намагаються відновити запаси техніки по всій своїй території / Ірина Лисогор // Lb.ua. – 30.06.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/06/30/521719_nini_nayskladnisha_obstanovka.html (дата звернення: 30.06.2022).

Дыхман А. В Харьковской области войска РФ пытались штурмовать Дементиевку, атака отбита / Алина Дыхман // Status Quo. – 30.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/30.06.2022/v-xarkovskoi-oblasti-voiska-rf-pytalis-sturmovat-dementievku-ataka-otbita> (дата звернення: 30.06.2022).

Ворог продовжує обстріл південних областей та Харкова // Інформ. спротив. – 30.06.2022. – URL: <https://sprotyv.info/news/vorog-prodovzhu%d1%94-obstril-pivdennih-oblastej-ta-harkova/> (дата звернення: 30.06.2022).

Дыхман А. В Харьковской области оккупанты совершили более 3000 преступлений – Харьковская правозащитная группа / Алина Дыхман // Status Quo. – 30.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/30.06.2022/v-xarkovskoi-oblasti-okkupanty-soversili-bolee-3000-prestuplenii-xarkovskaya-pravozashhitnaya-gruppa> (дата звернення: 30.06.2022).

На Харківщині від обстрілів загинув чоловік, поранена дитина // Mediaport. – 30.06.2022. – URL: <https://www.mediaport.ua/na-harkivshchini-vid-obstriliv-zagynuv-cholovik-poranena-ditina> (дата звернення: 30.06.2022).

Обстріляні Індустріальний, Основ'янський, Немишлянський райони Харкова; Чугуївський, Харківський, Богодухівський та Ізюмський райони області. 6 людей поранено.

Алексеева І. Загинуло двоє людей та поранено дітей: російські нацисти обстріляли будинок Василини Фролової в Харкові (відео) / Ірина Алексеева // Факти. – 30.06.2022. – URL: <https://fakty.ua/403321-pogibli-dva-cheloveka-i-raneny-deti-russkie-nacisty-obstrelyali-dom-vasilisy-frolovoj-v-harkove-video> (дата звернення: 30.06.2022).

Запуск ракет по Харкову вибився з графіку. Одна влучила у підприємство [в Основ'янському районі] // Kharkiv Today. – 30.06.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zapusk-raket-po-kharkovu-vybyvsya-z-hrafiku-odna-vluchyla-u-pidpryemstvo> (дата звернення: 30.06.2022).

Солодовнік М. «Почули свист й потужний вибух»: наслідки нічного удару РФ по Немишлянському району Харкова / Марія Солодовнік, Маргарита Дежкіна // Суспільне : Новини. – 30.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/255696-poculi-svist-j-potuznij-vibuh-naslidki-nicnogo-udaru-rf-po-nemislanskomu-rajonu-harkova/> (дата звернення: 30.06.2022).

Гаєвська А. У Харкові від російського обстрілу загинув водій швидкої допомоги [Сергій Кандаля] / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 30.06.2022. – URL: <https://suspilne.media/255501-u-harkovi-vid-rosijskogo-obstrilu-zagynuv-vodij-svidkoi-dopomogi/> (дата звернення: 30.06.2022).

Соловійова М. Харківські волонтери прибирають сміття у підвалах житлових будинків (відео) / Марія Соловійова // Харьков. известия. – 30.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/harkivski-volonteri-pribirajut-smittja-u-pidvalah-zhitlovih-budinkiv-video/> (дата звернення: 30.06.2022).

Куліченко І. Харківські лялькарі зіграють благодійну виставу, щоб допомогти колегам з окупованого Херсону / Ірина Куліченко // Харьков. известия. – 30.06.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/harkivski-ljalkari-zigrajut-blagodijnu-vistavu-shhob-dopomogti-kolegam-z-okupovanogo-hersonu/> (дата звернення: 30.06.2022).

Гроші, які будуть зібрані на показах, харківські лялькарі передадуть колегам з Херсонського театру ляльок, колектив якого зараз продовжує перебувати в місті. Вони відмовилися співпрацювати з окупантами, тому залишилися без засобів до існування.

Ищук Е. В Харьковском батальоне теробороны служит кошка (видео) / Елена Ищук // Status Quo. – 30.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/30.06.2022/v-xarkovskom-batalyone-teroborony-sluzit-koska-video> (дата обращения: 30.06.2022).

Дыхман А. Харьковчанка прошла 20 километров и перешла реку вброд, чтобы вызволить сына из оккупации / Алина Дыхман // Status Quo. – 30.06.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/30.06.2022/xarkovcanka-prosla-20-kilometrov-i-peresla-reku-vbrod-ctoby-vyzvolit-syna-iz-okkupacii> (дата обращения: 30.06.2022).

У Харкові хочуть змінити 400 російських назв, але від Пушкіна не відмовляться // Радіо Свобода. – 30.06.2022. – URL: <https://www.radiosvoboda.org/a/news-terekhov-pushkin-kharkiv/31923477.html> (дата звернення: 30.06.2022).

1.07.2022

Загарбники за тиждень 40 разів обстріляли населені пункти Харківщини // Укрінформ. – 1.07.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3519797-zagarbniki-za-tizden-40-rziv-obstrilali-naseleni-punkti-harkivsini.html> (дата звернення: 1.07.2022).

За добу окупанти вбили чотирьох жителів Харківської області // Kharkiv Today. – 1.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/za-dobu-okupanty-vbyly-chotyrok-hzyteliv-kharkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 1.07.2022).

Російські окупанти завдавали ударів по Слобідському та Індустріальному районах Харкова, Ізюмському, Харківському, Богодухівському та Чугуївському районах області.

Цьомик Г. На фронті під Харковом загинув син українських журналістів Астамур Гумба : Син журналістів Наталі Іщенко та Сергія Моругіна захищав Україну з 24 лютого / Ганна Цьомик // Суспільне : Новини. – 1.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/256042-na-fronti-pid-harkovom-zaginuvin-sin-ukrainskih-zurnalistiv-astamur-gumba/> (дата звернення: 1.07.2022).

Медицина в Харківській області в умовах війни / розповів директор Деп. охорони здоров'я Харків. обл. військ. адміністрації Максим Хаустов // Харківська обласна військова адміністрація. – 1.07.2022. – URL: <https://kharkivoda.gov.ua/news/116375> (дата звернення: 1.07.2022).

В окупованому місті на Харківщині з'явилися партизани : [у Куп'янську] // Kharkiv Today. – 1.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/v-okupovanomu-misti-na-kharkivshchyni-zyavylsya-partyzany> (дата звернення: 1.07.2022).

Ковальова А. Пошкодив Герб України: у Харкові затримали сільського депутата-колаборанта : Депутат із Циркунів здавав окупантам інформацію про ЗСУ та учасників АТО / Анастасія Ковальова // Стопкор. – 1.07.2022. – URL: <https://www.stopcor.org/ukr/section-suspilstvo/news-poshkodiv-gerb-ukraini-u-harkovi-zatrimali-silskogo-deputata-kolaboranta-01-07-2022.html> (дата звернення: 1.07.2022).

2.07.2022

Гаєвська А. У боях з російськими окупантами на Харківщині загинули 18 тероборонців з Києва / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 2.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/256501-u-boah-z-rosijskimi-okupantami-na-harkivsini-zaginuli-18-teroboronciv-z-kieva/> (дата звернення: 2.07.2022).

У Харківській області понад 700 людей бажають навчитися керувати Himars, – Немічев // Vgorode. – 2.07.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/a1211724-u-kharkivskij-oblasti-ponad-700-ljudej-bazhajut-navchitisja-keruvati-himars-nemichev> (дата звернення: 2.07.2022).

Російські загарбники продовжують обстрілювати Харків, але взяти місто в облогу не здатні – голова ОВА // Пул першого. – 2.07.2022. – URL: <https://fstpool.com/rosijski-zagarbnyky-prodovzhuyut-obstrilyuvaty-harkiv-ale-vzyaty-misto-v-oblogu-ne-zdatni-golova-ova.html> (дата звернення: 2.07.2022).

Обстріл Немишлянського району: пошкоджено шляхи залізничного сполучення, школа, гуртожиток та житловий будинок // АТН. – 2.07.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/obstril-nemyslianskoho-rajonu-poshkodzheno-shliakhy-zaliznychnoho-spoluchennia-shkola-hurtozhytok-ta-zhytlovyj-budynok-374005/> (дата звернення: 2.07.2022).

У Пісочинській громаді за час війни загинули 6 жителів, 10 отримали поранення // ZOX : Новини Харкова. – 2.07.2022. – URL: <https://kharkov.areas.news/u-pisochynskij-hromadi-zachas-vijny-zahynuly-6-zhyteliv-10-otrymaly-poranennia/> (дата звернення: 2.07.2022).

Малевська М. Пережити таке неможливо! Порятунком маленьких харків'ян після ворожих обстрілів називають дивом / Марія Малевська // Вікна. – 2.07.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/lyudy/poryatunok-malenkyh-harkivyan/>

Гусєва С. «Намагається ожити»: у центрі Харкова на очах розвалюється відомий університет мистецтв : [Харків. нац. ун-т мистецтв ім. І. П. Котляревського] / Софія Гусєва // 24 канал. – 2.07.2022. – URL: https://24tv.ua/hnu-mistetstv-silno-poshkodzheniy-terimnovo-potribniy-remont_n2065811 (дата звернення: 2.07.2022).

Дыхман А. В Харьковской области изобрели бумагу, которая может обеззараживать раны / Алина Дыхман // Status Quo. – 2.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/02.07.2022/v-xarkovskoi-oblasti-izobreli-bumagu-kotoraya-mozet-obezzarazivat-rany> (дата звернення: 2.07.2022).

Гололобова М. Концерт в полевых условиях: Харьковский театр музыкальной комедии поздравил гвардейцев (фото) / Мадина Гололобова // Status Quo. – 2.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/02.07.2022/koncert-v-polevykh-usloviyax-xarkovskii-teatr-muzkomedii-pozdravil-gvardeicev-foto> (дата звернення: 2.07.2022).

Гололобова М. «Страшно было сдаваться из-за слухов, что пленных кастрируют»: рассказ оккупанта, взятого в плен под Харьковом : [из интервью блоггеру Владимиру Золкину] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 2.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/02.07.2022/strasno-bylo-sdavatsya-iz-za-slukhov-cto-plennyx-kastriruyut-rasskaz-okkupanta-vzyatogo-v-plen-pod-xarkovom> (дата обращения: 2.07.2022).

3.07.2022

Destroying the infrastructure of Kharkiv [=Руйнування інфраструктури Харкова] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 3.07.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/07/03/destroying-the-infrastructure-of-kharkiv/> (retrieved: 3.07.2022).

Війська РФ завдали ракетного удару по підприємству у Київському районі Харкова, – Нацполіція. Фото // Цензор.нет. – 3.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3351808> (дата звернення: 2.07.2022).

Ярмоленко О. Росіяни знову обстріляли Харківщину – троє людей загинули / Олексій Ярмоленко // Бабель. – 3.07.2022. – URL: <https://babel.ua/news/80920-rosiyani-znovu-obstrilyali-harkivshchinu-troye-lyudey-zaginuli> (дата звернення: 2.07.2022).
Обстріляні села Дергачівської та Вільхівської територіальних громад.

Окупанти продовжують обстрілювати населені пункти Харківської області // GX: новинний портал. – 3.07.2022. – URL: <https://gx.net.ua/obshhestvo/region/okupanti-prodovzhuyut-obstrilyuvati-naseleni-punkti-harkivskoi-oblasti.html> (дата звернення: 2.07.2022).

Під обстрілами Золочів, Хрестище, Малинівка, Черкаська Лозова та Чепіль.

У російському Белгороді загинула депортована з окупованої Харківщини родина – троє дорослих та дитина // Цензор.нет. – 3.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3351835> (дата звернення: 3.07.2022).

4.07.2022

Окупанти завдали підступного ракетного удару по Харкову. Ворог наступає в напрямку Богородичного, Мазанівки та Долини, – Синегубов. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 4.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3351900> (дата звернення: 4.07.2022).

Гамалій І. Учора через російські обстріли на Харківщині спалахнули 10 пожеж : Горіла школа, житловий будинок і СТО / Ірина Гамалій // Lb.ua. – 4.07.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/07/04/522042_uchora_cherez_rosiyski_obstrili.html (дата звернення: 4.07.2022).

Ларін Ю. Армія росії нанесла авіаудар на північний схід від Харкова – Генштаб (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 4.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1656953108-armiya-rosiyi-nanesla-aviaudar-na-pivnichniy-shid-vid-harkova-genshtab-karta> (дата звернення: 4.07.2022).

Ларін Ю. Ракетний удар по школі в Харкові: офіційна інформація поліції / Юрій Ларін // Думка. – 4.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1656923223-raketniy-udar-po-shkoli-v-harkovi-ofitsiyna-informatsiya-politsiyi> (дата звернення: 4.07.2022).
Зруйнована гімназія № 47 на вул. Дерев'янка (Шевченківський район).

Российские войска обстреляли Харьковский район – есть жертвы : [обстреляны Дергачи, Ольховка, Золочев, Крестище, Черкасская Лозовая, Малиновка, Чепель] // Kh-news.net : Новости Харькова. – 4.07.2022. – URL: <https://kh-news.net/mestnoe/item/22502-rossijskie-vojska-obstrelyali-kharkovskij-rajon-est-zhertvy.html> (дата обращения: 4.07.2022)

Окупанти обстріляли села у глибокому тилу Харківської області // Kharkiv Today. – 4.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-obstrilyaly-sela-u-hlybokomu-tylu-kharkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 4.07.2022).

Обстріляні с. Мохнач (Чугуївський район), Безруки (Дергачівська громада), Циркуни та Слобідське (Вовчанський район).

Окупанти обстріляли евакуаційну колону в Харківській області [під час переїзду через Печенізьку дамбу] // Kharkiv Today. – 4.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-obstrilyaly-evakuatsiynu-kolonu-v-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 4.07.2022).

Проданчук О. У Харківській області загинув чемпіон України з панкратіону [Євген] Слюсаренко / Оксана Проданчук // Tribuna.com. – 4.07.2022. – URL: https://ua.tribuna.com/martialarts/1110182886-u-xarkivskij-oblasti-zagynuv-chempion-ukrani-z-pankrationu-slyusarenko.html?utm_source=ukr (дата звернення: 4.07.2022).

20-річний чемпіон загинув від вибуху міни у Харківській області.

Ільїна К. У будинках Харкова, які постраждали від обстрілів, встановлюють нові вікна та ремонтують дахи (відео) / Катерина Ільїна // Харьков. известия. – 4.07.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/u-budinkah-harkova-jaki-postrazhdali-vid-obstriliv-vstanovljut-novi-vikna-ta-remontujut-dahi-video/> (дата звернення: 4.07.2022).

Іщук О. Харківський вуз готовий відновити очне навчання : [Харків. держ. акад. культури] / Олена Іщук // Status Quo. – 4.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/04.07.2022/xarkivskii-vuz-gotovii-vidnoviti-navcannya-ocne-navcannya> (дата звернення: 4.07.2022).

Іщук О. Харківський вуз [НТУ «ХПІ»] пропонує подвійний диплом для тих, хто виїхав до Німеччини: як отримати : [подвійні дипломи із Магдебур. ун-том Отто-фон-Геріке – OVGU] / Олена Іщук // Status Quo. – 4.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/04.07.2022/xarkivskii-vuz-proponuje-podviinii-diplom-dlya-tix-xto-viyixav-do-nimeccini-yak-otrimati> (дата звернення: 4.07.2022).

Мокринчук У. До Івано-Франківська переїхало харківське видавництво «Відкриття» (відео) / Уляна Мокринчук // Firtka : агенція новин. – 4.07.2022. – URL: <https://firtka.if.ua/blog/view/do-ivano-frankivska-pereyikhalo-kharkivske-vidavniststvo-vidkrittia-video> (дата звернення: 4.07.2022).

5.07.2022

На Харківському напрямку знищено велику кількість загарбників і ворожої техніки, – Синегубов // Цензор.нет. – 5.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3352134> (дата звернення: 5.07.2022).

Харків і область для ворога принципів. Постійно посилюємо нашу обороноздатність, – Синегубов // Цензор.нет. – 5.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3352184> (дата звернення: 5.07.2022).

Кравченко О. За тиждень від обстрілів ворога загинули 30 мирних мешканців Харківщини, – Синегубов : Під постійним вогнем росіян знаходяться Чугуїв., Харків., Богодухів., Ізюм. р-ни Харківщини / Олександр Кравченко // Lb.ua : новинний портал. – 5.07.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/07/04/522138_tizhden_vid_obstriliv_voroga.html (дата звернення: 5.07.2022).

Ларін Ю. Російська армія ракетами ударила по навчальному закладу в Харкові / Юрій Ларін // Думка. – 5.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1656997701-rosiyska-armiya-raketami-udarila-po-navchalnomu-zakladu-v-harkovi> (дата звернення: 5.07.2022).
Обстріляний Регіональний центр професійної освіти будівельних технологій Харківської області (в Салтівському районі міста).

Новикова Н. Оккупанти нанесли авиаудар по Харьков – Генштаб / Нина Новикова // Об'єктив. – 5.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/05/okkupanty-nanesli-aviaudar-po-harkovu-genshtab/> (дата звернення: 5.07.2022).
З артилерії, реактивних систем залпового вогню і танків обстріляні райони населених пунктів Кутузівка, Нове, Руські Тишки, Мала Данилівка, Дементіївка. Авіаційний удар був нанесений по Харкову.

Нагорная Е. Обстрел Золочевской громады: есть разрушения / Елена Нагорная // Об'єктив. – 5.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/05/obstrel-zolochevskoj-gromady-est-razrusheniya/> (дата звернення: 5.07.2022).

Кравченко А. В Ізюмі під час окупації знищено весь громадський транспорт / Андрій Кравченко // Status Quo. – 5.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.11.2022/v-izyumi-pid-cas-okupaciyi-znishhenno-ves-gromadskii-transport> (дата звернення: 5.07.2022).

Відновлення України після війни: які країни хочуть закріпити за регіонами (список) // Сьогодні. – 5.07.2022. – URL: <https://economics.segodnya.ua/ua/economics/finance/vosstanovlenie-ukrainy-posle-voyny-kakie-strany-hotyat-zakrepit-za-regionami-spisok-1629143.html> (дата звернення: 5.07.2022).
На конференції у швейцарському Лугано, присвяченій відновленню України, прем'єр-міністр Деніс Шмигаль представив карту, хто з європ. країн погодився допомогти у відродженні зруйнованих війною областей. Донецьку область допоможуть відновлювати Польща та Італія; Запорізьку – Австрія; Кіровоградську – Норвегія; Луганську – Чехія, Фінляндія та Швеція; Миколаївську – Бельгія; Одеську – Швейцарія; Рівненську – Ірландія; Сумську – Канада; Харківську – США та Туреччина; Херсонську – Швеція та Нідерланди; Чернігівську – Німеччина.

У школі, що перебуває під обстрілами. Харківська випускниця [Дар'я Багінська] отримала золоту медаль у касці та бронежилеті [у своїй школі в мікрорайоні П'ятихатки] // НВ : Live. – 5.07.2022. – URL: <https://life.nv.ua/ukr/socium/harkivska-vipusknicya-dar-ya-baginska-otrimala-otrimala-zolotu-medal-u-kasci-ta-bronezhileti-foto-50254328.html> (дата звернення: 5.07.2022).

Ішук О. Коледж з окупованої території Харківської області продовжив роботу в евакуації : [Ізюм. мед. коледж] / Олена Ішук // Status Quo. – 5.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.07.2022/koledz-z-okupovanoyi-teritoriyi-xarkivskoyi-oblasti-prodovziv-robotu-v-evakuaciyi> (дата звернення: 5.07.2022).

Заржицький О. Сьогодні завершується благодійний Аукціон на підтримку харків'ян від кращого бадмінтоніста країни [Артема Почтарьова] / Олексій Заржицький // Харьков. известия. – 5.07.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/sogodni-zavershuietsja-blagodijnij-aukcion-na-pidtrimku-harkiv-jan-vid-krashhogo-badmintonista-kraini/> (дата звернення: 5.07.2022).

6.07.2022

Окупанти ракетаю зруйнували головний корпус Педагогічного університету імені Сковороди в Харкові // Гордон. – 6.07.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/okupanti-raketoju-zrujnuvali-golovnij-korpus-universitetu-imeni-skovorodi-u-harkovi-1615906.html> (дата звернення: 6.07.2022).

Гал І. Руйнування педуніверситету в Харкові з точністю до 100 відсотків характеризує російське вторгнення, – Зеленський / Ірина Гал // Факти. – 6.07.2022. – URL: <https://fakty.ua/403647-razrushenie-peduniversiteta-v-harkove-s-tochnostyu-do-100-procentov-harakterizuet-rossijskoe-vtorzhenie---zelenskij> (дата звернення: 6.07.2022).

Іщук О. Харківський педагогічний університет після ракетного удару: фото руйнувань / Олена Іщук // Status Quo. – 6.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/06.07.2022/xarkivskii-pedagogicnii-universitet-pislya-raketnogo-udaru-foto-ruinuvan> (дата звернення: 6.07.2022).

У центральному корпусі, що розташований на вул. Валентинівській на Салтівці, обрушилися три поверхи, в інших – вибиті вікна.

В обстріляному росіянами [педагогічному] університеті Харкова загинула людина // Укрінформ. – 6.07.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3522988-v-obstrilanomu-rosianami-universiteti-harkova-zaginula-ludina.html> (дата звернення: 6.07.2022).

Уцілів. Під завалами Харківського педуніверситету знайшли пам'ятник Григорію Сковороді // НВ: Life. – 6.07.2022. – URL: <https://nv.ua/ukr/art/z-pid-zavaliv-u-harkovi-vityagli-pam-yatnik-grigoriyu-skovorodi-foto-50254831.html> (дата звернення: 6.07.2022).

Ларін Ю. У центрі Харкова російська ракета знищила пам'ятку архітектури з майже 200-річною історією : У Харкові російська ракета влучила в адміністративну будівлю на вул. Полтавський Шлях, [13/15] / Юрій Ларін // Думка. – 6.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1657096602-u-tsentri-harkova-rosiyska-raketa-znishchila-pam-yatku-arhitekturi-z-mayzhe-200-richnoyu-istorieyu> (дата звернення: 6.07.2022).

РФ почала обстрілювати раніше «спокійні» райони Харкова – мер : [Новобавар. та Основ'ян. р-ни] // Слово і діло. – 6.07.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/07/06/novyna/suspilstvo/rf-pochala-obstrilyuvaty-ranishe-spokijni-raiony-xarkova-mer> (дата звернення: 6.07.2022).

Бабкіна Н. Золочівська громада: під обстрілами, без світла, але з добровольцями / Леся Бабкіна // Слобід. край. – 6.07.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/zolocivska-gromada-pid-obstrilami-bez-svitla-ale-z-dobrovolcami.html> (дата звернення: 6.07.2022).

Рашисти обстріляли фосфорними боєприпасами село на Харківщині : [Руська Лозова Дергачів. громади] // Цензор.нет. – 6.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3352431> (дата звернення: 6.07.2022).

Окупанти обстріляли Чугуївський район, є поранені, зокрема дворічна дитина – прокуратура // Гордон. – 6.07.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/okupanti-obstriljali-chugujivskij-rajon-je-poraneni-u-tomu-chisli-dvorichna-ditina-prokuratura-1615879.html> (дата звернення: 6.07.2022).

Дыхман А. Какие населенные пункты Харьковской области россияне обстреляли вчера: список / Алина Дыхман // Status Quo. – 6.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/06.07.2022/kakie-naseleennye-punkty-xarkovskoi-oblasti-rossiyane-obstrelyali-vcera-spisok> (дата обращения: 6.07.2022).

У списку – майже 30 населених пунктів.

У Харкові через обстріл загинула бразильська акторка та модель Таліта До Валле (фото) // Фокус. – 6.07.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/521367-v-harkove-iz-za-obstrela-pogibla-brazilskaya-aktrisa-i-model-talita-do-valle-foto> (дата звернення: 6.07.2022).

39-річна акторка добровільно приєдналася до української армії, де була снайперкою і рятувальницею. Разом із нею загинув її бразильський товариш по службі Дуглас Буріто.

Лавриниць Н. Кейт Бланшетт, [австралійська акторка], озвучила фільм про життя харків'ян під російськими обстрілами : Актриса стала оповідачем у фільмі «Ukraine: Life Under Attack» / Наталка Лавриниць // Апостроф : the lime. – 6.07.2022. – URL: <https://apostrophe.ua/ua/article/lime/learn/2022-07-06/keyt-blanshett-ozvuchila-film-o-jizni-harkovchan-pod-rossiyskimi-obstrelami/46884> (дата звернення: 6.07.2022).

7.07.2022

Вночі окупанти завдали ракетних ударів по Харкову. В районі Ізюму противник намагається вести штурмові дії, – Синегубов // Цензор.нет. – 7.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3352597> (дата звернення: 7.07.2022).

Дворовенко А. Харків зазнав масштабного обстрілу, багато прильотів: що відомо (фото та відео) / Анна Дворовенко // Telegraf. – 7.07.2022. – URL: <https://telegraf.com.ua/ukr/harkov/2022-07-07/5710011-kharkiv-zaznav-masshtabnogo-obstrilu-bagato-prilotov-shcho-vidomo-foto-ta-video> (дата звернення: 7.07.2022).

Відомо про щонайменше шість влучань ворожих ракет у різних районах міста.

Новикова Н. Оккупанты обстреляли Харьков, Бабаи и Дергачи, разрушено более 20 зданий / Нина Новикова // Об'єктив. – 7.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/07/okkupanty-obstrelyali-harkov-babai-i-dergachi-razrusheno-bolee-20-zdaniy/> (дата обращения: 7.07.2022).

У Харкові з початку війни росіяни обстріляли 117 шкіл // 057 : сайта міста Харкова. – 7.07.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3421423/u-harkovi-z-pocatku-vijni-rosiani-obstrilali-117-skil> (дата звернення: 7.07.2022).

Малевська М. Завдання руйнації закладів освіти – знищення нації. Наслідки російського удару по педуніверситету в Харкові / Марія Малевська // Вікна. – 7.07.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/ukrayina/zavdannya-ruynacziyi-zakladiv-osvity-znyshhennya-nacziyi-naslidky-rosijskogo-udaru-po-peduniversytetu-v-harkovi/> (дата звернення: 7.07.2022).

Ларін Ю. Росіяни завдали ракетний удар по школі-інтернату в Харкові : [школа-інтернат для дітей з вадами зору в Немишлян. р-ні] / Юрій Ларін // Думка. – 7.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1657174024-rosiyani-zavdali-raketniy-udar-po-shkoli-internatu-v-harkovi> (дата звернення: 7.07.2022).

Російські загарбники обстріляли Немишлянський район Харкова: троє загиблих // Харків : Times. – 7.07.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/07/07/rosijski-zagarbniki-obstrilyali-nemishlyanskij-rajon-harkova-troye-zagiblih/> (дата звернення: 7.07.2022).

М'ясникова А. Зруйнована бібліотека в школі на Харківщині. Фоторепортаж / Анна М'ясникова ; фото : Андрій Марієнко // Накипіло. – 7.07.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/zrujnovana-biblioteka-v-shkoli-na-kharkivshchyni-fotoreportazh/> (дата звернення: 7.07.2022).

Гололобова М. Ніхто нікого не кинув: історія харків'янки, яка евакуювалася з хворим сином та десятком тварин / Мадина Гололобова // Status Quo. – 7.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/07.07.2022/nixto-nikogo-ne-kinuv-istoriya-xarkivyaniki-yaka-evakuyovalasya-z-xvorim-sinom-ta-desyatom-tvarin> (дата звернення: 7.07.2022).

Циганок Є. «Війна навчила Харків боротися за своє». Історія волонтерки, яка евакуювалася до Львова та допомагає рідному місту : [Вікторія Вахрушева з чоловіком стали волонтерами] / Євгенія Циганок // #Шотам. – 7.07.2022. – URL: <https://shotam.info/viy-na-zminyla-kharkiv-i-navchyla-borotysia-za-svoie-istoriia-volonterky-iaka-evakuiuvallasia-do-lvova-ta-dopomahaie-ridnomu-mistu/> (дата звернення: 7.07.2022).

8.07.2022

Гамалій І. Через ворожі обстріли на Харківщині зафіксовано 40 пошкоджень цивільних об'єктів / Ірина Гамалій // LB.ua. – 8.07.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/07/08/522530_cherez_vorozhi_obstrili_harkivshchini.html (дата звернення: 8.07.2022).

Ворожих обстрілів зазнали Харків і низка населених пунктів області (зокрема, Безруки, Липці, Грушоваха, Шестакове, Молодова, Печеніги, Чугуїв і Барвінкове).

Дихман А. У Харкові від обстрілів постраждала караїмська кенаса [молельний будинок на вул. Кузнечній] / Алина Дихман // Status Quo. – 7.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.07.2022/u-xarkovi-vid-obstriliv-postrazdala-karayimska-kenasa>

У Чугуєві війська РФ зруйнували ракетами насосну станцію // Укрінформ. – 8.07.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3524648-u-cuguevi-vijska-rf-zrujnuvali-raketami-nasosnu-stanciu.html> (дата звернення: 8.07.2022).

9.07.2022

Розенфельд М. Залізобетон. Харків побитий, але не скорений : [про зруйновані архітектурні споруди Харкова] / Максим Розенфельд // YouTube. – 9.07.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=gmY9HhpUnLc> (дата звернення: 9.07.2022).

Через ворожі обстріли на Харківщині горіли склади, поля та птахоферма // Слово і діло. – 9.07.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/07/09/novyna/suspilstvo/cherez-vorozhi-obstrily-xarkivshchyni-horily-sklady-polya-ta-ptaxoferma> (дата звернення: 9.07.2022).

Обстріляні Солоницівська, Нововодолазька, Ізюмська, Циркунівська, Чугуївська, Сахновщинська, Слобожанська громади.

Прокуратура повідомила про шість постраждалих від ракетного удару росіян по центру Харкова (фото) // Харків : Times. – 9.07.2022. – URL:

<https://times.kharkiv.ua/2022/07/09/prokuratura-povidomila-pro-shist-postrazhdalih-vid-raketnogo-udaru-rosiyan-po-tsentr-u-harkova-foto/> (дата звернення: 9.07.2022).

Музика О. Після обстрілу Харкова є зруйновані будинки: з-під завалів дістали 12-річну дитину / Ольга Музика // 24 канал. – 9.07.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyani-obstrilyali-tsentr-harkova-09072022-pid-zavaliv-distali_n2087967 (дата звернення: 9.07.2022).

Гаєвська А. На Харківщині в боях з окупантами РФ загинув колишній студент юридичного університету [Дмитро Костін] / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 9.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/258863-na-harkivsini-v-boah-z-okupantami-rf-zagynuv-eksstudent-uridicnogo-universitetu/> (дата звернення: 9.07.2022).

У бою на Харківщині загинув пластун, батько чотирьох дітей [Андрій Ганкевич] // Kharkiv Today. – 9.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-boyu-na-kharkivshchyni-zahynuv-plastun-batko-chotyrokhditey> (дата звернення: 9.07.2022).

Нагорная Е. Чрезвычайники спасли из разрушенного дома женщину, девочку, собаку и попугая (фото) / Елена Нагорная // Об'єктив. – 9.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/09/chrezvychajniki-spasli-iz-razrushennogo-doma-zhenshhinu-devochku-sobaku-i-popugaya-foto/> (дата звернення: 9.07.2022).

Хушану А. Окупанти знищили близько 35% приватного сектора у громаді на Харківщині : [Дергачі] / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 9.07.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/okupanti-zrujnuvali-blizko-35-privatnogo-sektoru-u-gromadi-na-harkivsini.html> (дата звернення: 9.07.2022).

Нагорная Е. В Золочеве армия РФ уничтожила 6 домов и продолжила бить по предприятию (фото) / Елена Нагорная // Об'єктив. – 9.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/09/v-zolocheve-armiya-rf-unichtozhila-6-domov-i-prodolzila-bit-po-predpriyatiyu-foto/> (дата звернення: 9.07.2022).

Петров Д. У Харківській області Росія планує перевиховати українських дітей : До Борової завезли російські підручники / Данііл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 9.07.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/12100-u-harkivskiy-oblasti-rosiya-planue-perevihovati-ukrainskih-ditey.html> (дата звернення: 9.07.2022).

10.07.2022

Кремлівський диктатор путін оголосив про наміри анексувати Харківщину // New format. – 10.07.2022. – URL: <https://newformat.info/news/kremlivskij-diktator-putin-ogolosiv-pro-namiri-aneksuvati-harkivshhinu/> (дата звернення: 10.07.2022).

«Ніколи не буде общипаної російської курки»: в ОП відреагували на окупаційний «герб» Харківщини // UNN : укр. нац. новини. – 10.07.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1985055-nikoli-ne-bude-obshipanoyi-rosiyskoyi-kurki-v-op-vidreaguvali-na-okupatsiyniy-gerb-kharkivschini> (дата звернення: 10.07.2022).

Лінія фронту не змінилася, ворог не захопив жодного метра нової території на Харківщині, – Синегубов // Цензор.нет. – 10.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3353219> (дата звернення: 10.07.2022).

Окупанти вдарили по Харкову ракетою «Іскандер» з території Белгородської області // 24 канал. – 10.07.2022. – URL: https://24tv.ua/okupanti-vdarili-po-harkovu-raketoyu-iskander-teritoriyi-byelgorodskoyi_n2089648 (дата звернення: 10.07.2022).

Более 60 домов повреждено в Харькове и области за сутки // Редпост. – 10.07.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1246295-bolee-60-domov-povrezhdeno-v-harkove-i-oblasti-za-sutki> (дата обращения: 10.07.2022).

Бурда В. У Харкові російська ракета зруйнувала навчальний заклад : Ще одна ракета впала на території приватного будинку : [нічний обстріл Слобід. та Основ'ян. р-нів Харкова] / Владислав Бурда // Chas.news. – 10.07.2022. – URL: <https://chas.news/news/u-harkovi-rosiiska-raketa-zruinuvala-navchalnii-zaklad> (дата звернення: 10.07.2022).

На півночі Харківщини окупанти завдали авіаудар [по багатьох населених пунктах області] // Kharkiv Today. – 10.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/na-pivnochi-kharkivshchyny-okupanty-zavdaly-aviaudar> (дата звернення: 10.07.2022).

За минулу добу на Харківщині сталося 11 пожеж, спричинених обстрілами, є загиблі та поранені, – ДСНС. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 10.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3353180> (дата звернення: 10.07.2022).

Потрощений будинок та дитячий санаторій: наслідки обстрілу Харкова вночі 10 липня // Накіпело. – 10.07.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/potroshchenyj-budynok-ta-dytiachyj-sanatorij-naslidky-obstrilu-kharkova-vnochi-10-lypnia/> (дата звернення: 10.07.2022).

Рятувальник з Нюрнберга допомагає гасити пожежі у Харкові (відео) // Харків : Times. – 8.07.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/07/10/ryatuvalnik-z-nyurnberga-dopomagaye-gasiti-pozhezhi-u-harkovi-video/> (дата обращения: 8.07.2022).

Німецький пожежник Нільс Таль у відпустку приїхав до Харкова тушити пожежи та розбирати завали.

Садовой призвал присвоить Харькову и Одессе статус городов Всемирного наследия ЮНЕСКО // Newsroom. – 10.07.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/sadovoy-prizval-prisvoit-harkovu-i-odesse-status-gorodov-vsemirnogo-naslediya-yunesko> (дата звернення: 10.07.2022).

У захопленому Великому Бурлуці підірвали місцевого колаборанта-гауляйтера // 5 канал. – 10.07.2022. – URL: <https://www.5.ua/regiony/u-zakhoplenomu-velykomu-burlutsi-pidirvaly-mistsevoho-kolaboranta-hauliaitera-282098.html> (дата звернення: 10.07.2022).

11.07.2022

Росіяни вночі запустили з Белгорода по Україні близько 15 крилатих ракет, три з них – на Харків, – Синегубов // Цензор.нет. – 11.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3353438> (дата звернення: 11.07.2022).

За добу на Харківщині задокументовано 30 фактів руйнування об'єктів цивільної інфраструктури в результаті ворожих обстрілів // Interfax-Україна. – 11.07.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/845092.html> (дата звернення: 11.07.2022).

Назвали кількість жертв та постраждалих внаслідок ракетного удару по Харкову : [3 загиблих, 31 постраждалих, серед них 2 дітей] // Вголос. – 11.07.2022. – URL:

https://vgolos.ua/news/u-harkovi-zrosla-kilkist-zhertv-ta-postrazhdalih-vnaslidok-udaru-rosiyanami_1423810.html (дата звернення: 11.07.2022).

Били по будинках, шиномонтажу й ТЦ «Французський бульвар»: як ЗС РФ обстрілювали Харків (фото, відео) // Фокус. – 11.07.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/521772-bili-po-domam-shinomontazhu-i-tc-francuskiy-bulvar-kak-vs-rf-obstrelivali-harkov-foto-video> (дата звернення: 11.07.2022).

У Харкові внаслідок російського обстрілу сталося п'ять пожеж – ДСНС : [обстріляний Салтів. р-н] // Думка. – 11.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1657539193-u-harkovi-vnaslidok-rosiyskogo-obstrilu-stalosya-p-yat-pozhezh-dsns> (дата звернення: 11.07.2022).

Обстріли в Харкові: громадський транспорт тимчасово припиняє роботу // Думка. – 11.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1657528520-obstrili-v-harkovi-gromadskiy-transport-timchasovo-privinyae-robotu> (дата звернення: 11.07.2022).

11 липня призупинили роботу одна з ліній метрополітену, кілька трамвайних, тролейбусних і автобусних маршрутів.

Випускник харківського університету [Євген Барин] віддав життя за Україну // Kharkiv Today. – 11.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/vypusknyk-kharkivskoho-universytetu-viddav-zhyttya-za-ukrayinu> (дата звернення: 11.07.2022).

Євген Барин, випускник факультету фізичного виховання і спорту Харківського національного педагогічного університету ім. Г. С. Сковороди.

Іщук О. Сім'я популярного українського співака [Артема Пивоварова] опинилася в окупації під Харковом : [у м. Вовчанськ] / Олена Іщук // Status Quo. – 11.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.07.2022/simya-populyarnogo-ukrayinskogo-spivaka-opinilasya-v-okupaciyi-pid-xarkovom> (дата звернення: 11.07.2022).

У Харкові навчальний рік розпочнеться дистанційно // My Kharkov.info. – 11.07.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/u-harkovi-navchalnij-rik-rozpochnetsya-distantsijno-33785.html> (дата звернення: 11.07.2022).

12.07.2022

Армія РФ знову намагалася штурмувати Дементіївку Харківської області, ЗСУ жорстко придушили спробу – Генштаб // Гордон. – 12.07.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/armiya-rf-znovu-namagalasja-shturmuvati-dementijvku-harkivskoj-oblasti-zsu-zhorstko-pridushili-sprobu-ndash-genshtab-1616685.html> (дата звернення: 12.07.2022).

Вночі ворог завдав чергового ракетного удару по Харкову. ЗСУ жорстко зупинили спробу ворога наступати в бік Дементіївки, – Синегубов // Цензор.нет. – 12.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3353566> (дата звернення: 12.07.2022).

За добу задокументовано понад 40 фактів руйнування житла та інших об'єктів на території Харківщини внаслідок обстрілів і пожеж, – поліція. Фото // Цензор.нет. – 12.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3353565> (дата звернення: 12.07.2022).

Ищук Е. Географию и время обстрелов Харькова предугадать невозможно – Терехов / Елена Ищук // Status Quo. – 12.07.2022. – URL:

<https://www.sq.com.ua/rus/novosti/12.07.2022/geografiyu-i-vremya-obstrelov-xarkova-predugadat-nevozmozno-terexov> (дата звернення: 12.07.2022).

Внаслідок сьогоднішнього обстрілу Харкова є поранені, – ДЧНС : [в Індустріал. р-ні] // Цензор.нет. – 12.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3353673> (дата звернення: 12.07.2022).

Від ворожого обстрілу в Харкові спалахнули пожежі, п'ятеро людей поранені : [на виробнич. підприємстві у Немишлян. р-ні] // Стопкор. – 12.07.2022. – URL: <https://www.stopcor.org/ukr/section-suspilstvo/news-vid-vorozhogo-obstrilu-v-harkovi-spalahnuli-pozhezhi-pyatero-lyudej-poraneni-12-07-2022.html> (дата звернення: 12.07.2022).

Куліченко І. Харків: 12 липня ракети вдарили по Шевченківському району / Ірина Куліченко // Харьков. известия. – 12.07.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/proisshestviya/kharkiv-12-lypnia-rakety-vdaryly-po-shevchenkivskomu-rajonu/> (дата звернення: 12.07.2022).

Рязанцева А. Внаслідок артобстрілу Золочева на Харківщині пошкоджені будинки та газомережа: фото / Альона Рязанцева // Суспільне: Новини. – 12.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/259565-vnaslidok-artobstrilu-zoloceva-na-harkivsini-poskodzeni-budinki-ta-gazomereza-foto/> (дата звернення: 12.07.2022).

В Ізюмі загарбники обстріляли містян, які вийшли на гору подзвонити // Укрінформ. – 12.07.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3527518-v-izumi-zagarbniki-obstrilali-mistan-aki-vijsli-na-goru-podzvoniti.html> (дата звернення: 12.07.2022).

Мякушко С. Окупанти обстріляли два заводи на Харківщині : [у с. Малинівка Чугуїв. р-ну] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 12.07.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/malinivka/okupanti-obstrilali-dva-zavodi-na-harkivsini.html> (дата звернення: 12.07.2022).

Байрачна Ю. Медичний фронт Харкова: як цивільні лікарі працюють під обстрілами : Внаслідок російських обстрілів в області отримали поранення 1385 цивільних осіб, із них 144 – діти / Юлія Байрачна ; фото В'ячеслава Мадієвського // Укрінформ. – 12.07.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3527243-medicnij-front-harkova-ak-civilni-likari-pracuut-pid-obstrilami.html> (дата звернення: 12.07.2022).

Соколова Г. «Ми працюємо не для комфорту, а щоб ніхто не помер від голоду». Монолог харківського волонтера з Північної Салтівки [Павла Куштима] / Ганна Соколова // Грати. – 12.07.2022. – URL: <https://graty.me/uk/monologue/mi-praczuemo-ne-dlya-komfortu-a-shhob-nihto-ne-pomer-vid-golodu-monolog-harkivskogo-volontera-z-pivnichnoi-saltivki/> (дата звернення: 12.07.2022).

Соколова Г. «Я бажаю їхнім містам того ж, що вони зробили з нашими». Монолог парамедика із Харкова [Олега], який уже переживав окупацію Луганщини / Ганна Соколова // Грати. – 12.07.2022. – URL: <https://graty.me/uk/monologue/ya-bazhayu-ihnim-mistam-togo-samogo-shho-voni-zrobili-z-nashimi-monolog-paramedika-iz-harkova-yakij-uzhe-perezhivav-okupacziyu-luganshinni/> (дата звернення: 12.07.2022).

Ищук Е. Несмотря на обстрелы: как в Харькове работают супермаркеты и аптеки (список) / Елена Ищук // Status Quo. – 12.07.2022. – URL:

<https://www.sq.com.ua/rus/novosti/12.07.2022/nesmotrya-na-obstrely-v-xarkove-rabotayut-supermarkety-i-apteki-spisok> (дата звернення: 12.07.2022).

У Харкові під вибухами залишаються вихованці дельфінарію, яких не можуть евакуювати // ТСН. – 12.07.2022. – URL: <https://tsn.ua/exclusive/u-harkovi-pid-vibuhami-zalishayutsya-vihovanci-delfinariyu-yakih-ne-mozhut-evakuyuvati-2109226.html> (дата звернення: 12.07.2022).

Іщук О. Харків'янин дарує квіти волонтерам та городянам [Григорій Щербань] / Олена Іщук // Status Quo. – 12.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/12.07.2022/xarkivyanin-daruje-kviti-volonteram-ta-gorodyanam> (дата звернення: 12.07.2022).

Нагорная Е. В новой серии «Масяни» появляются здания, разрушенные в Харькове оккупантами (видео) / Елена Нагорная // Об'єктив. – 12.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/12/v-novoj-serii-masyani-poyavlyayutsya-zdaniya-razrushennye-v-harkove-okkupantami-video/> (дата звернення: 12.07.2022).

Автор мультсеріала Олег Куваєв створив нову серію – як протест проти війни в Україні.

13.07.2022

Ворог намагався завдати удару по Харкову. ЗСУ дали відсіч ворогу біля Довгенького, змусивши його відійти з втратами, – Синегубов // Цензор.нет. – 13.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3353798> (дата звернення: 13.07.2022).

Обстріляні Індустріальний та Немишлянський райони Харкова, населені пункти Харківського, Богодухівського, Ізюмського та Чугуївського райони області.

Закревська С. Окупанти влаштували нічний обстріл Харкова, почалися пожежі. Фото та відео / Софія Закревська // Obozrevatel. – 13.07.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/okupanti-vlashtovali-nichnij-obstril-harkova-pochalisya-pozhezhi-foto-ta-video.htm> (дата звернення: 13.07.2022).

Горун О. За сутки на Харьковщине зафиксировали более 60 фактов разрушений от обстрелов / Оксана Горун // Об'єктив. – 13.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/13/za-sutki-na-harkovshhine-zafiksirovali-bolee-60-faktov-razrushenij-ot-obstrelov/> (дата звернення: 13.07.2022).

Ищук Е. Дергачевскую громаду снова обстреляли из тяжелого оружия, есть погибшие и раненые / Елена Ищук // Status Quo. – 13.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/13.07.2022/dergacevskuyu-gromadu-snova-obstrelyali-iz-tyazelogo-oruziya-est-pogibsie-i-raneny> (дата звернення: 13.07.2022).

Росіяни обстріляли Ізюм: повідомляють про безліч поранених та вбитих // Kharkiv Today. – 13.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-obstrilyaly-izyum-povidomlyayut-pro-bezlich-poranenykh-ta-vbytykh> (дата звернення: 13.07.2022).

Скільки закладів вищої освіти пошкодили окупанти на Харківщині : [21 з 24-х] // Kharkiv Today. – 13.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-zakladiv-vyshchoyi-osvity-poshkodyly-okupanty-na-kharkivshchyni> (дата звернення: 13.07.2022).

Порятунок Сковороди. Як відбудовуватимуть музей харківського філософа // Kharkiv Today. – 13.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/poryatunok-skovorody-yak-vidbudovuvatymut-muzey-kharkivskoho-filosofa> (дата звернення: 13.07.2022).

Ішук О. Правнук відомого харків'янина віддав усю спадщину на «Байрактари» / Олена Ішук // Status Quo. – 13.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.07.2022/pravnuk-vidomogo-xarkivyanina-viddav-usyu-spadshhinu-na-bairaktari> (дата звернення: 13.07.2022).

Федір Малицький передав до Фонду Сергія Притули 25 тисяч гривень – гроші, що дісталися у спадок від прадіда, Ігоря Малицького, почесного харків'янина, колишнього в'язня 4-х фашист. концтаборів (номер 23.11.2021 р. у віці 96 р.).

14.07.2022

Дихман А. По Харківській області почали частіше завдавати авіаудари – Генштаб / Аліна Дихман // Status Quo. – 14.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.07.2022/po-xarkivskii-oblasti-pocali-castise-zavdavati-aviaudari-genstab> (дата звернення: 14.07.2022).

Лише на Харківщині окупанти знищили понад півтисячі шкіл // Читомо. – 14.07.2022. – URL: <https://chytomo.com/lyshe-na-kharkivshchyni-okupanty-znyshchyly-ponad-piv-tysiachi-shkil/> (дата звернення: 14.07.2022).

Через ворожі обстріли у Харкові зруйновано депо метрополітену // Цензор. – 14.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3354039> (дата звернення: 14.07.2022).

Петров Д. У Харкові війська РФ вдарили ракетою по відомій [колишній меблевій] фабриці / Данііл Петров // Коментарии.ua : Харків. – 14.07.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/12145-u-harkovi-viyska-rf-vdarili-raketoyu-po-vidomiy-fabricsi.html> (дата звернення: 14.07.2022).

Гололобова М. Был риск, что груз не пропустят: в оккупированную Боровую снова удалось передать лекарства / Мадина Гололобова // Status Quo. – 14.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/14.07.2022/byl-risk-cto-gruz-ne-propustyat-v-okkupirovannuyu-borovuyu-snova-udalos-peredat-lekarstva> (дата звернення: 14.07.2022).

Гололобова М. На окупованій частині Харківської області росіяни створюють «живий щит» / Мадина Гололобова // Status Quo. – 14.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.07.2022/na-okupovanii-castini-xarkivskoyi-oblasti-rosiyani-stvoryuyut-zivii-shhit> (дата звернення: 14.07.2022).

Ларін Ю. Два ремесла з Харківщини увійшли до переліку культурної спадщини України : [сахновщинський коровай та харківське коцарство] / Юрій Ларін // Думка. – 14.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1657787990-dva-remesla-z-harkivshchini-uviyshli-do-pereliku-kulturnoyi-spadshchini-ukrayini> (дата звернення: 14.07.2022).

15.07.2022

ЗС РФ вдарили ракетами і пошкодили навчальні заклади Харкова [в Індустріальному та Холодногірському районах] // Война : 2022. – 15.07.2022. – URL: <https://war2022-info.com/zs-rf-vdarili-raketami-i-poshkodili-navchalni-zakladi-harkova/> (дата звернення: 15.07.2022).

Росіяни завдали авіаудару біля села на півночі Харківської області : [с. Верхній Салтів] // Kharkiv Today. – 15.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zavdaly-aviaudaru-bilya-sela-na-pivnochi-kharkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 15.07.2022).

Гололобова М. Дергачівський район знову обстрілюють з артилерії, танків та мінометів / Мадина Гололобова // Status Quo. – 15.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.07.2022/dergacivskii-raion-znovu-obstrilyuyut-z-artileriyi-tankiv-ta-minometiv> (дата звернення: 15.07.2022).

Путінські війська зранку 15 липня обстріляли Золочів на Харківщині // Думка. – 15.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1657882208-putinski-viyska-zranku-15-lipnya-obstrilyali-zolochiv-na-harkivshchini> (дата звернення: 15.07.2022).

Гололобова М. У Харківській області другий місяць розбирають завали Будинку культури, зруйнованого ракетним ударом (фото) : [у Лозовій] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 15.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.07.2022/u-xarkivskii-oblasti-drugii-misyac-rozbirayut-zavali-budinku-kulturi-zruinovanogo-raketnim-udarom-foto> (дата звернення: 15.07.2022).

У боях за Харків загинула стоматолог студентської лікарні [Ганна Беляєва] // Харків : Times. – 15.07.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/07/15/u-boyah-za-harkiv-zaginula-stomatolog-studentskoyi-likarni/#:~:text=У%20боях%20за%20Харків%20трагічно,прес-службі%20Харківської%20міської%20ради.> (дата звернення: 15.07.2022).

Троценко Л. На Харківщині через обстріл згоріло майже 50 га зернових / Людмила Троценко // Кореспондент.net. – 15.07.2022. – URL: <https://ua.korrespondent.net/ukraine/4495413-na-kharkivshchyni-cherez-obstril-zghorilo-maizhe-50-ha-zernovykh> (дата звернення: 15.07.2022).

Комікси з передової: Руслан із харківської тероборони малює війну. Малюнки // Цензор.нет. – 15.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3354259> (дата звернення: 15.07.2022).

16.07.2022

Окупанти дистанційно замінували два села на Харківщині: намагаються штурмувати щодня : [Слатине і Руська Лозова] // 24 канал. – 16.07.2022. – URL: https://24tv.ua/okupanti-distantsiyno-zaminuvali-dva-sela-harkivshhini-slatine_n2097996 (дата звернення: 16.07.2022).

Померли разом в один день: під час ракетного удару по Чугуєву загинула подружня пара // Факти. – 16.07.2022. – URL: <https://fakty.ua/404155-umerli-vmeste-v-odin-den-vo-vremya-raketnogo-udara-po-chuguevu-pogibla-supruzheskaya-para> (дата звернення: 16.07.2022).

На Харківщині загинув тренер з водного поло [Віталій Лісун] // Kharkiv Today. – 16.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-zahynuv-trener-z-vodnoho-polo> (дата звернення: 16.07.2022).

Горун О. 40% орних земель на Харківщині непридатні для господарювання / Оксана Горун // Об'єктив. – 16.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/16/40-ornih-zemel-na-harkivshhini-ne-pridatni-dlya-gospodaryuvannya/> (дата звернення: 16.07.2022).

Гаєвська А. Кролики, їжаки, таргани: зоопарк прийняв тварин, власники яких евакуювалися з Харкова / Аліна Гаєвська, Руслана Богдан // Суспільне : Новини. – 16.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/260946-kroliki-izaki-targani-zoopark-prijnav-tvarin-vlasniki-akih-evakuvalisa-z-harkova/> (дата звернення: 16.07.2022).

17.07.2022

Новікова Н. Єдиний план Росії – це вбивати і руйнувати – Подоляк про наказ Путіна захопити Харків / Ніна Новікова // Об'єktiv. – 17.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/17/yediniy-plan-rosiyi-tse-vbivati-i-rujnuvati-podolyak-pro-nakaz-putina-zahopiti-harkiv/> (дата звернення: 17.07.2022).

З початку війни окупанти вбили майже 960 жителів Харківщини // Kharkiv Today. – 17.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/z-pochatku-viyny-okupanty-vbyly-mayzhe-960-zhyteliv-kharkivshchyny> (дата звернення: 17.07.2022).

Ворог завдав ракетного удару по Харкову, обстрілює територію області. Ізюмський напрямок залишається гарячим, – Синегубов // Цензор.нет. – 16.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3354614> (дата звернення: 17.07.2022).

Нічні вибухи у Харкові: наслідки та фото : [обстріляні приватний сектор та виробнича п'ятиповерхівка] // Коментарии.ua : Харків. – 17.07.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/society/accidents/12178-nichni-vibuhi-u-harkovi-naslidki-ta-foto.html> (дата звернення: 17.07.2022). – Підпис: Анастасія.

Громаду на Харківщині за ніч обстріляли 18 разів : [с. Івашки Золочівської громади] // Status Quo. – 17.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.07.2022/gromadu-na-xarkivshhini-za-nic-obstrilyali-18-raziv> (дата звернення: 17.07.2022).

Одна людина загинула, одна постраждала в результаті російського обстрілу селища Нове на Харківщині, – мер Задоренко // Цензор.нет. – 17.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3354647> (дата звернення: 17.07.2022).

Нагорна О. Ворог обстріляв Печеніги: є загиблий і поранений / Олена Нагорна // Об'єktiv. – 17.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/17/vorog-obstrilyav-pechenigi-ye-zagibliy-i-poranenij/> (дата звернення: 17.07.2022).

Лептуга О. Обстріл Чугуєва. Фоторепортаж / Олена Лептуга ; фото : Андрій Марієнко // Накипіло. – 17.07.2022. – URL: <https://nakipelo.ua/obstril-chuhuieva-fotoreportazh/> (дата звернення: 17.07.2022).

Повернення у Харків. Як місто героїв живе і змінюється під обстрілами : [канал Владислава Хільченка «Однією правою»] // Youtube : Однією правою. – 17.07.2022. – URL: <https://www.youtube.com/watch?v=EHYifh54A68> (дата звернення: 17.07.2022).

Мироненко І. «Після двох евакуацій хочу більше розказати про Україну» : [інтерв'ю з бібліотекаркою Луган. обл. універсал. наук. б-ки, згодом – Харків. обл. універсал. наук. б-ки Ольгою Зубренко] / Ірина Мироненко // Gromada Group : Група місцевих ЗМІ Харківщини. – 17.07.2022. – URL: https://gromada.group/news/news/16760-pislya-dvoh-evakuacij-hochu-bilshe-rozkazati-pro-ukrayinu?fbclid=IwAR3ebWOa1IP084SfRHDMI4g3KT6qq6slwirDAVwKRZ3l8CF2wf-z0T_sF_A (дата звернення: 18.09.2022).

18.07.2022

Російські військові вторглися на Харківщину за картами минулого століття // Kharkiv Today. – 18.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyski-viyskovi-vtorhlysy-na-kharkivshchynu-za-kartamy-mynuloho-stolittya> (дата звернення: 18.07.2022).

Карпенко Т. Ворог гатив по Харкову й області: є загиблі й поранені / Тетяна Карпенко // Оперативна Україна. – 18.07.2022. – URL: <https://oukr.info/vorog-gatyv-po-harkovu-j-oblasti-ye-zagybli-j-poraneni.html> (дата звернення: 18.09. 2022).

Обстріляні Київський район Харкова, Богодухівський, Ізюмський, Чугуївський райони області.

Іщук О. Вночі знову було обстріляно Чугуєв: зруйновано будинки, пошкоджено водопровід / Олена Іщук // Status Quo. – 18.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.07.2022/vnoci-znovu-bulo-obstrilvano-cugujev-zruinovano-budinki-poskodzeno-vodoprovid> (дата звернення: 18.07.2022).

Іщук О. У харківську тероборону – черга / Олена Іщук // Status Quo. – 18.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.07.2022/u-xarkivsku-teroboronu-cerga> (дата звернення: 18.07.2022).

19.07.2022

Ільїна К. ЗСУ розбили скупчення рашистської техніки під Ізюмом – експерт голови МВС / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658223382-zsu-rozbili-nakopichennya-rashistskoyi-tehniki-pid-izyumom---eksradnik-golovi-mvs> (дата звернення: 19.07.2022).

На Харківщині пролунали вибухи на базі окупантів та складі БК : [поблизу Вовчанська] // Коментарии.ua : Україна. – 19.07.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/12194-na-harkivschini-prolunali-vibuhi-na-bazi-okupantiv-ta-skladi-bk.html> (дата звернення: 19.07.2022). – Підпис: Анастасія.

Новікова Н. «Салтівський лід», спорткомплекс «ХП», «Акварена», спортивна школа «ХТЗ»: які спортивні об'єкти зруйновано в Харкові / Ніна Новікова // Об'єктив. – 19.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/19/saltivskij-lid-sportkompleks-hpi-akvarena-sportivna-shkola-htz-yaki-sportivni-ob-yekti-zruinovano-v-harkovi/> (дата звернення: 19.07.2022).

Значних руйнувань зазнав також спортивний клуб «Уніфехт» ХНУ ім. В. Н. Каразіна.

Дихман А. Декілька сіл у передмісті Харкова повністю зруйновані війною / Аліна Дихман // Status Quo. – 19.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.07.2022/dekilka-sil-u-peredmisti-xarkova-povnistyu-zruinovani-viinoyu> (дата звернення: 19.09. 2022).

Цупівка, Дементіївка, Нове, Питомник Дергачівського району області.

Павленко О. В очікуванні наступу. Як живе прифронтове Барвінкове на півдні Харківщини / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 19.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/v-ochikuvanni-nastupu-yak-zhyve-pryfrontove-barvinkove-na-pivdni-kharkivshchyny> (дата звернення: 19.07.2022).

Дихман А. Під Харковом російський танк прямим попаданням знищив лікарню : [у Циркунах] / Аліна Дихман // Status Quo. – 19.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.07.2022/pid-xarkovom-rosiiskii-tank-pryamim-popadanniam-znishhiv-likarnyu> (дата звернення: 19.07.2022).

Гололобова М. Вночі росіяни завдали ракетного удару по Чугуївському району / Мадина Гололобова // Status Quo. – 19.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.07.2022/vnoci-rosiyani-zavdali-raketnogo-udaru-po-cuguyivskomu-raionu> (дата звернення: 19.07.2022).

Дихман А. За день із окупованих територій Харківської області евакуювали майже тисячу осіб / Аліна Дихман // Status Quo. – 19.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.07.2022/za-den-iz-okupovanix-teritorii-xarkivskoyi-oblasti-evakuyovali-maize-tisyacu-osib> (дата звернення: 19.07.2022).

Гололобова М. Терехов пояснив, чому в Харкові у вересні не відкриються школи / Мадина Гололобова // Status Quo. – 19.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.07.2022/terexov-poyasniv-comu-u-xarkovi-u-veresni-ne-vidkriyutsya-skoli> (дата звернення: 19.07.2022).

У Харкові створили Telegram-канал про героїв освітнього фронту // My Kharkov.info. – 19.07.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/u-harkovi-stvorili-telegram-kanal-pro-geroyiv-osvitnogo-frontu-62607.html> (дата звернення: 19.07.2022).

Картини харківської художниці про війну показали в палаці президента Грузії : Харківська художниця Ніка Хворостенко з першого дня війни ретранслює власні переживання у картинах // Думка. – 19.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1658233246-kartini-harkivskoyi-hudozhnitsi-pro-viynu-pokazali-v-palatsi-prezidenta-gruziyi> (дата звернення: 19.07.2022).

Харківська співачка Garna зняла кліп на зруйнованій Північній Салтівці // Думка. – 19.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1658230347-harkivska-spivachka-garna-znyala-clip-na-zruynovaniy-pivnichniy-saltivtsi> (дата звернення: 19.07.2022).

20.07.2022

На Ізюмському напрямку війська РФ зазнають великих втрат, на півночі Харківщини ворог відступає на раніше зайняті позиції, – Синегубов // Цензор.нет. – 20.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3355443> (дата звернення: 20.07.2022).

Дихман А. Стало відомо, скільки дітей загинуло на Харківщині через війну : [загинуло 48 дітей, поранено 151 дитину] / Аліна Дихман // Status Quo. – 20.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/20.07.2022/stalo-vidomo-skilki-ditei-zaginulo-na-xarkivshhini-cerez-viinu> (дата звернення: 20.07.2022).

Росіяни обстріляли Харків з «Ураганів»: троє людей загинули, пошкоджено мечеть [у Салтівському районі] // RISU : реліг.-інформ. служба України. – 20.07.2022. – URL: https://risu.ua/rosiyani-obstrilyali-harkiv-z-uraganiv-troye-lyudej-zaginuli-poshkodzheno-mechet_n130999 (дата звернення: 20.07.2022).

Лисогор І. Вранці росіяни завдали ударів по Харкову – є загиблі й поранені (доповнено) : Серед жертв – 13-річний хлопчик : [у Салтів. р-ні] / Ірина Лисогор // Lb.ua. – 20.07.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/07/20/523712_vrantsi_rosiyani_zavdali_udariv.html (дата звернення: 20.07.2022).

Панченко А. У Харкові батько загиблого підлітка понад дві години читав молитви над тілом сина, тримаючи його за руку. Фото / Альбіна Панченко // Obozrevatel. – 20.07.2022. – URL: <https://incident.obozrevatel.com/ukr/crime/vojna-protiv-rossii/u-harkovi-batko-zagiblogo-pidlitka-ponad-dvi-godini-chitav-molitvi-nad-tilom-sina-trimayuchi-jogo-za-ruku-foto.htm> (дата звернення: 20.07.2022).

Ларін Ю. Ушили легені: У Харкові прооперували 15-річну постраждалу від обстрілу Салтівки, [сестру загиблого хлопчика] / Юрій Ларін // Думка. – 20.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658335834-ushili-legeni-u-harkovi-prooperuvali-15-richnu-postrazhdalu-vid-obstrilu-saltivki> (дата звернення: 20.07.2022).

Хоменко О. Район-привид. Коли до Північної Салтівки повернеться життя / Олександр Хоменко // Hromadske. – 20.07.2022. – URL: <https://hromadske.ua/posts/rajon-privid-koli-do-pivnichnoyi-saltivki-povernetsya-zhittya> (дата звернення: 20.07.2022).

Російські окупанти влаштували у Вовчанську на Харківщині концтабір і катують людей, а Балаклію поділили на три частини та обмежили рух, – Синегубов // Цензор.нет. – 20.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3355440> (дата звернення: 20.07.2022).

Гололобова М. Нічний обстріл Дергачів: поранені та руйнування (фото наслідків) / Мадина Гололобова // Status Quo. – 20.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/20.07.2022/nichni-obstril-dergaciv-poraneni-ta-ruinuvannya-foto-naslidkiv> (дата звернення: 20.07.2022).

Російська армія пошкодила ще одну школу в Харківській області : [в Чугуєві] // Kharkiv Today. – 20.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-armiya-poshkodyla-shche-odnu-shkolu-v-kharkivskiy-oblasti> (дата звернення: 20.07.2022).

21.07.2022

Через обстріли російськими окупантами на Харківщині загинули 4 цивільних, 11 осіб дістали поранення, – ОВА // Цензор.нет. – 21.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3355507>
Окрім масованих обстрілів м. Харкова та населених пунктів Чугуївського, Богодухівського, Ізюмського районів, окупанти свідомо обстрілюють поля зі стиглою пшеницею, щоби пожежами знищити врожай.

Листопад А. Безпечних районів в Харкові немає – очільник ГУ НП Харківщини Володимир Тимошко / Артем Листопад // Об'єктив. – 21.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/21/bezpechnih-rajoniv-v-harkovi-nemaye-ochilnik-gu-np-harkivshhini-volodimir-timoshko/> (дата звернення: 21.07.2022).

Листопад А. Ворог обстрілює Харків з РСЗО «Ураган» касетними боеприпасами, призначеними для максимального враження людей / Артем Листопад // Об'єктив. – 21.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/21/vorog-obstrilyuye-harkiv-z-rszo-uragan-kasetnimi-boyepripasami-priznachenimi-dlya-maksimalnogo-vrazhennya-lyudej> (дата звернення: 21.07.2022).

Горун О. У Харкові повністю зруйнований 21 освітній заклад – прокуратура (фото) / Оксана Горун // Об'єктив. – 21.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/20/u-harkovi-povnistyu-zrujnovanij-21-osvitnij-zaklad-prokuratura-foto/> (дата звернення: 21.07.2022).

«Не звільнення, а поневолення»: мусульманин з Харкова звернувся до мусульман РФ після обстрілу мечеті: [проповідник мусульман. реліг. громади «Сунна» Артур Абу Ібрагім записав відеозвернення] // RISU: реліг.-інформ. служба України. – 21.07.2022. – URL: https://risu.ua/ne-zvilnennya-a-ponevolennya-musulmanin-z-harkova-zvernuvsya-do-musulman-rf-pislya-obstrilu-mecheti_n131046 (дата звернення: 21.07.2022).

«Класичне російське єзуїтство». Подоляк зазначив, що поки Путін був у Ірані, російська армія обстріляла мечеть у Харкові // Гордон. – 21.07.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/klasichne-rosijske-jezujitstvo-podoljak-zaznachiv-shcho-poki-putin-buv-v-irani-rosijska-armija-obstriljala-mechet-u-harkovi-1618069.html> (дата звернення: 21.07.2022).

Наслідки ранкового обстрілу Харкова: 21 особу поранено, 2 людини загинули. Відео+фоторепортаж // Цензор. – 21.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3355561> (дата звернення: 21.07.2022).

Ворог б'є виключно по житлових кварталах, лікувальних закладах, торговельних павільйонах, громадському транспорту, авто.

Обстріл Харкова: Кількість жертв зросла до 3 осіб, поранення дістали 23 людини. Фоторепортаж // Цензор. – 21.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3355599> (дата звернення: 21.07.2022).

З РСЗВ «Ураган» обстріляні зупинка громадського транспорту біля ринку в Київському районі, житловий будинок в Салтівському районі.

Музика О. Окупанти вгнали по ринку «Барабашово» в Харкові: фото з місця і подробиці про загиблих / Ольга Музика // 24 канал. – 21.07.2022. – URL: https://24tv.ua/rosiyani-obstrilyali-barabashovo-harkovi-21072022-shho-vidomo_n2100624 (дата звернення: 21.07.2022).

Гнатченко Ю. На Харківщині знищено два поля врожаю пшениці площею 60 гектарів / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 21.07.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/na-harkivsini-zniseno-dva-pola-vrozau-psenici-ploseu-60-gektariv.html> (дата звернення: 21.07.2022).

Обстріляні Харків, населені пункти Харківської області: Дергачі, Золочів, Довжик, П'ятницьке, Піщане, Стара Гнилиця, Велика Бабка, Балаклія, Кочеток.

Росія завдала по Ізюму 476 ракетних ударів, Маріуполь – на другому місці, – Данілов // Фокус. – 21.07.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/522954-rossia-nanesla-po-izumu-476-raketnyh-udarov-mariupol-na-vtorom-meste-danilov> (дата звернення: 21.07.2022).

Цветкова С. На Харківщині загинув випускник кафедри політології університету Каразіна Олександр Чабан / Софія Цветкова // Суспільне: Новини. – 21.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/263093-na-harkivsini-zagynuv-vipusknik-kafedri-politologii-universitetu-karazina-oleksandr-caban/> (дата звернення: 21.07.2022).

Від російського удару по ринку «Барабашово» загинув харківський волонтер: [Артем Погорелец] // Харків: Times. – 21.07.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/07/21/vid-rosijskogo-udaru-po-rinku-barabashovo-zagynuv-harkivskij-volonter/> (дата звернення: 21.07.2022).

Артем Погорелец мав на ринку власний магазин і забезпечував військових шкарпетками та іншими необхідними речами.

Сергій Жадан заступився за Харків та розповів про активний волонтерський рух у місті: Місто чинить опір, у волонтери пішли тисячі людей // Tochka.net. – 21.07.2022. – URL: <https://glamurchik.tochka.net/ua/280392-sergey-zhadan-zastupilsya-za-kharkov-i-rasskazal-ob-aktivnom-volonterskom-dvizhenii-v-gorode/> (дата звернення: 21.07.2022).

В Офісі Президента обговорили план відновлення Харківщини // СтройОбзор. – 21.07.2022. – URL: <https://stroyobzor.ua/ru/kharkov/news-city/v-ofisi-prezidenta-obgovorili-plan-vidnovlennya-kharkivschini> (дата звернення: 21.07.2022).

Кущенко А. На Харківщині діти організували «блокпост» і збирають гроші для захисників України / Андрій Кущенко // Патріот Донбасу. – 21.07.2022. – URL: <https://donpatriot.news/article/na-harkivschini-diti-organizuvali-blokpost-i-zbirayut-groshi-dlya-zahisnikiv-ukrayini> (дата звернення: 21.07.2022).

Наумов О. Колаборанти з Шевченкового: ХАЦ повідомив прізвища та опублікував фото тих, хто працює на РФ на Харківщині / Олексій Наумов // Об'єктив. – 21.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/21/kolaboranti-z-shevchenkovogo-hats-povidomiv-prizvishha-ta-opublikuvav-foto-tih-hto-pratsyuje-na-rf-na-harkivshhini/> (дата звернення: 21.07.2022).

22.07.2022

Ларін Ю. На Харківщині окупанти з артилерії розстріляли низку сіл: інформація Генштабу / Юрій Ларін // Думка. – 22.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658466323-na-harkivshchhini-okupanti-z-artileriyi-rozstrilyali-nizku-sil-informatsiya-genshtabu> (дата звернення: 22.07.2022).

Обстріляні населені пункти Харківського, Чугуївського та Ізюмського районів області.

Куліченко І. Під Харковом російські окупанти знищили дитячий садочок [у Дергачах] / Ірина Куліченко // Харьков. известия. – 22.07.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/proisshestviya/pid-kharkovom-rosijski-okupanty-znyshchyly-dytiachyj-sadochok/> (дата звернення: 22.07.2022).

Окрім Дергачів, обстріляні Безруківський, Слатинський, Прудянський, Токарівський, Русько-Лозівський старостинські округи Харківської області.

Ларін Ю. Гендиректор Олександр Кривоконь: Росіяни скинули на Харківський авіазавод бомби ФАБ-500 : Харків. авіазавод попри значні руйнування продовжує жити та має плани на післявоєнне відновлення / Юрій Ларін // Думка. – 22.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/interview/1658475145-gendirektor-oleksandr-krivokon-rosiyani-skinuli-na-harkivskiy-aviazavod-bombi-fab-500> (дата звернення: 22.07.2022).

Копилук Л. Росіяни у Харкові знищили 30 «Карсанів» і десятки тролейбусів «денацифікували» (відео) / Леся Копилук // Харьков. известия. – 22.07.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/rosiiany-u-kharkovi-znyshchyly-30-karsaniv-i-desiatky-trolejbusiv-denatsyfikuvaly-video/> (дата звернення: 22.07.2022).

Гололобова М. У прикордонному районі Харківської області фермери не збиратимуть урожай: надто багато обстрілів [у Золочеві] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 22.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.07.2022/u-prikordonnomu-raioni-xarkivskoyi-oblasti-fermeri-ne-zbiratimut-urozai-nadto-bagato-obstriliv> (дата звернення: 22.07.2022).

Дихман А. У Харкові пропонують знести пам'ятник [Пушкину] / Аліна Дихман // Status Quo. – 22.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.07.2022/u-xarkovi-proponuyut-znesti-pamyatnik> (дата звернення: 22.07.2022).

Відповідна петиція з'явилась на сайті президента: у петиції йдеться про пам'ятники Пушкіну у Харкові, Києві, Житомирі, Одесі, Кременчуці, Кропивницькому, Лубнах, Миколаєві, Тернополі, Чернігові, Кривому Розі.

23.07.2022

Солодовнік М. 150 днів війни на Харківщині: що відомо про кількість загиблих та руйнувань / Марія Солодовнік // Суспільне : новини. – 23.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/263780-150-dniv-vijni-na-harkivsini-so-vidomo-pro-kilkist-zagiblih-ta-rujnuvan/> (дата звернення: 8.02.2023).

Харків має стати місцем для трибуналу над російськими воєнними злочинцями, – Резніков. Фото // Цензор. – 23.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3356010> (дата звернення: 23.07.2022).

Француз та колумбієць загинули у боях за Харківську область: [француз Ландес Себастьян Ліонель Андре та колумбієць Маркез Рамос Крістіан Каміло] // Status Quo. – 23.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.07.2022/francuz-ta-kolumbijec-zagинуli-u-boyax-za-xarkivsku-oblast> (дата звернення: 23.07.2022).

На Харківщині росіяни вбили 982 цивільних осіб – Синегубов / Юрій Ларін // Думка. – 23.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658565011-na-harkivshchini-rosiyani-vbili-982-tsivilnih-osib---sinegubov> (дата звернення: 23.07.2022).

Клочко Є. Харків 23 липня. 40 фактів руйнувань помешкань внаслідок ворожих обстрілів – оперативно від поліції (відео) / Євген Клочко // Харків. известия. – 23.07.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/kharkiv-23-lypnia-40-faktiv-rujnuvan-pomeshkan-vnaslidok-vorozhykh-obstriliv-operatyvno-vid-politsii-video/> (дата звернення: 23.07.2022).

Рятувальники ліквідували пожежі в Харківській області, спричинені ворожими обстрілами // Редпост. – 23.07.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1246867-ryatuvalniki-likvidovali-pozhezhi-v-harkivskiy-oblasti-sprichineni-vorozhimi-obstrilami> (дата звернення: 23.07.2022).
У Богодухівському, Чугуївському та Харківському районах області.

Ворог обстріляв центр Харкова: є постраждалих. Фото // Екон. новини. – 23.07.2022. – URL: https://enovosty.com/uk/news-ukr/news_society-ukr/full/2307-vorog-obstrilyav-centr-xarkova-ye-postrazhdaliy-foto (дата звернення: 23.07.2022).

На вул. Сумській обстріляний будинок колишнього Університету будівництва та архітектури, якій був приєднаний до Національного університету міського господарства ім. О. М. Бекетова.

Ларін Ю. «Людина лишилася без житла»: Кадри зруйнованого росіянами житлового дому в Харкові : [Основ'ян. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 23.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658560176-lyudina-lishilasya-bez-zhitla-kadri-zruynovanogo-rosiyanami-zhitlovogo-domu-v-harkovi> (дата звернення: 23.07.2022).

Мякушко С. Окупанти обстріляли ліцей у Харківській області: повилітали всі вікна. Фото : [в с. Довжик Золочів. р-ну] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 23.07.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/okupanti-obstrilali-licej-u-harkivskij-oblasti-povilitali-vsi-vikna-foto.html> (дата звернення: 23.07.2022).

Гололобова М. Село у передмісті Харкова практично знищено обстрілами (відео): [Слатине] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 23.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.07.2022/selo-u-peredmisti-xarkova-prakticno-znishheno-obstrilami-video> (дата звернення: 23.07.2022).

Ларін Ю. На Харківщині вдалося засіяти тільки 60% орних земель – голова ОВА / Юрій Ларін // Думка. – 23.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658565885-na-kharkivshchini-vdalosya-zasiyati-tilki-60-ornih-zemel---golova-ova> (дата звернення: 23.07.2022).

24.07.2022

РФ найбільш цинічно знищує в Україні саме російськомовні міста – Подоляк // Остров. – 24.07.2022. – URL: <https://www.ostro.org/ua/general/society/news/642560/> (дата звернення: 24.07.2022).

Цитата: «Реальність: найбільш цинічно Москва знищує в Україні саме... російськомовні міста. Як Харків».

Росіяни призупинили атаки на Харківщині : Рос. війська на півночі Харків. області стали в оборону // Kharkiv Today. – 24.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-pryzupynyly-ataky-na-kharkivshchyni> (дата звернення: 24.07.2022).

Логвіна Т. Українські військові розбили загін російських окупантів під Ізюмом / Тетяна Логвіна // Gromada Group : Група місцевих ЗМІ Харківщини. – 24.07.2022. – URL: <https://gromada.group/news/news/16942-ukrayinski-vijskovi-rozbili-zagin-rosijskih-okupantiv-pid-izyumom> (дата звернення: 24.07.2022).

Величко С. В Харьковской области россияне обстреляли школу и ферму / София Величко // Newsroom. – 24.07.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/news/v-harkovskoy-oblasti-rossiyane-obstrelyali-shkolu-i-fermu> (дата звернення: 24.07.2022).

Обстріляні с. Слатине (Харківський район) та Шевелівка (Балаклійський район).

Дихман А. У Харківській області врожай збирають навіть після комендантської години / Аліна Дихман // Status Quo. – 24.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.07.2022/u-xarkivskii-oblasti-vrozai-zbirayut-navit-pislya-komendantskoyi-godini> (дата звернення: 24.07.2022).

Кобзар Н. У дитячих садках Харкова роблять укриття (фото) / Наталія Кобзар // Status Quo. – 24.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.07.2022/u-dityacix-sadkax-xarkova-roblyat-ukrittia-foto> (дата звернення: 24.07.2022).

На Харківщині підприємців силоміць змушують працювати на окупантів : У тих, хто не погоджується на таку «співпрацю» забирають бізнес / підгот. Артем Руденко // ZN.ua. – 24.07.2022. – URL: <https://zn.ua/ukr/UKRAINE/na-kharkivshchini-pidprijemtsiv-silomits-zmushujut-pratsjuvati-na-okupantiv.html> (дата звернення: 24.07.2022).

25.07.2022

Дихман А. Як розпочиналася битва за Харків: відео / Аліна Дихман // Status Quo. – 25.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/25.07.2022/yak-rozpocinalasya-bitva-za-xarkiv-video> (дата звернення: 25.07.2022).

Після удару HIMARS по складу в Ізюмі обстріли ЗС РФ скоротилися в 10 разів, – комбат // Фокус. – 25.07.2022. – URL: <https://focus.ua/uk/voennye-novosti/523215-posle-udara-himars-po-skladu-v-izyume-obstrely-vs-rf-sokratilis-v-10-raz-kombat> (дата звернення: 25.07.2022).

Ворог обстрілює Дергачівську громаду на Харківщині з танків та мінометів // Укрінформ. – 25.07.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3536472-vorog>

[obstrilue-dergacivsku-gromadu-na-harkivsini-z-tankiv-ta-minometiv.html](https://dumka.media/ukr/war/1658738124-obstrilue-dergacivsku-gromadu-na-harkivsini-z-tankiv-ta-minometiv.html) (дата звернення: 25.07.2022).

Ларін Ю. У Чугуєві з початку війни пошкоджені 3 тис. квартир / Юрій Ларін // Думка. – 25.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658738124-u-chuguevi-z-pochatku-viyni-poshkodzheni-3-tis-kvartir> (дата звернення: 25.07.2022).

Ларін Ю. На Харківщині росіяни знищили одну з кращих шкіл Чугуєва / Юрій Ларін // Думка. – 25.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658737304-na-harkivshchini-rosiyani-znishchili-odnu-z-krashchih-shkil-chugueva> (дата звернення: 25.07.2022).

Ларін Ю. Обстріл будинку культури під Харковом: директорка розповіла про руйнування і постраждалих : [в Чугуєві] / Юрій Ларін // Думка. – 25.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658736034-obstril-budinku-kulturi-pid-harkovom-direktorka-rozpovila-pro-ruynuvannya-i-postrazhdalih> (дата звернення: 25.07.2022).

Дихман Ю. Як працює ППО у небі над Харковом / Аліна Дихман // Status Quo. – 25.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/25.07.2022/yak-pracyuje-ppo-u-nebi-nad-xarkovom> (дата звернення: 25.07.2022).

У Харкові біля зупинок побудують додаткові бомбосховища (відео) // Правда тут : News. – 25.07.2022. – URL: <https://pravdatutnews.com/society/2022/07/25/18514-u-harkovi-bilya-zupynok-pobuduyut-dodatkovyi-bomboshovyshcha-video> (дата звернення: 25.07.2022).

Навіть казки: росіяни хочуть утилізувати на Харківщині українські книжки : [на окупованих територіях] // Укрінформ. – 25.07.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3536742-navit-kazki-rosiani-hocut-utilizuvati-na-harkivsini-ukrainski-knizki.html> (дата звернення: 25.07.2022).

26.07.2022

Новикова Н. За сутки на Харківщині зафіксували більше 30 фактів руйнувань від обстрілів / Ніна Новикова // Об'єктив. – 26.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/26/za-sutki-na-harkovshhine-zafiksirovali-bolee-30-faktov-razrushenij-ot-obstrelov/> (дата звернення: 26.07.2022).

Обстріляні Чугуїв, Слатіно, Циркуни, Осіївка, Одноробівка, Печеніги, Базалієвка.

Кулініч І. Війська РФ влучили ракетами у будинок, футбольне поле і автосалон у Харкові. Фото і відео наслідків атаки : [Слобід. р-н] / Ірина Кулініч // Obozrevatel. – 26.07.2022. – URL: <https://war.obozrevatel.com/ukr/vijska-rf-vluchili-raketami-u-budinok-futbolne-pole-i-avtosalon-u-harkovi-foto-i-video-naslidkiv-ataki.htm> (дата звернення: 26.07.2022).

Іщук О. У Харкові закрили один із виходів станції метро «Захисників України», [який був пошкоджений при обстрілі] / Олена Іщук // Status Quo. – 26.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.07.2022/u-xarkovi-zakrili-odin-iz-vixodiv-stanci-yi-metro-zaxisnikiv-ukrayini> (дата звернення: 26.07.2022).

Російські окупанти хаотично обстрілюють Дергачівську громаду на Харківщині, поранено 2 особи // Цензор.нет. – 26.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3356560> (дата звернення: 26.07.2022).

В Ізюмі через обстріли і відсутність меддопомоги загинули пів тисячі жителів, – мер Марченко // Цензор.нет. – 26.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3356710> (дата звернення: 26.07.2022).

Ларін Ю. Місто Чугуїв обстріляли ракетами С-300 – поліція / Юрій Ларін // Думка. – 26.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658817114-misto-chuguyiv-obstrilyali-raketami-s-300-politsiya> (дата звернення: 26.07.2022).

Під уламками будинку культури у Чугуєві, знищеного ракетою рашистів, загинули троє людей, – ДСНС. Фото // Цензор.нет. – 26.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3356721> (дата звернення: 26.07.2022).

У Чугуєві під завалами залишається мати двох дітей. Пошукова операція триває // Kharkiv Today. – 26.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-chuhuyevi-pid-zavalamy-zalyshayetsya-maty-dvokh-ditey-poshukova-operatsiya-tryvaye> (дата звернення: 26.07.2022).

Українські архітектори пропонують відновити Північну Салтівку за допомогою 3D-друку // Pragmatika. – 26.07.2022. – URL: <https://pragmatika.media/news/ukrainski-arhitektori-proponujut-vidnoviti-pivnichnu-saltivku-za-dopomogoj-3d-druku/> (дата звернення: 26.07.2022).

27.07.2022

Із травня на Харківщині звільнено 23 населені пункти, – Синегубов // Цензор.нет. – 27.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3356972> (дата звернення: 27.07.2022).

Вранці окупанти завдали ракетних ударів по Харкову та області, пошкоджено адмінбудівлі та навчальний заклад, виникла пожежа на парковці // Interfax-Україна. – 27.07.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/848726.html> (дата звернення: 27.07.2022).

Ігор Терехов розповів про обстріли Харкова вранці 27 липня : Ворог завдав ракетного удару по Індустріальному району Харкова // Редпост. – 27.07.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1247019-igor-terehov-rozpoviv-pro-obstrili-harkova-vrantsi-27-lipnya> (дата звернення: 27.07.2022).

6 людей поранено, згоріло 10 машин. Обстріляний також Новобоварський район.

На Золочівщині Харківської області рашисти зруйнували всі школи і сільгосп підприємства // Думка. – 27.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1658923506-na-zolochivshchini-harkivskoyi-oblasti-rashisti-zruynuvali-vsi-shkoli-i-silgosppidpriemstva> (дата звернення: 27.07.2022).

На Харківщині російські ракети зруйнували лісовий коледж, – фото: [у с. Кочеток Чугуївського району] // 057 : сайт міста Харкова. – 27.07.2022. – URL: <https://www.057.ua/news/3433128/na-harkivsini-rosijski-raketi-zruynuvali-lisovij-koledz-foto> (дата звернення: 27.07.2022).

Гололобова М. Помогали всем: что известно о волонтерах, тела которых нашли под завалами ДК в Чугуеве / Мадина Гололобова // Status Quo. – 27.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/27.07.2022/pomogali-vsem-cto-izvestno-o-volonterax-tela-kotoryx-nasli-pod-zavalami-dk-v-cugueve> (дата звернення: 27.07.2022).

Вікторія Мишаріна та Сардор Хакімов з початку війни готували їжу для жителів Чугуєва та переселенців.

28.07.2022

Росіяни двічі за ніч вдарили по Харкову з С-300 та обстріляли Чугуїв / підгот. Юлія Лавришин // ZN.ua. – 28.07.2022. – URL: <https://zn.ua/ukr/UKRAINE/rosijani-dvichi-za-nich-vdarili-po-kharkovu-z-s-300-ta-obstrilyali-chuguyiv.html> (дата звернення: 28.07.2022).

Наслідки обстрілів Харкова та області, – Нацполіція. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 28.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3357062> (дата звернення: 28.07.2022).

Окупанти вдарили ракетами по Шевченківському, Немишлянському та Київському районах міста.

Климковецький М. Росіяни обстріляли Дергачівську громаду на Харківщині: поранені троє цивільних, зокрема 12-річний хлопчик / Маркіян Климковецький // Hromadske. – 28.07.2022. – URL: <https://hromadske.ua/posts/rosiyani-obstrilyali-dergachivsku-gromadu-na-harkivshini-poraneni-troye-civilnih-zokrema-12-richnij-hlopchik> (дата звернення: 28.07.2022).

117 днів пекла та болю: розповідь 88-річного дідуся з Ізюма про життя під час окупації. Відео // VOЛ. – 28.07.2022. – URL: <https://ukrainian.voanews.com/a/6676468.html> (дата звернення: 28.07.2022).

У Харкові створюють «армію відновлення міста» // My Kharkov.info. – 28.07.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/u-harkovi-stvoryuyut-armiyu-vidnovlennya-mista-95468.html> (дата звернення: 28.07.2022).

Паньків М. Як українські біженці стають активістами: історія харків'янки у Румунії: [історія вчительки математики Дар'ї Кустанович] / Маріанна Паньків // Главком. – 28.07.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/society/jak-ukrajinski-bizhentsi-stajut-aktivistami-istorija-kharkivjanki-u-rumuniji-863960.html> (дата звернення: 28.07.2022).

Басакін О. Попередника висадили в повітря: росіяни призначили нового гауляйтера в Харківській області – ЗМІ / Олексій Басакін // Newsroom. – 28.07.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/ua/news/poperednyka-vysadyly-v-povitrya-rosiyany-pryznachyly-novogo-gaulaytera-v-harkivskiy-oblasti-zmi> (дата звернення: 28.07.2022).

29.07.2022

Лелека М. Окупанти лізуть постійно, – Макарук про важкі бої на Харківському напрямку / Марія Лелека // 24 канал. – 29.07.2022. – URL: https://24tv.ua/vazhki-boyi-harkivskomu-napryamku-rosiyani-lizut-postiyno_n2108770 (дата звернення: 29.07.2022).

За добу на Харківщині задокументовано понад 30 фактів руйнування житла, підприємств та інших об'єктів // Interfax-Україна. – 29.07.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/849213.html> (дата звернення: 29.07.2022).

Ларін Ю. У Харкові росіяни вдарили ракетою по пам'ятці, що вистояла дві світові війни: [один з корпусів Харків. нац. техн. ун-ту сільського госп-ва ім. Петра Василенка] / Юрій Ларін // Думка. – 29.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1659073709-u-harkovi-rosiyani-vdarili-raketoyu-po-pam-yattsi-shcho-vistoyala-dvi-svitovi-viyni> (дата звернення: 29.07.2022).

Будівля майбутнього Харківського національного технічного університету сільського господарства ім. Петра Василенка (пр. Героїв Харкова, 45) була збудована у 1875–1877 рр. архітектором Кирилом Толкуновим як 1-ше реальне училище. Внаслідок нічного

обстрілу 29.07.2022 ушкоджень зазнав центральний корпус університету та старовинна будівля Дорожньої клінічної лікарні, яка знаходиться поруч.

Величко С. Окупанти обстріляли [Шебелинський] газопереробний завод біля Балаклії / Софія Величко // Newsroom. – 29.07.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/ua/news/okupanty-obstrilyaly-gazopererobnyy-zavod-bilya-balakliyi> (дата звернення: 29.07.2022).

Свинячі туші серед руїн: Синегубов показав наслідки рашистського удару по Богодухову 29 липня : Окупанти вдарили по харчовому підприємству Богодухова // Думка. – 29.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1659085032-svinyachi-tushi-sered-ruyin-sinegubov-pokazav-naslidki-rashistskogo-udaru-po-bogoduhovu-29-lipnya> (дата звернення: 29.07.2022).

Гололобова М. Дергачівський район обстріляли з танків та мінометів: поранено чоловіка / Мадина Гололобова // Status Quo. – 29.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/29.07.2022/dergacivskii-raion-obstrilyali-z-tankiv-ta-minometiv-poraneno-colovika> (дата звернення: 29.07.2022).

Гололобова М. Печеніги знову обстріляли: загинула жінка / Мадина Гололобова // Status Quo. – 29.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/29.07.2022/pecenigi-znovu-obstrilyali-zaginula-zinka> (дата звернення: 29.07.2022).

Карплюк Д. Загинув відомий воїн і поет Гліб Бабіч : [миколаїв. поет загинув на Харківщині] / Дзвенислава Карплюк // Главком. – 29.07.2022. – URL: <https://glavcom.ua/country/society/zahinuv-vojin-i-poet-hlib-babich-863971.html> (дата звернення: 29.07.2022).

Росіяни замінували понад 46 000 гектарів полів Харківщини // Kharkiv Today. – 29.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zaminuvaly-ponad-46-000-hektariv-poliv-kharkivshchyny> (дата звернення: 29.07.2022).

Куліченко І. Попри бойові дії на Харківщині тривають жнива / Ірина Куліченко // Харьков. известия. – 29.07.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/popry-bojovi-dii-na-kharkivshchyni-tryvaiut-zhnyva/> (дата звернення: 29.07.2022).

Манченко О. У Харківській області зібрали 173 тисячі тонн нового врожаю / Олександр Манченко // Слобід. край. – 29.07.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/u-harkivskij-oblasti-zibrali-173-tisaci-tonn-novogo-vrozau.html> (дата звернення: 29.07.2022).

Гребінник Д. У Харкові розбирають завали зруйнованого ракетною РФ спорткомплексу «Політехнік» / Дмитро Гребінник, Аліна Гаєвська, Марина Сметана // Суспільне : новини. – 29.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/255348-u-harkovi-rozbiraut-zavali-zrujnovanogo-raketou-rf-sportkompleksu-politehnik/> (дата звернення: 29.07.2022).

Музика О. Ти не знаєш людину, а вона тебе рятує, – зворушлива історія Демида про виїзд з Харкова / Ольга Музика // 24 канал. – 29.07.2022. – URL: https://24tv.ua/istoriya-demida-pro-viyizd-harkova-do-lvova-istoriyi-pereselentsiv_n2106591 (дата звернення: 29.07.2022).

Окупанти депортували до Росії 99-річного ветерана Другої світової війни з Харківщини [Айказа Овсепяна] // Kharkiv Today. – 29.07.2022. – URL:

<https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-deportuvaly-do-rosiyi-99-richnoho-veterana-druhoi-svitovoyi-viyny-z> (дата звернення: 29.07.2022).

30.07.2022

Усі райони Харківщини віднесли до зон бойових дій, окупованих та оточених. Що це означає // Kharkiv Today. – 30.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/ukraine/usi-rayony-kharkivshchyny-vidnesly-do-zon-boyovykh-diy-okupovanykh-ta-otochenykh-shcho-tse> (дата звернення: 30.07.2022).

Тепер переселенцям усіх громад Харківської області мають нараховувати виплати.

Нагорная Е. На Харьковском направлении оккупанты лезут постоянно, идут страшные бои – Макарук / Елена Нагорная // Об'єктив. – 30.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/30/na-harkovskom-napravlenii-okkupanty-lezut-postoyanno-idut-strashnye-boi-makaruk/> (дата звернення: 30.07.2022).

Під Ізюмом ЗСУ роблять значні успіхи: ворог має намір покинути територію // Стопкор. – 30.07.2022. – URL: <https://www.stopcor.org/ukr/section-suspilstvo/news-pid-izyumom-zsu-robyat-znachni-uspihi-vorog-mae-namir-pokinuti-teritoriyu-30-07-2022.html> (дата звернення: 30.07.2022).

Протягом минулої доби унаслідок обстрілів на Харківщині сталося 8 пожеж, – ДСНС. Фоторепортаж // Цензор. – 30.07.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3357609> (дата звернення: 30.07.2022).

Обстріляні Київський та Немаїлянський райони Харкова; Харківський, Чугуївський, Богодухівський, Ізюмський райони області.

Нагорная Е. Активнее всего армия РФ обстреливает Харьков в период с 22-х часов до 5-ти утра – Тимошко / Елена Нагорная // Об'єктив. – 30.07.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/07/30/aktivnee-vsego-armiya-rf-obstrelivaet-harkov-v-period-s-22-h-chasov-do-5-ti-utra-timoshko/> (дата звернення: 30.07.2022).

Росіяни завдали ракетних ударів по Харкову: під обстріл потрапив навчальний заклад : [Вище проф. мех.-технол. училище № 6; Слобід. р-н] // Стопкор. – 30.07.2022. – URL: <https://www.stopcor.org/ukr/section-suspilstvo/news-rosiyani-zavdali-raketnih-udariv-po-harkovu-pid-obstril-popav-navchalnij-zaklad-30-07-2022.html> (дата звернення: 30.07.2022).

«Grads» hit Saltivka [= «Гради» вразили Салтівку] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 30.07.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/07/30/grads-hit-saltivka/> (retrieved: 30.07.2022).

31.07.2022

Росіяни намагаються стримати наступ ЗСУ на Харківщині // Kharkiv Today. – 31.07.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyani-namahayutsya-strymaty-nastup-zsu-na-kharkivshchyni> (дата звернення: 31.07.2022).

Українські солдати розповіли про бої за Північну Салтівку // Facebook : Inter TV-Channel. – 31.07.2022. – URL: <https://www.facebook.com/Inter.ua/videos/1224258628337975> (дата звернення: 31.07.2022).

Як українські солдати стримали багатотисячне угруповання противника // Facebook : Inter TV-Channel. – 31.07.2022. – URL: <https://www.facebook.com/Inter.ua/videos/1824657081215947> (дата звернення: 31.07.2022).

Кущенко А. Стало відомо, скільки людей за час війни загинуло на Харківщині : [1996, серед загиблих – 48 дітей] / Андрій Кущенко // Патріот Донбасу. – 31.07.2022. – URL: <https://donpatriot.news/article/stalo-vidomo-skilki-lyudey-za-chas-viyni-zaginulo-na-harkivschini> (дата звернення: 31.07.2022).

Солодовнік М. Близько 10 бібліотек Харківщини знищені внаслідок війни, 215 перебувають в окупації / Марія Солодовнік, Роман Кривко // Суспільне : Новини. – 31.07.2022. – URL: <https://suspilne.media/266068-blizko-10-bibliotek-harkivsini-zniseni-vnaslidok-vijni-215-perebuvaut-v-okupacii/> (дата звернення: 31.07.2022).

Кобзар Н. Росія обстріляла з артилерії житлові райони Харкова (фото) / Наталія Кобзар // Status Quo. – 31.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.07.2022/rosiya-obstrilyala-z-artileriyi-zitlovi-raioni-xarkova-foto> (дата звернення: 31.07.2022).

Кобзар Н. Ранковий приліт у Харкові: ракета влучила у склад поліграфії (фото): [«Дом печати»; Немишлян. р-н] / Наталія Кобзар // Status Quo. – 31.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.07.2022/rankovii-prilit-u-xarkovi-raketa-vlucila-u-sklad-poligrafiyi-foto> (дата звернення: 31.07.2022).

Кадомська О. Нічний обстріл Харкова: Синегубов розповів з чого били рашисти : [з ракет.-зеніт. комплексу С-300] / Олена Кадомська // Думка. – 31.07.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1659250763-nichniy-obstril-harkova-sinegubov-rozpoviv-z-chogo-bili-rashisti> (дата звернення: 31.07.2022).

Николаева М. Ворог обстріляв Шевченківський район Харкова / Марина Николаева // АТН. – 31.07.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/voroh-obstriliav-shevchenkovskiyj-rajon-kharkova-376028/> (дата звернення: 31.07.2022).

Майже 40 тисяч споживачів електропостачання в Харківській області залишилися без світла // Редпост. – 31.07.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1247232-mayzhe-40-tisyach-spozivachiv-elektropostachannya-v-harkivskoyi-oblasti-zalishilis-bez-svitla> (дата звернення: 31.07.2022).

Азаров Д. З початком війни в Харкові впав рівень злочинності / Денис Азаров // Status Quo. – 31.07.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.07.2022/z-pocatkom-viini-v-xarkovi-vpav-riven-zlocinnosti> (дата звернення: 31.07.2022).

1.08.2022

Петрухіна О. Обстріли, пожежі, жертви, бої. Харків і область. Зведення за добу на 1 серпня (відео) / Ольга Петрухіна // Харьков. известия. – 1.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/obstrily-pozhezhi-zhertvy-boi-kharkiv-i-oblast-zvedennia-za-dobu-na-1-serpnia/> (дата звернення: 1.08.2022).

За минулу добу на Харківщині через обстріли сталося 9 пожеж, – ДСНС. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 1.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3357754> (дата звернення: 1.08.2022).

Наслідки обстрілу Салтівського району Харкова: Поранення дістали двоє чоловіків, один з них помер у лікарні. Фоторепортаж // Цензор.нет. – 1.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3357790> (дата звернення: 1.08.2022).

Наумов А. Появилось видео с места обстрела Харькова 1 августа / Алексей Наумов // Об'єктив. – 1.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/01/poyavilos-video-s-mesta-obstrelya-harkova-1-avgusta/> (дата звернення: 1.08.2022).

Обстріляна зупинка громадського транспорту на Салтівці, в 535-а м/р.

Гаєвська А. Від російського обстрілу Харкова 1 серпня загинув комунальник: [Микола Токар працював машиністом комунального підприємства «Харківводоканал»] / Аліна Гаєвська // Суспільне: новини. – 1.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/266614-vid-rozijskogo-obstrilu-harkova-1-serpna-zaginu-komunalnik/> (дата звернення: 1.08.2022).

Хушану А. Барвінківщина: у якому стані знаходяться села на лінії розмежування фронту / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 1.08.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/barvinkove/barvinkivsina-u-akomu-stani-znahodatsa-sela-na-linii-rozmezuvanna-frontu.html> (дата звернення: 1.08.2022).

Окупанти нанесли ракетний удар по склозаводу у Мерефі – поранено охоронця (фото) // Харків: Times. – 1.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/01/okupanti-nanesli-raketnij-udar-po-sklozavodu-u-merefi-poraneno-ohorontsya-foto/> (дата звернення: 1.08.2022).

Босак С. «Мрію про мир та повернення додому». Як вчителька історії [Альона Тулякова] евакуювала з-під Харкова 100 котів та собак / Сергій Босак // Укр. новини. – 1.08.2022. – URL: <https://ukranews.com/ua/publication/3429-mriyu-pro-myr-ta-povernennya-dodomu-yak-vchytelka-istoriyi-evakuyovala-z-pid-harkova-100-kotiv-ta-sobak> (дата звернення: 1.08.2022).

Іщук О. Харків'яни хочуть позиватися до РФ через зруйновані квартири / Олена Іщук // Status Quo. – 1.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/01.08.2022/xarkivyani-xocut-pozivatisya-do-rf-cerez-zruinovani-kvartiri> (дата звернення: 1.08.2022).

2.08.2022

Воїни 92-ої ОМБр мужньо ведуть бій з ворогом на Харківському напрямку. Відео // Цензор.нет. – 2.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3357993> (дата звернення: 2.08.2022).

Новикова Н. Из-за военной агрессии России на Харьковщине вчера было разрушено 30 объектов / Нина Новикова // Об'єктив. – 2.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/02/iz-za-voennoj-agressii-rossii-na-harkovshhine-vchera-bylo-razrusheno-30-obektov/> (дата звернення: 2.08.2022).

Гололобова М. З окупованої території Харківської області вдалося евакуювати понад 800 осіб / Мадина Гололобова // Status Quo. – 2.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.08.2022/z-okupovanoyi-teritoriyi-xarkivskoyi-oblasti-vdalosya-evakuyuvati-ponad-800-osib> (дата звернення: 2.08.2022).

Бескровний І. «Це все, що залишилося від квартири!», – мешканець розбитого будинку в Салтівському районі (відео) / Ігор Бескровний // Харьков. известия. – 2.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/tse-vse-shcho-zalyshylosia-vid-kvartyry-meshkanets-rozbytoho-budynku-v-saltivskomu-rajoni-video/> (дата звернення: 2.08.2022).

Іванець О. Як волонтери «лікують рани Харкова» та допомагають військовим укріплювати місто / Оксана Іванець // Армія: inform. – 2.08.2022. – URL: <https://armyinform.com.ua/2022/08/02/yak-volontery-likuyut-rany-harkova-ta-dopomagayut-vijskovym-ukriplyuvaty-misto/> (дата звернення: 2.08.2022).

3.07.2022

У Харкові та області зберігається небезпечна обстановка через обстріли, за добу задокументовано 40 фактів руйнувань // Interfax-Україна. – 3.08.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/850185.html> (дата звернення: 3.08.2022).

По Харкову вдарили російські ракети // Укрінформ. – 3.08.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3542498-po-harkovu-vdarili-rosijski-raketi.html> (дата звернення: 3.08.2022).

Вночі обстріляний Холодногірський район; протягом минулої доби ворог завдавав ударів по Богодухівському, Чугуївському, Харківському та Ізюмському районах області.

Наумов А. Дергачи – под артобстрелом, есть пострадавшие / Алексей Наумов // Об'єктив. – 3.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/03/dergachi-pod-artobstrelom-est-postradavshie/> (дата звернення: 3.08.2022).

Окупанти насильно вивезли жителів Козачої Лопані до РФ, – ЗМІ // Vgorode. – 3.08.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/okupanti-nasilno-vivezli-zhiteliv-kozachoji-lopani-do-rf-zmi> (дата звернення: 3.08.2022).

Окупанти обстріляли Чугуїв з «Ураганів»: загинув громадянин Росії // Kharkiv Today. – 3.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-obstrilyaly-chuhuyiv-z-urahaniv-zahynuv-hromadyanyn-rosiyi> (дата звернення: 3.08.2022).

4.08.2022

ЗСУ взяли під контроль два села на Ізюмському напрямку (відео) : [Дібрівне, Дмитрівка] // Харків : Times. – 4.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/04/zsu-vzyali-pid-kontrol-dva-sela-na-izyumskomu-napryamku-video/> (дата звернення: 4.08.2022).

Ворог поцілив у об'єкт інфраструктури в Харкові, в області за добу госпіталізовано 4 людини з пораненнями, – Синегубов // Цензор. – 4.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3358487> (дата звернення: 4.08.2022).

Обстріляні Немишлянський район міста; Чугуївський, Харківський райони області.

Вечірній обстріл Харкова 4 серпня: троє поранених, постраждали житлові будинки, учбові заклади // Харків : Times. – 4.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/04/vechirnij-obstril-harkova-4-serpnya-troye-poranenih-postrazhdali-zhitlovi-budinki-uchbovi-zakladi/> (дата звернення: 4.08.2022).

За минулу добу на Харківщині сталося 4 пожежі, спричинені обстрілами, горіли приватні житлові будинки та надвірні забудови, – ДСНС // Цензор. – 4.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3358501> (дата звернення: 4.08.2022).

Ільїна К. У Вовчанську на Харківщині активізувалися партизани / Катерина Ільїна // Думка. – 4.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1659613607-u-vovchansku-na-harkivshchini-aktivizувалися-partizani> (дата звернення: 4.08.2022).

З'явилися листівки з українською символікою – гербом та прапором, гербом Вовчанська та написом: «Вовчанськ – це Україна. Разом ми єдина родина».

Гололобова М. Дергачі знову під обстрілом: поранено людину, зруйновано будинки / Мадина Гололобова // Status Quo. – 4.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/04.08.2022/dergaci-znovu-pid-obstrilom-poraneno-lyudinu-zruinovano-budinki> (дата звернення: 4.08.2022).

Куліченко І. На фронті загинув випускник Каразінського університету Віталій Савко / Ірина Куліченко // Харьков. известия. – 4.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/na-fronti-zahynuv-vypusknyk-karazinskoho-universyteta-vitalij-savko/> (дата звернення: 4.08.2022).

Артисти харківської опери заспівали для захисників // Думка. – 4.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1659615598-artisti-harkivskoyi-operi-zaspivali-dlya-zahisnikiv> (дата звернення: 4.08.2022).

Хор «Схід Опера» (артисти Харківського національного академічного театру опери та балету ім. Миколи Лисенка) виконав народну пісню «Гей, соколи» для українських захисників.

Гололобова М. Опубліковано оновлений рейтинг харківських вишів : [найкращим навч. закладом Східного регіону став ХНУ ім. В. Н. Каразіна] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 4.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/04.08.2022/opublikovano-onovlenii-reiting-xarkivskix-visiv> (дата звернення: 4.08.2022).

5.08.2022

За минулу добу поліція задокументувала 15 фактів руйнувань житла та інших об'єктів через ворожі обстріли на Харківщині // Цензор. – 5.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3358694> (дата звернення: 5.08.2022).

Масований обстріл Харкова: Пошкоджено будинки, авто та дитмайданчики. Є поранені. Фоторепортаж // Цензор. – 5.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3358734> (дата звернення: 5.08.2022).

Обстріляні Індустріальний, Шевченківський (Павлове Поле), Салтівський райони.

Іванців А. Місто, в якому живуть. Репортаж з Харкова на війні / Анастасія Іванців // Суспільне : Новини. – 5.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/267809-misto-v-akomu-zivut-reportaz-z-harkova-na-vijni/> (дата звернення: 5.08.2022).

Кадомська О. Всиновлення дітей під час війни: Чому волонтерка з Харкова забрала з лікарні трьох немовлят / Олена Кадомська // Думка. – 5.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1659682690-narodzheni-pid-vibuhami-vid-siren-ne-prokidayutsya-harkiv-yanka-zabrала-z-likarni-troh-nemovlyat-shchob-vryatuvati-yih-vid-siritstva-ta-viyni> (дата звернення: 5.08.2022).

У Харкові знайшли чоловіка, який навів ракети на будівлю облдержадміністрації // Kharkiv Today. – 5.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-znayshly-cholovika-yakyy-naviv-rakety-na-budivlyu-oblderzhadministratsiyi> (дата звернення: 5.08.2022).

6.08.2022

Зеленський доручив Залужному розглянути посилення ППО Харкова та області // Цензор. – 6.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3359036> (дата звернення: 6.08.2022).

За добу поліція задокументувала 15 фактів руйнувань житла та інших об'єктів через ворожі обстріли на Харківщині // Interfax-Україна. – 6.08.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/850890.html> (дата звернення: 6.08.2022).

Обстрілів зазнали Харків, Чугуїв, Мосьпанове, Андріївка, Калинове, Шевелівка, Барвінкове, Дергачі, Золочів, Шелудківка.

Горун О. Российские ракеты ночью ударили по объекту инфраструктуры в Индустриальном районе Харькова / Оксана Горун // Об'єктив. – 6.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/06/rossijskie-rakety-nochyu-udarili-po-obektu-infrastruktury-v-industrialnom-rajone-harkova/> (дата обращения: 6.08.2022).

Нічний удар по Харкову: виявлено фрагменти ракети С-300. Фото : [у Слобід. р-ні] // Цензор. – 6.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3358956> (дата звернення: 6.08.2022).

Солодовнік М. Окупанти завдали авіаударів біля Верхнього Салтова, Леб'язого та Гусарівки на Харківщині – Генштаб / Марія Солодовнік // Суспільне: Новини. – 6.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/268585-okupanti-zavdali-aviaudariv-bila-verhnogo-saltova-lebazogo-ta-gusarivki-na-harkivsini-genstab/> (дата звернення: 6.08.2022).

Обстріл Дергачівської громади: під удар потрапила адмінбудівля об'єкту критичної інфраструктури. Фото // Цензор. – 6.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3358992> (дата звернення: 6.08.2022).

Кадомська О. Рашисти вщент знищили частину приміщень птахофабрики під Харковом : [у с. Хроли Харків. р-ну] / Олена Кадомська // Думка. – 6.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1659764882-rashisti-vshchent-znishchili-chastinu-primishchen-ptahofabriki-pid-harkovom> (дата звернення: 6.08.2022).

7.08.2022

Окупанти завдали ракетних ударів по трьох районах Харкова, є руйнування промислової та критичної інфраструктури, – Синегубов // Цензор. – 7.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3359089> (дата звернення: 7.08.2022).

Обстріляні Немишлянський, Індустріальний та Новобаварський райони.

«Вечірню серію» обстрілів Харкова росіяни розпочали з Київського району // Харків : Times. – 7.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/07/vechirnyu-seriyu-obstriliv-harkova-rosiyani-rozpochali-z-kiyivskogo-rajonu/> (дата звернення: 7.08.2022).

Заступник голови Харківської ОДА [Тарас] Пастух, який у лютому пішов захищати Україну, підірвався на ворожій міні: попереду довгий шлях реабілітації та протезування, – Садовий. Фото // Цензор. – 7.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3359215> (дата звернення: 7.08.2022).

8.08.2022

«Випустили по Харкову все, що в них є»: Поліція фіксує військові злочини рашистів // Думка. – 8.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1659963868-vipustili-po-harkovu-vse-shcho-v-nih-e-politsiya-fiksue-viyskovyi-zlochiny-rashistiv> (дата звернення: 8.08.2022).

Росіяни обстріляли Павлове Поле в Харкові ракетами С-300: Інформація про жертв удару від Синегубова // Думка. – 8.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1659949430-rosiyani-obstrilyali-pavlove-pole-v-harkovi-raketami-s-300-informatsiya-pro-zhertv-udaru-vid-sinegubova> (дата звернення: 8.08.2022).

Окупанти обстрілами пошкодили ТЕЦ, яка забезпечує теплом майже третину Харкова // Цензор. – 8.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3359338> (дата звернення: 8.08.2022).

Окупанти навмисно знищують систему теплопостачання у Харкові // Харків : Times. – 8.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/08/okupanti-navmisno-znishhuyut-sistemu-teplopostachannya-u-harkovi/> (дата звернення: 8.08.2022).

Росіяни обстріляли ще одну школу у Харкові : [№ 51] // Vgorode. – 8.08.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/rosijani-obstriljali-shche-odnu-shkolu-u-kharkovi> (дата звернення: 8.08.2022).

Жертв російського обстрілу Харкова могло б бути набагато більше: на щастя, понад 22 касетних снарядів не вибухнули // 057 : сайт міста Харкова. – 8.08.2022. – URL: [https://www.057.ua/news/3440098/zertv-rosijskogo-obstrilu-harkova-moglo-b-but-nabagato-bilyshe-na-sastia-ponad-22-kasetnih-snaradiv-ne-vibuhnuli](https://www.057.ua/news/3440098/zertv-rosijskogo-obstrilu-harkova-moglo-b-but-nabagato-bilyshe-na-shastia-ponad-22-kasetnih-snaradiv-ne-vibuhnuli) (дата звернення: 8.08.2022).

Мобілізовані колишні в'язні з РФ прибули в окуповану Балаклію, різко зросло агресивне ставлення до цивільних, – розвідка // Цензор. – 8.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3359304> (дата звернення: 8.08.2022).

Гаєвська А. На Харківщині від обстрілів РФ спалахнули два поля з пшеницею : [у Золочів. громаді] / Аліна Гаєвська // Суспільне : Новини. – 8.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/268813-na-harkivsini-vid-obstriliv-rf-spalahnuli-dva-pola-z-pseniceu/> (дата звернення: 8.08.2022).

Терор Печенігів: вперше з початку війни селище сильно постраждало // Kharkiv Today. – 8.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/teror-pechenihiv-vpershe-z-pochatku-viyny-selyshche-sylno-postrazhdalo> (дата звернення: 8.08.2022).

Харківська поліція показала, у що рашисти перетворили два селища на Чугуївщині : [Коробочкине, Печеніги] // Думка. – 8.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1659967107-harkivska-politsiya-pokazala-u-shcho-rashisti-peretvorili-dva-selishcha-na-chuguyivshchini> (дата звернення: 8.08.2022).

Урожай на полях у частині Харківської області спалюватимуть, інакше їх не розмінувати – ДСНС // Гордон. – 8.08.2022. – URL: <https://gordonua.com/ukr/news/war/urozhaj-na-poljah-u-chastini-harkivskoji-oblasti-spaljuvatimut-inakshe-jih-ne-rozminuvatimut-dsns-1620652.html> (дата звернення: 8.08.2022).

Ішук О. Співробітник харківського телеканалу працював на Міноборони РФ / Олена Ішук // Status Quo. – 8.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.08.2022/spivrobitnik-xarkivskogo-telekanalu-pracyuvav-na-minoboroni-rf> (дата звернення: 8.08.2022).

Харківський псевдоволонтер піде під суд : Харків'янин пропонував вивезти людей із окупованих територій, брав гроші на бензин і зникав // Kharkiv Today. – 8.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskyy-psevdovolonter-pide-pid-sud> (дата звернення: 8.08.2022).

9.08.2022

ЗСУ звільнили важливий населений пункт у Харківській області [с. Байрак] // Новини України. – 9.08.2022. – URL: <https://nua.in.ua/novosti/ukraina/zsu-zvilnili-vazhliivij-naselenij-punkt-u-xarkivskij-oblasti/> (дата звернення: 9.08.2022).

Наумов А. Армия РФ отошла от границы с Харьковщиной в глубь Белгородской области – Defense Express / Алексей Наумов // Об'єктив. – 9.08.2022. – URL:

<https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/09/armiya-rf-otoshla-ot-granitsy-s-harkovshhinoj-v-glub-belgorodskoj-oblasti-defense-express/> (дата обращения: 10.08.2022).

Росіяни з артилерії й авіації обстріляли 10 населених пунктів на Харківщині – Генштаб // Gazeta.ua. – 9.08.2022. – URL: https://gazeta.ua/articles/np/_rosiyani-z-artileriyi-j-aviaciyi-obstrilyali-10-naselenih-punktiv-na-harkivschini-genshtab/1105268 (дата звернення: 9.08.2022).

Обстріляні Рідне, Соснівка, Прудянка, Слатине, Питомник, Руська Лозова, Петрівка, Чепіль, Печеніги, Слобожанське.

Наслідки нічних ракетних ударів окупантів по Харкову. Фоторепортаж // Цензор. – 9.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3359557> (дата звернення: 9.08.2022).

Пошкоджено комплекс відпочинку та будівлю товариства з обмеженою відповідальністю (Холодногірський район), контактна мережа, опора та трамвайні колії (Індустріальний район).

«У вас сталеві нерви» – харків'яни про роботу міських комунальників під час війни (фото) // Редпост. – 9.08.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/photo/1247608-u-vas-stalevi-nervi-harkiv-yani-pro-robotu-miskih-komunalnikiv-pid-chas-viyni-foto> (дата звернення: 9.08.2022).

Наумов А. Россияне нанесли авиаудар в районе Верхнего Салтова – Генштаб // Алексей Наумов // Об'єктив. – 9.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/09/rossiyane-nanesli-aviaudar-v-raione-verhnego-saltova-genshtab/> (дата обращения: 9.08.2022).

Павленко О. «Лікар Айболить» прифронтової зони. Як ветеринар з Барвінкового [Володимир Яковенко] рятує людей та тварин / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 9.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/likar-aybolyt-pryfrontovoyi-zony-yak-veterynar-z-barvinkovoho-ryatuye-lyudey-ta-tvaryn> (дата звернення: 9.08.2022).

Нагорная Е. Харьковские теробороновцы показали трогательные послания, которые получают от детей (фото) / Елена Нагорная // Об'єктив. – 9.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/10/harkovskie-teroboronovtsy-pokazali-trogatelnye-poslaniya-kotorye-poluchayut-ot-detej-foto/> (дата обращения: 9.08.2022).

Викрито «крота» спецслужб РФ у харківському управлінні СБУ. Відео+фото // Цензор. – 9.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3359532> (дата звернення: 9.08.2022).

Закревська С. Суд дав умовний термін доценту ХПІ, який зливав ворогу позиції українських військових. Фото : [про доц. НТУ «ХПІ» Максима Решетняка] / Софія Закревська // Obozrevatel. – 9.08.2022. – URL: <https://incident.obozrevatel.com/ukr/crime/sud-dav-umovnij-termin-dotsentu-hpi-yakij-zlivav-vorogu-pozitsii-ukrainskih-vijskovih-foto.htm> (дата звернення: 9.08.2022).

10.08.2022

Цветкова С. Росія пошкодила 140 об'єктів тепломереж Харкова за час повномасштабної війни : доповнено / Софія Цветкова // Суспільне : Новини. – 10.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/269730-rosia-poskodila-140-obektiv-harkivskih-teplomerez-za-cas-povnomasstabnoi-vijni/> (дата звернення: 10.08.2022).

Дихман А. На фронті загинув викладач харківського вишу : під Вугледаром загинув викладач Харківського національного університету будівництва та архітектури

Микита Білостоцький / Аліна Дихман // Status Quo. – 10.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/10.08.2022/na-fronti-zagynuv-vikladac-xarkivskogo-visu> (дата звернення: 10.08.2022).

Новикова Н. Оккупанти продовжують беспощадно обстрілювати Дергачевщину / Ніна Новикова // Об'єктив. – 10.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/10/okkupanty-prodolzhayut-besposhhadno-obstrelivat-dergachevshhinu/> (дата звернення: 10.08.2022).

Росіяни практично безперервно обстрілювали село на Харківщині. Тривають бої, ЗСУ відбили наступ ворога, – Синегубов. ФОТО : [с. Циркуни Харків. р-ну] // Цензор. – 10.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3359705> (дата звернення: 10.08.2022).

Солодовнік М. «Така собі українська АВВА»: актори театру музкомедії Харкова співають для військових / Марія Солодовнік, Роман Кривко // Суспільне : Новини. – 10.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/269558-taka-sobi-ukrainska-avva-aktori-teatru-muzkomedii-harkova-spivaut-dla-vijskovih/> (дата звернення: 10.08.2022).

11.08.2022

Дві російські крилаті ракети «Калібр» знищили в небі над Харківщиною, – Повітряні сили ЗСУ // Цензор. – 11.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3360084> (дата звернення: 11.08.2022).

Скільки навчальних закладів Харківщини знищила росія – інфографіка // Думка. – 11.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/osvita/1660215368-skilki-navchalnih-zakladiv-harkivshchini-znishchila-rosiya---infografika> (дата звернення: 11.08.2022).

Харківська область на 2-му місці за кількістю зруйнованих або пошкоджених навчальних закладів; 512 навчальних закладів було знищено або пошкоджено на Харківщині.

Росія завдала удару по Харкову. Продовжуються ворожі обстріли населених пунктів області. Є поранена, – Синегубов. Фото // Цензор. – 11.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3359931> (дата звернення: 11.08.2022).

Копилук Л. Руїни Харкова. Подобиці ракетного удару по місту 11 серпня (відео) / Леся Копилук // Харков. известия. – 11.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/ruiny-kharkova-podrobytsi-raketnoho-udaru-po-mistu-11-serpnia-video/> (дата звернення: 11.08.2022).

Тепер Харків прикривають «Буревії»: Нові РСЗВ вже на фронті // Думка. – 11.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1660205698-teper-harkiv-prikrivayut-bureviyi-novi-rszv-vzhe-na-fronti> (дата звернення: 11.08.2022).

У Харкові вже зареєстрували понад 24 тис. переселенців після повномасштабного вторгнення рф // В : східний варіант. – 11.08.2022. – URL: <https://v-variant.com.ua/u-kharkovi-vzhe-zareiestruvaly-ponad-24-tys-pereselentsiv-pislia-povnomasshtabnoho-vtorhnennia-rf/> (дата звернення: 11.08.2022).

Харківські музеї отримали гуманітарну допомогу з Польщі : Музеї та інші заклади культури Харківщини отримали гуманітарну допомогу задля збереження своїх колекцій // Думка. – 11.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1660209173-harkivski-muzeyi-otrimali-gumanitarnu-dopomogu-z-polshchi> (дата звернення: 11.08.2022).

Басакін О. «Ми бачили першу танкову атаку»: як жителька Харківщини врятувала від обстрілів більше 50 коней [з Дергачів] / Олексій Басакін // Newsroom. – 11.08.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/ua/news/my-bachyly-pershu-tankovu-ataku-yak-zhytelka-harkivshchyny-vryatuvala-vid-obstriliv-bilshe-50-koney> (дата звернення: 11.08.2022).

В окупованому Ізюмі росіяни обстрілюють житлові будинки та влаштовують провокації, – депутат міськради Стрельник // Цензор. – 11.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3359972> (дата звернення: 11.08.2022).

Згорілі поля, пожежі на складах: Якої шкоди завдали рашисти аграріям Харківщини // Думка. – 11.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1660216323-zgorili-polya-pozhezhi-na-skladah-yakoyi-shkodi-zavdali-rashisti-agrariyam-harkivshchini> (дата звернення: 11.08.2022).

Жнива-2022 на Харківщині: Які райони лідирують // Думка. – 11.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1660211638-zhniva-2022-na-harkivshchini-yaki-rayoni-lidiruyut> (дата звернення: 11.08.2022).

У Харкові підприємців-волонтерів звільнили від оплати комунальних послуг за весняний період // My Kharkov.info. – 11.08.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/u-harkovi-pidpriyemtsiv-volonteriv-zvilnili-vid-oplati-komunalnih-poslug-za-vesnyanij-period-98018.html> (дата звернення: 11.08.2022).

12.08.2022

У лютому військові РФ йшли захопити Харків, але заплутались у картах та рушили у протилежний бік, – голова Дергачівської громади Задоренко // Цензор. – 12.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3360222> (дата звернення: 12.08.2022).

Росіяни відступили: у Пентагоні розповіли про успіхи української армії під Харковом // РБК-Україна. – 12.08.2022. – URL: <https://www.rbc.ua/ukr/news/rossiyane-otstupili-pentagone-rasskazali-1660325514.html> (дата звернення: 12.08.2022).

Ворог обстріляв десятки населених пунктів Харківщини // Редпост. – 12.08.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1247757-vorog-obstrilyav-desyatki-naselenih-punktiv-harkivschini> (дата звернення: 12.08.2022).

Росіяни збільшили кількість авіаударів по Харківщині // Kharkiv Today. – 12.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zbilshyly-kilkist-aviaudariv-po-kharkivshchyni> (дата звернення: 12.08.2022).

Росіяни вдарили по трьох районах Харкова – міський голова // Прямий. – 12.08.2022. – URL: <https://prm.ua/rosiiany-vdaryly-po-trokh-rayonakh-kharkova-misky-holova/> (дата звернення: 12.08.2022).

Обстріляні Слобідський, Київський та Новобаварський райони міста.

Окупанти завдали чотирьох ракетних ударів по Харкову. Пошкоджено заклад освіти, полотно дороги та адмінбудівлю, – Синегубов. Фото // Цензор. – 12.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3360171> (дата звернення: 12.08.2022).

На Харківщині – четверо пораних від обстрілів, загинула жінка // Mediaport. – 12.08.2022. – URL: <https://www.mediaport.ua/na-harkivshchini-chetvero-poranih-vid-obstriliv-zaginula-zhinka> (дата звернення: 12.08.2022).

Під удари окупантів потрапили Харків, Дергачі, Караван і Гаврилівка.

Дихман А. Сім'я з Харкова у повному складі пішла на фронт : [батько, мати і син служать в одній роті] / Аліна Дихман // Status Quo. – 12.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/10.08.2022/simya-z-xarkova-u-povnomu-skladi-pisla-na-front> (дата звернення: 12.08.2022).

У Харкові нагородили молодих представників волонтерського руху (фото) // Редпост. – 12.08.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/photo/1247756-u-harkovi-nagorodili-molodih-predstavnikov-volonterskogo-ruhu-foto> (дата звернення: 12.08.2022).

Нагорная Е. Зеленский наградил харьковского подростка, который накрыл собой товарища и получил ранение сердца / Елена Нагорная // Об'єктив. – 12.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/12/zelenskij-nagradil-harkovskogo-podrostka-kotoryj-nakryl-soboj-tovarishha-i-poluchil-ranenie-serdtsa/> (дата звернення: 12.08.2022).

Черга на човен як на маршрутку: як живе село на Харківщині, де зруйнували всі мости (відео) / Артем Листопад, Павло Велицький // Об'єктив. – 12.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/12/cherga-na-choven-yak-na-marshrutku-yak-zhive-selo-na-harkivshhini-de-zruynuvali-vsi-mosti-video/> (дата звернення: 12.08.2022).

Харків не відкриватиме школи, діти навчатимуться лише онлайн // Цензор. – 12.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3360300> (дата звернення: 12.08.2022).

13.08.2022

Іщук О. Росія активно використовує авіацію у Харківській області / Олена Іщук // Status Quo. – 13.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.08.2022/rosiya-aktivno-vikoristovuje-aviaciyu-u-xarkivskii-oblasti> (дата звернення: 13.08.2022).

Обстріляні Старий Салтів, Мосьпанове, Верхній Салтів, Ртищівка, Українка, Байрак.

Наумов А. Россияне считали, что их атакуют не добровольцы, а спецназ ГУР – нацгвардеец о деокупации сел под Харьковом / Алексей Наумов // Об'єктив. – 13.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/13/rossiyane-schitali-cto-ih-atakuyut-ne-dobrovoltsy-a-spetsnaz-gur-natsgvardeets-o-deokupatsii-sel-pod-harkovom/> (дата звернення: 13.08.2022).

Ворог завдав ударів по Харкову та області. Є поранені, серед них 13-річний хлопець у важкому стані, – Синегубов. Фото // Цензор. – 13.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3360399> (дата звернення: 13.08.2022).

Окупанти завдали ракетних ударів по Харкову. Постраждав центр, Немишлянський та Слобідський райони міста, – Терехов. Фото // Цензор. – 13.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3360385> (дата звернення: 13.08.2022).

Гололобова М. Росія вдарила ракетою по готелю у Харкові: фото / Мадина Гололобова // Status Quo. – 13.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.08.2022/rosiya-vdarila-raketoyu-po-gotelyu-u-xarkovi-foto> (дата звернення: 13.08.2022).

У Харкові після обстрілів тотально перебиті мережі теплотрас, – ОВА // 24 канал. – 13.08.2022. – URL: https://24tv.ua/obstril-harkova-13-serpnya-2022-poshkodzheno-merezhi-teplotras_n2129240 (дата звернення: 13.08.2022).

Іщук О. У прикордонному з РФ районі Харківської області – понад 20 вибухів : [Золочів. р-н] / Олена Іщук // Status Quo. – 13.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.08.2022/u-prikordonnomu-z-rf-raioni-xarkivskoyi-oblasti-ponad-20-vibuxiv> (дата звернення: 13.08.2022).

Корогодський Ю. Ворог обстріляв Руську Лозову на Харківщині фосфорними бомбами : Відповідні боєприпаси заборонені Женевською конвенцією / Юрій Корогодський // Lb.ua. – 13.08.2022. – URL: https://lb.ua/society/2022/08/13/526138_vorog_obstrilyav_rusku_lozovu.html (дата звернення: 13.08.2022).

Федоркова Т. В Циркунах після обстрілів 12 серпня гасили п'ять пожеж – ДСНС / Тетяна Федоркова // Суспільне : Новини. – 13.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/270709-v-cirkunah-pisla-obstriliv-12-serpna-gasili-pat-pozez-dsns/> (дата звернення: 13.08.2022).

Кадомська О. Випускник харківського вишу [Олександр Тюрін] загинув, захищаючи Україну / Олена Кадомська // Думка. – 13.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1660376799-vipuschnik-harkivskogo-vishu-zaginuvti-zahishchayuchi-ukrayinu> (дата звернення: 13.08.2022).

Олександр Тюрін – випускник біологічного факультету Каразінського університету.

Іщук О. На фронті загинув ветеран АТО із Харківської області, [мешканець Лозової Харківської області Андрій Кузнецов] / Олена Іщук // Status Quo. – 13.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.08.2022/na-fronti-zaginuvti-veteran-ato-iz-xarkivskoyi-oblasti> (дата звернення: 13.08.2022).

У Харківській області збільшили потужності фасування гуманітарної допомоги : Упродовж доби волонтери формують до 3–4 тисячі наборів // Редпост. – 13.08.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1247798-u-harkivskiy-oblasti-zbilshili-potuzhnosti-fasuvannya-gumanitarnoyi-dopomogi> (дата звернення: 13.08.2022).

14.08.2022

Росіяни вночі завдали ракетних ударів по Харківщині, – Синегубов. Фото : [Зміїв] // Цензор. – 14.08.2022. – URL: https://censor.net/ua/photo_news/3360560/rosiyany_vnochi_zavdaly_raketnyh_udariv_po_harki_vschyni_synegubov_foto (дата звернення: 14.08.2022).

Окупанти обстріляли Золочів на Харківщині, пошкоджено приміщення ліцею, – Нацполіція. Фото // Цензор. – 14.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3360638> (дата звернення: 14.08.2022).

Харківську область боронить від окупантів боєць із механічним серцем : [23-річний харків'янин Максим, прізвище не назване] / Ганна Макаренко // Newsroom. – 14.08.2022. – URL: <https://www.newsroom.kh.ua/ua/news/harkivsku-oblast-boronyt-vid-okupantiv-boyec-iz-mehanichnym-sercem> (дата звернення: 14.08.2022).

Greenfield N. M. Crimes against the world – Russia's attacks on universities [= Злочини проти світу – атаки Росії проти університетів] / Nathan M. Greenfield // University World News. – 15.08.2022. – URL: <https://www.universityworldnews.com/post.php?story=20220812192726870> (дата звернення: 15.08.2022).

Йдеться і про руйнування, які зазнав Каразінський університет.

Наводяться відомості про колаборанта Чуйкова Андрія Михайловича, «ректора» Мелітопольського університета, у минулому – викладача Харківського університету внутрішніх справ.

15.08.2022

Уночі окупанти обстріляли Харків, поцілили в одне з підприємств [в Слобідському районі], – Терехов // Цензор. – 15.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3360721> (дата звернення: 15.08.2022).

Гололобова М. Спальний район Харкова обстріляний із «Градів»: фото з місця подій / Мадина Гололобова // Status Quo. – 15.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.08.2022/spalniy-raion-xarkova-obstrilyanii-iz-gradiv-foto-z-miscya-podii> (дата звернення: 15.08.2022).

У Салтівському районі зафіксовано близько 10 влучень.

Війська РФ завдали ракетного удару по Чугуєву, пошкоджено завод та гаражний кооператив, – прокуратура. Фоторепортаж // Цензор. – 15.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3360759> (дата звернення: 15.08.2022).

Дихман А. Загинув випускник харківського вишу, один із найкращих пілотів України [Антон Листопад] / Аліна Дихман // Status Quo. – 15.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.08.2022/zaginuvti-vipusknik-xarkivskogo-visu-odin-iz-naikrashhix-pilotiv-ukrayini> (дата звернення: 15.08.2022).

Антон Листопад – випускник Харківського національного університету Повітряних Сил ім. Івана Кожедуба.

Гололобова М. Студент харківського вишу [Єгор Бовін] загинув на фронті / Мадина Гололобова // Status Quo. – 15.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.08.2022/student-xarkivskogo-visu-zaginuvti-na-fronti> (дата звернення: 15.08.2022).

Єгор Бовін, студент Харківського національного автомобільно-дорожнього університету, загинув під Бахмутом (Донецька область).

Бодня Т. Кулеметник, позивний Професор: «Ми готові читати лекції і з окопів» / Тетяна Бодня // Цензор. – 15.08.2022. – URL: <https://censor.net/ru/r3360631> (дата звернення: 15.08.2022).

Про викладача двох університетів – Харківського національного університету ім. В. Н. Каразіна і Харківського університету внутрішніх справ – Володимира (прізвище не назване).

На Харківщині стали формувати вдвічі більше продуктивних наборів для населення, – ХОВА // АТН. – 15.08.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/na-kharkivshchyni-staly-formuvaty-vdvichi-bilshe-produktivnykh-naboriv-dlia-naselennia-khova-377094/> (дата звернення: 15.08.2022).

Лікарні Харківщини отримали генератори від ООН і ВООЗ. Фото // Цензор. – 15.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3360727> (дата звернення: 15.08.2022).

Цвєткова С. На залізничному вокзалі у Харкові перевірятимуть багаж пасажирів – Укрзалізниця / Софія Цвєткова // Суспільне : Новини. – 15.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/271329-na-zaliznicnomu-vokzali-u-harkovi-teper-pereviratimut-bagaz-pasaziriv-ukrzeliznica/> (дата звернення: 15.08.2022).

Ларін Ю. Місійна станиця УГКЦ: Як живе найменший чоловічий монастир греко-католиків на Харківщині / Юрій Ларін // Думка. – 15.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1660558004-misiyna-stanitsya-ugkts-yak-zhive-naymenshiy-cholovichiy-monastir-greko-katolikiv-na-harkivshchini> (дата звернення: 15.08.2022).

16.08.2022

Лазур Н. Уночі був один із наймасовіших обстрілів Харкова: випущено 7 ракет із Белгорода / Назарій Лазур // 24 канал. – 16.08.2022. – URL: https://24tv.ua/unochi-buv-odin-iz-naymasovishih-obstriliv-harkova-bulo-vipushhenno_n2130796 (дата звернення: 16.08.2022).

Наймасованіший обстріл Харкова: окупанти вдарили по п'яти районах Харкова // АТН. – 16.08.2022. – URL: <https://atn.ua/kharkiv/najmasovanishyj-obstril-kharkova-okupanty-vdaryly-po-p-iaty-rajonakh-kharkova-377251/> (дата звернення: 16.08.2022).

Під обстрілами Шевченківський, Київський, Салтівський, Індустріальний, Холодногірський райони міста.

Росіяни обстріляли Слобідський та Індустріальний райони Харкова // Укрінформ. – 16.08.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-ato/3551254-rosiani-obstrilali-pat-iz-devati-rajoniv-harkova.html> (дата звернення: 16.08.2022).

Вишневецька А. Били не точно, – Черненко розповіла про наслідки масштабного обстрілу Харкова ракетами С-300 / Аліна Вишневецька // 24 канал. – 16.08.2022. – URL: https://24tv.ua/obstril-harkova-16-serpnya-okupanti-gatili-raketami-s-300-24_n2131027 (дата звернення: 16.08.2022).

Малевська М. Вирва посеред дитячого майданчика. Харківську Салтівку обстріляли з новітніх Градів, є жертва / Марія Малевська // Вікна. – 16.08.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/odna-zagybla-devyatero-postrazhdalyh-ta-snaryad-u-vannij-rezultaty-obstrilu-saltivky-z-novitnih-gradiv/> (дата звернення: 16.08.2022).

Росіяни вдарили з «Торнадо» по трамвайному депо та гаражам на Салтівці (фото та відео) // Харків : Times. – 16.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/16/rosiyani-vdarili-z-tornado-po-tramvajnomu-depo-ta-garazham-na-saltivtsi-foto/> (дата звернення: 16.08.2022).

У Харкові запропонували перейменувати вулицю Дружби народів // Vgorode. – 16.08.2022. – URL: <https://kh.vgorode.ua/ukr/news/sobytyia/u-kharkovi-zaproponuvali-perejmenuvati-vulitsju-druzhbi-narodiv> (дата звернення: 16.08.2022).

Запропоновано перейменувати вулицю на ім'я Олександра Клушина, який на ній жив і брав участь в обороні міста. В 2014–2016 рр. Олександр служив у підрозділі «Східний корпус». У 2022 р. сформував та навчав добровольчу групу із представників ультрас-руху харківського «Металіста» при спецпідрозділі поліції «Схід». Загинув внаслідок обстрілу Головного управління Нацполіції у Харкові 2 березня 2022 р.

На Прикарпатті покажуть виставу на підтримку зруйнованого росіянами музею Сковороди // Харків : Times. – 16.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/16/na-prikarpatti-pokazhut-vistavu-na-pidtrimku-zrujnovanogo-rosiyanami-muzeyu-skovorodi/> (дата звернення: 16.08.2022).

17.08.2022

Ворог веде наступ на Харківщині та намагається штурмувати Опитне, – Генштаб // Цензор. – 17.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3361211> (дата звернення: 17.08.2022).

Окупанти завдали ударів по Харкову та двом районам області, двоє людей поранені, – прокуратура. Фоторепортаж // Цензор. – 17.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3361339> (дата звернення: 17.08.2022).

Обстріляні Салтівський та Слобідський райони Харкова, Золочів (Богодухівський район), Печеніги (Чугуївський район).

У Салтівському районі Харкова сильна пожежа внаслідок обстрілу окупантів, відомо про трьох загиблих та десять поранених, – мер Терехов. Відео // Цензор. – 17.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3361450> (дата звернення: 17.08.2022).

Нагорная Е. 6 погибших и 16 раненых: количество жертв вражеского удара по Салтовке возросло / Елена Нагорная // Об'єктив. – 17.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/17/6-pogibshih-i-16-ranenyh-kolichestvo-zhertv-vrazheskogo-udara-po-saltovke-vozroslo/> (дата звернення: 17.08.2022).

У гуртожитку, який атакували російські окупанти в Харкові, були люди з вадами слуху, – обирада // Цензор. – 17.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3361465> (дата звернення: 17.08.2022).

Окупанти цілеспрямовано знищують транспорт у Харкові, – Терехов // Цензор. – 17.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3361368> (дата звернення: 17.08.2022).

Арт-об'єкт, який планували встановити на День міста у Харкові, розмістять у Києві (фото) // Харків : Times. – 17.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/21/art-ob-yekt-yakij-planuvati-vstanoviti-na-den-mista-u-harkovi-rozmistyat-u-kiyevi-foto/> (дата звернення: 17.08.2022).

Дихман А. Харків'янка придумала дизайн монети «Слава Україні» / Аліна Дихман // Status Quo. – 17.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.08.2022/xarkivnyanka-pridumala-dizain-moneti-slava-ukrayini> (дата звернення: 17.08.2022).

Дизайн монети розробила Дарія Тітова, біженка з Харкова, яка навчається в Естонській академії мистецтв. Монета номіналом у два євро, присвячена Україні та свободі, продається за 18 євро. Кошти будуть направлені на підтримку України.

18.08.2022

Салтівка і страшна ніч для Харкова: які руйнування і скільки жертв російських обстрілів // BBC : News : Україна. – 18.08.2022. – URL: <https://www.bbc.com/ukrainian/news-62580655> (дата звернення: 18.08.2022).

Зруйновані кілька житлових будинків, 10 людей загинули і майже 40 отримали поранення.

Окупанти завдали ракетних ударів по Харкову, є влучання у гуртожиток у Слобідському районі, 18 поранених, 1 людина загинула, – Синегубов (оновлено) : [на вул. Ахієзерів] // Цензор. – 18.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3361478> (дата звернення: 18.08.2022).

Росіяни знищили Палац культури [«Залізничник»] у Харкові // Kharkiv Today. – 18.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kultura/rosiyany-znyshchyly-palats-kultury-u-kharkovi> (дата звернення: 18.08.2022).

Гаєвська А. До Харкова з лінії зіткнення евакуюють покинутих тварин / Аліна Гаєвська, Ірина Гнатюк // Суспільне : Новини. – 18.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/272674-do-harkova-z-linii-zitknenna-evakuut-pokinutih-tvarin/> (дата звернення: 18.08.2022).

19.08.2022

Дихман А. Британська розвідка розповіла про військову ситуацію у Харкові / Аліна Дихман // Status Quo. – 19.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.08.2022/britanska-rozvidka-rozpovila-pro-viiskovu-situaciyu-u-xarkovi> (дата звернення: 19.08.2022).

Армія путіна обстріляла Харків і область з танків, артилерії, літаків і вертольотів – Генштаб // Думка. – 19.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1660883108-armiya-putina-obstrilyala-harkiv-i-oblast-z-tankiv-artileriyi-litakiv-i-vertolotiv---genshtab> (дата звернення: 19.08.2022).

Обстріляні Харків, Чугуїв, Золочів, Протопоівка, Соснівка, Коробочкине, Шестакове, Мілова, Дуванка, Гусарівка та Прудянка.

РФ обстріляла три райони Харкова : [Київ., Основ'ян. та Немишлян. р-ни] // Слово і діло. – 19.08.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/08/19/novyna/suspilstvo/rf-obstrilyala-try-raiony-xarkova> (дата звернення: 19.08.2022).

Обстріл Харкова: зруйнована будівля ВНЗ, загинула жінка // Слово і діло. – 19.08.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/08/19/novyna/suspilstvo/obstril-xarkova-zrujnovana-budivlya-vnz-zahynula-zhinka> (дата звернення: 19.08.2022).

У Київському районі зруйновано заклад вищої освіти, в Основ'янському – будівлю цивільного підприємства, у Немишлянському – 2 приватних будинки.

У Харкові кількість жертв ракетних ударів по будинку та гуртожитку зросла до 21, – прокуратура. Фоторепортаж // Цензор. – 19.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3361872> (дата звернення: 19.08.2022).

«Ракета потрапила прямо в кімнату Яші та його мамі»: у Харкові від удару рашистів по гуртожитку загинув 11-річний хлопчик [у гуртожитку в Слобідському районі] // Факти. – 19.08.2022. – URL: <https://fakty.ua/406002-raketa-popala-pryamo-v-komnatu-yashi-i-ego-mamy-v-harkove-ot-udara-rashistov-po-obcshezhituyu-pogib-11-letnij-malchik> (дата звернення: 19.08.2022).

Дихман А. Відоме курортне селище в Харківській області заміноване росіянами : [Старий Салтів] / Аліна Дихман // Status Quo. – 19.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.08.2022/vidome-kurortne-selishhe-v-xarkivskii-oblasti-zaminovane-rosiyanami> (дата звернення: 19.08.2022).

Ішук О. Стало відомо, який харківський виш потрапив під ракетний удар сьогодні: фото з місця подій / Олена Ішук // Status Quo. – 19.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.08.2022/stalo-vidomo-yakii-xarkivskii-vis-potrapiv-pid-raketnij-udar-syogodni-foto-z-miscya-podii> (дата звернення: 19.08.2022).

Обстріляний навчальний корпус НТУ «Харківський політехнічний інститут» – триповерховий будинок на перехресті вул. Пушкінської та Весніна; загинула вахтерка.

Цветкова С. Наслідки ракетного удару РФ по Немишлянському району Харкова 19 серпня / Софія Цветкова, В'ячеслав Мавричев // Суспільне : Новини. – 19.08.2022. – URL: <https://suspilne.media/272862-vranci-19-serpna-rf-obstrilala-nemislanskij-rajon-harkova-poranih-nemae/> (дата звернення: 19.08.2022).

Пасько С. З Wi-Fi та відеоспостереженням: у Харкові з'явилась безпечна зупинка / Сергій Пасько // Веч. Харьков. – 19.08.2022. – URL: <https://vecherniy.kharkov.ua/news/192091/> (дата звернення: 19.08.2022).

20.08.2022

Гололобова М. Стало відомо, скільки дітей загинуло на Харківщині через війну: [53 дитини] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 20.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/20.08.2022/stalo-vidomo-skilki-ditei-zagynulo-na-xarkivshhni-cerez-viinu> (дата звернення: 20.08.2022).

Окупанти завдали ракетних ударів по Харкову і безуспішно намагалися наступати в районі Борщової та Ізюму, – Синегубов // Цензор. – 20.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3361963> (дата звернення: 20.08.2022).

Іщук О. Обстріл Золочівської громади: є жертви (фото) / Олена Іщук // Status Quo. – 20.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/20.08.2022/obstril-zolocivskoyi-gromadi-je-zertvi-foto> (дата звернення: 20.08.2022).

Окупанти завдали удару по Лозівському району на Харківщині // My Kharkov.info. – 20.08.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/okupanti-zavdali-udaru-po-lozivskomu-rajonu-na-harkivshhni-63110.html> (дата звернення: 20.08.2022).

Кадомська О. Вчителька музичної школи з Харкова знайшла спосіб допомагати ЗСУ з евакуації / Олена Кадомська // Думка. – 20.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1660990713-vchitelka-muzichnoyi-shkoli-z-harkova-znayshla-sposib-dopomagati-zsu-z-evakuatsiyi> (дата звернення: 20.08.2022).

Викладач дитячої музичної школи № 15 ім. В. А. Моцарта Олеся Закліковська у німецькому місті Дюррен проводить цикл благодійних концертів на підтримку України.

Іщук О. Казахстан надіслав до Харкова продуктові набори для гуманітарки / Олена Іщук // Status Quo. – 20.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/20.08.2022/kazakhstan-nadislav-do-xarkova-produktovi-nabori-dlya-gumanitarki> (дата звернення: 20.08.2022).

Іщук О. У Харкові пропонують знести пам'ятник Пушкіну / Олена Іщук // Status Quo. – 20.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/20.08.2022/u-xarkovi-proponuyut-znesti-pamyatnik-puskinu> (дата звернення: 20.08.2022).

Із відповідною ініціативою виступила представниця громадської ініціативи «Харківська топонімічна група» Ірина Гончарова. Як повідомив міністр культури Олександр Ткаченко, харківський пам'ятник Пушкіну внесено до реєстру пам'яток національного значення, тому питання про його демонтаж має вирішувати уряд.

На День Незалежності комендантська година на Харківщині триватиме цілодобово, – Синегубов // Цензор. – 20.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3362098> (дата звернення: 20.08.2022).

21.08.2022

Terror against Kharkiv [= Терор проти Харкова] // Evidence of Russian aggression and war crimes. – 21.08.2022. – URL: <https://war-evidence.mkip.gov.ua/2022/08/21/terror-against-kharkiv/> (retrieved: 21.08.2022).

Наслідки ворожих ударів по Харківщині. Фоторепортаж : [обстріляні с.Рогань та с. Докучайське Харків. р-ну] // Цензор. – 21.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3362160> (дата звернення: 21.08.2022).

Окупанти самі зафільмували свої злочини на вкрадений телефон. Відео : [у Циркунах] // Цензор. – 21.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/v3362155> (дата звернення: 21.08.2022).

22.08.2022

Вночі окупанти завдали ракетних ударів по Харкову. Ворог намагався наступати на двох напрямках, але зазнав втрат, – Синегубов // Цензор. – 22.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3362278> (дата звернення: 22.08.2022).

Наслідки обстрілів Харківщини російськими окупантами: Поранення дістали 3 особи. Фоторепортаж // Цензор. – 22.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3362306> (дата звернення: 22.08.2022).

Окупанти вночі завдали ракетного удару по Харкову : [обстріляний Київ. р-н] // Вголос. – 22.08.2022. – URL: https://vgolos.ua/news/okupanti-vnochi-zavdali-raketnogo-udaru-po-harkovu_1426490.html (дата звернення: 22.08.2022).

Метро Харкова не працюватиме на День Незалежності // Цензор. – 22.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3362387> (дата звернення: 22.08.2022).

23.08.2022

Дихман А. Сьогодні Харків відзначає День міста: відео / Аліна Дихман // Status Quo. – 23.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.08.2022/syogodni-xarkiv-vidznacaje-den-mista-video> (дата звернення: 23.08.2022).

Дихман А. РФ вранці обстріляла Київський район Харкова / Аліна Дихман // Status Quo. – 23.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.08.2022/rf-vranci-obstrilyala-kiyivskii-raion-xarkova> (дата звернення: 23.08.2022).

Вдень у Харкові прогрімili вибухи. Терехов повідомив про артобстріл Шевченківського району міста // Цензор. – 23.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3362565> (дата звернення: 23.08.2022).

Окупанти втретє за день обстріляли Шевченківський район Харкова, виникла пожежа, – Терехов // Цензор. – 23.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3362738> (дата звернення: 23.08.2022).

Мякушко С. Унаслідок обстрілу громади на Харківщині знищено два будинки. Фото : [у с. Одноробівка Золочів. громади] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 23.08.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/unaslidok-obstrilu-gromadi-na-harkivsini-zniseno-dva-budinki-foto.html> (дата звернення: 23.08.2022).

Дихман А. Жителів Чугуєва просять не виходити на вулиці найближчими днями / Аліна Дихман // Status Quo. – 23.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.08.2022/ziteliv-cugujeva-prosyat-ne-vixoditi-na-vulici-naiblizcimi-dnyami> (дата звернення: 23.08.2022).

Зінченко Т. Албанія допоможе відновити школи у Харкові / Тамара Зінченко // Телеграфъ. – 23.08.2022. – URL: <https://www.telegraf.in.ua/kremenchug/10109952-albanija-dopomozhe-vidnoviti-shkoli-u-harkovi.html> (дата звернення: 23.08.2022).

Гнатченко Ю. Як курсуватиме наземний транспорт на Харківщині під час свят / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 23.08.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/ak-kursuvatime-nazemnij-transport-na-harkivsini-pid-cas-svat.html> (дата звернення: 23.08.2022).

Дихман А. У Харкові зупинено одну з ліній метро : [Салтівську лінію] / Аліна Дихман // Status Quo. – 23.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.08.2022/u-xarkovi-zupineno-odnu-z-linii-metro> (дата звернення: 23.08.2022).

«Листівки з України»: створено проєкт, який показує, як РФ нищить культурні об'єкти в Україні. Фоторепортаж // Цензор. – 23.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3362560> (дата звернення: 23.08.2022).

На листівках зображені об'єкти культури з різних куточків України до та після початку повномасштаб. війни, у т. ч. будівля економічного факультету Каразінського університету.

Незважаючи на обстріли міста. ТЦ Nikolsky у Харкові відновлює роботу // НВ : Бізнес. – 23.08.2022. – URL: <https://biz.nv.ua/ukr/consmarket/harkiv-tc-nikolsky-vidnovlyuye-robotu-pershogo-tretogo-poverhiv-novini-ukrajini-50264970.html> (дата звернення: 23.08.2022).

Відомий вуличний художник, який пішов у ТрО, знову малює: історія харківського «Бенксі» // 24 канал. – 23.08.2022. – URL: https://24tv.ua/vidomiy-vulichniy-hudozhnik-yakiy-pishov-tro-znovu-malyuye-istoriya_n2142043 (дата звернення: 23.08.2022).

Роботи Гамлета Зінківського прикрашають розбомлений російськими ракетами Харків.

Танчук Т. У Харкові зараз більше України, ніж у Львові: відеопрогулянка з Гамлетом [Зінківським] / Тетяна Танчук // Gromada : Group : група місцевих ЗМІ Харківщини. – 23.08.2022. – URL: <https://gromada.group/news/statti/17818-u-harkovi-zaraz-bilshe-ukrajini-nizh-u-lvovi-videoprohulyanka-z-gamletom> (дата звернення: 23.08.2022).

Ільїна К. Традиційний концерт до Дня Харкова пройшов без глядачів : Традиційний концерт до Дня міста у центральному парку відпочинку цього року довелося проводити онлайн / Катерина Ільїна // Думка. – 23.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1661253371-traditsiyniy-kontsert-do-dnya-harkova-proyshov-bez-glyadachiv> (дата звернення: 23.08.2022).

24.08.2022

Щетиніна Я. 24 серпня. Півроку війни. Як Харків переживає вторгнення окупантів (відео) / Яна Щетиніна // Харьков. известия. – 24.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/24-serpnia-pivroku-vijny-iak-kharkiv-perezhyvaie-vtorhennia-okupantiv-video/> (дата звернення: 24.08.2022).

Війська РФ обстріляли ще один район Харкова, – Терехов : [Новобаварський р-н] // Цензор. – 24.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3362744> (дата звернення: 24.08.2022).

Ворог обстріляв касетними боєприпасами Малу Данилівку і б'є із артилерії по Дергачах на Харківщині, – Синегубов // Цензор. – 24.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3362809> (дата звернення: 24.08.2022).

Нагорная Е. Враг ударил по Печенегам из РСЗО: разрушены дома / Елена Нагорная // Об'єктив. – 24.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/24/vrag-udaril-po-pechenegam-iz-rszo-razrusheny-doma/> (дата звернення: 24.08.2022).

Комунальники Харкова ремонтують покрівлі та відновлюють інтернет // Редпост. – 24.08.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1248243-komunalniki-harkova-remontuyut-pokrivli-ta-vidnovlyuyut-internet> (дата звернення: 24.08.2022).

Ільїна К. Харківський театр опери та балету зіграє великий концерт до Дня Незалежності України у Словаччині : харків. артисти виступлять на головній площі Братислави / Катерина Ільїна // Думка. – 24.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1661352681-harkivskiy-teatr-operi-ta-baletu-zigrae-velikiy-kontsert-do-dnya-nezalezhnosti-ukrayini-u-slovachchini> (дата звернення: 24.08.2022).

Харків'яни з початку війни стали частіше говорити українською // UA-news. – 24.08.2022. – URL: <https://ua-news.in.ua/harkiviani-z-pochatky-viini-stali-chastishe-govoriti-ykrainskou/> (дата звернення: 24.08.2022).

25.08.2022

Біляева Я. Харків і область. 25 серпня. Обстріли, пожежі, жертви, бої / Яна Біляева // Харьков. известия. – 25.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/kharkiv-i-oblast-25-serpnia-obstrily-pozhezhi-zhertvy-boi/> (дата звернення: 25.08.2022).

Гололобова М. РФ продовжує постійні обстріли передмістя Харкова / Мадина Гололобова // Status Quo. – 25.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/25.08.2022/rf-prodovzuje-postiini-obstrili-peredmistya-xarkova> (дата звернення: 25.08.2022).

Окупанти наносили артилерійські удари по м. Дергачі та по населених пунктах Безруківського, Слатинського, Прудянського, Токарівського, Русько-Лозівського старостинських округів. З мінометів та бронетехніки обстріляні Цупівка, Прудянка, Дементіївка, Нове, Питомник та Руська Лозова.

Ворог вдарив по селу на Чугуївщині, влучання у житловий будинок. Загинув чоловік, – Синегубов : [у с. Леб'яже] // Цензор. – 24.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3363084> (дата звернення: 25.08.2022).

Окупанти обстріляли ще одне село Золочівської громади: загинув чоловік: [с. Макарове] // My Kharkov.info. – 25.08.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/okupanti-obstrilyali-shhe-odne-selo-zolochivskoyi-gromadi-zaginuvt-cholovik-80118.html> (дата звернення: 25.08.2022).
Село Макарове окуповане; стріляли зі сторони Казачої Лопані.

Гололобова М. Вчорашній обстріл Малої Данилівки: фото наслідків / Мадина Гололобова // Status Quo. – 25.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/25.08.2022/vcerasni-obstrel-maloi-danilovki-foto-posledstviy> (дата звернення: 25.08.2022).

Гололобова М. Росія обстріляла Печеніги з «Градів», зруйновано будинки (фото) / Мадина Гололобова // Status Quo. – 25.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/25.08.2022/rosiya-obstrilyala-pecenigi-z-gradiv-zruinovano-budinki-foto> (дата звернення: 25.08.2022).

«Випадкових людей тут немає»: як у воєнний час працюють рятувальники на Харківщині // Дом. – 25.08.2022. – URL: <https://kanal-dom.tv/vypadkovykh-lyudej-tut-nemaye-yak-u-voyennyj-chas-praczuuyut-ryatuvalnyky-na-harkivshhyni/> (дата звернення: 25.08.2022).

Рудик А. У Харкові і області оновили правила комендантської години [з 22 вечора до 6 ранку] / Анна Рудик // Укр. новини. – 25.08.2022. – URL: <https://ukranews.com/ua/news/878138-u-harkovi-i-oblasti-onovyly-pravyla-komendantskoyi-godyny> (дата звернення: 25.08.2022).

26.08.2022

Гололобова М. На снарядах, якими ЗСУ розбивають росіян, написано «За Харків» – Арестович / Мадина Гололобова // Status Quo. – 26.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.08.2022/na-snaryadax-yakimi-zsu-rozbivayut-rosiyan-napisano-za-xarkiv-arestovic> (дата звернення: 26.08.2022).

Вночі окупанти вдарили ракетами по мирним мешканцям Харківщини: слідчі продовжують фіксувати злочини російських військових // My Kharkov.info. – 26.08.2022. – URL: <https://mykharkov.info/news/vnochi-okupanti-vdarili-raketami-po-mirnim-meshkantsyam-harkivshhini-slidchi-prodovzhuyut-fiksuvati-zlochiny-rosijskih-vijskovih-29149.html> (дата звернення: 26.08.2022).

Гололобова М. Україна – єдина країна, де використовуються касетні боєприпаси, ними стріляють по Харкову та області / Мадина Гололобова // Status Quo. – 26.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.08.2022/ukrayina-jedina-krayina-de-vikoristovuyutsya-kasetni-bojepripasi-nimi-strilyayut-po-xarkovu-ta-oblasti> (дата звернення: 26.08.2022).

Ларін Ю. Ракетні удари по Харківщині: Синегубов повідомив про жертв у місті Дергачі : У Харків. області вночі росіяни обстріляли Дергачі та Чугуїв / Юрій Ларін // Думка. – 26.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1661494046-raketni-udari-po-harkivshchini-sinegubov-povidomiv-pro-zhertv-u-misti-dergachi> (дата звернення: 26.08.2022).

Ларін Ю. Обстріли й чистота: Як у воєнний час живе харківське селище П'ятихатки : Харків. мкр-н П'ятихатки живе, немов пригинаючись, оскільки щоденно через нього перелітають ракети та снаряди, які росіяни запускають по обласному центру / Юрій Ларін // Думка. – 26.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1661325562-obstrili-y-chistota-yak-u-voenniy-chas-zhivе-harkivske-selishche-p-yatihatki> (дата звернення: 26.08.2022).

Минулої ночі Харків був без обстрілів // СтройОбзор. – 26.08.2022. – URL: <https://stroyobzor.ua/ru/kharkov/news-city/minuloi-nochi-kharkiv-buv-bez-obstriliv> (дата звернення: 26.08.2022).

Гололобова М. Оцінено збитки від знищення росіянами готелю «Харків» : [понад 752,3 млн грн] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 26.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.08.2022/ocineno-zbitki-vid-znishhennya-rosiyanami-gotelyu-xarkiv> (дата звернення: 26.08.2022).

Ключко Є. «Серед людей тривожний настрій, бо не було жодного дня, щоби Харків не обстрілювали», – Ігор Терехов / Євген Ключко // Харьков. известия. – 26.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/sered-liudej-tryvozhyj-nastrij-bo-ne-bulo-zhodnoho-dnia-shchoby-kharkiv-ne-obstriliuvaly-igor-terekhov/> (дата звернення: 26.08.2022).

Обов'язкову евакуацію планують оголосити у частині територій Харківської, Запорізької та Миколаївської областей, – Верещук // Цензор. – 26.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3363346> (дата звернення: 26.08.2022).

Ільїна К. «За мужність»: Загиблих захисників із Харківщини нагородили орденами посмертно : [трьох захисників із Краснокут. громади нагородили орденами «За мужність» III ступеня посмертно: Павла Олійника, Сергія Погорелова, Сергія Паригіна] / Катерина Ільїна // Думка. – 26.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1661503626-za-muzhnist-zagiblih-zahisnikiv-iz-harkivshchini-nagorodili-ordenami-posmertno> (дата звернення: 26.08.2022).

Гололобова М. Лідер українського гурту [«Антителя» Тарас Тополя] воював на Харківському фронті / Мадина Гололобова // Status Quo. – 26.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.08.2022/lider-ukrayinskogo-gurtu-voyuvav-na-harkivskomu-fronti> (дата звернення: 26.08.2022).

Касій М. Святослав Вакарчук показав відео з нескореного Харкова і розповів, як живе місто / Марія Касій // 24 showbiz. – 26.08.2022. – URL: https://showbiz.24tv.ua/svyatoslav-vakarchuk-rozpoviv-yak-zhive-harkiv-video-mista_n2144589 (дата звернення: 26.08.2022).

Нечепоренко О. Харківський IT-вець вирушив в одиничний велопробіг, щоб зібрати кошти на броньовану швидку [Вадим Монастирський] / Оксана Нечепоренко, Антон Авіжас // 5 канал. – 26.08.2022. – URL: <https://www.5.ua/regiony/kharkivskiy-it-vets-vyrushyv-v-odinychniy-veloprobih-shchob-zibraty-koshty-na-bronovanu-shvydku-285974.html> (дата звернення: 26.08.2022).

СБУ затримала керівника Інституту підготовки юридичних кадрів для спецслужби [Юрія Рябуху: його підозрюють у державній зраді] // Слово і діло. – 26.08.2022. – URL: <https://www.slovoidilo.ua/2022/08/26/novyna/bezpeka/sbu-zatrymala-kerivnyka-instytutu-pidhotovky-yurydychnyx-kadriv-speczsluzhby> (дата звернення: 26.08.2022).

27.08.2022

Ворог намагається відбити стратегічні висоти на Ізюмському напрямку, – заступник командира батальйону «Карпатська Січ» [Ігор] Сабій // Еспресо. – 27.08.2022. – URL: <https://espresso.tv/vorog-namagaetsya-vidbiti-strategichni-visoti-na-izyumskomu-napryamku-zastupnik-komandira-batalyonu-karpatska-sich-sabiy> (дата звернення: 27.08.2022).

Окупанти намагалися штурмувати Дементіївку на Харківщині, але після зустрічі із ЗСУ в паніці накивали п'ятами // ТСН. – 27.08.2022. – URL: <https://tsn.ua/ato/okupanti-namagalisya-shturmuвати-dementiyvku-na-harkivschini-ale-pislya-zustrichi-iz-zsu-v-panici-nakivali-p-yatami-2144584.html> (дата звернення: 27.08.2022).

Вночі росіяни ракетами вдарили по центру Харкова, пошкоджено історичну будівлю та школу, – Терехов. ФОТО (оновлено) // Цензор. – 27.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3363429> (дата звернення: 27.08.2022).

Обстріляні Основ'янський та Київський райони. Руйнувань зазнали: історична будівля – будинок купця Адама Пиотровського, де зараз знаходиться БТІ (Бюро технічної інвентаризації); школа № 5.

Вдарили касетним «Ураганом»: міський голова Харкова підтвердив «приліт» // UNN : укр. нац. новини. – 27.08.2022. – URL: <https://www.unn.com.ua/uk/news/1991857-vdarili-kasetnim-uraganom-miskiy-golova-kharkova-pidtvverdiv-prilit> (дата звернення: 27.08.2022).

У Шевченківському районі обстріляна територія одного із підприємств.

Харківські «Кулиничі» переїхали на Львівщину, [але завод і торгівельні точки залишаються в Харкові] // АТН. – 27.08.2022. – URL: <https://atn.ua/ukraine/kharkivski-kulynychi-pereikhaly-na-lvivshchynu-377976/> (дата звернення: 27.08.2022).

Кадомська О. Підземне кіно для залізобетонного міста: Харків'яни дивилися французьку комедію та донатили на ЗСУ / Олена Кадомська // Думка. – 27.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1661604367-pidzemne-kino-dlya-zalizobetonnoho-mista-harkiv-yani-divilisya-frantsuzku-komedyu-ta-donatili-na-zsu> (дата звернення: 27.08.2022).
На паркінгу ТРЦ «Нікольский» було облаштовано спеціальну кінозону.

28.08.2022

Опівночі рашисти випустили з Белгорода 2 ракети в напрямку Харківщини, – ОВА // Цензор. – 28.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3363587> (дата звернення: 28.08.2022).

Минулої доби внаслідок обстрілів на Харківщині спалахнуло 5 пожеж, – ДСНС // Цензор. – 28.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3363584> (дата звернення: 28.08.2022).

Нагорная Е. «Бои продолжаются, бои адские», – защитник о ситуации на Изюмском направлении (видео) / Елена Нагорная // Об'єктив. – 28.08.2022. – URL: <https://www.objectiv.tv/objectively/2022/08/28/boi-prodolzhayutsya-boi-adskie-zashhitnik-o-situatsii-na-izyumskom-napravlenii-video/> (дата звернення: 28.08.2022).

Российские оккупанты захватили село севернее Харькова [Уды] // Реал. – 28.08.2022. – URL: <https://real-vin.com/rossijskie-okkupanty-zahvatili-selo-severnee-harkova> (дата звернення: 28.08.2022).

Водяний А. Росіяни обстріляли Харків касетними боеприпасами / Андрій Водяний // Ліга.Новини. – 28.08.2022. – URL: <https://news.liga.net/ua/politics/news/rossiyane-obstrelyali-harkov-kassetnymi-boepripasami> (дата звернення: 28.08.2022).

Росія зруйнувала триповерхову будівлю в центрі Харкова // Delo.ua. – 28.08.2022. – URL: <https://delo.ua/incidents/rosiya-zruinuvala-tripoverxovu-budivlyu-v-centri-xarkova-403312/> (дата звернення: 28.08.2022).

Окупаційна армія нанесла черговий удар по будівлі обласної державної адміністрації, зруйновано 3-поверховий будинок на вул. Мироносицькій.

Конопльова М. Харківський репер врятував від голоду тисячі літніх і маленьких українців (відео) / Марина Конопльова // #Шотам. – 28.08.2022. – URL: <https://shotam.info/kharkivskyy-reper-vriatuvav-vid-holodu-tysiachi-litnikh-i-malenkykh-ukraintsiv-video/> (дата звернення: 28.08.2022).

29.08.2022

Вчорашній удар по центру Харкова: обидві ракети вибухнули біля приміщення Харківської ОВА. Фоторепортаж // Цензор. – 29.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/p3363743> (дата звернення: 29.08.2022).

Як виглядає центр Харкова після повторного ракетного удару // Kharkiv Today. – 29.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/yak-vyhlyadaye-tsentr-kharkova-pislya-povtorno-ho-raketno-ho-udaru> (дата звернення: 29.08.2022).

Окупанти обстріляли житлові будинки Харкова касетними снарядами // Kharkiv Today. – 29.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-obstrilyaly-zhytlovi-budynky-kharkova-kasetnymi-snaryadamy> (дата звернення: 29.08.2022).

Другий день поспіль армія РФ б'є з різного озброєння по Київського району міста.

На Харківщині готують план евакуації жителів трьох громад: [Золочів., Дергачів. та Чугуїв. громади] // Укрінформ. – 29.08.2022. – URL: <https://www.ukrinform.ua/rubric-regions/3560537-na-harkivsini-gotuut-plan-evakuacii-ziteliv-troh-gromad.html> (дата звернення: 29.08.2022).

Український літак отримав назву – «Be Brave Like Kharkiv» // Редпост. – 29.08.2022. – URL: <https://redpost.com.ua/news/1247165-ukrayinskiy-litak-otrimav-nazvu-ve-brave-like-kharkiv> (дата звернення: 29.08.2022).

ДП «Антонов» долучається до комунікаційної кампанії «Be Brave Like Ukraine» – літакам підприємства присвоюються власні імена міст-героїв.

Росія здійснює акустичний терор Харкова // Kharkiv Today. – 29.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiya-zdiysnyuye-akustychnyy-teror-kharkova> (дата звернення: 29.08.2022).

Окупанти використовують заборонені снаряди, що гучно вражають об'єкти; звуки вибухів чути по всьому місту.

30.08.2022

Окупанти опинилися в оточенні під Харковом, а тепер ниють про несправедливість – ГУР МО // Знай.UA. – 30.08.2022. – URL: <https://war.znaj.ua/436596-okupanti-opinilisya-v-otochenni-pid-harkovom-a-teper-niyut-pro-nespravedlivist-nichogo-ne-zalishilosya> (дата звернення: 30.08.2022).

Бригада харківської тероборони отримала бойовий прапор від Залужного // Kharkiv Today. – 30.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/bryhada-kharkivskoyi-teroborony-otrymala-boyovyy-prapor-vid-zaluzhnoho> (дата звернення: 30.08.2022).

Окупанти ведуть артобстріл Київського району Харкова. Спалахнула пожежа у багатоповерхівці, – Терехов // Цензор. – 30.08.2022. – URL: <https://censor.net/ua/n3364048> (дата звернення: 30.08.2022).

Гололобова М. У Харкові – другий артобстріл за день: горить будинок [у Київському районі] / Мадина Гололобова // Status Quo. – 30.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/30.08.2022/u-xarkovi-drugii-artobstril-za-den-gorit-budinok> (дата звернення: 30.08.2022).

Гололобова М. Обстріл Північної Салтівки: фото наслідків / Мадина Гололобова // Status Quo. – 30.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/30.08.2022/obstril-pivnicnoyi-saltivki-foto-naslidkiv> (дата звернення: 30.08.2022).

Біля парку Горького машина потрапила під обстріл: у Харкові загинув волонтер [Артем Айвазян] (фото) // Коментарии.ua: Харків. – 30.08.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/society/accidents/12649-bilya-parku-gorkogo-mashina-potrapila-pid-obstril-u-harkovi-zagynuv-volonter-foto.html> (дата звернення: 30.08.2022). – Підпис: Анастасія.

26-річний Артем Айвазян допомагав волонтерській групі «Help Army» у Харкові.

Гололобова М. Армія РФ завдала сильних ударів по Золочеву / Мадина Гололобова // Status Quo. – 30.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/30.08.2022/armiya-rf-zavdala-silnix-udariv-po-zolocevu> (дата звернення: 30.08.2022).

Ільїна К. Через дамбу перейшли 800 мешканців окупованих територій: Вдала евакуація на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 30.08.2022. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1661842183-cherez-dambu-pereyshli-800-meshkantsiv-okupovanih-teritoriy-vdala-evakuatsiya-na-harkivshchini> (дата звернення: 30.08.2022).

У районі Печеніг мешканців окупованих територій зустрічають та вивозять до Харкова.

Дихман А. Незважаючи на війну: харківські виші – у топ-3 найпопулярніших в Україні / Аліна Дихман // Думка. – 30.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/30.08.2022/nezvazayuci-na-viinu-xarkivski-visi-u-top-3-naipopulyarnisix-v-ukrayini> (дата звернення: 30.08.2022).

Харків за результатами вступної кампанії 2022 р. посів третє місце в Україні за кількістю абітурієнтів після Києва та Львова.

31.08.2022

Щетиніна Я. Харків і область. 31 серпня. Обстріли, пожежі, жертви, бої / Яна Щетиніна // Харьков. известия. – 31.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/kharkiv-i-oblast-31-serpnia-obstrily-pozhezhi-zhertvy-boi/> (дата звернення: 31.08.2022).

Обстріляні Київський, Новобаварський, Шевченківський райони Харкова; Золочів Богодухівського району.

Російські Піони, які несуть смерть та руйнацію. Наслідки жорстокого обстрілу Харкова / Вікна. – 31.08.2022. – URL: <https://vikna.tv/video/vybuhy-u-harkovi-30-serpnya-naslidky-obstrilu-mista/> (дата звернення: 31.08.2022).

Харків обстріляли з РСЗВ «Смерч»: у Мережі показали фото наслідків // Коментарии.ua : Харків. – 31.08.2022. – URL: <https://kharkov.comments.ua/ua/news/war/2022/12658-harkiv-obstrilyali-z-rszv-smerch-u-merezhi-pokazali-foto-naslidkiv.html> (дата звернення: 31.08.2022). – Підпис: Анастасія.

У Новобаварському районі обстріляні вул. Дзюби, Цементна, Колонна та Чуваська.

У двох районах Харкова після обстрілів залишилися касетні снаряди, що не розірвалися, мешканцям слід бути обережними // Interfax-Україна. – 31.08.2022. – URL: <https://interfax.com.ua/news/general/855549.html> (дата звернення: 31.08.2022).

Касетні снаряди знайдені в Новобаварському та Холодногірському районах.

Дихман А. Наслідки нічного прильоту на Весніна: фото, відео / Аліна Дихман // Status Quo. – 31.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.08.2022/naslidki-nicnogo-prilyotu-na-vesnina-foto-video> (дата звернення: 31.08.2022).

Дихман А. Як виглядають БТІ та Павлівська площа у Харкові після ракетного удару: фото / Аліна Дихман // Status Quo. – 31.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.08.2022/yak-viglyadayut-bti-ta-pavlivska-ploshha-u-xarkovi-pislya-raketnogo-udaru-foto> (дата звернення: 31.08.2022).

Гололобова М. Декілька сіл у передмісті Харкова стерті з лиця землі постійними обстрілами / Мадина Гололобова // Status Quo. – 31.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.08.2022/dekilka-sil-u-peredmisti-xarkova-sterti-z-licya-zemli-postiinimi-obstrilami> (дата звернення: 31.08.2022).

Слатине, Прудянка, Руська Лозова, Цупівка, Дубівка, Дементіївка, Нове та Питомник.

Партизани нагадують, що Вовчанськ – це Україна // Kharkiv Today. – 31.08.2022. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/partyzany-nahaduyut-shcho-vovchansk-tse-ukrayina> (дата звернення: 31.08.2022).

За 50 днів до псевдоволевиження по місту розклеїли жовто-блакитні листівки.

Дихман А. Пішла мститись за свій дім. Дівчина з Луганської області стала гранатометницею та захищає Харків / Аліна Дихман // Status Quo. – 31.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.08.2022/pisla-mstitis-za-svii-dim-divcina-z-luganskoyi-oblasti-stala-granatometniceyu-ta-zaxishhaje-xarkiv> (дата звернення: 31.08.2022).

Валерія, позивний «Ладерта», прізвище не назване.

Дихман А. У Харкові з'явилася пересувна ДНК-лабораторія / Аліна Дихман // Status Quo. – 31.08.2022. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.08.2022/u-xarkovi-zyavilasya-peresuvna-dnk-laboratoriya> (дата звернення: 31.08.2022).

Ця лабораторія дозволить експертам Харківського національного наукового центру «Інститут судових експертиз ім. засл. проф. М. С. Бокаріуса» проводити повний цикл ДНК-аналізу як для живих людей, так і для невідомих загиблих, а також для ідентифікації особи щодо встановлення рідства.

Манченко О. Яким буде новий навчальний рік на Харківщині / Олександр Манченко // Слобід. край. – 31.08.2022. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/vlada/akim-bude-novij-navcalnij-rik-na-harkivsini.html> (дата звернення: 31.08.2022).

Новий навчальний рік стартує онлайн; освітяни регіону отримують понад 5 тисяч ноутбуків від міжнародних партнерів.

Садова М. Харків'ян запрошують на безкоштовні кінопокази у ТРЦ «Nikolsky» / Маргарита Садова // Харьков. известия. – 31.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/obshchestvo/kharkiv-ian-zaproshuiut-na-bezkoshtovni-kinopokazy-u-trts-nikolsky/> (дата звернення: 31.08.2022).

Соловйова М. Підготовка до зими – як буде подаватись вода у домівки харків'ян (відео) / Марія Соловйова // Харьков. известия. – 31.08.2022. – URL: <https://izvestia.kharkov.ua/tv-proekty/pidhotovka-do-zyimy-iak-bude-podavatys-voda-u-domivky-kharkiv-ian-video/> (дата звернення: 31.08.2022).

Від ворожих обстрілів потерпає прекрасний харківський конструктивізм (фото) // Харків : Times. – 31.08.2022. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2022/08/31/vid-vorozhiv-obstriliv-poterpaye-prekrasnij-harkivskij-konstruktivizm-foto/> (дата звернення: 31.08.2022).

Обстріляні конструктивістські багатопверхівки неподалік від центра Харкова.

Див. також: випуски, зроблені Харківською обласною універсальною науковою бібліотекою:

1. Хроніка незламного Харкова. Вип. 1 : Перші 50 днів героїчної боротьби за мирне життя рідного міста, рідної Харківщини : (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл. універсал. наук. б-ка ; [підготувала Л. О. Сашкова]. – URL: <https://ru.calameo.com/read/007072842c54204e4d86d> (дата звернення: 25.08.2022).

2. Хроніка незламного Харкова. Вип. 2 : 15 квітня – 03 червня 2022 року : героїчна боротьба за мирне життя рідного міста, рідної Харківщини : (за матеріалами новин офіц.

сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл. універсал. наук. б-ка ; [підготували Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – URL: <https://ru.calameo.com/read/007072842c23632bafd9a> (дата звернення: 25.08.2022).

3. Хроніка незламного Харкова. Вип. 3 : 4 червня – 23 липня 2022 року : (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл. універсал. наук. б-ка ; [підготували Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – URL: https://ru.calameo.com/read/007072842eaa73ef3eb25?%20fbclid=IwAR07d8Y9v7K9pRbehqr_jrPguAIIc1oF0VOHfUfxYveMHRLo83qLe94_U6Q (дата звернення: 25.08.2022).

4. Хроніка незламного Харкова. Вип. 4 : 24 липня – 11 вересня 2022 року : (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл. універсал. наук. б-ка ; [підготували Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – URL: <https://ru.calameo.com/read/0070728429bf006a53e6f> (дата звернення: 2.10.2022).